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Co byste v GALANTERII ne ekali?

776 164 083

prodejna 200m2   prodejna 200m2   prodejna 200m2   prodejna 200m2   prodejna 200m2

Šv dle k

kovové 
karabiny

zavírání na brašky,
aktovky

kovové 
kroužky

ÚJEZD 2
Prostejov Otevreno: PO - PÁ 8:00 - 18:00, SO 8:00 - 12:00

KOVODÍLY
Co byste v galanterii necekali?
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RAKOVINA
v medu 
PROSTĚJOV Pozor na to! Kdo jste si
v Kauflandu koupili Dědečkův med květový 
od společnost Včelpo, měli byste jej co nej-
rychleji vrátit. Obsahoval totiž antibiotika, 
která mají chránit včely před nákazami. U lidí 
však mohou způsobit rakovinu a genetické 
vady...   >>> čtěte na straně 3

Přestože Dědečkův med na své etiketě hlásal, že se jed-
ná o „český výrobek s garancí kvality“, výrobce do něj 
zřejmě přimíchal med ze zahraničí. Léčení včel antibiotiky 
je přitom v EU už několik let zakázáno.  
 Foto: www.potravinynapranyri.cz

Miriam Marčišinová a její maminka jsou vděčné za každou pomoc, které se jim z nejrůznějších stran dostává.  Foto: Martin Zaoral

32 STRA N NAVÍC!32 STRA N NAVÍC!
SOUČÁSTÍ DNEŠNÍHOSOUČÁSTÍ DNEŠNÍHO
VYDÁNÍ SPECIÁLVYDÁNÍ SPECIÁL
KDYŽ JARO ZAVOLÁ...KDYŽ JARO ZAVOLÁ...

EXKLUZIVNÍ ROZHOVOR NEJEN
O NAHOTĚ SI MŮŽETE PŘEČÍST 

NA STRANĚ 34

Dívce se zhoubnýmDívce se zhoubným
nádorem dárkyněnádorem dárkyně
věnovala 10 000 Kčvěnovala 10 000 Kč

PROSTĚJOV S lidmi to není zas tak zlé... Nevídanou vlnu soucitu totiž vyvolal článek z titulní stra-
ny minulého vydání Večerníku! Z vašich reakcí je patrné, že příběh pohledné modelky a nadějné 
fotografky Miriam Marčišinové, u které lékaři ve dvaadvaceti letech objevili zhoubné 
nádory na mozku, nenechal takřka nikoho lhostejným. Nejsilněji pak zapůsobil na 
ty, kteří si sami něčím podobným museli projít, případně se už se zákeřnou nemocí 
potkali u svých nejbližších. A zrodily se i první konkrétní činy pomoci... 

Čtěte na 
straně 
25

NAPADLA
lékaře záchranky

DOBROMILICE, PROSTĚJOV V poutech 
museli lékaři Rychlé záchranné služby 
společně s policisty převézt poměrně těž-
ce zraněnou ženu z Dobromilic do pros-
tějovské nemocnice. Z brady krvácející 
žena středního věku však byla pod silným 
vlivem alkoholu a napadala jak lékaře, tak 
strážce zákona. Posléze si vyšlápla i na chi-
rurgy, kteří se jí snažili díru v bradě zašít...
„Manžel přišel odpoledne z práce domů 
a svoji ženu našel ležet s velkou tržnou 
ranou na bradě. Pravděpodobně někde 
spadla v souvislosti s požitím značného 
množství alkoholu,“ prozradil Večerníku 
důvod okamžitého výjezdu sanitky šéf 
prostějovské záchranky Radomír Gurka.

EXEXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

➢ pokračování na straně 3

zjistili jsme
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Úspěch rodáka. Vynikající herec, 
dabér a v poslední době i zpěvák Ladi-
slav Županič se dočkal zasloužených 
vavřínů. Prostějovský rodák si na je-
višti Národního divadla převzal Cenu 
Thálie 2015 za celoživotní mistrov-
ství. Večerníku se populární „Laďa“ 
svěřil, že ho toto ocenění dojalo až 
k slzám!  Čtěte na straně 25

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Nevědomost neomlouvá. Psalo se 
o tom všude možně, vedení magis-
trátu informovalo občany osobně, 
poštou i prostřednictvím městské-
ho webu. Přesto propadli někteří 
obyvatelé sídliště Šárka davovému 
šílenství při zahájení první etapy 
revitalizace tohoto sídliště. Lidé, 
bděte!

   ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

30
Že cyklisté jezdí často na kole pod vli-
vem alkoholu, na tom bohužel není 
nic nového. Ale aby se na silnici motal 
cyklista „zlitý jako mužik“ poté, co bě-
hem Velikonočního pondělí vypil třicet 
odlivek slivovice, na to už museli mít 
i policisté v Němčicích nad Hanou hroší 
kůži…

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

JAN KLEINER

Majitel palírny v Žešově dosáhl 
famózního úspěchu v Americe! 
Na prestižní soutěži San Francisco 
World Spirits Competition 2016 
získal bronzovou medaili za desti-
lát vypálený z divokých špendlíků! 
Jeho pálenka uspěla mezi 1 850 
zaslanými vzorky od výrobců z ce-
lého světa! 

  ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

„JENOM JEDNOU 
ZVEDNEME

RUKU A JDEME 
DOMŮ!“

Prostějovská primátorka
Alena Rašková doufá, že dnešní 

mimořádné zastupitelstvo
nebude nikterak dlouhé...

•• Úterý ••
Slasti a strasti fešáka Huberta. Sňatkový podvodník je jedno z nejrizikověj-
ších zaměstnání vůbec. Člověk je stále jednou nohou v kriminále a druhou 
v manželství. Své by o tom mohl vyprávět Miroslav Janiš, který za svůj život 
podvedl pěknou řádku žen. Mnoho let mu to vycházelo, teprve na důchod mu 
to prostějovský soud spočítal a poslal jej do vězení.  

•• Středa ••
Kradl vlastní kolo. Bůh stvořil ženu tím, že sebral Adamovi žebro. Zřejmě tím 
chtěl demonstrovat fakt, že z krádeže nevzejde nic dobrého... Krást se prostě 
nemá, a to ani v případě, že si berete zpět věc, kterou vám samotnému ukradli. 
To je i případ šestadvacetiletého muže, který pilkou na železo přeřezával zámek 
u zamčeného bicyklu. Přivolaní strážníci zjistili, že mu stejné kolo před časem 
někdo ukradl. Policisté přesto v podobných situacích ovšem doporučují volat 
linku 156 či 158.   

•• Čtvrtek ••
Co se děje ve věžích? V textu písně Waldemara Matušky ve věžích tajně kráčí 
ten, kdo je láskou popleten. Do stejného prostoru pak skrývají svá vyznání ti, co 
se lásce nebrání. A aby toho nebylo málo, tak se tam prý schází potají ti, co lás-
kou roztají. Trošku jinak na to šli ve věži kostela Cyrila a Metoděje v Prostějově, 
kde vznikla nová Galerie Cyril. Nově je zde k vidění výstava Nadi Máčalové, 
která ve svých kresbách mapuje prostějovská zákoutí.

•• Pátek ••
Exotická podívaná. Viděli jste někdy Somálce na běžkách či Eskymáka na vel-
bloudu. Podobně nepatřičně mohou na někoho působit i Rumuni na bruslích. 
Nicméně to, že je něčeho málo, tak to ještě neznamená, že to neexistuje. Jeden 
z rumunských hokejových mládežnických týmů se zúčastnil osmého ročníku 
hokejového Sida Cupu. 

•• Sobota ••
Cimrman a Čechy pod Kosířem. „Málokdo ví, že tolik obdivované slovanské 
lýtko mánesovských žen je české lýtko Járy Cimrmana“. Tato věta z filmu Jára 
Cimrman ležící, spící byla poprvé napsána na stroji Zdeňka Svěráka, který je nyní 
k vidění v prostorách zámku v Čechách pod Kosířem, tedy v místech, kde malíř 
Josef Mánes před více jak sto padesáti lety žil. Stroj je součástí unikátní sbírky Mu-
zea filmů Zdeňka a Jana Svěrákových, které bylo na zámku otevřeno.   

•• Neděle •• 
Nic není černobílé. Na Jeníčka a Mařenku tak lze nahlížet nejen jako na 
oběti, ale i jako na vandaly. To je však jen jeden z možných úhlů pohledu. 
Tradiční verzi pohádky O perníkové chaloupce představilo v prostějovské 
sokolovně loutkové divadlo, které funguje díky členům odboru TJ Sokol
I Prostějov. 

pohledem Martina Zaorala

Automobilka? Spalovna? Pila? 
Všechno vedle! Agentura Hóser 
těsně před uzávěrkou exkluzivně 
zjistila, že pozemky po bývalém 
Oděvním podniku ve Vrahovicích 
jsou prodány. Za dvě miliardy 
euro je koupila ruská společnost 
Atomsajrajt. Je nasnadě, jaké 
úmysly tato firma má... „Obávám 
se, že Rusové budou chtít ve Vra-
hovicích jadernou elektrárnu a my 
jim v tom nebudeme moci zabrá-
nit,“ prozradila se slzami v očích 
primátorka Prostějova Alena 
Rašáková. 

A má recht! Agentura Hóser 
oprášila již částečně zapomenu-
tou ruštinu a telefonicky kontak-
tovala majitele společnosti Atom-
sajrajt. Jeho vyjádření bylo zcela 
jasné. „O pozemky ve Vrahovicích 
u Prostějova jsme měli eminentní 
zájem už od chvíle, kdy budovy 
Oděvního podniku vyletěly do 
luftu. Ano, postavíme tam jader-
nou elektrárnu, která nemá ve 
světě obdoby. Energií bude záso-
bovat nejenom Česko, Slovensko, 
ale i polovinu Ruska a Pobal-
tí,“ šokoval nás Alexej Ivanovič 
Černobyl. A co víc, skladiště ra-
dioaktivního odpadu bude vybu-
dováno o pár kilometrů dál pod 
fotbalovým hřištěm v  Bedihošti. 
„Na této trase vybudujeme že-

leznici i širokou silnici. Věřím 
také, že budeme i přínosem pro 
celý region. Chystáme se sponzo-
rovat špičkové sportovní kluby 
v Prostějově. Jednali jsme už 
s hokejisty, hned vedle jaderné 
elektrárny jim postavíme nový zi-
mák,“ prozradil Alexej Ivanovič 
Černobyl. 
Výstavbě jaderné elektrárny 
zřejmě opravdu už nic nestojí 
v cestě. „Heleďte se, stromy rostou 
a jsou zelené i v Černobylu. Jest-
li každý z nás bude trochu svítit, 
vem to čert. Jednou stejně každý 
musíme umřít,“ vyjádřila jasné 
stanovisko odboru životního pro-
středí prostějovského magistrátu 
náměstkyně primátorky Ivana 
Hemeráková. 

Proti jaderné elektrárně tentokrát 
kupodivu nemá nic ani opozice 
v prostějovském zastupitelstvu. 
„Společnost Atomsajrajt se roz-
hodla sponzorovat naši snahu za 
zachování Společenského domu. 
Škoda že jsme pana Černobyla 
nepoznali ještě předtím, než rad-
ní nechali zbourat Jezdecká ka-
sárna. Mohli jsme je zachránit,“ 
ozřejmil opoziční zastupitel za 
hnutí Nic se v Prostějově nezmění 
Jan Nicnevrátil a spojenectvím za 
peníze dokázal, že někteří kážou 
vodu, ale pijí víno...
 Za Agenturu Hóser Majkl

b lk S l

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Babimaki & mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  22/9 °C
Ivana

Úterý 24/8 °C
Miroslava

Støeda 24/9 °C
Vendula

Ètvrtek 16/11 °C
Heřman a Hermína

Pátek 12/2 °C
Ema

Sobota 12/2 °C
Dušan

Nedìle 14/3 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Darja

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Uèitelé, do „Národa“!
Prostějov (mik) - Už dnes, v pondělí 
4. dubna, převezmou v sále Měst-
ského divadla v Prostějově ocenění 
nejlepší pedagogové Olomouckého 
kraje. Slavnostní předávání začíná ve 
12.30 hodin. „Ocenění pro nejlepší 
pedagogy Olomouckého kraje si le-
tos převezme patnáct učitelů z celého 
regionu. Další tři pedagogové obdrží 
Cenu náměstka hejtmana Zdeňka 
Švece, který má v kompetenci oblast 
školství,“ informovala Kamila Navrá-
tilová z tiskového odboru tajemníka 
hejtmana Olomouckého kraje. Jak 
dodala, hned po vyhlášení nejlepších 
pedagogů je připraveno divadel-
ní představení „Gottland“ Lukáše 
Hejlíka.  

Veèeø si ještì poèká...
Zlín, Prostějov (mik) - U krajské-
ho soudu ve Zlíně pokračoval seri-
ál přelíčení s Jiřím Večeřem, býva-
lým majitelem zábavního podniku 
Relax v Komenského ulici. Večeř 
je obviněn z dvojnásobné vraždy 
podnikatelů z roku 1995. Před se-
nátem krajského soudu vypovídala 
ve středu 23. března zlínská podni-
katelka Jaromíra Šmédková, která 
v devadesátých letech minulého 
století obchodovala s LTO. „Sly-
šel jsem, jak jí Večeř oznamuje, že 
vyhodil do luftu podnikatele Mi-
roslava Kovaříka a že jí jeho smrt 
dává k narozeninám,“ prohlásil při 
únorovém přelíčení, kterému byl 
Večerník přítomen, svědek Jan 
Marcinek. To ale Šmédková kate-
goricky odmítá. „Večeř s vraždou 
nemá nic společného. K ní se mi 
přiznali právě Marcinek a můj ko-
lega z podnikání Drahomír Rauš,“ 
zamotala celé vyšetřování Jaromíra 
Šmédková. Soud s Jiřím Večeřem 
bude pokračovat v průběhu dubna.

Foto: Michal Kadlec

 Ve Vrahovicích postaví jadernou elektrárnu! Ve Vrahovicích postaví jadernou elektrárnu!

Právě dnes se uskuteční další letošní jednání Zastupitelstva statutárního města 

Prostějova. Přestože jde „pouze“ o mimořádné zasedání, opozice si prý opět brou-

sí zbraně, aby mohla koaliční protivníky nějak srazit na kolena. Do příprav se tak

s předstihem pustil i náměstek primátorky Jiří Pospíšil (PéVéčko), který podle infor-

mací Agentury Hóser chytal formu na osobní invektivy už i v posilovně...

OLOMOUC Při pohledu na ten-
to nápis v sousedním krajském 
městě může člověka napadnout 
ledacos. Rozpadá se nám KRAJ 
v souvislosti s korupční kauzou 
VIDKUN? Stává se snad z úřadu 
KRA, která bude někam driftovat 
k lepším zítřkům? Nebo se něk-
do spletl, mělo zmizet písmenko 
K a budeme tady mít ráj? Či se ta 
písmenka prostě postupně čistí? 
V každém případě pokud to J ně-
komu upadlo na hlavu, muselo to 
hodně bolet.Snímek byl pořízen 
již 21. března 2016...

FOTO
Martin MOKROŠ
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Foto: Martin Mokroš

najdete nás nanajdete nás na
www.

vecernikpv.cz

TADY NìCO TADY NìCO 
NEHRAJE...NEHRAJE...



Michal KA DLEC
„Předmětem naší práce je pěstitel-
ská palírna pro běžné lidi, ale záro-
veň vyrábíme svoje vlastní produk-
ty v ovocném lihovaru. Za-
měřujeme se na vysokou gastrono-
mii, což znamená výrobu destilátů 
pro TOP restaurace po celém světě. 
Existuje jedna celosvětová soutěž 
San Francisco World Spirits Com-
petition, do které poslalo vzorky 
svých destilátů 1 850 výrobců.

A všichni samozřejmě očekávají, že 
se dobře umístí. (úsměv) Já jsem na 
tuto soutěž posílal vůbec poprvé 
náš výrobek, konkrétně destilát
z divokých špendlíků,“ svěřil se Ve-
černíku Jan Kleiner. Podle svých 
dalších slov vůbec nedoufal v tak 
famózní úspěch. „Nám se zadařilo 
vyhrát bronzovou cenu, což je bez-
pochyby neuvěřitelně obrovský 
úspěch. Být třetí nejlepší na 
celé planetě je opravdu nád-
herný pocit. Z České republi-
ky ještě žádný ovocný destilát 
tak vysoké ocenění neměl. Na stej-
né soutěži v San Franciscu vloni 
uspěla druhým místem karlovar-
ská Becherovka, ale to jak všichni 
víme, je bylinný likér,“ dodal šťast-

ný majitel žešovské pálenice 
Jan Kleiner.  
 >>> dokončení na straně 14

Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz zpravodajství 3

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

ČECHY POD KOSÍŘEM Historický okamžik zažily v sobotu Čechy pod Kosířem, Prostějovsko 
i celý Olomoucký kraj. Po rozsáhlé rekonstrukci byl za obrovského zájmu lidí opět otevřen 
zdejší zámek. Jeho návštěvníci v něm od nynějška najdou i Muzeum filmů Zdeňka a Jana 
Svěrákových. Nelze se tedy divit, že hostem celé slavnostní akce byl i oscarový režisér. „Zámku 
přeji, aby díky svým hostům opět ožil,“ vzkázal Jan Svěrák, který zasedl do školní lavice podob-
né té, kterou navštěvovali žáci jeho 
filmu Obecná škola...    (mls) ➢reportáž najdete na straně 10

Do lavice společně s Janem Svěrákem usedl i Břetislav Holásek, ředitel Vlastivědného muzea v Olomouci, které zámek 
spravuje.  Foto: Martin Zaoral

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

„POPRAVČÍ“
JE VE VAZBĚ
BEDIHOŠŤ Obyvatelé Bedihoště 
jsou po nedávném případu vraždy 
pětaosmdesátiletého muže, kterého 
dvěma ranami z pistole do hlavy po-
pravil jeho šestašedesátiletý zeť, stále 
v šoku. Veřejností během uplynulého 
týdne prosakovaly zprávy, že vrah měl 
být propuštěn z vazby a jeho stíhání 
bude vedeno na svobodě. Tyto fámy 
může ovšem Večerník vyloučit. „Kde-
pak, po takovém činu nemůže být
o propuštění ani řeči. Obviněný muž 
zůstává ve Vazební věznici v Olomou-
ci, kde si počká na soud. Hrozí mu až 
osmnáct let kriminálu, což je v jeho 
věku pro něj vlastně doživotím,“ pro-
zradil exkluzivně Večerníku krimi-
nalista obeznámený s vyšetřováním 
„popravy“ starého muže. 
Dům v Bedihošti, ve kterém došlo 
k vraždě, vypadá opuštěně, všechna 
okna jsou zatažena žaluziemi a na zvo-
nění Večerníku nikdo v sobotu neot-
víral. „Už to nechte být, máme z toho 
ještě teď všichni husí kůži. Manželka 
toho vraha se odstěhovala k synovi,“ 
prozradil muž z těsného sousedství 
místa činu.  (mik)

ZÁMEK OTEVŘEN,
Svěrák se vrátil do školy  Svěrák se vrátil do školy  

SPADLA
KLEC!
FEŠÁK HUBERT DOSTAL
ŠEST A PŮL ROKU
Martin ZAORA L
PROSTĚJOV S čím kdo zachází, 
tím také schází! Známé pořekadlo 
přesně vystihuje situaci Miroslava 
Janiše. Pověstný sňatkový pod-
vodník, který žil nejprve v Bul-
harské ulici v Prostějově, aby se 
později přestěhoval do Plumlova, 
minulé úterý vyfasoval u soudu 
trest v délce šesti a půl roku. Stalo 
se tak kvůli podvodům, kterých se 
dopustil postupně na čtyřech že-
nách. Z nich vymámil dohromady 
téměř dva miliony korun! 
PROSTĚJOVSKÝ Večerník dis-

ponuje svědectvím ženy, 
kterou o peníze obral 
před více jak dvaceti lety. 
Byla to však nepochybně 
pouze jedna z mnoha, která 
se na policii nikdy neobráti-
la. Šokující na celé věci pak je, 
že Miroslav Janiš svého jednání 
nikdy ani na chvíli nezalitoval. 
Očividně mu to přišlo naprosto 
„normální“...

LI JSME SOUDNÍ SÍŇLI JSME SOUDNÍ SÍŇ
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➢Reportáž ze soudní síně si můžete přečíst na straně 6

Osmapadesátiletý Miroslav Janiš žil dlouhá léta velmi dobře především díky 
darům od žen, kterým sliboval společnou budoucnost. Tento způsob života jej 
nyní „na důchod“ přivedl až do vězeňské cely.  Foto: Martin Zaoral

MEGAÚSPĚCH !
Ameriku okouzlila špendlíkovka ze Žešova
SAN FRANCISCO (USA), ŽEŠOV Obrovského úspěchu na 
prestižní celosvětové soutěži v San Franciscu dosáhl majitel 
žešovské palírny Jan Kleiner. Se svou originální pálenkou z di-
vokých špendlíků prorazil v konkurenci 1 850 vzorků od vý-
robců celého světa mezi absolutní elitu!
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>>> dokončení na straně 14
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Jan Kleiner z Žešova Večerníku ochotně zapózoval s jeho veleúspěšnou pálen-
kou z divokých špendlíků.     Foto: Michal Kadlec    

ČECHY POD KOSÍŘEM, 
PROSTĚJOV Nedáv-
no Večerník informoval
o stížnosti Věry Dopitové 
na dispečerku Zdravotnické 
záchranné služby Olomoucké-
ho kraje, která v nouzi volající ženě 
namísto zabezpečení sanitky pro 
jejího těžce nemocného přítele po-
radila, aby si zavolala taxíka. A že šlo 
skutečně o vážný stav, o tom svědčí 
současná situace okolo sedmaosm-
desátiletého seniora. V nemocnici 
mu uřezali prst na noze!
Jiří Čumpelík z Čech pod Kosířem trpí 
dlouhá léta záněty cév i žil na dolních 
končetinách. Kvůli dalšímu záchvatu 
mu jeho přítelkyně volala ve středu
9. března sanitku. Dispečerka krajské 
záchranky však seniorce podle jejích 
slov doporučila zavolat taxislužbu, což 
nakonec také byla nucena udělat. „To 
taxi mě stálo tři stovky, ale o to vůbec 
nejde. O tom, že šlo skutečně o závaž-
né zdravotní komplikace mého přítele, 
svědčí ale jeho současný stav. V pros-
tějovské nemocnici mu museli uřezat 
prst na levé noze. Kdyby to prý lékaři 
neudělali, otrava by se mu rozlezla po 
celém těle! V tuto chvíli je Jiří na oddě-

lení LDN, chodím ho denně navštěvo-
vat. Není na tom zrovna nejlépe, a to 
ani po psychické stránce. Mrzí ho taky, 
že pro opilce či bezdomovce se sanitky 
běžně posílají, kdežto slušný člověk se 
závažnou nemocí se pomoci nedočká. 
Stejně jako mě...,“ řekla Večerníku v so-
botu 2. dubna Věra Dopitová z Čech 
pod Kosířem. 
Mluvčí Zdravotnické záchranné služ-
by Olomouckého kraje Večerníku 
už před čtrnácti dny sdělil, že vedení 
krajské záchranky prověřilo záznam 
hovoru mezi paní Dopitovou a dis-
pečerkou. „Mrzí nás celá situace, ale 
žádné pochybení jsme neodhalili,“ 
tvrdí Pavel Vysloužil. „Já jsem nelhala! 
Ta dispečerka mi řekla, že sanitku mi 
nepošle, ať si zavolám taxíka. A pak mi 
ještě práskla telefonem. Snad se teď na 
záchrance v Olomouci chytí za nos,“ 
vzkázala pořád naštvaná žena.  (mik)

Seniorovi uřezali PRST!
„Snad se na záchrance 

„Snad se na záchrance chytí za nos,“ vzkazuje 

chytí za nos,“ vzkazuje 

PROSTĚJOV Nebezpečný med se 
prodával i v Prostějově. K mání byl 
ještě na konci listopadu 2015 na-
příklad v Okružní ulici. Po zveřej-
nění aféry v celostátních médiích 
byl však na konci roku z distribuce 
stažen. „Dědečkův med obsaho-
val chloramfenikol, sulfonamidy, 
streptomycin a nitrofurany. Jedná 
se o látky, jejichž použití je pro lé-
čení včel v Evropské unii zakázá-
no a nesmí se v medu vyskytovat,“ 
uvedla Státní zemědělská inspek-
ce na svých webových stránkách. 
Podle informací od prodejců byla 
většina nebezpečného medu již 
prodána zákazníkům. „Zakoupený 
výrobek bude možné vrátit v místě 
prodeje,“ uvedl Petr Pejchal, mluv-
čí Státní veterinární správy (SVS), 
která nebezpečné látky v medu ob-
jevila. 

Antibiotika se do něj zřejmě 
dostala přidáním zahraničního 
medu. K domu došlo navzdory 
faktu, že falšované zboží nes-
ly označení „ČESKÝ MED“.
V tuzemsku stejně jako v celé 
Evropské unii je totiž používání 
antibiotik k léčení včel zakázáno. 
U lidí způsobují velké zdravotní 
komplikace. Množství látek v od-
halených medech by podle SVS 
nemělo při běžném množství 
zkonzumovaného medu působit 
zdravotní problémy.  
Společnost Včelpo, kterou vlastní 
Český svaz včelařský, kvůli této 
aféře už koncem února dostala re-
kordní pokutu 1,2 milionu korun. 
„Tak vysoký trest jsme nečekali,“ 
komentovala verdikt předsedkyně 
svazu Jarmila Machová, podle níž 
svaz učinil rozsáhlá opatření, aby 
se podobné případy neopakovaly.  
 (mls)

V Kauflandu prodávali
med způsobující rakovinu

Obsahoval také látky 
odpovědné za genetické vady

➢ z titulní strany
! !

>>> dokončení ze strany 3 
Lékař, který se sanitkou vyjížděl oka-
mžitě do Dobromilic, nemohl tušit, 
co všechno ho na místě čeká. „Šesta-
padesátiletá žena byla tak agresivní
a odmítala jakékoliv vyšetření, že 
jsme museli přivolat na pomoc po-
licii. Teprve ve spolupráci s policisty 
se podařilo naložit zraněnou ženu do 
sanitky a odvézt ji na chirurgickou 
ambulanci prostějovské nemocnice. 
Lékaře s policisty napadala i v sanit-
ce, takže strážci zákona jí dokonce 
museli nasadit i pouta. Přitom její 
zranění bylo hodně vážné, na bradě 
měla otevřenou silně krvácející ránu, 
která prostupovala až do dutiny úst-
ní,“ sdělil dále Gurka.    
Jak se Večerník ještě dozvěděl, opilá 
herdekbába tropila výtržnosti i v ne-
mocnici, kdy se jí chirurgové snažili 
zašít ošklivě vypadající díru v bradě. 
„Lékaři v nemocnici museli dokon-
ce zavolat dceru zraněné ženy, aby ji 
uklidnila. Teprve potom se tato paní 
nechala ošetřit,“ dodal ředitel Zdra-
votnické záchranné služby v Prostě-
jově.  (mik)

NAPADLA
lékaře záchranky
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PŘÍPADU STÍNY MINULOSTI

PROSTĚJOV „Působí to na mě tak, 
že se u nás víc věří zlodějům než okra-
deným,“ shrnula své dojmy ze závěru 
policejního vyšetřování paní Dag-
mar, jejíž manžel přišel loni v polovi-
ně ledna na hlavním prostějovském 
nádraží o celou penzi. Policie ČR 
tento případ odložila, přestože měla k 
dispozici usvědčující výpověď jedno-
ho z těch, kteří se na krádeži zřejmě 
podíleli. Rodina zvažovala podání 
stížnosti na Generální inspekci bez-
pečnostních sborů. K tomu ovšem 
nedošlo, když poškozený necelý rok 
po krádeži zemřel... 
K celé události došlo 15. ledna 2015 na 
prostějovském nádraží. Senior, který už 
v té době špatně chodil a slyšel, si na poš-
tě u hlavního nádraží vyzvedl důchod. 
Přímo v místnosti tehdy seděla skupinka 
cikánů. A dnes je zřejmé, že si v té době 
vyhledávala vhodnou oběť... Muž odjel 
z hlavního nádraží autobusem do Klubu 
důchodců ve Svatoplukově ulici. Teprve 
tam asi po půl hodině zjistil, že přišel 
o celou penzi, kterou měl i s občanským 
průkazem v igelitovém sáčku! 
Jeden z možné bandy zlodějů Niko H. 
měl krátce po krádeží přímo z nádraží za-
volat na policii a udat pachatelku krádeže, 
kterou měla být jedna cikánka z Doma-
myslic. Důvod byl ten, že se s ním ostatní 
odmítli podělit. Faktem je, že Niko H. 
prý původně hovořil o sto dvacet tisí-

cích, okradený důchodce ovšem postrá-
dal pouze desetinu této částky... 
Kriminalisté s Nikem H. teprve jede-
náct dní po krádeži sepsali protokol! 
„Tato výpověď nevedla k objasnění výše 
uvedeného skutku a bylo zde i několik 
nesrovnalostí s výpovědí poškozeného, 
tudíž nebyla prokázána věrohodnost,“ 
vyjádřil se policejní inspektor Ivo P. 
v úředním dokumentu.  Případ byl na-
konec odložen. „Policista mi říkal, že 
i kdyby zloděje vypátrali, stejně od nich 
žádné peníze nedostanu. Tomu nero-
zumím, nějaké prostředky přece mít 
musí! A nás se taky nikdo neptal, z čeho 
budeme žít, když nás obrali o celý man-
želův důchod,“ netajila své rozčarování 
paní Dagmar, která před rokem zvažova-
la podání stížnosti na Generální inspekci 

bezpečnostních sborů. Nakonec se však 
tak nestalo...
„Zdravotní stav manžela se po krádeži 
hodně zhoršil, takže jsem měla jiné sta-
rosti. Letos sedmého ledna bohužel ze-
mřel. Dodnes ale nepochopím, jak mohl 
být tento případ nakonec odložen,“ svě-
řila se Večerníku v průběhu předminu-
lého týdne paní Dagmar, která zároveň 
chtěla všechny čtenáře varovat před po-
dobnými zloději. 
„Nikdy jsem proti cikánům nic ne-
měla. Po této zkušenosti bych ale 
všem ráda vzkázala, aby si zejména 
starší lidé dali pořádný pozor na své 
tašky. Obzvláště pokud si vybírají 
důchod na poště a vidí tam nějakou 
podezřelou skupinku,“ uzavřela paní 
Dagmar.  (mls)

Tylova ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: HliníkyPříště: Hliníky

Jmenovala se Ztracená. V letech 1833 až 1881 se ulice nazývala Ztrace-
ná, od 31. května 1881 Štěpánská (do roku 1892 německy Stefans-Gasse). 
Současné pojmenování bylo poprvé užito od 1. června 1926 podle Josefa 
Kajetána Tyla (1808-1856), českého dramatika a prozaika. Na adrese Tylova 
č. 5 sídlí oblíbená pivnice, další hostince fungovaly v minulosti v domech č. 22 
a 66. Zdejší stará zástavba byla většinou v sedmdesátých letech minulého 
století nahrazena panelovými domy.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Rozsáhlé povodně, které už přes 
týden sužují celou republiku, se 
nevyhnuly ani Prostějovsku. Pří-
mo ve městě byla nejhorší situace 
v Držovicích a Vrahovicích, ale ani 
lidé jen kousek od centra města si 
nemohli být před netradičně roz-
vodněnou říčkou Hloučelou jisti. 
Na rozdíl od sousední Olomouce 
ale povodňové nebezpečí v Pro-
stějově v těchto okamžicích již 
pominulo a radnice už i na nejvíce 
ohrožených místech odvolala stav 
ohrožení třetího stupně. 
Kromě samotného Prostějova byli 
velkou vodou nejvíce ohroženi lidé 
v Brodku u Konice, na Protivanov-

sku a také v okolí Olšan a Hrdibořic. 
„V těchto lokalitách čerpali hasiči 
vodu ze sklepních prostor rodinných 
domů a vytvářeli pomocí pytlů s pís-
kem protipovodňové zábrany v okolí 
rozvodněných říček. Na Prostějovsku 
jsme během týdne vyjížděli k desít-
kám takových případů, ale už během 
víkendu, kdy nebezpečí záplav pomi-
nulo, byla většina jednotek stažena do 
Olomouce. Někteří prostějovští hasiči 
pomáhají i na Uherskohradišťsku,“ 
sdělila Večerníku Martina Pavlíčková, 
tisková mluvčí Hasičského záchranné-
ho sboru Olomouckého kraje. 
Ve čtvrtek časně ráno okolo třetí ho-
diny byli obyvatelé ulic podél levého 

břehu Hloučely v Prostějově probu-
zeni houkajícími sirénami policejních 
vozidel a důrazným hlasem z policej-
ních megafonů. „Od severně polože-
ných ulic na sídlišti Hloučela přes ulice 
Cyrila Boudy, Sportovní, Sadovou, 
Krásnou až po Sídliště E. Beneše a dál 
do Vrahovic jsme pomocí sirén a hlá-
šení přes megafony instalovanými na 
našich služebních vozidlech upozor-
ňovali občany na nebezpečí záplavy. 
Byli jsme o to požádáni vedením měs-
ta, neboť v tu dobu bylo z Plumlovské 
přehrady vypuštěno rekordní množ-
ství vody a hrozilo vytopení domů po-
blíž levého břehu Hloučely. Chápu, že 
někteří lidé byli naštvaní, že je budíme. 

Ale je možné, že kdybychom to neu-
dělali a ráno měli lidé vytopeny sklepy, 
vyčítali by nám, že jsme je nevarovali,“ 
reagoval Zdeněk Riedinger, ředitel 
Policie ČR Prostějov. V pátek došlo k 
velmi znepokojivé situaci na dolním 
toku Hloučely v prostoru u budovy 
výrobního družstva Cíl. Městským 

úřadem byli požádáni majitelé garáží 
v Močidýlkách, aby si zajistili majetek, 
který mají v těchto garážích. Zejména 
byli vyzváni, aby z nich odstranili che-
mikálie a také motorová vozidla. 
Povodňové nebezpečí pominulo až 
během víkendu, nyní se situace vrací 
do normálu.  

Po deseti letech se v Prostějově, stejně jako na ostatních místech České re-
publiky, řeší úplně opačný problém. Nedostatek vody a loňské katastrofální 
sucho spojené s nebývalými vedry daly přírodě pořádně zabrat. To ale ne-
znamená, že by zodpovědné úřady usnuly na vavřínech nečinnosti. Právě 
rok 2006 byl i pro prostějovské radní odstrašujícím příkladem a rázem se 
zrealizovalo hned několik projektů protipovodňových opatření. Co kdyby 
zase někdy náhodou...  (mik)

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU
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SUCHDOL Tenhle stín se neustále 
zvětšuje! Prostějovská firma RE-
COM-PV koupila před lety bývalé 
hnojiště u Suchdola, následně se zde 
začala vyrábět palivová směs Natur. 
Ta kromě pilin obsahovala i dehty 
a ropné produkty z chemičky Deza 
z Valašského Meziříčí. Obojí se mí-
chalo, aniž by plocha splňovala náleži-
té požadavky na zpracování ropných 
látek. Přestože firma dostala několik 
milionových pokut, nic podstatného 
se nezměnilo. Po jejím odchodu na-
víc zůstala na inkriminovaném místě 
doslova spoušť. I když společnost vět-
šinu materiálu v minulosti odvezla, 
plocha je stále kontaminována...  

Společnost RECOM-PV se v souvislosti 
se svým podnikáním v Suchdole na Pro-
stějovsku opakovaně dostala do křížku 
se zákonem. Česká inspekce životního 
prostředí udělila firmě hned několik po-
kut, poslední z nich zněla na částku pět 
milionů korun. Dnes je RECOM-PV 
již několik let v likvidaci a po jejím jedna-
teli Jaromíru Benekovi se doslova slehla 
zem. „Pokud vím, tak několik let neko-
munikuje ani s likvidátorem, natožpak 
s námi,“ svěřila se Večerníku Jitka Zahál-
ková, starostka obce Suchdol.  
Jisté je, že nebezpečné látky se už ně-
kolik let šíří do okolí.  Právě kvůli nim 
zrezavělo a odumřelo několik stromů 

v blízkém lese. Dostaly se jedy už i do 
spodních vod? Aby nalezla odpověď 
na tuto otázku, nechala obec zpracovat 
analýzu rizik v okolí této plochy. Z roz-
sáhlé studie obsahující několik set stran 
vyplývá jednoznačný závěr. „Znečištění 
nepředstavuje nebezpečí pro občany 
naší obce. Při analýze rizik se absolutně 
žádné znečištění neprokázalo. Nicméně 
pro okolní les tu hrozba nepochybně 
je,“ shrnula Jitka Zahálková. Dostávají 
se nebezpečné látky i do potoka, který 
protéká nedalekým žlebem k chatám 
v Malenách a ve Stražisku? Mají se tamní 
chataři bát nebezpečí? „Na tuto otázku 
vám neumím odpovědět,“ reagovala 
Zahálková. 
Provedení alespoň analýzy vytvořilo 
předpoklad pro odstranění znečištění. 
„Bývalá remediační plocha stále patří fir-

mě RECOM-PV. Chceme, aby krajský 
úřad využil možnosti požádat o dotace 
Ministerstvo životního prostředí ČR. 
V tomto případě ´nespolupracujícího 
vlastníká  je kraj způsobilým žadatelem. 
Celkové náklady by se odvíjely od roz-
sahu prací. Jisté je, že by se jednalo o ně-
kolikamilionovou částku,“ osvětlila Jitka 
Zahálková. 
Tento stín Prostějovska je specifický 
tím, že nejenže nezmizel, ale naopak 
se stále rozšiřuje. Nebezpečný odpad 
totiž i nadále může zamořovat své okolí. 
„Kvůli tomu se navíc náklady na sanaci 
neustále zvyšují,“ souhlasil Radek Pallós, 
ředitel olomoucké pobočky České in-
spekce životního prostředí. Zástupce fir-
my RECOM-PV se Večerníku přes veš-
kerou snahu vypátrat nepodařilo, jeho 
vyjádření vám tak přinést nmůžeme.

Senior si na této poště vyzvedl svůj důchod, o který jej následně obrala skupinka 
Romů. Přestože byla identifikována, případ byl odložen...     Foto: archiv Večerníku

POVODNĚ MIZÍ, hladiny řek klesají...

Důchodce okradený cikány 
se spravedlnosti NEDOŽIL 

Martin ZAORA L

Hnojiště u Suchdola HROZÍ DÁL
Obec si nechala analyzovat možná rizika... 

Jímka se nachází na okraji obce ve směru na Stražisko a Maleny. 
 Foto: archiv Večerníku

UŽ BRZY LOSUJEME! slavnostní akt proběhne 20. DUBNA

přímo v redakci večerníku za 

účasti slavné osobnosti



K dalšímu z řady letošních případů domácího 
násilí byli policisté přivolaní předminulou neděli 
27. března. „Krátce po poledni tohoto dne došlo 
v obci na Prostějovsku k verbálnímu a fyzické-
mu napadení. Pětadvacetiletý muž ve společném 
obydlí napadl svého otce a dědu. Ke zranění osob 
při napadení nedošlo, ale přivolaní policisté šetře-
ním zjistili, že byly naplněny znaky domácího násilí 

a využili svého zákonného oprávnění 
a z důvodu ochrany ohrožených osob násilníka 
z domu na dobu deseti dní vykázali,“ informoval 
František Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. 
Kdo si ale myslel, že si mladý rabiát dá po-
koj a vykázání bude pro něho poučením či 
výstrahou, ten se škaredě spletl. Mladík se 
do společného obydlí vrátil o den později 
a z jeho strany pokračovaly výhružky otci i dě-
dečkovi. „Násilník byl při šetření znovu na místě! 
Krátce po poledni v pondělí 28. března byl tedy 
zadržen a umístěn v policejní cele. O den později, 
v úterý 29. března před čtrnáctou hodinou byl 
ve zjednodušeném řízení postaven před soud, 
který rozhodl o jeho umístění do vazby. Ve 
Vazební věznici v Olomouci byl předán krát-
ce po patnácté hodině. V současnosti je muž 
podezřelý ze spáchání přečinu nebezpečné-
ho vyhrožování a přečinu výtržnictví, za které 
mu v případě prokázání viny a odsouzení hrozí 
trest odnětí svobody až na tři roky,“ dal Franti-
šek Kořínek jasně najevo, že porušovat zákony 

a nedbat trestu se prostě nevyplácí. „V letošním 
roce je to již druhý případ obvodního oddělení 
Prostějov 2, ve kterém byla vykázaná násilná oso-
ba pro své protiprávní jednání umístěna do vazby. 
Od začátku letošního roku se v rámci územní 
působnosti územního odboru Prostějov jedná již 
o jedenácté realizované vykázání, přičemž v měsí-
ci březnu již o páté,“ zkonstatoval na závěr mluvčí 
prostějovské policie.

Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz krimi 5

Okradena na diskotéce
Minulé úterý 29. března v odpo-
ledních hodinách se na obvodní 
oddělení v Němčicích nad Hanou 
dostavila pětadvacetiletá žena 
z Němčicka, která zde oznámila 
odcizení věcí z kabelky. K tomu 
podle oznamovatelky mělo dojít 
v neděli 27. března v době kolem 
čtvrté hodiny ranní na diskotéce 
v centru města Prostějova. Z kabel-
ky se ženě ztratil mobilní telefon 
značky Samsung a platební karta. 
Odcizením věcí ženě vznikla ško-
da vyčíslená na osm tisíc korun. 
Pachateli tohoto skutku v případě 
dopadení a odsouzení za přečin 
krádeže a přečin neoprávněného 
opatření padělání a pozměnění 
platebního prostředku hrozí trest 
odnětí svobody až na dva roky.

Vězení za svíčkovou!
Ve čtvrtek 31. března krátce po 
poledni odcizil třiatřicetiletý muž 
v prodejně dvě více než kilogra-
mová balení steaků. Muž se činu 
dopustil, přestože byl za obdobnou 
činnost v minulosti již odsouzen 
a trest si odpykal přibližně před mě-
sícem. Prodejně muž svým činem 
způsobil škodu vyčíslenou na téměř 
třináct set korun. V případě proká-
zání viny a odsouzení muži za přečin 
krádeže hrozí trest odnětí svobody 
na šest měsíců až tři léta.

Deseti pivy nepohrdl
Dosud neznámý pachatel se v přes-
ně nezjištěné době během pondělí 
28. a úterý 29. března vloupal do 
dvou chat v chatové oblasti Pod 
vinohrádkem v Prostějově, místní 
části Domamyslicích. Pachatel se 
do chat vloupal násilným způso-
bem, čímž na zařízení způsobil 
škodu vyčíslenou na téměř dvanáct 
tisíc korun. V jedné napadené cha-
tě pachatel nic k odcizení nenašel 
a z druhé ukradl plastovou pře-
pravku s deseti lahvovými pivy. 
Přestože se tedy pachatel mnoho 
neobohatil, hrozí mu v případě 
dopadení a odsouzení za přečin 
krádeže a přečin poškození cizí věci 
trest odnětí svobody až na dvě léta.

Převzal kradené kolo
Z trestného činu podílnictví po-
dezírají prostějovští kriminalisté 
dvaadvacetiletého muže z Prostě-
jova. Tohoto přečinu se měl muž 
dopustit tím, že v červnu minulého 
roku v Prostějově od stejně starého 
muže převzal jízdní kolo, přestože 
věděl, že toto bylo předtím odcize-
no, a tudíž pochází z protiprávního 
jednání. Jízdní kolo měl podezřelý 
v úmyslu dále prodat. V případě 
prokázání viny a odsouzení mu za 
přečin podílnictví hrozí trest odně-
tí svobody až na čtyři léta.

ČERNÁ
KRONIKAs městskou policií

168 h
od

in
Kradl vlastní kolo

Poněkud nevhodné řešení zvolil 
šestadvacetiletý muž, který mi-
nulou středu 30. března pilkou na 
železo přeřezával zámek u zamče-
ného jízdního kola uvázaného ke 
sloupu veřejného osvětlení. Jeho 
chování si povšimla oznamovatel-
ka, načež strážníkům mladík nebyl 
nejdříve schopen vysvětlit, proč 
takto koná. Posléze sdělil, že jízd-
ní kolo je jeho, ale v minulosti mu 
bylo odcizeno. Následně policisté 
jeho tvrzení potvrdili. V těchto 
případech, kdy si občan pozná od-
cizenou věc, je ovšem na místě svůj 
poznatek sdělit na linku 158 nebo 
156!  Tímto každý předejde zby-
tečným úkonům ze strany policie 
i veřejnosti.

„Nabonzoval“ je taky!
Oni bonzují na mě, já budu na ně! 
S těmito slovy muž oznamoval 
během soboty 26. března několik 
vozidel, jejichž řidiči se dopustili 
dopravního přestupku, a to stáním 
na vozovce, kde nezanechali prů-
jezdnost tří metrů pro každý směr. 
Hlídka na místě zjistila osm vozů. 
Se čtyřmi řidiči, kteří přišli za stráž-
níky, bylo vše vyřešeno na místě, 
zbylým byla umístěna za stěrač vý-
zva k návštěvě služebny za účelem 
vyřízení přestupku.

Nebezpečná zábava
Na dětském hřišti v neděli 27. břez-
na jeden z trojice mladíků rozbíjel 
lahve. Měl smůlu, neboť jeho po-
čínání si povšimnul muž, který ih-
ned zavolal na linku 156. Strážníci 
výtečníkovi udělili na místě bloko-
vou pokutu. Mladistvý s kamarády 
společně střepy uklidil. Volajícímu 
strážníci děkují za rychlé oznáme-
ní. Jeho přičiněním nezůstal na 
místě nepořádek a předešlo se pří-
padnému zranění dětí.

Děti v kontejneru!
V sobotu 26. března odpoledne 
strážníci vyjížděli na Sídliště svo-
body, kde měli nezletilci lézt do 
kontejnerů s oblečením. Na místě 
byli zjištěni dva dospělí a dvě děti. 
Žena a muž vrátili oděvy zpět do 
nádob. Protentokrát bylo jejich 
jednání řešeno domluvou. Brát 
věci z kontejnerů je zakázáno, 
o čemž byla skupina poučena.

Opilec nevycouval
Předminulou sobotu 26. března 
po dvaadvacáté hodině na základě 
telefonického oznámení vyjížděla 
hlídka na Kosteleckou ulici, kde 
měl vůz řídit opilý řidič. Za po-
moci městského kamerového sys-
tému bylo vozidlo monitorováno. 
V okamžiku, kdy hlídka dorazila na 
místo, začal řidič u velodromu cou-
vat. Zastavil u služebního vozidla. 
U sedmatřicetiletého motoristy 
bylo strážníky naměřeno při de-
chové zkoušce 2,57 promile. Při-
volaní policisté si celou událost 
převzali k dalšímu šetření.

Ptáček v motoru!
Vpodvečer neděle 27. března 
oznamovatelka zaznamenala v za-
parkovaném voze malého ptáčka. 
Vyčkala příjezdu hlídky. Strážníci 
zjistili, že opeřenec vletěl do pro-
storu motoru. Majitele vozidla se 
sice nepodařilo zkontaktovat, ale 
z celé situace bylo patrné, že malý 
opeřený zvědavec vyletí cestou, 
kterou se dostal dovnitř.

PROSTĚJOV Hodně se na veřejnosti dis-
kutuje o tom, zda v případě domácího 
násilí je institut vykázání pachatele na 
dobu deseti dnů ze společného obyd-
lí dostačujícím trestem. Mladík z malé 
obce na Prostějovsku nyní dokázal, že 
po napadení vlastního táty a dědečka si 
s tímto opatřením vůbec hlavu nelámal. 
Do domu se totiž vracel a ve fyzickém 
napadání i nadále pokračoval. Na hrubý 
pytel ale přišla hrubá záplata!

PROSTĚJOV Z přečinu podvo-
du a úvěrového podvodu obvinili 
prostějovští kriminalisté z od-
dělení hospodářské kriminality 
čtyřiadvacetiletou ženu z Prostě-
jovska. Mladá dáma měla zřejmě 
hluboko do kapsy, brala si jednu 
půjčku za druhou. Splatit ale do-
kázala jen čtvrtinu... 
„Těchto skutků se žena měla do-
pustit tím, že si v období od ledna 
do května minulého roku sjednala 
u sedmi různých nebankovních spo-
lečností celkem osm půjček a úvěrů 
v celkové výši sto tisíc korun. Přesto-
že věděla, že je vzhledem ke svým 
majetkovým a příjmovým pomě-
rům nebude schopna řádně splatit. 

U šesti půjček obviněná zpočátku 
své závazky hradila. Celkem tak na 
splátkách zaplatila bezmála sedma-
dvacet tisíc korun,“ uvedl František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Už s pořádným skluzem ve splátkách 
si však mladá dáma vzala další půjčku. 
„Následně v měsíci srpnu 2015 si ob-
viněná ústně se svým známým sjed-
nala půjčku ve výši třiceti tisíc korun. 
Z dohodnutých splátek však nezaplatila 
žádnou. Celkem svým jednáním žena 
způsobila svým věřitelům škodu přesa-
hující sto tisíc korun,“ shrnul Kořínek. 
Pokud v jejím případě bude soudce 
hodně tvrdý, čtyřiadvacetileté ženě 
hrozí až pět let kriminálu.  (mik)

PROSTĚJOV Zcela správně 
a hlavně pohotově zasáhli pro-
stějovští policisté minulé úterý 
v Březinově ulici. Jakmile spatři-
li celostátně hledaného mladého 
muže na jízdním kole, začala nefal-
šovaná honička. Při ní byli strážci 
zákona hodně důrazní a s ujíždějí-
cím chlapíkem se vůbec nemazlili. 
„V úterý devětadvacátého března krát-
ce před osmou hodinou ráno spatřili 
policisté z obvodního oddělení Pros-
tějov 1 v Plumlovské ulici cyklistu, ve 
kterém díky osobní znalosti bezpečně 
poznali hledaného osmadvacetileté-
ho muže z Prostějovska. Muž vedený 
v celostátním pátrání, když uviděl po-
licejní hlídku, odbočil do Březinovy 
ulice a začal policistům ujíždět,“ po-
psal setkání s mužem na útěku tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov František Kořínek.  

Policisté muže samozřejmě pronásle-
dovali a vyzvali ho, aby zastavil. „Muž 
však dál policistům ujížděl i přes výzvu 
s výstrahou, že policisté použijí donuco-
vacích prostředků. V tuto dobu již jeden 
policista ze zasahující hlídky vystoupil 
z vozidla a muže pronásledoval pěšky. 
Protože na další výzvu opět nezastavil, 
byl policistou dostižen a za jízdy za po-
užití donucovacích prostředků stažen 
k zemi, kde mu byla následně nasazena 
pouta,“ popsal František Kořínek. 
Tento tvrdý zásah se neobešel bez 
šrámů. „Protože při zákroku došlo 
k lehkému zranění zadrženého, byl 
převezen k ošetření do prostějovské 
nemocnice. Po něm, a administra-
tivním zpracování na obvodním od-
dělení Police ČR, byl zadržený chla-
pík eskortován do Vazební věznice 
v Olomouci,“ dodal mluvčí prostě-
jovské policie.  (mik)
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Vykázání nepomohlo, násilník je ve vazbě!

MLADÍK NAPADL VLASTNÍHO TATÍNKA
I DĚDEČKA

Za opakované násilí proti svým nejbližším příbuzným 
byl pětadvacetiletý muž převezen policisty do Vazeb-
ní věznice v Olomouci.  Ilustrační foto

Mladé podvodnici
hrozí pět let kriminálu

Hledaného na útěku
STRHLI Z KOLA!

Tvrdý zásah policistů

ŠÍLENÁ HONIČKA se zlodějem auta
PROSTĚJOVSKO Až po bezmála 
dvou týdnech informovala pro-
stějovská policie o nebývalé ho-
ničce napříč polovinou regionu! 
Hned několik autohlídek Policie 
ČR pronásledovalo mladého šofé-
ra za volantem Opelu, který jim 
ujížděl z Kralic na Hané. Nebylo 
divu, že měl strach zastavit běž-
né dopravní kontrole. Auto totiž 
ukradl vlastnímu otci a navíc byl 
opilý jako slíva! A řidičák? Ten ni-
kdy nevlastnil...
„V neděli dvacátého března o půl 
čtvrté ráno se hlídka obvodního od-
dělení Prostějov 2 pokusila v Krali-
cích na Hané za jízdy pomocí světel-
ného výstražného znamení a nápisu 
´STOP  ́zastavit a zkontrolovat osob-
ní automobil značky Opel. Řidič vozi-
dla však výzvu neuposlechl a naopak 
zrychlil, a před hlídkou začal ujíždět,“ 
prozradil počátek celé akce František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 

Začala honička, která v posled-
ních letech nemá na Prostějovsku 
obdoby. „Policisté muže proná-
sledovali přes obce Dub nad Mo-
ravou, Drahlov, Blatec, Dubany, 
Smržice, Studenec a dále směrem 
k obci Olšany u Prostějova. Ujíž-
dějícího řidiče během asi dvanácti 
minut trvající jízdy pronásledo-
vala hlídka obvodního oddělení 
Prostějov 2, ke spolupráci byly 
přizvány i hlídky z okolí. Ty před 
Olšany u Prostějova ze služebních 
vozidel vytvořily silniční zátaras, 
před kterým ujíždějící řidič, vida 
bezvýchodnost situace, zastavil. 
Během pronásledování vozidla 
policisté jeli i rychlostí přesahují-
cí sto sedmdesát kilometrů v ho-
dině mimo obec a v obci rychlostí 
přesahující sto třicet kilometrů 
v hodině,“ popsal František Koří-
nek vše, co můžete vidět na video-
záznamu, který najdete už teď na 
www.vecernikpv.cz!

Kdo byl vůbec muž za volantem, 
který zaměstnal tolik policejních hlí-
dek a zároveň byl obrovským nebez-
pečím pro jiné účastníky silničního 
provozu? „Jde o sedmadvacetiletého 
muže z Prostějova, který navíc není 
držitelem řidičského oprávnění. Dále 
zjistili, že vozidlo užil protiprávně bez 
vědomí jeho majitele, kterým je jeho 
otec. Provedenou dechovou zkouš-
kou policisté u muže změřili hodnotu 
1,54 promile alkoholu. S naměřenou 

hodnotou řidič souhlasil, načež uve-
dl, že bezprostředně před jízdou vypil 
pět půllitrů desetistupňového piva 
a šest odlivek různých lihovin,“ kon-
statoval mluvčí prostějovské policie. 
Podle jeho dalšího vyjádření, je „pi-
rát silnic“ pro své jednání podezřelý 
z přečinu neoprávněného užívání cizí 
věci a přečinu ohrožení pod vlivem 
návykové látky. „Za to mu v případě 
odsouzení hrozí trest odnětí svobody 
až na dva roky!“   (mik)

Ujíždějícího opilého muže za volantem odcizeného Opelu dokázal zastavit až zá-
taras vytvořený z policejních vozidel.  Repro: video Policie ČR 

Michal Kadlec

OLOMOUC, PROSTĚJOV O pří-
padě nákupů ortopedických po-
můcek pro pacienty, které se podle 
obžaloby ani nevyrobily, jednal 
minulou středu Vrchní soud v Olo-
mouci. Obžalovaní muži z dobře 
organizované skupiny podvodníků 
se k němu odvolali. Mezi nimi byl 
i Prostějovan Miroslav Kolařík.

Dvojici hlavních aktérů celé kauzy 
(Pavlu Hruškovi ze Zlína a Mi-
roslavu Kolaříkovi z Prostějova) 
odvolací senát tresty ve výši pěti 
a půl roku vězení za podvody ve 
výši 7,7 milionu korun potvrdil. 
„Vrchní soud se ztotožňuje se vše-
mi odvolacími námitkami žalobce 
směřujícími do zprošťujících částí 

rozsudku,“ uvedl médiím soudce 
Vilém Ravek.
Skupina měla podle státního za-
stupitelství v letech 2010 až 2011 
připravit pojišťovny o miliony ko-
run tím, že padělala přes osm set 
průkazů na nejrůznější ortopedic-
ké a protetické pomůcky pro pa-
cienty. Přestože nebyly nikdy ani 

vyrobeny, pojišťovny za ně peníze 
proplácely. „Nejsem si vědom, že 
bych někoho cílevědomě uvedl 
v omyl. Vybíral jsem peníze z účtu na 
základě požadavků mého známého 
a vozil jsem je z bodu A do bodu B. 
Vše ostatní je vykonstruováno,“ řekl 
před odvolacím soudem Miroslav 
Kolařík z Prostějova.  (red)

Prostějovan na pět a půl roku do basy za pojišťovací podvod

Ilustrační foto: internet

Foto: MP Prostějov



Pìtkrát za stejným opilcem

Lékaře prostějovské záchranky po-
řádně zaměstnal muž ze Stražiska, 
který se na různých místech regio-
nu přivedl do tak značné opilosti, že 
bylo zapotřebí zdravotního zásahu. 
„Během dvanácti dní jsme vyjížděli 
celkem pětkrát k jedinému muži! 
Jedná se o notorického alkoholika, 
a snad mohu prozradit, že to není 
bezdomovec. Nedávno se sice vrátil 

z protialkoholního léčení, jak jsme 
ale stačili rozpoznat, nepomohlo mu 
to. K uvedenému muži jsme vyjížděli 
buď do Prostějova, nebo do Konice. 
Je to takový cestovatel, několikrát měl 
u sebe i velkou láhev rumu či vodky. 
Většinou jsme mu vždy ošetřili drob-
ná poranění, která utrpěl při pádu,“ 
kroutil nechápavě hlavou Radomír 
Gurka.

Muž spadl ze žebøíku

Až na samotný okraj prostějovského 
okresu do Polomí spěchala sanit-
ka záchranky předminulou sobotu
26. března. „Třiapadesátiletý muž tady 
na zahradě prořezával stromky a spadl 
ze žebříku, přibližně z výšky čtyř metrů. 
Utrpěl pohmožděniny zad a náš lékař 
ho převezl na urgentní příjem Fakultní 
nemocnice v Olomouci s podezřením 
na zranění páteře,“ sdělil Gurka. 

Výpomoc u Jevíèka

Prostějovská záchranka zasahovala 
také u tragické dopravní nehody, ke 
které však došlo v Pardubickém kraji. 
„V pondělí jedenadvacátého března 
došlo u Jevíčka k hromadné dopravní 

nehodě, při níž bohužel zemřel jeden 
člověk. Ošetřovali jsme zde i větší po-
čet těžce i lehce zraněných účastníků 
havárie. K případu vyjížděla jako vý-
pomoc sanitka s posádkou z Konice,“ 
prozradil šéf záchranky. Na otázku 
Večerníku, zda je to běžné, že pros-
tějovští lékaři zasahují i v jiných kra-
jích, přisvědčil. „Není to nic mimo-
řádného, občas je zapotřebí pomoci 
kolegům z jiného kraje. Vyjíždíme 
i k různým případům na Vyškovsko, 
Olomoucko či Přerovsko,“ potvrdil 
Radomír Gurka.

Motorkáø se            
„zlomeným stehnem“

Předminulou neděli 20. března 
došlo k závažné dopravní nehodě 
v Pivíně. „Mladý motorkář zde ne-
zvládl řízení a s motocyklem narazil 
do stromu. Utrpěl při tom zlomeni-
nu stehenní kosti. Lékaři mu dolní 
končetinu zafixovali do vakuové 
dlahy, zajistili mladíkovi žilní přístup 
a podali mu léky proti bolesti. Poté 
byl převezen na traumatologické od-
dělení prostějovské nemocnice,“ po-
psal zásah první muž prostějovských 
záchranářů.   

Napadena manželem!

Závažný případ domácího násilí se 
odehrál v Nezamyslicích. „V pondělí 
osmadvacátého března jsme v této 
obci ošetřovali ženu, která byla fyzicky 
napadena svým životním partnerem. 
Utrpěla pohmožděniny v obličeji, 
ovšem při ošetřování byla vůči léka-
řům naší záchranky značně agresivní. 
Zklidnila se až po příjezdu policie, 
takže jsme ji sanitkou mohli převézt do 
nemocnice na rentgenové vyšetření,“ 
informoval Radomír Gurka.  

Dítì se zlomeninou

K nešťastnému případu úrazu vyjeli 
záchranáři také ve čtvrtek 31. března 
v odpoledních hodinách. „Byli jsme 
přivoláni k události, kdy na hřišti 
u supermarketu v Anglické ulici si 
jedenáctiletý hoch zlomil nohu při 
jízdě na skateboardu. Sanitka s lé-
kařem ho po fixaci dolní končetiny 
převezla na chirurgické oddělení 
prostějovské nemocnice,“ prozradil 
ředitel Zdravotnické záchranné sta-
nice Olomouckého kraje, územního 
odboru Prostějov.

Kotrmelce v autì

K na první pohled hrozivé dopravní 
nehodě vyjížděli lékaři prostějovské 
záchranky v pátek 1. dubna. Bohužel to 
nebyl žádný apríl. „Na silnici z Ohrozi-
mi do Prostějova nezvládl mladý řidič 
jízdu v osobním vozidle a při zatáčení 
na vedlejší komunikaci se po smyku 
s autem převrátil na střechu. Mladý 
muž společně se svou spolujezdkyní 
naštěstí neutrpěl žádná zranění. Oba 
jsme samozřejmě prohlédli, poté jsme 
je nechali na místě. Převoz do nemoc-
nice nebyl nutný,“ uvedl Gurka.

„Během uplynulých tří týdnů jsme vy-
jížděli ke standardním případům, větši-
nou šlo o interní, neurologické či chirur-
gické záležitosti. Překvapil mě poměrně 
vysoký počet různých pádů ať už při 
práci z určité výšky, nebo v opilosti, kdy 
pacient nezvládl vliv alkoholu a zranil se 
pádem na chodník. Velikonoční svátky 
proběhly z našeho hlediska kupodivu 
klidně, zásahů bylo minimálně. Blíží se 
ale teplejší počasí, které se aprílově stří-
dá se zimou. Na tyto náhlé změny velmi 
negativně reagují především kardiaci či 
lidé s dechovými potížemi. S jarním po-

časím musí také řidiči počítat s tím, že 
na silnice vyjedou ve větší míře cyklisté 
a hlavně motorkáři. Obávám se, že nyní 
začne přibývat dopravních nehod,“ 
předvídá pro pravidelnou zpověď Ve-
černíku Radomír Gurka. Snad na jeho 
slova dojde co nejméně...   (mik)

Z obrovského zástupu žen, které prošly 
jeho životem, se Miroslavu Janišovi staly 
osudnými nakonec dvě. Libuše M. kvůli 
němu před dvěma lety prodala svůj byt 
v Rožnově pod Radhoštěm. Přestože 
část takto utržených peněz šla na kou-
pi domku v Plumlově, poté, co ji Janiš 

z jejich společného příbytku vyhnal, 
skončila paní Libuše prakticky jako bez-
domovkyně přežívající po ubytovnách. 
Po rozhodnutí soudu jí musí Janiš vrátit 
650 000 korun. 
Druhou „osudovou“ ženou Miroslava 
Janiše se stala paní Miluše, která mu „vě-
novala“ 450 000 korun, jenž dostala od 
pojišťovny po vážné autonehodě svého 
syna. Janiš tyto finance částečně použil 
na opravu střechy zmíněného domu 
v Plumlově a vztah rychle ukončil. 
„Toho všeho se dopustil, přestože byl 
před více jak třemi roky podmíněně 

odsouzen za stejné jednání. Tehdy mu 
dvě ženy svěřily více jak sedm set tisíc 
korun, on je však nikdy nehodlal vrátit 
zpátky,“ zdůraznil v  úterý 29. března
u Okresního soudu v  Prostějově stát-
ní zástupce Jaroslav Miklenda, který
i z tohoto důvodu pro Janiše požado-
val souhrnný trest. „Je očividné, že se
z podmíněného odsouzení obžalovaný 
nijak nepoučil. Z tohoto důvodu by mu 
předchozí tříletý trest měl být přemě-
něn v nepodmíněný. Navíc by měl být 
odsouzen a potrestán za podvod, které-
ho se dopustil na obou poškozených,“ 
objasnil zcela logicky Miklenda. 

Své chyby si
nikdy nepøipustil 

Nejvíce zarážející byl v této souvislosti 
fakt, že Miroslav Janiš ani na chvíli nepři-
pustil, že by někdy udělal něco špatně. 
Svádění žen, z nichž vytahal stovky tisíc 
korun a pak je odkopl, mu očividně při-
padalo jako něco naprosto normálního. 
A nejen to! Naopak se před soudem 

ze všech sil snažil postavit do role oběti 
a tak na Libuši M. podal hned několik 
žalob kvůli věcem, které mu měla údajně 
ukrást. 
Senát však pro takový manipulativní 
přístup neměl mnoho pochopení a prak-
ticky bez výhrad přijal návrh státního 
zástupce. „O vinně obžalovaného svědčí 
nejen výpovědi obou poškozených, ale 
i další důkazy. Příjmy obžalovaného 
odkázaného několik let na částečný in-
validní důchod by například rozhodně 
nestačily k tomu, aby koupil a zrekon-
struoval rodinný dům,“ odůvodnila 
rozsudek předsedkyně senátu Hana 
Greplová. 
Miroslav Janiš tak od soudu odcházel 
se souhrnným trest šest a půl roku. Kro-
mě toho musí oběma ženám zaplatit 
celkem 1 100 000 korun. Státní zastu-
pitelství mu už obstavilo jeho podíl na 
domě v Plumlově, do exekuce zřejmě 
poputuje i Janišovo zánovní auto. Roz-
sudek však dosud není pravomocný, obě 
procesní strany si ponechaly lhůtu pro 
možnost odvolání.

měsíční nárůst dluhů činí sedmdesát 
tisíc korun a evidovány máme zhruba 
tři stovky dlužníků. „Radnice dispo-
nuje bezmála dvanácti sty byty a lidí, 
kteří dluží Domovní správě více než 
dvacet tisíc korun, je asi stovka. Bo-
hužel soudní spory s nájemníky se 
táhnou hodně dlouho, někdy i čtyři 
roky.“ doplnil.
Největší položkou v kolonce po-
hledávek města za občany jsou po-
kuty. Jenom za rozličné dopravní 
přestupky dluží Prostějované skoro 
osmnáct milionů korun. „V tomto 
případě jde většinou o pokuty, které 
udělí Policie ČR anebo správní orgán. 
Řešení těchto pohledávek je však běh 
na velmi dlouhou trať,“ pokrčil rame-
ny na závěr Jiří Pospíšil. 
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milionů korun,“ šokuje Alena Rašková

 Jak je podle vás významná ko-
mise, v níž opět po dlouhých letech 
působíte?
„Určitě významná je, i když disponu-
jeme poměrně malými finančními 
prostředky určenými k rozdělení na 
obnovu památek v Prostějově. A na-

proti tomu má tato komise hodně 
členů. Vypadá to tedy, že mnohdy se 
jedná o mnoho povyku pro nic. My 
ale naštěstí nejednáme jenom o tom, 
jak rozdělit určitý balíček peněz, často 
totiž také upozorňujeme kompetentní 
orgány na různé problémy spojené
s prostějovskými památkami. A jsme 
rádi, že na naše časté připomínky je 
brán zřetel ze strany odborníků.“

 Na co jste třeba v poslední době 
upozornili památkáře? 
„Nejdříve musím říct, že o památky je 
v Prostějově pečováno dlouhá léta po-

měrně dobře. Samozřejmě v rámci fi-
nančních možností. Ovšem takovým 
příkladem, který by rozhodně stál za 
okamžité řešení, je například bývalá ži-
dovská synagoga v Demelově ulici. Ta 
je ve velmi špatném stavu a obávám se, 
že ani statika není v pořádku. Bohužel 
před lety se tato památka vyměnila za 
pouhé dva gobelíny. Město ji za okras-
né koberce přiřklo Pravoslavné církvi, 
která ovšem dlouhodobě nemá pení-
ze na rekonstrukci zmíněné vzácné 
nemovitosti. A to je problém.“

 Pokud si dobře pamatuji, město 
ale synagogu převedlo na Pravo-
slavnou církev za určitých podmí-
nek...
„A to je právě ono! V těch podmín-
kách byla klauzule, že synagogu dá cír-
kev do pořádku a vše zrekonstruuje. 
Jenomže jak jsem zmínil, Pravoslavná 
církev nemá peníze, takže památka 
chátrá. Na druhé straně musím ob-
jektivně říci, že jejich duchovní se o ni 
stará, co je v jeho silách. Proběhly tam 
určité vnitřní úpravy, ale to je tak bo-
hužel všechno.“

 Vzhledem ke slavné židovské 
minulosti Prostějova by určitě stálo 
za to, tuto budovu opravit, že? 
„Přesně tak. Kromě nového židovské-
ho hřbitova není v Prostějově žádný 
jiný památník, který by upozorňoval 
na nedílnou součást místní židovské 
historie. Nedávno mě také zarazilo, že 
se zahraniční turisté pídili po nějaké 

galerii našeho slavného 
rodáka Edmunda Hu-
sserla. Samozřejmě 
nic nenašli. Muze-
um sice mělo stá-
lou expozici tohoto 
filozofa, ale podle 
mých informací byla 
zrušena a teprve se 
připravuje nová.“ 

 Na seznam pamá-
tek se před lety málem 

dostala i stavba bývalé „Dony“ ve 
Svatoplukově ulici, což Minister-
stvo kultury nakonec zamítlo. Ne-
mrzí vás to?
„Podle mého názoru se ´Dona´ měla 
jednoznačně objevit na seznamu 
chráněných památek. Já doufám, že 
majitel objekt nezbourá, i když má prý 
na demolici již povolení od stavební-
ho úřadu. Ta budova je stále funkční. 
Je to čistá funkcionalistická stavba, na 
které byl ostatně Prostějov dříve velmi 
bohatý. Velké štěstí, že se spravila ales-
poň vzácná Neherova vila.“

 Magistrát připravuje rozsáhlou 
rekonstrukci Národního domu za 

více než sto milionů korun. Je to 
podle vás v pořádku? 
„V každém případě. S takovou inves-
ticí já nemám vůbec žádný problém, 
spíše naopak. Snahu vedení města 
proto budu podporovat. Vždyť se 
jedná o vzácnou secesní památku, 
kterou chceme zachovat pro budoucí 
generace. A jestli se tady něco ošidí 
na opravách, brzy se to vymstí. Vždyť 
například střecha Národního domu je
v katastrofálním stavu, to samé platí
i o sklepních prostorách. O zázemí 
divadelního sálu ani nemluvě. Zno-
vu opakuji, jak říká doktor Augustin,
s tímto já nemám problém!“ (úsměv)

››› ZASTUPITELÉ, K VÌCI! ‹‹‹  NOVÁ SÉRIE

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Michal 
KADLEC

„Bývalá židovská synagoga pot ebuje opravit, ale m sto 
ji vym nilo za dva gobelíny,“ posteskl si Václav Kolá  
PROSTĚJOV Členem Komise pro regeneraci městské památko-
vé zóny, Zastupitelstva města Prostějov již kdysi jednou byl, a to v 
devadesátých letech minulého století. Od začátku tohoto voleb-
ního období se jeden z nejzkušenějších komunálních politiků do 
této komise vrátil. A tak si s Václavem Kolářem (TOP 09 a Nezávislí 
Prostějované) Večerník popovídal o prostějovských památkách 
současnosti i těch z dob dávno minulých. „S nákladnou rekon-
strukcí Národního domu nemám problém,“ reagoval na jedno
z velkých aktuálních témat Václav Kolář.
Ten byl dalším hostem exkluzivního povídání se zástupci pro-
stějovské veřejnosti v nejvyšším politickém orgánu magistrá-
tu, kteří přitom zastávají různé funkce v komisích. Nový seriál
v rámci projektu MILUJEME VEČERNÍK již vyzpovídal M. Pišťáka, 
M. Sokolovou, J. Pospíšila (PéVéčko), Z. Bartošovou, P. Smetanu, 
J. Faltýnka, V. Šmída, čímž se Kolář stal již osmým respondentem 
této rubriky.
Pokud máte něco na srdci i vy - čtenáři Večerníku, klidně se ze-
ptejte. Vaše otázky čekáme na e-mailu redakce@vecernikpv.cz! 
Stačí napsat, komu je dotaz určen, a my vše obstaráme za vás!
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nic nenašli. Muze-
um sice mělo stá-
lou expozici tohoto 
filozofa, ale podle
mých informací byla
zrušena a teprve se 
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 Na seznam pamá-
tek se před lety málem 
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Změna! V Západní
ulici mají smůlu…
PROSTĚJOV Večerník již podrob-
ně informoval o všech letošních plá-
novaných opravách chodníků v růz-
ných lokalitách Prostějova. Radní 
však na tiskové konferenci přinesli 
ještě jednu zásadní změnu. A odne-
sou to chodci v Západní ulici!
„Byli jsme nuceni zareagovat na upo-
zornění společnosti E.ON, že na letošní 
rok má naplánovanou investiční akci
v podobě pokládání kabelů. A to právě 
v Západní ulici, kde jsme měli v úmy-
slu provést generální opravu chodníku. 
Nedá se nic dělat, tuto rekonstrukci 

jsme vyjmuli z původního plánu oprav 
chodníků v Prostějově a zařadíme ji do 
investic až na příští rok. Nemá cenu 
opravovat chodník, který bude vzápětí 
rozkopán,“ vysvětlil Jiří Pospíšil (PéVéč-
ko), náměstek prostějovské primátorky. 
Celkový objem peněz vyčleněných 
na letošní opravy komunikací pro 
pěší v Prostějově však bude zachován. 
„Zvolili jsme náhradní řešení. Místo 
v Západní ulici letos opravíme chod-
ník ve zhruba stejném rozsahu v ulici 
Vojtěcha Outraty,“ prozradil Pospíšil. 
 (mik)  

Inteligentní zastávky
v Prost jov . UŽ BRZY!

PROSTĚJOV Na autobusovém 
nádraží, terminálu u nemocnice
i jinde v ulicích Prostějova se brzy 
objeví takzvané inteligentní zastáv-
ky. Půjde o světelné tabule upozor-
ňující čekající cestující o zpoždění 
spojů, jejich příjezdu a odjezdu
a na další informace.  
Vybudování inteligentních zastá-
vek městské hromadné dopravy
a příprava a podání žádosti o dotaci
z Integrovaného regionálního operač-
ního programu, to vše bylo tématem 
jednání rady města v úterý 29. března. 
„Žádosti o dotace jsou přijímány do 
konce června tohoto roku, minimální 
výše celkových způsobilých výdajů na 
projekt činí pět milionů korun a výše 
dotace může dosáhnout až do výše 
85 procent,“ vyčíslil první náměstek 
primátorky Zdeněk Fišer (ČSSD)
a dodal, že předmětem projektu je mo-

dernizace zastávek městské hromadné 
dopravy formou inteligentních zastá-
vek prostřednictvím označníků, které 
budou informovat o nejbližších spojích 
a o předpokládaném skutečném příjez-
du spoje. „Systém bude monitorovat 
polohy autobusů a po vyhodnocení 
předpokládaného příjezdu na zastávku 
bude tato informace aktuálně zobra-
zována čekajícím cestujícím. Projekt 
budeme řešit v rámci tří etap. V první 
etapě budou modernizovány označní-
ky na hlavních trasách, další dvě etapy 
budou řešit osazení inteligentními 
označníky zbývajících zastávek ve měs-
tě,“ poznamenal Fišer.
Do projektu bude v Prostějově za-
hrnuto celkem třiapadesát zastávek
s osmadevadesáti označníky a dvěma 
informačními tabulemi. Předpoklá-
dané náklady jsou vyčísleny na dva-
náct milionů korun.  (mik)

HYSTERIE 
obyvatel sídlišt  Šárka
PROSTĚJOV Je to obrázek dnešní 
doby. Lidé nečtou, co by měli, nechodí 
na veřejná setkání, nestarají se o veřej-
né dění ve svém okolí. Důkazem toho 
je nebývalá hysterie, která se zrodila 
u některých obyvatel nejstaršího síd-
liště Šárka v Prostějově. Začala totiž 
první etapa jeho revitalizace. Jakmile 
ovšem na začátku uplynulého týdne 
vjela mezi panelové domy těžká tech-
nika a začaly se kácet stromy, strhla se 
nebývalá panika. A to i přesto, že lidé 
ze Šárky byli více než rok „masírovaní“ 
obsáhlou kampaní v médiích, ve které 
byly dopodrobna popisovány jednot-
livé etapy revitalizace. A nejenom to...

Michal KA DLEC
„Zahájili jsme první etapu revitalizace síd-
liště Šárka, která bude městskou poklad-
nu stát zhruba šestnáct milionů korun. 
Upozorňovali jsme na to zdejší občany 
dlouhodobě prostřednictvím Radnič-
ních listů i všech prostějovských médií. 
Proběhly i veřejné semináře, kde jsme 
vše podrobně občanům Šárky popisovali, 
včetně termínů a technických postupů. 
Teď se ale setkáváme s mnoha stížnostmi, 
co to tam vyvádíme a proč se mezi pane-
láky najednou kácejí stromy,“ povzdychl 
si Zdeněk Fišer (ČSSD), první náměstek 
primátorky Prostějova. „Během úvodní 
etapy revitalizace bylo povoleno vykácení 
pětačtyřiceti stromů, což zdejší občany 
asi naštvalo nejvíc. Když jsme tuto sku-
tečnost ale prezentovali v médiích, nikdo 
se proti tomu neozval. Mohu ale všechny 
uklidnit, že zároveň je rozhodnuto o ná-
hradní výsadbě v podobě třiadevadesáti 

nových stromů a dvou tisíc kusů keřů. 
Stávající stromy byly shledány jako ne-
vyhovující a navíc musely ustoupit na-
plánovaných úpravám, hlavně výstavbě 
nových parkovacích ploch a dětských 
hřišť,“ vysvětlil Fišer. 
„Na sociálních sítích se někteří aktivisté 
nechali slyšet, že jdeme proti lidem. Já chá-
pu, že zdejší občané si letitých stromů váží, 
obzvláště když si je třeba sami vysadili. Ale 
kdo byl na veřejném projednávání tohoto 
projektu, tak jasně slyšel, že drtivá většina 
občanů Šárky chtěla místo stromů více 
parkovacích ploch a prostoru pro děti,“ 
podotkla významný faktor Ivana Hemer-
ková, náměstkyně primátorky pro životní 
prostředí. „Zeleň na Šárce bude bohatě 
nahrazena, dokonce jí bude mnohem víc. 
Nové stromy a keře ale budou zasazeny 
tam, kde nebudou překážet. Na tomto 
sídlišti dnes bydlí daleko více mladých lidí, 
kteří si přímo pod okny místo stromů přejí 
něco jiného,“ doplnil Zdeněk Fišer. 

Do debaty o současné hysterii někte-
rých obyvatel Šárky se zapojil i uvolněný 
radní Jaroslav Šlambor. „Účastnil jsem se 
veřejného projednávání celého projektu
s tamními obyvateli. A měl jsem zde vel-
mi emotivní projev. Na jedné straně bydlí 
na Šárce starší lidé, kteří si nepřejí žádné 
změny. Třeba i proto, že nemají auto
a nějaké parkoviště je jim úplně ukrade-
né. Nemají také malé děti, tudíž horují 
proti výstavbě dětského hřiště. Na straně 
druhé zde ale dnes už bydlí daleko více 
mladých rodin s dětmi, takže mají přesně 
opačné požadavky. Nemají kde parkovat 
svá někdy i dvě auta, o děti se bojí, pro-
tože si často hrají v těsné blízkosti silnice. 
A teď samozřejmě dochází ke střetu ná-
zorů těchto dvou skupin. Mezi nimi se 
pohybují architekt a projektant, kteří se 
snaží vyhovět všem požadavkům. Ale jak 
to mají udělat. To prostě nejde, menšina 
vždy musí ustoupit většinovému názoru,“ 
uzavřel toto téma Jaroslav Šlambor. 

Zaèalo se s revitalizací, 
Zaèalo se s revitalizací, lidi se diví a stìžují si... 
lidi se diví a stìžují si... A to všechno zbyteènì!
A to všechno zbyteènì!

Revitalizace sídlišt  Šárka byla zahájena. Panika mezi 
zdejšími ob any nastala, když se za alo kácet p ta ty-
icet letitých jehli nan ...    2x foto: redakce Ve erníku

„Ano, ze začátku to vždy pociťuji. 
Přece jen chvíli organismu trvá, než 
si zvykne. A tak nejdříve cítím únavu, 
ale to mi trvá něco přes týden. Pak se 
už cítím lépe. Jinak se také ze začátku 
špatně probouzím, což mi trvá pár 
dní. Jsem naopak ráda, že je již letní 
čas a večery budou delší.“ (úsměv)

Anketa
ptali jsme se ptali jsme se v ulicíchv ulicích

ANOANO

LUDMILA ŠVAGEROVÁLUDMILA ŠVAGEROVÁ
PROST JOVPROST JOV

OLGA DRDOVÁOLGA DRDOVÁ
PROST JOVPROST JOV

ANOANO

„Změnu času většinou vnímám
a od minulého týdne to tak mám taky. 
Chvilku mi trvá, než se to ustálí, jsem 
taková unavenější. Posun času má asi 
vliv na většinu lidí. Počítám ale, že to 
bude postupně lepší a za pár dnů si na 
to zvyknu. Myslím, že by se mělo zůstat 
u jednoho času, to by bylo lepší.“

POCÍTILI 
JSTE ZM NU 

ASU?

anebaneb

ptala se: Aneta Křížová

ČERNÁ
KRONIKA

V noci nadýchal
Předminulý pátek 25. března těsně 
před třetí hodinou ráno kontrolo-
vali policisté v Domamyslicích čty-
řiadvacetiletého řidiče osobního 
automobilu značky Volkswagen. 
Muži při kontrole změřili hodno-
tu 0,48 promile alkoholu v dechu. 
Mladíkovi hrozí pokuta od 2 500 
do 20 000 korun.

Řídil i přes zákaz
Z přečinu maření výkonu úřední-
ho rozhodnutí a vykázání je po-
dezřelý třiatřicetiletý muž z Pro-
stějova. Tohoto činu se měl muž 
dopustit tím, že nejméně ve třech 
případech v měsících září a říjen 
roku 2014 řídil na komunikacích 
na Prostějovsku osobní automo-
bil značky Škoda, přestože měl 
v té době platný zákaz řízení moto-
rových vozidel. Policisté z obvod-
ního oddělení Prostějov 2 muže 
podezírají na základě provedené-
ho šetření a svědectví osob. Pokud 
se podezření prokáže a muž bude 
uznán vinným, hrozí mu za uvede-
ný přečin trest odnětí svobody až 
na tři roky.

s městskou policií
168 ho

di
n

Roztržitá žena 
Mladá dáma zaparkovala předminu-
lý čtvrtek 24. března svůj vůz před 
nákupním střediskem a nevšimla si 
otevřeného okénka, načež se z místa 
vzdálila. Naopak si tohoto nedopat-
ření povšimnul kolemjdoucí muž 
a toto zjištění telefonicky nahlásil na 
linku 156. Strážníci řidičku zkontak-
tovali a vůz jí byl předán. Naštěstí 
v něm nic nechybělo, ale ne vždy to 
takto šťastně skončí.

Velikonoční výjezdy 
Během Velikonočního pondělí 28. 
března zaznamenali strážníci celkem 
pět výjezdů k lidem posilněným 
alkoholem, ne vždy se je ovšem po-
dařilo zastihnout. Kolem třinácté ho-
diny byl prvním opilcem muž ležící 
v trávě ve Vrahovické ulici, další spal 
v ulici Palečkově na chodníku, v ulici 
Mathonově usínal muž v trávě. Dvě 
osoby se nalézt nepodařilo, a to ženu 
pohybující se vrávoravým krokem 
po stezce pro cyklisty a plejádu vý-
jezdů k opilým zakončil muž, který 
se snažil zastavovat vozidla a přitom 
se motal na silnici v ulici Anenská. 
V uvedených případech se vždy po-
dařilo občany nasměrovat k místu 
bydliště. 

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 9. srpna 1976 a trvalé byd-
liště má hlášeno v  okrese Prostějov. 
Na hledaného vyhlásila prostějov-
ská policie celostátní pátrání dne 
11. března 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 39 let, měří mezi 
175 až 180 centimetry, má střední po-
stavu, modré oči a plavé blond vlasy. 

MICHAL BÁTĚK

se narodila 1. května 1988 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledanou vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
8. března 2016. Její zdánlivé stáří je 17 
let a měří mezi 152 až 153 centimetry. 
Bližší údaje k  hledané osobě nejsou 
v databázi uvedeny. 

DOMINIKA VOLFOVÁ

se narodila 4. května 1999 a trvalé 
bydliště má hlášeno v  okrese Pros-
tějov. Na hledanou vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
27. března 2016. Její zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 17 do 18 let, měří mezi 
158 až 160 centimetry, má hubenou 
postavu, hnědé oči a hnědé vlasy. 

se narodil 30. září 1977 a trvalé bydliš-
tě má hlášeno v okrese Prostějov. Na 
hledaného vyhlásila prostějovská po-
licie celostátní pátrání dne 25. února 
2016. Jeho zdánlivé stáří je v rozmezí 
od 35 do 40 let, měří mezi 190 až 195 
centimetry, má střední postavu, hně-
dé oči a hnědočerné vlasy. 

krimi6 Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz

ROBERT FRÖML

GABRIELA VÖRÖŠOVÁ
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NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

O tom, že agresivita ve společ-
nosti bují čím dál tím více, ne-
může už být pochyb. Dokladem 
jsou časté případy domácího 
násilí, ke kterým jsou přivolá-
ni policisté. Nejinak tomu bylo 
i v neděli 27. března, kdy stráž-
ci zákona vykázali z domu na 
deset dní mladého tyrana, který 
fyzicky napadl vlastního otce 
i dědečka.  

Je otázkou, zda pouhé vyká-
zání z  domu na tak krátkou 
dobu něčemu pomůže. V mno-
hých případech tomu tak není 
a pachatelé se násilí na rodin-
ných příslušnících dopouštějí 
opakovaně. Každopádně tento 
konkrétní případ je letos už je-
denáctým...
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PROSTĚJOV Dopravní nehody, 
podnapilí pacienti, pády z výšky či 
oběť domácího násilí. Výjezdy lé-
kařů prostějovské záchranky byly 
v uplynulém období rozmanité. 
Ředitel Zdravotnické záchran-
né stanice Olomouckého kraje, 
územního odboru Prostějov 
Radomír Gurka však bere všech-
ny události stále jako obvyklou 
práci. Jako pravý profesionál. 
Právě tento muž byl dalším hos-
tem našeho pravidelného seriá-
lu se šéfy složek Integrovaného 
záchranného systému. A bylo si 
o čem povídat...

Lékařské případy pod drobnohledem

Foto: archív Večerníku

PROSTĚJOV Ani výhrůžky ze 
strany milenek a jejich příbuz-
ných, ani vyšetřování policií či 

série článků v PROSTĚJOVSKÉM Večerníku, dokonce ani podmí-
něné odsouzení prostějovským soudem. Sňatkového podvodní-
ka Miroslava Janiše nezastavilo absolutně nic! Zcela bezostyšně 
navazoval další a další kontakty se zranitelnými ženami, které ve 
snaze získat jejich majetek dokázal naprosto „oblbnout“. Jenže na 
každého jednou dojde. A stalo se tak i v případě osmapadesátile-
tého Miroslava Janiše, jehož příběh píše možná poslední tečku...

“ Nedávno se muž 
sice vrátil 

z protialkoholní-
ho léčení, 
jak jsme ale 

stačili rozpoznat, 
nepomohlo mu 

to ani za mák!

Za pomoc se někteří pacienti leckdy odvděčí agresivitou

Miroslav JANIŠ ŽENY OBÍRAL minimálně
PATNÁCT LET, do vězení má jít POPRVÉ   
➢ ZE STRA NY 3



Jeden policista s prohryznutou 
rukou, druhý s vykloubeným ko-
lenem. To jsou výsledky dvou pří-
padů, jimiž se v nedávné době za-
býval prostějovský soud. Co je to 
za drsňáky, kteří si troufnou mlátit 
policisty? 
Když jsem si je prohlížel v soudní 
síni, určitě bych to ani do jednoho 
z nich neřekl. Jan Texl, který po-
kousal policistu v kempu Žralok, 
vypadal jako starý rocker, který 
se zasekl na konci šedesátých let. 
Michal Bradáč zase jako model 
po flámu. Společné měli to, že oba 

na lavici obžalovaných seděli jako 
hromádky neštěstí. Mluvili tiše 
a zajíkavě a rozhodně nepřipomínali 
chlapíky, jaké vidíte třeba v reklamě 
na fernet. Přitom právě chlast obě-
ma obžalovaným očividně dodal 
dostatečnou míru „kuráže“, aby se 
do konfliktu s muži zákona pustili.  
Mnozí policisté přitom na první 
pohled nepůsobí právě jako něja-
cí bojovní atleti. Jsou to lidé jako 
my. Navíc se na nich projevil celo-
společenský trend posledních let. 
Pokud celá česká společnost po 
roce 1989 „zpohodlněla“ a „při-

brala“, policisté v tomto ohledu 
nejsou výjimkou. Samozřejmě že 
před nástupem do služby prochází 
výcvikem, jak se mají v konflikt-
ních situacích zachovat. Nicméně 
pokud se proti nim postaví třeba 
vytrénovaný sportovec se zálibou 
v bojových sportech, jako se to 
stalo loni v létě v případě Davida 
J., může nastat problém. Ovšem 
to, že někdo ovládá nějaký bojo-
vý sport a je v dobré kondici, ho 
rozhodně neopravňuje k tomu, 
aby bral spravedlnost do svých 
rukou (a nohou). Naopak jej to 
předurčuje k tomu, aby konflikty 
řešil v  klidu a s  chladnou hlavou. 
A není rozhodně zbabělostí k ta-
kovému případu zavolat policisty. 
Vždyť právě jim se nedá upřít jed-

na zásadní věc: ve velké většině 
případů nemají s aktéry sporu nic 
společného a umí zůstat nad věcí. 
Pokud však někdo zaútočí přímo 
na muže zákona a podlehne iluzi, 
že je vzhledem ke svým fyzickým 
předpokladům „zmákne“, je to čin 
hraničící se zdravým rozumem. 
A za něj by si pak následně měl 
nést patřičnou odpovědnost. Ne-
lze se tedy divit, že takoví výtržníci 
končí před soudem. 
Ale existují výjimky. S jistou 
nadsázkou se dá říci, že jediný, 
kdo si může troufnout na poli-
cisty, jsou jejich manželky. Jed-
nak díky tomu, že ve svém bytě 
jsou mimo službu, jednak pro-
to, že domácí násilí bývá obvyk-
le bráno jen jako přestupek...

Bohužel s jarem přišel i ten 
hloupý letní čas. Ano, já říkám 

hloupý a nejsem sám. Myslím si, 
že by se mělo začít velmi vážně 
uvažovat o jeho zrušení. Kupodivu 
nějaké takové zvěsti už šly i z cen-
tra Evropské unie a tak je možné, 
že se snad od této instituce do-
čkáme v blízké budoucnosti ro-
zumného rozhodnutí. Argument, 
že změna času má vliv na kvali-
tu ekonomiky již dnes v době 
sofistikovaných systémů ne-
může obstát. Ty přece fungují 
nezávisle na hodinách, a pokud 
budu ironický, tak tunelářům 
je jedno, jestli kradou v zimním 
nebo letním čase. Argumentem, 
a to zásadním pro zrušení, je mys-
lím stále větší počet psychických 
chorob mezi obyvatelstvem. Ale-
spoň stabilita času by tak moh-
la napomoci lidské duše trochu 
zklidnit.

Nedávno jsem na tomto místě 
hovořil o kýchajících spolu-

občanech chřipkových. Bohužel 
máme tu období dalších jedinců, 
kterým bude velkým kamarádem 
kapesník, a to jsou alergici. Ano, za-
číná nám všechno kvést, pupence 
se nalévají a s tím bohužel přichází 
pyl i trávy, které řadu našich zná-
mých dokážou vyřadit z běžného 
provozu. Sám vím, o čem mluvím, 
jelikož jsem trpěl touto alergií mnoho 
a mnoho let. Jsem rád, že mne v ros-
toucím věku tahle mrška opustila, 
jelikož pro mne v útlém věku byly 
zakázaným územím pole, kvetoucí 
louka a i les s nevhodnými travinami. 
Vstoupit do takového území zna-
menalo série kýchání, tekoucí slzí-
cí oči, špatné dýchání a tudíž hned 
potřebu vzít si prášek, případně 
ponořit hlavu, když to bylo možné, 
do studené vody, aby se rozjitřené 
receptory ochladily a uklidnily. 

Vůbec těm trpícím nezávidím 
a soucítím s nimi. Snad se někdy 
všichni tito, nebojím se říct chudá-
ci, dočkají nějakého univerzálního 
preparátu, který alergie zastaví jed-
nou provždy.

Jako vždy na začátku jara do-
šlo takřka bez zájmu veřejnosti 

k oslavám Mezinárodního dne uči-
telů. Jako vždy si učitelé alespoň na 
pár hodin sedli, překvapivě za svých 
pár peněz pojedli, dokonce i popili, 
a tak nějak se snažili nevázaně po-
hovořit o životě. Na rozdíl od svých 
žáků se tak stalo v mimopracovní 
době... Bohužel v dnešní rozjitřené 
atmosféře, která ve školství panuje, 
se během pár chvil stejně vše stočilo 
na pracovní témata a problémy, kte-
ré školství provázejí. A že jich není 
málo. Inkluze. Povinné přijímačky 
na střední školy z češtiny a matema-
tiky. Povinná maturitní zkouška pro 
všechny bez rozdílu snad až na pár 
uměleckých škol. A především pak 
neustále trvající financování škol 
podle počtu studentů. Obzvláš-
tě tento poslední bod se stává 
v době klesající populace mo-
rem, který dokáže neuvěřitelně 
likvidovat kantorský stav. Dopo-
ručoval bych široké veřejnosti, aby 
neprovokovala kantory hláškami 
typu: „Už vám zase přidali, co?“ 
Mohlo by se totiž stát, že slabší po-
vahy by sáhly k fyzickému napadení 

dotyčného provokatéra, a já bych se 
vůbec nedivil. Jene Ámosi, divil by 
ses, kam tvé školské ideje a školství 
jako takové dospělý...

A mám tady na závěr jednu 
praktickou jarní radu. Všich-

ni vyrazí za sluníčkem auty, na 
kolech nebo pěšky a bohužel při 
tom v mnoha případech dojde 
k nějakým zraněním či bolístkám. 
Doporučuji proto stáhnout si do 
chytrých telefonů novou aplikaci 
ZÁCHRANKA. Ne, nedělám re-
klamu, je to jen dobrá rada, neboť 
zdraví máme jen jedno!

Prostějovští radní v úterý na svém 
řádném zasedání jednali o tom, jak 
pokračovat ve vymáhání pohledávek. 
„Dosud dlužné částky od občanů vy-
máháme pomocí exekutorské kance-
láře a veškeré podkladové materiály 
magistrátu zpracovává advokátní kan-
celář. Smlouva s exekutory ale trvala 
pouze do konce minulého roku, takže 
jsme nyní diskutovali o tom, jakým 
způsobem pokračovat dál. Mohli jsme 
na magistrát přijmout nové pracovní-
ky, kteří by vymáhání pohledávek měli 
na starosti. Nakonec jsme přistoupili 
na nabídku původní exekutorské kan-
celáře, která však požadovala posílat 
veškeré podklady k vymáhání dluhů 
elektronickou poštou. Tuto podmín-
ku splníme a smlouvu s exekutory 
obnovíme,“ prozradila Alena Raško-
vá (ČSSD), primátorka Statutárního 
města Prostějova. 

A exekutoři pracující pro město 
budou mít práce více než dost. 
Aktuálně občané Prostějova dlu-
ží magistrátu 43 823 000 korun! 
„Situace je hrozná a to mluvím velmi 
jemně. Různých neplatičů bohužel 
přibývá. Například za odvoz komu-
nálního odpadu nyní evidujeme dluh 
ve výši jedenácti a půl milionu korun. 
To hodně ovlivňuje celkovou částku, 
kterou město ročně doplácí na likvi-
daci odpadu. Ročně se jedná o zhruba 
pětadvacet milionů, a když je platební 
morálka občanů taková, jaká je, musí-
me k tomu ještě sáhnout do městské 
pokladny a doplatit peníze i za dlužní-
ky. Pak po nich samozřejmě složitou 
cestou poplatky za komunální odpad 
vymáháme,“ povzdechl si náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil (PéVéčko). 
Ať už jde o odpad, nájemné nebo
o poplatky za psy, magistrát neplati-
če upozorňuje na jejich opomenutí. 
„Vždycky jde z naší strany minimál-
ně o dvě doporučená upozornění. 
Pokud občan ani na jedno z nich 
nezareaguje, dluh se předává exe-
kutorské kanceláři,“ vysvětluje Jiří 
Pospíšil. 

Na devíti milionech korun se aktuálně 
pohybuje pohledávka lidí, kteří bydlí 
v městských bytech. „V posledních le-
tech se snažíme dluhům na nájemném 
zabránit tím, že uzavíráme smlouvy 
na užívání městského bytu pouze na 
dobu určitou, a to jednoho roku. Po-
kud už předem máme podezření, že 
někdo nájemné platit nebude, tyto 
smlouvy jsou zkráceny na dobu pou-
hých tří měsíců. I tak evidujeme na 
nájemném stále pohledávky. Problém 
je v tom, že ani po konci nájemní 
smlouvy někteří neplatiči nehodlají 
byt opustit. My je nemůžeme vyho-
dit, musíme o to požádat soud. Toto 
řízení se ale často protahuje a dluh 
nájemníka roste,“ zkonstatovala 
smutnou pravdu primátorka Alena 
Rašková. „Pokud si nájemníci na-

opak plní své povinnosti, pak je s nimi 
smlouva automaticky obnovena,“ do-
dává Jiří Pospíšil.
Už před časem potvrdil Večerníku 
jednatel Domovní správy Prostě-
jov, že situace s dlužným nájemným
z městských bytů je skutečně vážná. 
„Tento problém byl, je a bude vždyc-
ky... Nejvíce narůstají dluhy od lidí,
s nimiž vedeme soudní spor o dluž-
né nájemné a kteří v bytě přetrvávají.
V těchto případech musí soud nejpr-
ve rozhodnout o vystěhování a pak 
také o zaplacení dluhu. To se děje 
také prostřednictvím soukromých 
exekutorů, kterých využíváme. Ani 
při vymáhání pohledávek ovšem ne-
jsou stoprocentně úspěšní, odhaduji 
to tak padesát na padesát,“ konstato-
val Vladimír Průša s tím, že každo-

Ulice podle rodákù
Prostějov (mik) - Ve Vrahovicích 
zásluhou masivní výstavby nových 
rodinných domů vznikly dvě nové 
ulice, které kolmo navazují na stáva-
jící Tovární ulici. Prostějovští radní 
už schválili nové názvy. „Pro jejich 
názvy doporučujeme zachovat stá-
vající způsob pojmenování inspiro-
vaný geograficky nebo třeba vlaste-
necky. Navazujeme tak na možnost 
použít názvy podle významných 
rodáků a pojmenovat nově vznikají-
cí ulice A. Jánského a Stukova,“ pro-
zradila Alena Rašková, primátorka 
Statutárního města Prostějova.  

Cyklobus až do Jedovnice     

Prostějov (mik) - Prostějovští kon-
šelé odsouhlasili letošní provoz cyk-
lobusu. Cykloturisté se tak mohou 
těšit na výjezdy na lince z Prostějova 
až do Jedovnice. „Cyklobus bude 
provozován na lince veřejné linkové 
dopravy z Prostějova přes Rozstání 
do Jedovnice ve dnech pracovního 
volna a ve dnech pracovního klidu, 
a to od 23. dubna do 18. září tohoto 
roku. Přívěsný vozík za autobusem 
bude mít kapacitu pro čtyřicet kusů 
jízdních kol,“ uvedl náměstek primá-
torky Pavel Smetana.
Zájemci si mohou koupit jízdenky
i předem, a to buď v informační kan-
celáři radnice, nebo přes internet. 
„Předpokládaná výše kompenzace 
za provoz cyklobusu nepřesáhne 
137 tisíc korun. Tato doprava je nad 
rámec městské hromadné dopravy 
v Prostějově,“ dodal Pavel Smetana.

Bude se sèítat doprava
Prostějov (mik) - Ředitelství silnic 
a dálnic ČR nabídlo městu Prostějo-
vu připojit se k celostátnímu sčítání 
dopravy, které proběhne v letošním 
roce na silniční síti, a nechat sčítat 
dopravu i na vybraných úsecích 
místních komunikací v Prostějově. 
Konšelé tuto nabídku přijali. „Ob-
sahem nabídky je zpracování údajů, 
které si město Prostějov zajistí vlast-
ními silami. Informace o počtech 
vozidel by mohli získávat studenti 
Střední odborné školy podnikání
a obchodu Prostějov, se kterými by 
byly uzavřeny dohody o provedení 
práce,“ nastínil způsob sčítání ná-
městek primátorky Pavel Smetana, 
který je odpovědný za oblast dopra-
vy. Personální zajištění sčítání dopra-
vy bude městskou kasu stát šedesát 
tisíc korun.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

zpravodajství14 navštivte stále více oblíbenější inter 

PROSTĚJOV To už je na pováženou. Prostějované dluží svému 
magistrátu na různých poplatcích bezmála čtyřiačtyřicet milionů 
korun! Dlouhodobé problémy řeší vedení města s platební 
morálkou občanů při každoročních poplatcích za odvoz ko-
munálního odpadu, poslední dobou se však rapidně navýšily 
pohledávky za neplacené pokuty. A to jak v oblasti dopravy, 
stejně tak se lidem nechce platit za jiné přestupky. Kdyby magis-
trát fungoval jako běžná soukromá firma, dávno by takto zřejmě 
zkrachoval...

POHLEDÁVKY NARŮSTAJÍ! MAGISTRÁT 
OBNOVIL SMLOUVU S„Aktuálně evidujeme dluhy za čtyřiačtyřicet „Aktuálně evidujeme dluhy za čtyřiačtyřicet 

milionů korun,“ šokuje Alena Raškovámilionů korun,“ šokuje Alena Rašková

Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

Lidé stále neochotn ji sahají do pe-
n ženek, aby magistrátu zaplatili za 
odpad, pokutu za p estupek i nájem-
né. A tak p ichází na adu restruktivní 
opat ení.  Foto: koláž Ve erníku

PROSTĚJOV Už bylo na čase! Zve-
dací plošina pro imobilní občany se 
zdravotním postižením v kině Metro 
je v zoufalém technickém stavu. Div 
světa, že zde ještě nedošlo k nějaké-
mu úrazu. Radní se nyní rozhoupali 
a schválili peníze na její generální 
opravu. 
„Je to tak, rada města odsouhlasila 
záměr pustit se do generální opravy 
zvedací plošiny pro osoby s omezenou 
schopností pohybu v kině Metro. Prv-
ním krokem je výběrové řízení formou 
výzvy jednomu zájemci,“ prozradil 
Zdeněk Fišer (ČSSD), první náměstek 
primátorky Statutárního města Prostě-
jov. „Stav plošiny je již značně neuspo-
kojivý. Dalším důvodem opravy je i to, 
že se zařízení nachází v rámci městské 

památkové zóny a jeho stav spíše odra-
zuje,“ dodal Fišer. 
Podle jeho vyjádření zakázka na zho-
tovení předmětné zvedací plošiny byla
v roce 2005 zadána společnosti Manus 
Prostějov, která již pro město provádí 
pravidelné roční servisní prohlídky to-
hoto zařízení a disponuje proto všemi 
potřebnými znalostmi o současném 
technickém stavu plošiny. Rovněž má 
také přehled o skutečném rozsahu do-
dávek a prací potřebných pro prove-
dení zamýšlené generální opravy plo-
šiny. „Podle podkladů této společnosti 
bude provedení generální opravy stát
193 600 korun včetně DPH. Tato akce 
je zařazena do rozpočtu města Prostě-
jov na rok 2016,“ uzavřel toto téma ná-
městek primátorky.  (mik)

Zvedací plošina pro invalidy v Metru 
se konečně opraví. Je v zoufalém stavu

Až do této doby invalidé ke vstupu do kina Metro využívali tuto plošinu v havarijním 
stavu.  Foto: Magistrát m sta Prost jova

Žešovan bronzový se
„špendlíkovým“ destilátem
<<< dokončení ze strany 3
Večerník pochopitelně zajímalo, jak 
velký chuťový rozdíl je mezi klasickou 
slivovicí a jeho originální, nyní už svě-
tově úspěšnou „špendlíkovou“... „Víte, 
dneska lidé pálí slivovici snad ze vše-
ho. A pálenka se dělá i ze špendlíků, to 
zase není žádná novinka. A uvědom-
me si, že různých odrůd klasické švest-
ky domácí jsou zhruba dvě tisícovky. 
Mezi jednu z nich patří i divoké špen-
dlíky, které, stejně jako plané švestky, 

rostou všude kolem nás. Co se týká 
chuti, pálenka ze špendlíků má akorát 
jiné aroma než klasická slivovice, jinak 
je podobně kvalitní,“ objasnl Jan Kle-
iner. 
Pro cenu z prestižní soutěže pořádané 
každoročně v americkém San Fran-
cisku si podle svých slov osobně ne-
pojede. „Cestu do Ameriky plánuji až
v létě, takže podle mých informací mi 
bronzovou cenu pošlou z USA poš-
tou,“ zasmál se Jan Kleiner. 

Zdroj: Magistrát m sta Prost jovaStav k 30. b eznu 2016

Komunální odpad

Pokuty v doprav

Nájem z byt  a nebyt. prostor

P estupky

Odvoz na záchytku + pobyt

11 500 000

17 800 000

9 000 000

4 800 000

723 000

Pohledávky magistrátu za ob any Prost jova
ástka (v K )

Zaèalo se s revitalizací, lidi se diví a stìžují si... A to všechno zbyteènì!

PROSTĚJOV Zatím je tu ještě oby-
čejné pole, ale už brzy zde vyroste 
odpočinková zóna. Před lety totiž 
zemědělskou půdu o rozloze ně-
kolika hektarů vedle jižního kvad-
rantu v Okružní ulici odkoupil od 
soukromých majitelů prostějovský 
magistrát, který zde nyní plánuje 
nový park. V budoucnu by navíc 
mohly přibýt i domy pro seniory či 
jiná sociální zařízení. 
„Zadali jsme vypracování projektové 
dokumentace pro akci s názvem Nový 
park- jih, a to ve stupni studie formou 
výzvy jednomu zájemci. Jedná se
o prostějovskou architektonickou 
kancelář, která se pustí do vypracování 
projektu a v oblasti vznikne městský 
park s doprovodnými aktivitami pro 
využití volného času občanů,“ potvrdil 
Zdeněk Fišer (ČSSD), první náměs-

tek primátorky Statutárního města 
Prostějov. „Lokalitu čeká výsadba ze-
leně, vytvoření komunikačního systé-
mu pro pěší a údržbu, vytvoření od-
dechových zón a drobné architektury. 
Součástí návrhu bude také propojení 
na stávající okolní zástavbu a technic-
kou infrastrukturu a návaznost na již 
povolované stavby a stavby budoucí. 
To vše podle platného územního plá-
nu,“ objasnil záměry Fišer. Podle jeho 
vyjádření je městem nabídnutá cena 
za zpracování projektové dokumenta-
ce více než 153 000 korun a zahrnuje 
i vypracování vizualizací. „Součástí 
řešeného území bude i navazující část 
jižního parku a návrh umístění ob-
jektů, vytvoření průchodu do parku, 
včetně napojení na komunikace pro 
pěší severně od ulice Okružní,“ dodal 
náměstek primátorky.  (mik) 

Místo pole bude VELKÝ PARK

Nejd ív park, teprve poté okolní zástavba v etn  dom  pro seniory. Pole vedle jižního kvadrantu se brzy zm ní k nepoznání. 
 Foto: Magistrát m sta Prost jov

ptali jsme se v ulicích

ANO

LUDMILA ŠVAGEROVÁ
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HLAS LIDUHLAS LIDU

HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ

ANALÝZA
MARTINA
MOKROŠE

Jako při každé návštěvě plesu i tentokrát 
jsem se důkladně zabarikádovala za haldu 
lístků do tomboly a dychtivě číhala na to, až 
promotér akce přečte právě to moje číslo. Ta 
chvíle nastala v momentě, kdy se vyhlašoval 
vítěz wellness procedury... 
Popravdě musím přiznat, že bych pou-
kaz bez váhání vyměnila za dárkový koš 
od místního řezníka (který bohužel vy-
hrál šťastlivec u vedlejšího stolu), protože 
v hnětení lávovými kameny a poleháváních 
v teplém blátě či čokoládovém oleji neshle-
dávám zhola nic uklidňujícího. No ale zku-
sit se má všechno, říkala jsem si, když jsem 
v šatně wellness studia útrpně hleděla na 
nabídku masážních procedur. Odevzdaně 
jsem se přepásala ručníkem a vyrazila za 
harmonizací těla, mysli a ducha. Trochu mě 
zaskočilo několik podstatných rozdílů mezi 
fotografiemi v propagačním letáčku a sku-

tečným wellness studiem. Masérkou, která se 
mě podle všeho měla ujmout, nebyla uprave-
ná žena, usmívající se z výherního poukazu, 
ale obrýlený prošedivělý mužíček se špínou 
za nehty, který mě požádal, abych si udělala 
pohodlí na masážním lehátku. Nebyla jsem 
si jistá, jestli si mám udělat pohodlí mezi 
mastnými skvrnami číslo jedna až šestnáct, 
nebo vedle neidentifikovatelného hnědého 
fleku, strategicky umístěného přímo upro-
střed lehátka. 
Ráda bych vám řekla, že navzdory prvnímu 
šoku jsem si proceduru báječně užila a od té 
doby chodím na masáže pravidelně. Ve sku-
tečnosti jsem využila svého nadání pro útěky 
všeho druhu, a zatímco si masér připravoval 
masážní emulzi, bohužel bez toho, aby si 
umyl ty zahnojené ruce, jsem popadla svoje 
oblečení a po „prostějovsku“ se vytratila. Po-
ukaz nepoukaz. To byla zase jednou výhra...

FEJETON
PETRY HEŽOVÉ

MARTIN ZAORAL

KOMENTÁŘ VEČERNÍKUKUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUUU

Tak a je to tady, dostali jsme se již i podle kalendáře 
do jarních dnů. Je ovšem pravdou, že ty začátky ja-
ra byly takové neslané nemastné, skoro se dalo říci, 
že v typicky zimních měsících bylo někdy i tepleji. Jak 
se zdá, budeme si muset zvyknout na to, že počasí bu-
de všelijaké a hodlá nás překvapovat dnes a denně. 
Nesmíme ani zapomenout, že naše prostějovská kotli-
na má ještě svá další specifika. Asi se tedy v budoucnu 
máme na co těšit...

Exkrementy na høišti
Kolem dětských hřišť v Prostějově 
se v posledních letech začaly budo-
vat ploty, které jsou často opatřeny 
brankou a zámky. Nechápu tedy, že 
někteří lidé jsou tak nezodpovědní 
a nechávají tyto branky otevřené. 
U nás v Moravské je dětské hřiště 
opatřeno jemným pískem, kam však 
chodí pejskaři venčit své „miláčky“. 
Když jsem v úterý 15. března na tuto 
plochu letos poprvé zavedla svoji 
vnučku, nestačila jsem se divit, kolik je 
v písku psích exkrementů! Snad se to 
do jara zlepší a lidé budou pečlivější…
 Dana Novotná, Prostějov 

Pozor na kachny
Pokud projíždíte autem Droz-
dovicemi a míjíte zdejší rybník, 
musíte si dávat pozor nejenom 
na chodce přecházející přechod, 
ale vzápětí také na spoustu kačen, 
které pochodují všude okolo. 
Některé chodí přes bílou zebru, 
ale spíše houfně přecházejí silnici 
všude možně, kde se jim zama-
ne. Je to kolikrát úsměvné, ale 
mnohokrát jsem už viděl spous-
tu těchto ptáků přejetých. Tak-
že, řidiči, pozor, tady je to fakt 
nebezpečné!
 Petr Lenďák, Prostějov

JARNÍ ROZJÍMÁNÍ NA RŮZNÁ TÉMATA

Jsou stále drzejší!
Je až neuvěřitelné, jak jsou někteří zástupci distributorů energií otravní 
a chovají se čím dál tím drzeji. Není dne, aby tady u nás po Sídlišti Svor-
nosti ve Vrahovicích nechodili pánové v černých oblecích. Nejenom, 
že zvoní u vchodových dveří na všechny obyvatele domů, ale pokud se 
dostanou dovnitř, zvoní i u bytových dveří a často na ně i bouchají, než 
jim někdo otevře. Já jsem to jednou udělala. Mladý muž v obleku se mi 
vsoukal do bytu s tím, že zastupuje RWE i ČEZ a že mi nabídne výhod-
nější plyn i elektřinu. Požadoval po mně různé doklady a pak i občanku. 
Nemohla jsem se ho zbavit. Když jsem mu už asi potřetí důrazně řekla, že 
o nic nemám zájem, odpověděl mi, že toho budu litovat. Vydechla jsem 
si, až jsem za ním zabouchla dveře. Pak asi někdo z domu zavolal policii, 
protože jsem z okna viděla, jak strážníci honí po sídlišti dva mladé pány 
v černých oblecích! Pokud vím, tak podomní prodej je v Prostějově za-
kázán, ale tito falešní dealeři energií na to kašlou, je jim to úplně jedno 
a lidi otravují dál. 
 Pavla Dvořáková, Prostějov

Masáž pro odvážné

Chcete zmlátit policistu?
Nechte si zajít chuť!



PTENÍ Konečně dorazil. Malý Davídek 
Vítek ze Ptení si již může užívat pohodlí re-
habilitačního stolu. Nadace Vlaďky Erbové 
dětem odeslala zbytek peněz na Davídkův 
transparentní účet zřízený Okrašlovacím 
spolkem města Prostějova. „Výroba stolu je 
na zakázku, dle potřeb dítěte. Čekali jsme 
zhruba měsíc,“ oddechla si Zdeňka Staňko-
vá, Davídkova maminka. 

Rozměrově je stůl opravdu nadstandard-
ní. „Na délku má dva metry a široký je přes 
metr. Davča je na něm jako kapka v moři,“ 
popisuje s úsměvem maminka. Nová reha-
bilitační pomůcka má spoustu vymožeností. 
„Po celém obvodu je ovládaná obvodovou 
tyčí. Což znamená, že když držím syna v ná-
ručí nebo když při cvičení potřebuji změnit 
výšku, nemusím hledat žádný pedál či páčky. 
Výrobce deklaroval, že je to nejjednodušší 
a nejlepší možný mechanismus, a dáváme 

mu za pravdu,“ pochvaluje si snadnou ob-
služnost Zdeňka Staňková.
Davídkovi nové ‚letiště  ́ sice zabralo půlku 
pokoje, ale stojí opravdu za to. Cena byla 
bez pár drobných třiačtyřicet tisíc korun. 
„Mockrát děkujeme všem, kteří poslali malému 
jakoukoliv finanční částku, za kterou jsme stůl 
pořídili,“ vzkazuje vděčná maminka. „Davídek 
také tento týden oslavil své druhé narozeni-
ny, tímto mu za celou rodinu a blízké přejeme 
všechno nejlepší a hlavně pořádný kus zdravíč-
ka, které tak bezmezně potřebuje...,“ dodávají 
s láskou milující rodiče.

Z Z NEMOCNICE ...NEMOCNICE ...

PROSTĚJOV Dětští pacienti v Nemocnici Prostějov, 
která je členem skupiny AGEL, se mohou i nadále těšit 
na zpestření pobytu v nemocnici. Na zdejší dětské od-
dělení totiž i nadále dochází pravidelně patnáctka seni-
orek, převážně bývalých učitelek, které dětem předčítají 
pohádky a dětskou literaturu. Projekt s názvem Počte-
níčko s babičkou v Nemocnici Prostějov odstartoval 
v minulém roce a pro rok 2016 jej podpořila NADACE 
AGEL příspěvkem ve výši dvaatřiceti tisíc korun.
 „Hlavní činností babiček je předčítání pohádek a dětských 
knih, podle zájmu dětí ale samozřejmě neklademe fantazii 
meze. Určitě se děti občas dočkají i nějakého toho kreslení 
či zpěvu, nebo třeba společenských her,“ prozrazuje vrchní 
sestra dětského oddělení Nemocnice Prostějov Jana Dočka-
lová s tím, že Počteníčko s babičkou probíhá v Nemocnici 

Prostějov již druhým rokem a děti i rodiče si jej velmi po-
chvalují, stejně jako zdravotníci i samotné babičky.  „Seni-
orky s kladným vztahem k dětem mají chvályhodné využití 
volného času a děti zase mohou při poslechu pohádek z úst 
babiček na chvíli zapomenout na své zdravotní obtíže. Navíc 
dobrá nálada a příjemný pocit z pobytu v nemocnici hrají 
také důležitou roli při uzdravování, takže i my zdravotníci 
přítomnost babiček vítáme,“ dodává Dočkalová. „Pro děti 
je čtení zajímavým zpestřením pobytu v nemocnici a navíc 
mnohé vítají i to, že se jim věnuje i někdo bez bílého pláště,“ 
kvituje. 
Babičky jsou na dětském oddělení k dispozici čtyřikrát 
týdně, vždy v pondělí a úterý mezi druhou a třetí hodi-
nou odpoledne, o víkendech a svátcích pak mezi desá-
tou a jedenáctou dopolední. Náklady spojené s organi-

zací projektu v Nemocnici Prostějov přitom pro letošní 
rok uhradila NADACE AGEL, a to prostřednictvím pří-
spěvku ve výši 32 000 korun, který poputuje například 
na cestovné nebo pojištění babiček.
„Už v minulém roce jsme byli nadšeni personálem i přístu-
pem Nemocnice Prostějov, se kterou jsme se také velmi 
rychle dohodli na startu projektu. A dnes, o rok později, 
jsme nadšení stále. Vše funguje jak má, babičky, děti i per-
sonál jsou spokojení, což je pro nás tou nejlepší odměnou. 
Všem zúčastněným patří velký dík. Stejný dík ale patří i NA-
DACI AGEL, která svým příspěvkem kompletně pokryje 
náklady na realizaci projektu v Nemocnici Prostějov pro 
letošní rok,“ říká Ivan Sekanina, předseda Občanského sdru-
žení Počteníčko s babičkou s tím, že bez příspěvků a darů by 
projekt nemohl být realizován.    (red)

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedovedou představit 
domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, ověřte si telefonicky, zda pejsek již 
nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je Ing. et Bc. Leopold Dostál.

ABRAXA
je asi desetiletá veteránka plemene německý ovčák velkého 
vzrůstu. Je přátelská, klidná psí babička, která by ráda dožila 
po boku svého pánečka. Šťastná bude kdekoliv, kde bude 
svému pánečkovi nablízku. S pejskem se snese bez problé-
mu, na vodítku chodí pěkně, netahá.

HAPYNKA
je kříženec středního vzrůstu ve věku zhruba jeden rok. Je 
to milá a veselá fenečka, která má velmi přátelskou povahu. 
Šťastná bude kdekoliv, kde bude svému pánečkovi nablízku. 
S pejskem se snese bez problému, na vodítku chodí pěkně, 
netahá. Vhodná k dětem.

,

LÍZA
je kříženec jezevčíka malého vzrůstu ve věku devíti roků, 
které umřel páneček. Je to velmi milá a přátelská fenečka, 
která je vděčná za každé pohlazení a kontakt s člověkem. 
Se psem i fenkou se bez problému snese, na vodítku chodí 
pěkně, netahá.

REX
je kříženec velkého vzrůstu ve věku cca deseti let, jemuž 
umřel jeho milovaný páneček. Je velmi milé, přátelské a klid-
né povahy, pro svého pána bude oddaným a věrným parťá-
kem. Šťastný bude v domečku se zahrádkou. Bez problému 
se snese s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

Oliver FARNÝ
29. 3. 2016  51 cm 3,80 kg

Prostějov

Ondřej MALÍŠEK
27. 3. 2016  50 cm 3,00 kg

Seloutky

Adam VAŘEKA
30. 3. 2016  50 cm 3,20 kg

Prostějov
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BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!

PoPPoPPPPPPPPPPPPPPPPoPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPP ndělí 4. du
wwwwwwwwwwwwwwwwwww w.vece

Vítejte na svìtì

Fotografie narozených miminek pořizujeme každou středu v porodnici Nemocnice Prostějov. Jestliže již maminku v pokoji nezastihneme, můžete nám zasílat  své 
snímky i s potřebnými údaji na e-mailovou adresu: miminka@vecernikpv.cz. Nádavkem pak všem rodičům zašleme jako poděkování dárek - přímo domů 
graficky zpracovaný portrét i s blahopřáním. PROSTĚJOVSKÝ Večerník - Myslíme i na vaši budoucnost!

Pavlína POULÍČKOVÁ
28. 3. 2016  49 cm 3,30 kg

Kladky

PROSTĚJOV Zábavná for-
ma informací pro děti ma-
pující dění, kulturu i histo-
rii města Prostějova. To je 
chystaná čtyřiadvacetistrán-
ková brožura pro nejmen-
ší, na kterou minulé úterý 
prostějovští radní schválili 
rozpočtové opatření přes 
125 tisíc korun. „Patronem“ 
omalovánek má být kocour 
jménem PROSTĚJ!  
„Bude se jednat o knížkupro 
děti o čtyřiadvaceti stranách 
plus obálka, ve které budou 
děti přiměřeně svému věku 
informovány o historii města, 
kulturních památkách a vý-
znamných osobnostech, které 
se ve městě narodily nebo zde 
působily. Formát bude A4,“ na-
stínila novinku Alena Rašková, 
primátorka města Statutárního 

města Prostějova. Podle jejího 
vyjádření bude celková cena 
při nákladu čtyř tisíc kusů přes 
125 000 korun včetně DPH. 
„Podobnou publikaci mají už 
třeba děti v Olomouci. I v ní se 
dozvědí o dávné historii města, 
kdo z významných lidí se na ní 
podílel nebo třeba o tamní kul-
tuře,“ objasnila záměr primá-
torka, podle které se tak děti 
zábavnou a nenásilnou formou 
vedou už od útlého věku k těm-
to znalostem. 
„Brožuru pro děti budeme roz-
dávat například v Informačním 
centru radnice nebo je budeme 
věnovat do různých dětských 
soutěží. V sousední Olomou-
ci mají podobnou publikaci 
s kočičkou. My jsme zase uva-
žovali o tom, že v naší knížečce 
s omalovánkami bude malé 

děti provázet městem kocour 
Prostěj,“ dodala s  úsměvem 
Ivana Hemerková, náměstky-
ně primátorky.  (mik) 

Novými omalovánkami pro děti 
bude provázet kocour PROSTĚJ!

Narozeninový dárek pro Davídka:
NOVÝ REHABILITAČNÍ STŮL

Zdeněk VYSLOUŽIL

Babičky předčítají dětem i v letošním roce

Počteníčka s babičkou jsou čím dál populárnější. 
  Foto: archív Nemocnice Prostějov

V sousední Olomouci vydali podob-
nou publikaci s kočičkou Olou. Pro-
stějovští radní spoléhají, že kocour 
Prostěj bude mít stejný úspěch.  
 Foto: Magistrát města Prostějova

2x foto: archiv Zděňky Staňkové

Nejenom rodiče těžce nemocného Davídka, ale 
i PROSTĚJOVSKÝ Večerník žádá veřejnost 
o pomoc. Víčka je možné nadále nosit do přímo 
k nám do redakce v Olomoucké ulici. „Za sběr 
víček předem všem moc děkujeme! Máme ob-
rovskou radost z toho, že ne všem je osud našeho 
Davídka lhostejný a snaží se aspoň takto malinko 
pomoci,“ vzkazují dojatí rodiče Zdeňka Staňko-
vá a Martin Vítek ze Ptení. 



Na rozsáhlém pozemku bývalé vo-
jenské posádky u Skřípova se nachází 
sedmnáct kasárenských budov, jed-
natřicet bývalých skladů, šest valů, 
strážnice, psinec a několik rybníků.
O jeho prodeji se hodně nahlas mlu-
vilo dobrých osm let. Obec již jednou 
dokonce podepsala smlouvu s výrob-
cem cigaret, který v těchto prostorech 
plánoval zaměstnat 290 lidí. Společ-
nost však tehdy ze svého záměru vy-
couvala a nakonec skončila v likvidaci. 
Už už to tedy vypadalo, že se solidní 
kupec nenajde... 
„Těch nejrůznějších jednání a záměrů 
bylo opravdu hodně. My jsme tam 
původně chtěli vybudovat domov 
pro seniory, ale z tohoto záměru se-

šlo. Zásadní problém vždy spočíval
v tom, že areál je velmi rozlehlý a jeho 
využití se vždy ukázalo jako problema-
tické. Řada zájemců by jej koupila, ale 
zřejmě by všechno dopadlo tak, že by 
s pozemky spekulovali a snažili se je 
rozprodat za vyšší cenu dál. Mezitím 
by ovšem objekt chátral, což jsme ne-
chtěli. Nám šlo hlavně o to, aby nový 
majitel u nás rozjel výrobu a zaměstnal 
lidi,“ vyjádřil se exkluzivně pro Večer-
ník Miroslav Kadlec, starosta Skřípova. 
A to se nakonec podařilo! Se začát-
kem nového roku přešla posádka 
do vlastnictví firmy Linaplast sídlící 
v Kralicích na Hané.  Perspektivní 
společnost zabývající se výrobou 
plastů pro automobilový průmy-
sl zaplatila za areál rovných osm-
náct milionů korun. „Výroba by se 
dle mých informací měla rozjet už
o prázdninách tohoto roku, a to ve dvou 
velkých skladech, z nichž každý má tisíc 
metrů čtverečných. Firma už na jejich 
opravu získala stavební povolení. Ze 

začátku zde chce zaměstnat dvacet lidí, 
jejich počet by se v horizontu několika 
let měl navýšit,“ potvrdil Kadlec. 

Desítky pracovníchDesítky pracovních
pøíležitostípøíležitostí

Rozjezd Linaplastu ve Skřípově před-
stavuje velkou příležitost pro celé Ko-
nicko, které dlouhodobě trápila neza-
městnanost. Kvůli ní byli lidé nuceni 
odcházet za prací pryč. Firma nyní hle-
dá kvalifikované i relativně nekvalifiko-
vané profese jako například obsluha 
lisu. Nabízí také možnost zapracování. 
Ale podaří se vůbec najít vhodné adep-
ty? „Na pracovních úřadech už lidí 
ochotných pracovat příliš není. Navíc 
mnozí nezaměstnaní mají nejrůznější 
zdravotní omezení. Přesto věřím, že se 
zde vhodní adepti najdou. Vždyť jejich 
životní úroveň nepochybně vzroste.
A tím se zlepší i celkové prostředí 
nejen v naší obci, ale i v bezprostřední 
blízkosti,“ naznačil mírný optimismus 
skřípovský starosta. 
Nabízí se však také otázka, jak nová vý-
roba zatíží silnice v okolí. Nebude nyní 
přes obec jezdit příliš mnoho kamionů? 
„Doprava se života místních lidí příliš 
nedotkne, protože už nyní vozy nad tři 
a půl tuny do obce nesmí a jezdí po ob-
chvatu,“ objasnil Miroslav Kadlec. 

Jak to budeJak to bude
s Military festem? s Military festem? 

Večerník také zajímalo, jaká bude 
budoucnost úspěšných akcí, které 
se v areálu pravidelně konaly. Zdejší 
přírodní prostředí totiž vytvoři-
lo jedinečné kulisy pro pořádání 
strašidelného lesa, jež si oblíbily 
stovky dětí, či Military festu, který 
zase táhl fandy vojenské techniky 
napříč generacemi. „Akce by se 
měly i nadále konat. S vlastníkem 
je vše domluveno tak, že pokud 
bude událost nahlášena do konce 

března, pak by neměl být problém 
její uspořádání povolit. Strašidelný 
les tak bude i letos, Military fest si 
dá sice pauzu, ale důvody jsou jiné 
než změna vlastníka areálu. Věříme, 
že za rok se bude opět konat,“ pro-
zradil starosta. 
Ohledně další budoucnosti výroby 
ve Skřípově zkontaktoval Večerník
i zástupce společnosti Linaplast. Její 
jednatel Petr Rajchman nám ovšem 
vzhledem ke své časové zaneprázd-
něnosti přislíbil své vyjádření až
v průběhu příštích dnů. V některém
z dalších čísel tak určitě nebude chybět.
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V Brodku u Konice
opraví chodníky

Brodek u Konice (mls) - Od pon-
dělí 4. dubna odstartuje výstavba 
chodníků, parkovacích ploch a za-
stávek na průtahu v Brodku u Ko-
nice. Práce budou probíhat u silnice 
vedoucí z centra obce ve směru na 
Skřípov a trvat by měly až do konce 
července. S přechodnou úpravou 
provozu se budou muset vyrovnat
i řidiči, dopravu v Brodku budou po 
několik měsíců řídit semafory.  

Pivín se rozrùstá
Pivín (mls) - Tak nejen Kostelec na 
Hané, ale i Pivín se zvětšuje. Díky 
stavbě nových domů na okraji obce 
by v dohledné době měly být posu-
nuty značky začátek a konec obce, 
a to na silnici vedoucí ve směru na 
Dobromilice. 

V Protivanovì 
modernizovali 
školu i školku 

Protivanov (mls) - Nových oken
a zateplení se dočkaly základní škola
i mateřinka v Protivanově. U základ-
ní školy kromě toho byly instalovány 
i tři tepelná čerpadla a dva plynové 
kotle, čímž bylo zcela nově pojato vy-
tápění celého objektu. Výše nákladů 
na tuto akci se vyšplhala na bezmála 
jedenáct milionů korun, více jak po-
lovinu z těchto peněz obec získala
z dotací Evropské unie. Náklady na 
rekonstrukci mateřinky činily tři
a půl milionu korun, přes dva milio-
ny korun opět obec získala z EU. 

V Plumlovì 
dokonèí zbrojnici 

Plumlov (mls) - Dostavět hasičskou 
zbrojnici plánují v Plumlově. Vedení 
města v této souvislosti požádalo
o dotaci, bude-li úspěšně vyřízena, 
budou moci být práce zahájeny už 
letos na podzim. Plumlovští chtějí-
rovněž požádat o dotaci na nové zá-
sahové vozidlo pro hasiče.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

ČEHOVICE Hodně vystrašeným 
dojmem působil muž, který na 
tísňovou linku policie nahlásil ná-
lez lidských kostí a lebky. A to jen 
tak poházených na poli u Čehovic. 
Policisté už registrují druhý takový 
případ. A není divu, na tomto mís-
tě je totiž středověký hřbitov...
„V neděli 27. března v odpoledních 
hodinách nalezl čtyřiačtyřicetiletý 
muž z Prostějovska na poli v katast-
ru Čehovic volně roztroušené lidské 
kosterní pozůstatky. V minulých 
letech byl již v této lokalitě učiněn 
podobný nález. V prvním případě 
bylo zjištěno, že se jedná o nález 
archeologický. Při konzultaci se sta-

rostou obce policisté dále zjistili, že 
se zde v minulosti nacházel hřbitov.
Z toho důvodu policisté po prvotním 
ohledání pozůstatků na místo přizvali 
odborníka z Ústavu archeologické 
památkové péče v Brně. Ten násled-
ně potvrdil, že se jedná o lidské kos-

terní pozůstatky z raného středověku, 
jež byly později při rušení hřbitova 
uloženy do osária,“ popsal František 
Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR, 
územního odboru Prostějov. Jak do-
dal, archeolog si pozůstatky následně 
zajistil k dalšímu zkoumání.  (mik)

Muž nahlásil podivný 
Muž nahlásil podivný 

nález policiinález policii

LIDSKÉ KOSTI a LEBKA
U ČEHOVIC!U ČEHOVIC!

Není divu, že tento nález lidských pozůstatků vystrašil muže, který vše pochopi-
telně nahlásil strážcům zákona.  2x foto: Policie ČR

Obchod ve Smržicích
se ocitl opět na pranýři

SMRŽICE A je to tu zase! Smržic-
kou pobočku maloobchodního ře-
tězce Hruška znovu po čase navští-
vili inspektoři Státní zemědělské
a potravinářské inspekce (SZPI).
A ani tentokrát neodjeli s prázdnou, 
když objevili zkažený točený salám. 
Obchod s potravinami nacházející se 
v centru Smržic před necelými třemi 
roky opakovaně šidil své zákazníky 
tím, že prodlužoval data poživatelnosti 

u uzenin a tlačenky. Po opakovaných 
kontrolách inspektorů SZPI a zveřej-
nění ve Večerníku byl nějaký čas po-
koj. Až nyní zástupci SZPI v tomtéž 
obchodě objevili další tentokrát již 
drobnější prohřešek. „Tmavý točený 
salám zapáchal po kažení a měl lepkavý
a oslizlý povrch. Výrobek však neměl 
prošlé datum poživatelnosti,“ uvedla 
SZPI na svých webových stránkách. 
 (mls)

V krámku v centru Smržic jsou inspektoři častými hosty. Tři roky zde nic neobje-
vili, až nyní odhalili zkažený salám.   Foto: archiv Večerníku a SZPI

zjistili jsme

ŠANCE PRO CELÉ KONICKO! Ve Skřípově se budou
lisovat plastyAreál bývalé posádky koupila fi rma Linaplast z Kralic na Hané

SKŘÍPOV Tak tohle už asi nikdo nečekal! Bývalý armádní 
sklad munice a kasárna ve Skřípově koncem uplynulého roku 
změnily majitele. Celých šest hektarů koupila firma Linaplast 
z Kralic na Hané, která by zde již letos o prázdninách ráda roz-
jela výrobu plastů pro automobilový průmysl. Zpočátku tady 
plánuje zaměstnat dvacet lidí, v horizontu několika let chce 
počet míst navýšit. 

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník

Martin
ZAORAL

V areálu bývalé posádky proběhlo pět ročníků oblíbeného Military festu, který nabízel 
přehlídku vojenské techniky. Letos se tato akce konat nebude. A to i přesto, že nový 
vlastník slibuje do budoucna možnost pořádání tradičních akcí...    Foto: Martin Zaoral 
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VÝŠOVICE Celkem pětadevadesát 
vzorků se letos sešlo na Véšovském 
koštu, který se konal uplynulou 
sobotu na zámku ve Výšovicích. 
Setkání přátel nad sklenkami do-
mácích pálenek se na tomto místě 
uskutečnilo již poosmé a ani tento-
krát u toho nechyběl PROSTĚJOV-
SKÝ Večerník. 

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ
pro Večerník

Martin
ZAORAL

Zajištění soutěžních vzorků se tento-
krát neobešlo bez značného úsilí orga-
nizátorů. „Původně jsme se dokonce 
báli, že jich mnoho neseženeme. Vzor-
ky z Prostějovska jsme museli doplnit 
těmi od známých z jižní Moravy,“ po-
tvrdil Zdeněk Šťáva, který společně 
s kamarády ze Společenství kvalitní 
pálenky akci pořádá. Že by se snad 
v regionu přestávalo pálit? „Spíš se 
nám bohužel potvrzuje fakt, že Haná-
ci jsou lakomí. Málokdo se chce podě-
lit o svoji slivovici a dát ji jako soutěžní 
vzorek. Raději slivovici vypije doma 

a myslí si, že stejně má tu nejlepší 
a nikdo mu do toho nemá co kecat,“ 
hledal s úsměvem příčiny tohoto sta-
vu Šťáva. 
Z čeho však organizátoři rozhodně 
mohli mít radost, tak to byly výsledky. 
V konkurenci téměř stovky vzorků 
vybrala nezávislá degustační komi-
se za Šampiona koštu  rynglovici 
Jiřího Čermáka z Výšovic, který 
zvítězil i v nejpočetněji zastoupené 
kategorii slivovic. Pálenka Zdeňka 
Šťávy se pak ve stejné kategorii umísti-
la na druhém místě. Vítězství ve svých 

kategoriích braly také hruškovice Lu-
bomíra Sýkory z Pivína, višňový likér 
Hany Šťávové a vínovice Romana 
Rybníkáře ze Strážnice. 
„Přestože se podobných soutěží účast-
níme poměrně pravidelně, tak jsme 
toho zatím mnoho nevyhráli. Proto 
si tohoto úspěchu vážíme,“ komento-
val výsledky Zdeněk Šťáva. Ten pro-
střednictvím Večerníku ještě jednou 
poděkoval všem pěstitelům za jejich 
přízeň projevenou dodáním soutěž-
ních vzorků, které si museli doslova 
„utrhnout od huby“...

Přestože v Čechách pod Kosířem 
v nedávné době vybudovali hned dvě 
velká parkoviště, v sobotu 2. dubna 

jejich kapacita nestačila. Na slavnostní 
znovuotevření zdejšího zámku, které 
se konalo za krásného jarního odpole-
dne, dorazilo odhadem přes dva tisíce 
lidí! Celkem logicky se mnozí z nich 
do interiérů zámku nedostali a často 
tak posedávali u stolků před opravenou 
oranžerií či přímo na trávě zámeckého 
parku. 
Dopoledne patřilo slavnostnímu ote-
vření Červené věže, která stojí v zámec-
kém parku a slouží jako rozhledna. Ho-
dinu před polednem byla na její vrchol 
vyvěšena vlajka rodu Silva-Tarouca. 
Právě zámeckým parkem nově pove-
de jedna z celkem tří prohlídkových 

tras. Následovalo vystoupení pěvec-
kého souboru Skřevani z Drahanovic 
a folklórního souboru Kosíř v zámecké 
oranžerii.
Ve čtrnáct hodin před schody vedoucí 
k hlavnímu vchodu do zámku přijel ko-
čár Václava Obra, který přivezl Evu Su-
chánkovou coby Helenu Silva-Tarouca a 
jejího nevlastního syna Františka Josefa 
II. Silva-Tarouca, který stál za vybudo-
váním zdejšího parku. „Prosím Boha 
o požehnání, aby krásný zámek po le-
tech devastace opět vykvetl,“ uvedla při 
této příležitosti Eva Suchánková, která 
krátce zabrousila i do historie rodu Sil-
va-Tarouca a připomněla, že právě víra 
v Boha byla tím, co jeho členy spojovalo.   
V současné době patří zámek Olo-
mouckému kraji, kterému se poda-
řilo sehnat peníze na jeho částeč-
nou opravu. Díky tomu se mohou 
návštěvníci podívat do deseti míst-
ností, které jsou zařízeny ve stylu 
přelomu 19. a 20. století. Hlavním 
tahákem je pak exkluzivní sbírka ob-
razů Josefa Mánesa, který tu několik 
let žil. „V rekonstrukci zámku hod-
láme i nadále pokračovat,“ slíbil při 
této příležitosti hejtman Olomouc-
kého kraje Jiří Rozbořil.    
Úplnou novinkou pak je Muzeum fil-
mů Zdeňka a Jana Svěrákových, jehož 

otevření proběhlo za účasti mladšího 
z nich.  Návštěvníci v něm uvidí rekvi-
zity, kostýmy, fotografie, ukázky scé-
nářů či storyboardů z filmů, které ve 
společné dílně vznikaly v posledních 
pětadvaceti letech. „Když už máme 
tuto expozici, tak to skoro vypadá, že 
nechceme nic jiného natočit, ale tak 
tomu není,“ upřesnil Jan Svěrák, který 
v současnosti s tatínkem připravuje 
film Po strništi bos, jehož natáčení by 
se mělo rozjet letos v létě.
Skutečnou perlou muzea otce i syna 
Svěrákových je také psací stroj, na 
němž byly kromě scénářů ke společ-
ným filmům napsány i předlohy pro 
snímky Jáchyme, hoď ho do stroje, 

Na samotě u lesa, Marečku, podejte 
mi pero, Kulový blesk, Vrchní, prchni 
a řadu dalších. Kromě toho na něm 
vznikla i drtivá většina her legendární-
ho Divadla Járy Cimrmana. „Přestože 
je stroj stále funkční, tatínek už scéná-
ře píše na počítači. Přesto se stroje zba-
voval velmi nerad, měl dokonce oba-
vy, aby ho tu nikdo neukradl,“ usmál se 
Jan Svěrák.  
Kdo nestihl slavnostní otevření, může 
na zámek vyrazit kterýkoliv dubnový 
víkend od 9:00 do 16:00 hodin. Od 
května by se zde již provoz měl roz-
jet naplno, otevřeno bude každý den 
kromě pondělí vždy od 9:00 do 17:00 
hodin.  

„Trápí nás stále stejný problém - úbytek obyvatel,“ 
nezastírá starostka Nivy Marta SERVUSOVÁ

●● Co byste zmínila jako hlavní sta-
rost, která vám obrazně nedá spát?
„Trápí nás stále stejný problém - úbytek 
obyvatel. Hlavním důvodem je odchod 
mladých lidí do měst, kde mají práci 
a nemusí za ní dojíždět denně mnoho 
kilometrů. Dále zde nemáme zasíťova-
né stavební pozemky a ten, kdo plánuje 
výstavbu rodinného domu, odchází do 
míst, které jim takovou parcelu nabídnou. 
S úbytkem mladých lidí také souvisí málo 
narozených dětí a dalším důsledkem této 
situace je právě kvůli nedostatku dětí po-
zastavená činnost naší mateřské školy.“
●● Do čeho byste se tedy chtěli v letoš-
ním roce pustit?
„Jednak je to zahájení prací na novém 
územním plánu obce, který by měl při-

spět k našemu dalšímu rozvoji, dále se 
jedná o zpracování potřebné dokumen-
tace k inženýrským sítím pro plánované 
rodinné domy za Novou ulicí a vlastní 
vybudování těchto sítí. To je rovněž více-
letá záležitost. Tuto akci považuji za jednu 
z nejdůležitějších, abychom mohli zasta-
vit úbytek obyvatel.“
●● Máte v plánu i jiné investiční akce?
„Chtěli bychom provést úpravu části míst-
ních komunikací, které jsou jen štětované a 
při deštivém počasí nebo nyní na počátku 
jara jsou blátivé. Mimo to mohu jmenovat 
výměnu oken a dveří na obecní budově 
číslo 139. Doufám, že se nám na tuto akci 
podaří získat dotaci z POV Olomouckého 
kraje. Plánů máme hodně a věřím, že se nám 
některé podaří zrealizovat ještě v letošním 
roce, část se určitě přesune od dalšího roku.“
●● V nedávné minulosti jste zahájili 
výstavbu kanalizace. Dopadlo vše po-
dle plánu?
„Přes veškerá zdržení včetně odvolání jed-
né neúspěšné firmy k antimonopolnímu 
úřadu, nepříznivé geologické podmínky i 
nepřízeň počasí v roce 2014 se nám loni 
podařilo kanalizaci dokončit v termí-
nu a začaly se k ní připojovat jednotlivé 
domácnosti. Celkové náklady dosáhly 
téměř třiačtyřiceti milionů korun, z toho 
jednatřicet a půl pokryla dotace. Někteří 
obyvatelé s kanalizací stále nesouhlasí 
a nechápou, že ochrana životního pro-
středí, jako je ovzduší a voda, je velice 
důležitá. Životní prostředí by se mělo 
chránit a ne znečišťovat. Navíc potok Bílá 
voda, který u nás pramení, teče do Pun-
kvy v Moravském krasu a Moravský kras 
musíme chránit pro další generace.“
●● Jak výrazně nyní vzrostou výdaje 
domácnostem?
„Stočné se zatím nevybírá, protože máme 
zkušební provoz. Samozřejmě to bude 

pro některé obyvatele znamenat jen zby-
tečné vyhazování peněz, ale tato služba, 
jakou kanalizace určitě je, nemůže být 
zadarmo. To zkrátka nejde! Přesnou 
částku vám prozatím nemohu uvést, její 
výše dosud není projednána a schválena 
zastupitelstvem obce. Ale ujišťuji občany, 
že se příliš neliší od průměru z okolních 
obcí, které mají vybudovanou novou 
kanalizaci. K dnešnímu dni je do kanali-
zace již připojeno dvaaosmdesát procent 
domácností.“
●● Při minulém rozhovoru jste zmí-
nila rovněž snahu získat dotaci na 
rekonstrukci multifunkční budovy. 
Jak se vám podařilo v tomto směru 
pokročit? 
„Plány máme stále, ale zatím nebyl vy-
psán dotační titul, který by byl vhodný na 
tuto rozsáhlou rekonstrukci. Proto řešíme 
v současné době jen nutné opravy střechy 
z vlastních prostředků.“
●● V čele Nivy stojíte druhé období, 
spatřujete, že by bylo odlišné od toho 
premiérového?
„Rozdíl mezi prvním a druhým volebním 
obdobím je velký. V tom prvním hlavně na 
počátku to pro mě, stejně jako pro všechny 
nové starosty bylo velice náročné. Funkci 
jsem vykonávala jako neuvolněná starost-
ka a musela jsem se naučit skloubit zaměst-
nání, funkci a rodinu. V tomto období mi 
velice pomohli moji nejbližší, především 
manžel. Ani toto období není méně nároč-

né, stále se učíte nové věci, mění se legislati-
va. Ale máte již určité zkušenosti, které vám 
práci ulehčují, a lépe se orientujete v dané 
problematice.“
●● Co vás přimělo k pokračování?
„Chtěla jsem dokončit jednu z největších 
investici obce, a to právě kanalizaci, kte-
rou jsme v mém prvním volebním ob-
dobí začali budovat. Moji rodiče mě učili, 
že se nemá odcházet od rozdělané práce, 
ale vždy se ji snažit dokončit. Důvěra ob-
čanů a mé opětovné zvolení do druhého 
volebního období mi to pomohly dokon-
čit.“
●● Jak jste tedy spokojena se součas-
ným životem v obci?
„Když se ohlédnu za uplynulými roky, 
mohu být spokojená s tím, co se v obci 
zlepšilo. Ale pořád vidím řadu dalších 
úkolů, které je potřeba řešit. Přivítala bych 
také větší zájem občanů o dění v obci a je-
jich snahu podávat podněty pro zlepšení 
života obce.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

O program se postarali členové folklórních 
souborů Mánes a Kosíř společně s pěvec-
kým sborem Skřevani z Drahanovic. 

Tolik návštěvníků jako během jediného so-
botního dopoledne neprošlo zámkem ani 
za celých posledních deset let dohromady.

Perlou sbírek se stal tento psací stroj, do ně-
hož Zdeněk Svěrák naťukal téměř všechny 
hry Divadla Járy Cimrmana i oblíbené filmy. 

Nezbedný traktorista
Minulou středu 30. března krátce po 
patnácté hodině kontrolovali policis-
té v blízkosti obce na Konicku řidiče 
traktoru, kterého vyzvali k provedení 
dechové zkoušky na přítomnost alko-
holu v dechu, což řidič odmítl, stejně 
jako výzvu k lékařskému vyšetření. 
Z toho důvodu policisté další jízdu 
zakázali. Dalšího přestupku se však 
chlapík dopustil tím, že na výzvu ne-
předložil žádné doklady, protože je 
podle svých slov neměl u sebe. Tím, 
že se odmítl podrobit vyšetření, zda 
při řízení vozidla nebyl ovlivněn al-
koholem nebo jinou návykovou lát-
kou, je podezřelý z přestupku proti 
bezpečnosti provozu na pozemních 
komunikacích a hrozí  mupokuta od 
dvaceti do padesáti tisíc korun a zákaz 
řízení motorových vozidel na dobu 
od jednoho do dvou let. 

Cyklista se slivovicí
Minulé pondělí 28. března ve 21:40 
hodin v Laškově kontrolovali poli-
cisté z obvodního oddělení v Konici 
šedesátiletého cyklistu, který při jízdě 
plně využíval celou šíři vozovky. Při 
provedené dechové zkoušce u muže 
policisté změřili hodnotu 1,97 pro-
mile alkoholu v dechu. Muž s namě-
řenou hodnotou souhlasil a uvedl, že 
v posledních dvou dnech nadměrně 
požíval alkohol a krátce před jízdou 
vypil několik odlivek slivovice. Další 
jízdu policisté muži zakázali. 

Neřidič a marihuana
Ve středu 30. března hodinu před po-
lednem kontrolovali v Němčicích nad 
Hanou policisté z místního obvodního 
oddělení řidiče osobního automobilu 
typu Škoda Felicia. Po provedení de-
chové zkoušky na přítomnost alkoho-
lu v dechu u muže policisté provedli 
orientační zkoušku na přítomnost 
omamných a psychotropních látek. 
Tato zkouška byla pozitivní na látku 
marihuanu. Třicetiletý řidič z Němčic-
ka se přiznal k užití omamné látky dne 
28. března v odpoledních hodinách. 
Dále uvedl, že marihuanu užil již před 
týdnem. Další jízdu policisté muži za-
kázali. Řidičský průkaz zadržen nebyl, 
protože muž není jeho držitelem. 

Pití se jim vymstilo
Předminulou neděli 27. března před 
půl osmou ráno devětapadesátiletý 
řidič automobilu značky Audi, při po-
licejní kontrole v Mořicích nadýchal 
0,21 promile alkoholu. O necelé dvě 
hodiny později kontrolovali policisté 
v Kostelci na Hané padesátiletého ři-
diče automobilu značky Škoda. Muži 
dechovou zkouškou změřili hodnotu 
0,52 promile. Posledním zjištěným 
řidičem pod vlivem alkoholu byl 
v neděli hodinu před polednem kont-
rolovaný pětatřicetiletý řidič automo-
bilu značky Škoda. U toho policisté 
při kontrole ve Víceměřicích změřili 
hodnotu 0,7 promile alkoholu. 

Zfetovaná řidička
Minulý pátek 1. dubna ve 22:35 
hodin zastavili policisté motorové 
osobní vozidlo značky Volvo na silni-
ci mezi Olšany a Prostějovem, které 
řídila dvaadvacetiletá řidička z obce 
na Olomoucku. Provedená dechová 
zkouška byla u řidičky negativní, ale 
test na návykové látky vyšel pozitivní 
na látku amphetamin. Policisté řidič-
ce následně zadrželi řidičské oprávně-
ní a zakázali další jízdu. 

Zloděj v domě   
Podezřelý ze spáchání přečinu krádež 
je od uplynulého pátku dosud nezná-
mý pachatel, který někdy od 28. břez-
na vnikl po předchozím poškození 
dveří do rodinného domu v rekon-
strukci Klady-Bělá. Z nemovitosti 
pak postupně odcizil dva balíky elek-
trických kabelů, ponorné čerpadlo, 
nylonové horolezecké lano a ruční 
obloukovou pilu. V tomto případě je 
škoda vyčíslena na 11 300 korun. Po-
licisté se okolnostmi krádeže zabývají 
a po zloději pátrají.

ČERNÁ
KRONIKA

region 1110 navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.czw.vecernikpv.cz Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz

ČECHY POD KOSÍŘEM Tak to byla velká paráda! Uplynulou sobotu 
se slavnostně otevřel zámek v Čechách pod Kosířem. Objekt i s krás-
ným přilehlým parkem převzal před osmi lety Olomoucký kraj, který 
do něj vložil už desítky milionů korun.  Díky nim prošel rozsáhlou 
opravou a do jeho interiéru se vrátily nejen zrekonstruovaný náby-
tek, ale také obrazy Josefa Mánesa z dob, kdy tu žil hraběcí rod Silva-
Tarouca i samotný malíř. PROSTĚJOVSKÝ Večerník byl u toho!

FOTO & VIDEO 
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EXKLUZIVNÍ
ROZHOVOR
pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

NIVA Své druhé funkční období 
v čele obce si od podzimu 2014 
vykonává Marta Servusová.
V tom prvním zahájila obec
s přibližně třemi stovkami oby-
vatel jednu z nejrozsáhlejších 
akcí ve své historii, a sice budo-
vání kanalizace. Tuto investici 
se loni podařilo zdárně dokon-
čit a nyní probíhá zkušební pro-
voz, námětů s vizí má ovšem 
devětapadesátiletá starostka 
stále dostatek. Nejen o nich se 
rozhovořila pro Večerník v rám-
ci našeho pravidelného seriálu 
se starosty měst, městysů a ob-
cí prostějovského regionu.

Č

PŮVODNÍ REPORTÁŽ
pro Večerník

Martin ZAORAL

Opravená památka láká na Svěráky, park i Mánesa 

Z kočáru Václava Obra před zrekonstruovaným zámkem vystoupili Eva Suchánková coby 
Helena Silva-Tarouca, její nevlastní syn František Josef II. Silva-Tarouca, hejtman Jiří Roz-
bořil i „zástupce prostého lidu a Pražáků“ režisér Jan Svěrák.     Foto: Martin Zaoral  
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Někteří obyvatelé s kanalizací stále 
nesouhlasí a nechápou, že ochrana 
životního prostředí, jako je ovzduší 

a voda, je velice důležitá. Mělo 
by se chránit a ne znečišťovat.

“

NA ZÁMEK V ČECHÁCH POD KOSÍŘEM SE VRACÍ ŽIVOT 

Policisté v Němčicích nevěřili vlastním očím...

Na kole po třiceti slivovicích!
NĚMČICE NAD HANOU To snad 
není možné, říkali si členové poli-
cejní hlídky, když na Velikonoční 
pondělí v odpoledních hodinách, 
a pak ještě jednou těsně před půl-
nocí, zastavili mladého muže na 
jízdním kole. V obou případech 
nadýchal zhruba dvě a půl promile. 
K překvapení strážců zákona se sám 
přiznal, že během dne vypil tři de-
sítky odlivek slivovice!
„V pondělí osmadvacátého března 
krátce po patnácté hodině kontrolo-
vali policisté v Němčicích nad Hanou 
dvaatřicetiletého cyklistu. Muž jevil 

známky podnapilosti, což potvrdila i 
provedená dechová zkouška, kterou 
policisté u muže změřili hodnotu 2,44 
promile alkoholu v dechu. K požití al-
koholu před jízdou přiznal a uvedl, že 
od rána toho dne vypil asi třicet odli-
vek slivovice. Další jízdu mu policisté 
samozřejmě zakázali,“ informoval 
František Kořínek, tiskový mluvčí Po-
licie ČR pro Územní odbor Prostějov.
To ale na Velikonoční pondělí nebylo 
po této stránce v Němčicích nad Ha-
nou vše! „Krátce před třiadvacátou 
hodinou téhož dne kontrolovala jiná 
hlídka stejného muže, který jel na 

jízdním kole v centru Němčic. Pro-
vedenou dechovou zkouškou u muže 
změřili hodnotu 2,67 promile alko-
holu. K množství vypitého alkoholu 
se muž tentokrát nedokázal vyjádřit 
a pouze uvedl, že alkohol pije celý den. 
I v tomto případě policisté muži další 
jízdu zakázali,“ uvedl Kořínek.
Slivovicí „propálený“ muž je pro své 
jednání v obou případech podezřelý 
ze spáchání přestupků proti bezpeč-
nosti a plynulosti provozu na pozem-
ních komunikacích, za které mu u 
správního orgánu hrozí pokuta od 2 
500 do 20 000 korun.  (mik) 

Na dálnici se bočně střetla dvě auta
PROSTĚJOVSKO Naštěstí o sebe 
jen „škrtnuli“. Na dálnici u Prostě-
jova došlo minulý čtvrtek ke kolizi 
mezi osobním a nákladním vozi-
dlem. Šofér osobáku při přejíždění 
do levého pruhu nedával zřejmě 
pozor a střetl se s projíždějícím ná-
klaďákem.   
„Ve čtvrtek dvacet minut před šestnác-
tou hodinou došlo na dálnici D46 na 
úrovni Držovic k dopravní nehodě 
osobního a nákladního automobilu. 
Jednašedesátiletý řidič se s vozidlem 
značky Citroën pohyboval v pravém 
jízdním pruhu vedle nákladního au-
tomobilu značky Scania, které jelo 
v pruhu levém. Protože však byl pravý 
pruh ukončen dopravním značením, 
chtěl řidič Citroënu přejet do pruhu 
levého. Při tomto manévru došlo z do-
sud přesně nezjištěných příčin k boč-
nímu střetu obou vozidel. Ke zranění 
osob při dopravní nehodě nedošlo. 
Hmotná škoda na osobním vozidle 
byla předběžně vyčíslena na šesta-
dvacet tisíc korun, nákladní vůz zůstal 

nepoškozen,“ popsal karambol tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov František Kořínek.
Alkohol byl u obou řidičů vyloučen 

provedenými dechovými zkouškami. 
Příčiny, okolnosti i míra zavinění jsou 
předmětem dalšího policejního vyšet-
řování.  (mik)

„Berany duc“
škodovky

s náklaďákem

PROTIVANOV Jak se tak podivným 
způsobem mohla srazit dvě vozidla 
na parkovišti v Protivanově, nyní vy-
šetřuje dopravní policie. Při nehodě 
naštěstí nebyl nikdo zraněn, kolize si 
však vyžádala hmotnou škodu za pa-
desát tisíc korun. 
„Ve středu třicátého března ve 12:40 
hodin došlo na parkovišti v centru Pro-
tivanova k dopravní nehodě osobního 
automobilu značky Škoda s nákladním 
vozidlem Iveco. Ke střetu došlo ze zatím 

přesně nezjištěných příčin v době, kdy 
obě auta po parkovišti jela. Ke zraně-
ní osob při dopravní nehodě nedošlo. 
Hmotná škoda na vozidlech byla před-
běžně vyčíslena na padesát tisíc korun,“ 
informoval František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. Jak dodal, požití alkoholu bylo 
u obou řidičů vyloučeno provedenými 
dechovými zkouškami. Příčiny, okol-
nosti a míra zavinění jsou předmětem 
dalšího policejního vyšetřování.  (mik)

Havarující řidič osobního automobilu za sebou ještě ke všemu táhnul přívěsný vozík. 
 Foto: Policie ČR

Stav nosné konstrukce mostu v Mostkovicích vyhodnotili odborníci jako velmi špatný. 
 Foto: Martin Zaoral  

Naštěstí jen plechy skřípaly při srážce dvou aut v Protivanově.  Foto: Policie ČR

Bedřich Müller:
„Rezignoval jsem kvůli rozdílným 

názorům na vedení obce
a kompostárnu stavět nechci“ 

LIPOVÁ Na článek ze 14. března 
2016 „Proč rezignoval místostaros-
ta Lipové?“ zareagoval exkluzivně 
pro Večerník samotný Bedřich 
Müller. Podle něj bylo článkem po-
škozeno jeho dobré jméno, a proto 
se chce k některým věcem vyjádřit.  
„Hlavním důvodem mojí rezignace 
na funkci druhého místostarosty obce 
Lipová byl především můj rozdílný 
názor na vedení obce, nedostatek in-
formací pro výkon funkce místosta-
rosty a konečně i zrušení porad vedení 
obce starostou. Pochopil jsem, že ta-
kovým způsobem to dělat nechci,“ vy-

jádřil se Bedřich Müller a zdůraznil, že 
zastupitelstvo nikdy neprojednávalo 
jeho odvolání, jak uvedl starosta obce.
Bedřich Müller také vyloučil, že by 
jeho firma chtěla v Seči budovat kom-
postárnu, natož projekt někomu pře-
brat. „Obec Lipová dotaci na výstavbu 
kompostárny získala, ale z důvodu 
nevhodné volby pozemku o ni přišla. 
Proti se tehdy postavili občané a sou-
hlas nedal rovněž stavební úřad. 
Na podzim obec o dotaci nepožádala 
a nyní čeká, zda bude nová dotační 
výzva,“ osvětlil Bedřich Müller, který 
připustil, že jeho firma zvažuje kom-
postárnu vybudovat. „Ale bylo by to 
pro jinou klientelu, než je záměr obce 
Lipová, která vždy chtěla budovat 
kompostárnu pouze pro samotnou 
obec a její místní části,“ uzavřel bývalý 
místostarosta.  (mls)

EXKLUZIVNĚ

Šampionem Véšovského koštu
se stala DOMÁCÍ RYNGLOVICE 

Pořadatel Zdeněk Šťáva během akce poděkoval pěstitelům za dodané vzorky a čle-
nům degustační komise za to, že se s nasazením vlastního života pokusili objektivně 
ohodnotit soutěžní vzorky.  Foto: Martin Zaoral
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MOSTKOVICE Tak tohle tu už 
dlouho nebylo! Bagrování plumlov-
ské přehrady bylo sice dokončeno 
již před třemi roky, ale nyní se sem 
stroje opět vrátily. Nelekejte se, vy-
pouštět voda se nebude. Důvodem 
je „pouze“ odvodnění hráze nádrže.  
Lidé, kteří v teplých jarních dnech 
zamíří na přehradu, zde po čase opět 
mohou spatřit techniku v akci. Bag-
ry pracují u paty hráze, a to po celé 

její délce. Večerník zajímalo, co zde 
dělají? „Na Plumlově probíhá v sou-
časnosti výstavba nového odvodňo-
vacího systému přehrady. Původní 
drenáž kvůli svému stáří přestávala 
plnit funkci efektivního odvodu pro-
sakující vody. Práce přijdou na dva 
miliony korun a měly by být ukon-
čeny v červnu letošního roku,“ sdělil 
nám Petr Chmelař, tiskový mluvčí 
Povodí Moravy.  (mls)

Na přehradu
se vrátily bagry 

Bagr se činí v prostoru pod hrází přehrady. Drenáž by měla být dokončena letos
v červnu.  Foto: Martin Zaoral  

zjistili jsme

Most v Mostkovicích je v havarijním stavu

MOSTKOVICE Pozor na to! Odbor-
níci zjistili, že most přes řeku Hloučelu 
vytékající v Mostkovicích z plumlov-
ské přehrady je v havarijním stavu. 
I proto se rozhodli omezit zde provoz. 
Na most už nebudou moci vjet náklad-
ní auta těžší jak dvanáct tun. 
Pro kamiony bude stanovena ob-
jízdná trasa, která povede po silnici 

vedoucí z Prostějova ve směru na 
Ohrozim. Na křižovatce před benzi-
novou pumpou v Mostkovicích má 
být již co nevidět umístěna výrazná 
cedule „Most v havarijním stavu“, 
která zároveň omezí vjezd náklad-
ních vozidel. „Uzavřen bude až do 
jeho opravy, která by podle informa-
cí Správy silnic Olomouckého kraje 
měla proběhnout v horizontu dvou 
let,“ potvrdil Večerníku Miroslav Na-
kládal, vedoucí odboru dopravy pro-
stějovského magistrátu.  (mls)

zjistili jsme



PROSTĚJOV Úkolem generálního 
konzulátu je udržovat dobré vztahy 
na regionální a komunální úrovni. 
I proto první muž tohoto úřadu Rus-
ké federace v Brně často cestuje po 
celé Moravě. Nedávno Alexander Ni-
kolajevič Budajev v doprovodu atašé 
konzulátu Arťoma Indyčenka zavítal 
na pozvání Vlasteneckého sdružení 
antifašistů ČR také do Prostějova. 
V  tuzemsku přitom není žádným 
nováčkem, když před půldruhým 
rokem se přesunul ze západní vý-
spy, Karlových Varů, na východ. 
V průběhu jeho půldenní návštěvy 
se Večerníku podařilo pořídit vskut-
ku unikátní rozhovor. Přizvali jsme 
totiž k němu dívku, která teorii no-
vinářského řemesla teprve začíná 
vstřebávat na jedné z prostějovských 
středních škol. A její otázka udeřila 
pověstný hřebík na hlavičku: profes-
ní kariéra Alexandra Budajeva může 
být dobrým příkladem pro mladou 
generaci, jak postupně jít za svým 
cílem a být v životě úspěšný...

●● TK: Jak přispívá generální kon-
zulát k udržování dobrých česko-
-ruských vztahů tady na Moravě? 
A co je přesně náplní vaší práce?
„Dá se říci, že péče o dobré vztahy mezi 
našimi zeměmi je skutečně základem 
práce konzulátu. Udržujeme vztahy 
především s komunálními politiky, po-
řádáme s nimi společné akce. Máme 
před sebou výročí osvobození Česko-
slovenska sovětskou armádou, takže 
mě stejně jako za mého předchůdce 
loni čeká účast na několika pietních 
akcích spojených s položením věnců. 
Co se týče ekonomických vztahů, tady 
podporujeme navazování spolupráce 
především na regionální úrovni. Do 
naší kompetence spadá pět moravských 
krajů - Vysočina, Jihomoravský, Olo-
moucký, Zlínský a Moravskoslezský 
kraj -  a těm se snažíme otevírat cestu ke 
spolupráci s ruskými regiony. Přestože 
náš konzulát má na navázání nových 
kontaktů určitou zásluhu, nezáleží pou-
ze na nás. Třeba letos na přelomu břez-
na a dubna se budou konat Dny kultu-
ry Tatarstánu v Jihomoravském kraji. 
V rámci oslav přijede i tamní prezident 
Rustam Miňnechanov a okolo stovky 
umělců, kteří budou účinkovat na vel-
kém koncertu.“

●● TK: V Prostějově vyrostla 
v minulých letech průmyslová zóna 
s množstvím firem. Do jaké míry 
ovlivnily Evropou vynucené sankce
obchodní výměnu v lokálním 
měřítku?
„Já bych to vzal všeobecně z hlediska 
česko-ruské obchodní výměny. Je to 
samozřejmě stav, který je nevýhodný 
pro obě strany. Mnoho českých firem 
se úspěšně etablovalo na ruském trhu. 
V současné době je mohou nahrazovat 
například ty čínské, o své pozice postup-
ně přicházejí a vracet se zpět může být 
vysoce obtížné.“
●● TK: Brno je městem vědy a vzdě-
lání, sídlí tam Masarykova univer-
zita, existují meziregionální vztahy 
také v této oblasti?
„Samozřejmě. Funguje čilá výmě-
na studijních pobytů mezi našimi 
zeměmi. Do Brna přijíždějí naši stu-
denti, stejně tak jako každoročně 
vysílá tamní univerzita své studenty 
na dlouhodobější pobyty do ruských 
vzdělávacích institutů. Zájem o vzá-
jemnou studijní výměnu tedy nepo-
chybně setrvává. Je potřeba zmínit, že 
mezi českými studenty zaujímá ruský 
jazyk hned třetí místo za angličtinou 
a němčinou, což svědčí o jeho stálé 
popularitě. Mladá generace v jeho vý-
uce vidí možnosti budoucího uplat-
nění a v kombinaci s angličtinou, 
francouzštinou či němčinou znalost 
těchto jazyků významně zvyšuje 
možnosti profesního uplatnění po 
ukončení studií.“
●● TK: Do vaší kompetence patří 
také cestovní ruch. Je možné pro čes-
ké občany strávit letní dovolenou na 
Krymu bez nějakých omezení?
„Jistě, jde o ruské území, pro něž platí 
stejná pravidla jako pro jakoukoli ji-
nou destinaci v Rusku. To znamená, 
že musíte mít vyřízená víza, protože 
pro cestování mezi našimi zeměmi 
bohužel platí vízová povinnost. Z naší 
strany existuje dlouhodobý zájem pro 
čistě turistické účely jej na dobu deva-
desáti dnů nebo aspoň na měsíc zrušit. 
Bohužel po událostech na Ukrajině 
Evropská unie ze své strany rozhovo-
ry na toto téma přerušila. Mezi EU 
a Ruskem existuje přitom smlouva 
o zjednodušení vízových procedur. 
Tato smlouva fungovala a funguje 
dosud, ale potřebuje nutně aktualiza-
ce, jelikož byla podepsaná už v roce 
2006. Některé prvky smlouvy již byly 
přizpůsobeny novým podmínkám 
a připraveny k podpisu, od dubna 
2014 se tak ale nestalo. Je to škoda 
pro obě strany. Koneckonců český 
prezident Miloš Zeman naznačil, 
že v polovině tohoto roku by moh-
lo dojít k aspoň částečnému zrušení 
sankcí. Doufáme, že to bude krok 
k lepší budoucnosti v našich vztazích.“

●● KS: V rámci výkonu své funkce 
jednáte se zástupci řady zemí. Dá se 
říci, s kým se vám jedná nejobtížněji?
„Konzulát plní otázky konzulární, to 
znamená především vyřizování pasů 
a víz. V oblasti naší působnosti tady na 
Moravě nemáme s výjimkou polského 
konzulátu v Ostravě žádnou jinou za-
hraniční misi. Jinak v Brně samozřejmě 
sídlí spousta honorárních konzulů, jde 
o výkon čestné funkce, přičemž hono-
rární konzul ani nemusí být příslušní-
kem státu, který zastupuje. Jsou tam 
zastoupeny tak exotické země jako tře-
ba Angola či Maroko. Se všemi máme 
normální pracovní kontakty, žádné 
problémy nezaznamenáváme.“ (úsměv)
●● KS: Moji generaci by zajímalo, 
jak jste se vůbec dostal k této funkci 
a co všechno musí člověk udělat pro 
to, aby se stal konzulem?
„To je dobrá otázka. (smích) Přijel jsem 
do Brna poprvé v roce 1984, tehdy 
jsem studoval na Vysoké škole mezi-
národních vztahů v Moskvě. Kdyby mi 
už tenkrát někdo řekl, že budu v témže 
městě za pár desítek let generálním kon-
zulem, asi bych jej považoval za blázna... 
(úsměv) Člověk se ale postupně mění, 
rozvíjí své znalosti a schopnosti. Vy jste 
také byla třeba před pěti lety úplně jiná 
než teď, mám pravdu? (studentka pokýve 
hlavou) Stejně jako já. Na ministerstvo 
zahraničních věcí jsem přišel v roce 
1994, letos to tedy bude už dvaadvacet 
let. Začínal jsem jako atašé a postupně 
se v této práci zdokonaloval. Neustále 
mě zajímá, kde mám limit svých mož-
ností.  A vždy jsem se snažil jej identifi-
kovat a být si vědom toho, kde v dané 
chvíli probíhá ona poslední pomyslná 
čára, nad kterou už nemohu jít. Zatím 
ji stále necítím. Jestliže jsem v sobě roz-
poznal síly zastávat funkci generálního 
konzula a existovala taková reálná mož-
nost, proč bych ji nevyužil. Není tedy 
asi jednoduché odpovědi, jak jsem se 
dostal do této funkce. Každý na sobě 
musí pracovat, v tom asi tkví nejlepší 
recept. Studoval jsem jazyky, svůj obor 
a postupně se prostě vypracoval. (pou-
směje se) Jsou samozřejmě nutné zdravé 
ambice, které člověka pohání směrem 
kupředu. A já jsem rád, že se mi to poda-
řilo. Doufám, že vám se to v životě také 
podaří...“ (úsměv směrem ke studentce)
●● TK: Vaše země je zakládajícím 
členem Euroasijského hospodářské-
ho svazu. Myslíte, že jednou může 
být toto dynamické společenství pro 
některé evropské země atraktivnější 
než současná Evropská unie?
„To je také zajímavá otázka... Já osobně 
v tom nevidím problém, aby se ev-
ropské a asijské ekonomiky sjednotily 
a spolupracovaly. Naše země je dobrým 
jednotícím prvkem. Dálný východ má 
blízko k Japonsku a Číně, pro prostor 
po Ural je zase atraktivnější Evropa. 

Vzájemná ekonomická spolupráce ale 
může být ku prospěchu všem stranám.“
●● TK: Právě v těchto dnech se 
jedná o nastolení příměří v  Sýrii. 
V době, kdy se vládní jednotky sna-
ží zatlačovat teroristy, přičemž po-
sledních pět let se o zastavení bojů 
nejednalo. Lze v tom vidět nějakou 
souvislost?
„To je politická otázka, která není 
v kompetenci našeho konzulárního úřa-
du. K těmto tématům se vyjadřuje pouze 
naše ambasáda v Praze. Nezlobte se.“
●● TK: Přejděme tedy ještě ke 
sportovní tematice. Vaše země bude 
hostit světové šampionáty ve dvou 
zdejších nejpopulárnějších spor-
tech - ledním hokeji a fotbale. Ze-
jména mistrovství světa v kopané 
v roce 2018 bylo předmětem debat 
v souvislosti s nedávnými skandály 
ve špičkách FIFA. Myslíte, že se svě-
toví špičkoví fotbalisté u vás přece 
jen sjedou?
„Kdo to ví? Přípravy k pořádání fotba-
lového šampionátu pokračují podle 
plánu, rekonstrukcí procházejí stadio-
ny, které budou hostit jednotlivé zápasy. 
Výstavní skříní bude stadion Lužniky 

v Moskvě, na němž proběhnou dva 

klíčové zápasy - ten zahajovací a finále. 
Uvidíme, jaký bude postoj nově zvole-
ného vedení FIFA.“
●● TK: Prostějov se honosí pří-
domkem „Město sportu“. Probíhají 
sportovní kontakty i na mezinárod-
ní úrovni?
„My je můžeme pouze podpořit. Ne-
dávno jsme byli na severní Moravě 

svědky dvojutkání mezi našimi ho-

kejovými reprezentacemi v rámci Euro 
Hockey Tour, o vyloženě regionálních 
sportovních kontaktech příliš hovořit 
nemůžeme. Z hlediska sportovního by 
jistě bylo přínosné, pokud by se třeba 
Kontinentální hokejová liga vrátila opět 
do České republiky, ale to je otázka 
finančních zdrojů.“

rozhovor Večerníku12 Pondělí 4. dubna 2016
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vizitka
ALEXANDER

NIKOLAJEVIČ BUDAJEV

✓ narodil se v roce 1960 v Moskevské oblasti
✓ vystudoval Vysokou školu mezinárodních 
vztahů v Moskvě, Diplomatickou akademii 
v Moskvě a Karlovu univerzitu v Praze

✓ do diplomatických služeb vstoupil v roce 1994
✓ do České republiky přijel coby konzulární úředník v roce 2008 
a čtyři a půl roku vykonával funkci konzula v Karlových Varech
✓ na generálním konzulátu v Brně vystřídal svého předchůdce 
Andreje Šaraškina v září 2015
✓ je rozvedený
zajímavost: první návštěva jeho současného působiště se uskutečnila 
už v roce 1984

„V ROCE 1984 JSEM DO BRNA PŘIJEL POPRVÉ, 
TEĎ TAM JSEM GENERÁLNÍM KONZULEM...“

Alexander Nikolajevič Budajev shrnul při návštěvě Prostějova svůj životní osud

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptali

k

TomášTomáš
KALÁBKALÁB
a Karolinaa Karolina
STANICZKOVÁSTANICZKOVÁ

„Mezi českými studenty zaujímá 
ruský jazyk hned třetí místo 
za angličtinou a němčinou, 

což svědčí o jeho stálé popularitě.“

Přátelské posezení ve vinárně Národního domu s předsedou Vlasteneckého sdružení ČR Josefem Liškou, atašé Arťomem Indy-
čenkem a náměstkem primátora Pavlem Smetanou (zleva).  Foto: Tomáš Kaláb
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Prostějov&& OČNÍOČNÍ
OPTIKYOPTIKY

Na dnešní tematické stra-
ně se budeme věnovat od-
větví, které se nazývá OČNÍ 
OPTIKA. S radostí můžeme 
říci, že pryč jsou doby, kdy 
se lidé za dioptrické brý-
le styděli. Naopak! Dnes 
jsou doslova velkým hitem 
i módním doplňkem, skoro 
to vypadá, jako by někteří 
soutěžili, kdo bude mít lepší 
a hezčí. Brýle můžeme kou-
pit v „kamenných optikách“, 
ale také po internetu. K je-
jich výběru přistupujeme 
podle tvaru, barvy, použité-
ho materiálu, stylu či znač-
ky. Podstatné však je vždy 
to, aby zlepšily náš zrak. Na 
následujících řádcích se 
vám pokusíme poradit, jak 
a podle čeho nejlépe vy-
bírat, a pokud si nejste při 
výběru a nákupu jisti, dopo-
ručujeme návštěvu někte-
rého z ověřených partnerů 
z obchodů, na které zde také 
najdete kontakt...
 Texty připravila:
 Aneta Křížová

Aby brýle seděly...
Jak již bylo nastíněno v úvodu, za di-
optrické brýle se už dávno nikdo ne-
musí stydět, ba naopak. V současnosti 
jsou čím dál častěji vnímány jako 
módní doplněk. Ale na rozdíl od 
jiných výstřelků, tento umí nejen do-
dat na kráse, ale také zlepšit zdraví. 
Brýle jsou výrazným prvkem, jednou 
z věcí, kterých si na vás lidé všimnou, 
utvářejí první dojem. Je proto třeba 
si vybrat model, který vám bude 
skutečně sedět!
Nejlepší je zvolit nadčasový model, který 
zajistí, že brýle můžeme používat několik 
let a přitom nezevšední. Kromě toho, že 

musí zlepšit naše vidění, je tedy důležité 
myslet na to, že jsou zároveň módním 
doplňkem, který máme vždy a stále při 
sobě. Při jejich výběru dbáme hlavně 
na tvar vhodný k proporcím obličeje 
a s tím související jejich velikost.Každý 
by si měl najít to, co mu vyhovuje, to platí 
i v případě materiálů. Zvolit můžeme ti-
tanové, kovové nebo plastové obroučky. 
A jaký je mezi nimi rozdíl? Titanové 
obroučky jsou oblíbené pro svoji ultra-
lehkou váhu. Jsou totiž téměř o polovinu 
lehčí než kovové a přitom jsou velice 
stabilní. Díky tomu mohou být tenké. 
Jejich výhodou je také to, že nerezaví 

a jsou odolné vůči nepříznivým vlivům 
počasí. Kovové obloučky jsou taktéž 
velice lehké a nezatěžují tedy nos při 
celodenním nošení. I tyto obroučky 
nerezaví a působí elegantně. K dostání 
jsou však i karbonové, již zmíněné ti-
tanové jsou vhodné i pro alergiky, stejně 
jako plastové obruby. Plastové pak 
nabízí široký výběr různých tvarů, barev 
a trendů. Právě z plastu je možné realizo-
vat největší módní hity, co se brýlí týče. 
Materiál by však neměl obličej nikterak 
přebíjet, ale zároveň by měl brýlím do-
dat potřebný výraz. Podstatný je i výběr 
skel. Ať už máme brýle pro celodenní 

nošení nebo jen na čtení, neměly by na 
čočkách chybět povrchové úpravy, s tím 
nám odborně poradí v prodejnách oční 
optiky. Brýle bychom měli také vybírat 
podle našeho šatníku. Tento každodenní 
doplněk by měl zkrátka tvořit harmonii 
mezi osobností člověka a vybranými 
brýlemi. A jak poznáme, že jsme si dobře 
vybrali? V první řadě tak, že nám brýle 
zajistí dokonalé vidění, dále se výborně 
hodí k typu naší tváře, jsou maximálně 
pohodlné při dlouhodobém nošení, 
sedí doslova jako ulité, včetně šatníku. 
K tomu všemu by nám ale měl být po 
ruce zkušený optik v oční optice. 
A čemu se vyhnout? Raději nákupu 
brýlí v supermarketech a drogeriích. Ty 
totiž nezohledňují vzdálenost očí a cen-
traci skel, skutečné dioptrie a nakonec ani 
potřebný tvar a velikost brýlí. A nemu-
síme ani nutně kupovat nejdražší model 
nebo luxusní značku, i když tato investice 
se určitě vyplatí.

najdete nás
na

www.
vecernipv.cz
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Stavební firma hledá pozemek pro 
výstavbu RD. PV a okolí 739 322 895

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+1, Plumlov 950.000 Kč
BYT 3+1, DB/C, 80 m2   1.360.000 Kč
Chata Plumlov 905.000 Kč
RD Skřípov 990.000 Kč 
RD Držovice 1.575.000 Kč
Zahrada Držovice 170.000  Kč
Zahrada Skřípov 170.000 Kč
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
RD 5+1, Bedihošť 1.415.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
RD 2+6 Raková u Konice pozemek 
3000 m2, garáž 2.290.000Kč
Pronájem obchod-rychlé občerstvení,
Svatoplukova 6.000Kč/měs.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.700.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Koupím byt 1+1,  nebo 2+1. Peníze 
mám naspořené. Děkuji za nabídku.  
Tel.: 792 273 285

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Sháním ke koupi rodinný dům 
s alespoň  malou zahrádkou. Tel.: 
792 284 168 

Koupím chatu. Mám peníze 
v hotovosti  Tel.: 773 545 092

Pronajmu byt 3+kk, cihlový 
v přízemí ve středu města. Tel.: 
724 913 390

Prodám byt 2+1 v Pv, družstevní, cihl. 
po rekonstrukci, blízko centra. Cena 
1 250 000 Kč  Tel.: 777 301 911, 
volat po 16: 00 hod.

Prodám rodinný dům se zahradou 
3000 m2, Držovice. Tel.: 606 467 
577, RK nevolat.

Pronajmu garáž na ul. Kracická 
u kruhového objezdu,  voda, elek-
třina. Tel.: 732 215 683

Hledám ke koupi dům se 
zahradou a sklepem. Spěchá. 
Tel.: 774 739 539

Pronajmu garáž na ul. Brněnská, 
tel.: 608 718 071

Autopark Francouzská ul. sídl. 
západ PV nabízí garážové stání. Akce 
800  Kč – měsíc. Tel.: 604 430 934

Prodám RD 2+1 v Hamrách, vhodný 
na chalupu. Rekonstrukce nutná. RK 
ne! Cena 290 000 Kč, tel:. 775 758 775

Prodám byt v OV 1+kk nízký ná-
jem tel.: 731 236 558 

Pronajmu byt 1+1 ul. Krasická, 37 
m2, lodžie, volný nájem 5 000 Kč
 + inkaso. Tel.: 603 273 172

Prodám družstevní byt 3+1 na Sidl. 
svobody, info na tel.: 723 613 787 

SOUKROMÁ ŘÁDKOVÁ INZERCE
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Hned tolik nabídek v rubrice 
služby najdete v dnešním 

vydání Večerníku.
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Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od více věřitelů = 
vaše výhoda, konzult. denně zdarma 
739 066 462, 603 317 378

PŮJČÍME VÁM PENÍZE
4000 Kč až 50 000 Kč

VYPLACENÍ IHNED NA RUKU. 
Tel.:723 335 940

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Vyplatíme všechny vaše EXEKUCE 
a poskytneme vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů Volejte.: 
 777 551 492 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

Osobní bankrot – oddlužení. Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte 777 551 492

FINANCE
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Galerie umění Prostějov vykupuje 
a zdarma oceňuje veškeré obrazy 
a starožitnosti. Neprodávejte překupní-
kům, ale odborníkům za nejvyšší ceny.
Jindřich  Skácel, tel.: 608 805 775, 
www.gupv.cz

Vykoupíme starožitný, ale jen sta-
rý nábytek a byt. doplňky, hodiny, 
obrazy, koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Aukční ceny ihned v  hotovosti za-
platíme za kvalitní obrazy 17. - 20. 
století, zlaté a stříbrné mince, hodiny 
a hodinky, zbraně, stříbrné před-
měty, šperky a veškeré starožitnosti. 
Prosíme pouze kvalitní a hodnotné 
předměty, nejlépe celé sbírky či po-
zůstalosti.  Info René Simon, tel.: 
736 127 661, simonrene@seznam.cz

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, sta-
vebnice atd. Tel.: 603 161 569

Koupím shozy jelena a daňka
 a starou pračku JETAS – SKRAT. 
Tel.: 702 809 319

Koupím starý nábytek do roku 
1970 – křesla, židle, stoly, lam-
py, hodiny, celé pozůstalosti. 
Tel.: 702 809 319

Koupím zachovalou stavební buň-
ku, popřípadě obytný kontejner. 
Podmínkou jsou oka pro manipulaci 
a železná konstrukce.Vaše nabídky 
volejte na tel.: 775 118 411.

KOUPÍM
Pila Otaslavice nabízí tvrdé pali-
vové dříví – krácené. AKCE! Cena 
500 Kč/prms., vč. DPH. Doprava 
zajištěna. Tel.: 582 371 493 nebo 
605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

Prodej palivového dřeva, polena 
33 cm, metrovky, odřezky od pily. 
Cena od 490 Kč/m. Doprava zajištěna. 
Tel.: 734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivové-
ho dříví. Cena 450  Kč/prms. Do-
prava zajištěna. Pila K+L Doloplazy 
u Nezamyslic. Tel.: 582 388 101

Vážení přátelé, kamarádi. Nabízím 
pro letošní rok aktivní dovolenou 
(se cvičením) v Řecku – Chalchidiky 
-  Nea Vrasna na 12 dnů od 12.6. do 
23.6. za skupinovou slevu 5 590 Kč
Ubytování v pěkných studiích, více 
info na tel.: 603 445 601

Prodám prasata (plemeno Landra-
se )na zabíjačku z domácího chovu, 
váha asi 240kg, Cena 33 Kč/kg. 
Tel.: 721 332 356

PRODÁ MSLUŽBY
STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.

Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 
podlahy. Domamyslická 104, PV.

www.stolarstvijancik.cz, 
Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Provádíme dokonalé stroj. čištění 
sed. souprav a koberců. M. Revay 
telefon 604 439 302, 582 382 325,
www. revay.cz

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367

Stěhování, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv programů
bez poplatků. Tel.: 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Stříhání pejsků Prostějov, 
tel.: 606 166 853

Stěhování, vyklízení.
Tel.: 775 132 134 

Nabízím veškeré malířské
 a natěračské práce, možnost 

vystěhování i úklidu, 
tel.: 799 797 657

Provádím opravy šicích strojů, 
tel.: 608 462 346

ČIŠTĚNÍ HROBŮ z terasa, 
přebroušení přímo na místě. 

Tel.: 721 817 009
Pronajmu křeslo pro jednu kadeřni-
ci v zavedeném kadeř. v centu města, 
cena 4 000 Kč /včetně energie.  Ná-
stup ihned. Info na tel. 774 175 715

DARUJI

Daruji za odvoz cca. 6 tater jílu. 
Bedihošť, tel.: 730 146 762

OZNÁ MENÍ

Výlet do Vlčkova na Jízdu králů 
29. května 2016 pořádají a srdeč-
ně vás zvou aktivní senioři Svazu 
tělesně postižených. Info na tel.: 
588 088 095, 742 706 773

Hledá se bílá kočka ztracená ve 
Vodní ulici. Odměna nálezci 
2000 Kč Tel.: 777 692 999

SEZNÁ MENÍ

Jaro volá, kde jsi lásko má? Já 71 roků, 
v rozvodovém řízení, výš. 175 cm 
z vesnice, hledám rozumnou ženu 
od 62 roků z okolí města Pv Auto 
mám, řidičák vítán Tel.: 776 210 670

PODĚKOVÁNÍ

PODĚKOVÁNÍ VEDENÍ
 PROSTĚJOVSKÉHO MUZEA 

Tímto děkuji řediteli Prostě-
jovského muzea p. Mgr. Da-
nielovi Zádrapovi, že uspo-
řádal v prostorách Špalíčku 
výstavu mojí sbírky panenek 
a historických lžiček ve dnech 
18. 12. 2015 -10. 1. 2016. 
O to více mne překvapilo, že 
výstava byla prodloužena až do 
10. 3. 2016 bez mého vědomí, 
bez mého souhlasu, bez dodat-
ku k uzavřené smlouvě-dohodě, 
bez nároku na finanční odměnu. 
Děkuji panu Zádrapovi za jeho 
výstižné vysvětlení o prodlouže-
ní výstavy, protože já jsem si po-
lámala nohu!!! Čechová Alena 
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Co víc Ti můžeme dát, jen kytičku Co víc Ti můžeme dát, jen kytičku 
na hrob a s láskou vzpomínat.na hrob a s láskou vzpomínat.

Dne 8. dubna 2016Dne 8. dubna 2016
 vzpomeneme již 20. smutné výročí  vzpomeneme již 20. smutné výročí 

od chvíle, kdy nás opustila naše od chvíle, kdy nás opustila naše 
manželka, maminka a babička, manželka, maminka a babička, 
paní Anna VORÁLKOVÁpaní Anna VORÁLKOVÁ

 z Otinovsi.  z Otinovsi. 
Za vzpomínku děkuje manžel Za vzpomínku děkuje manžel 

a dcery s rodinami.a dcery s rodinami.

Časem se všechno změní,Časem se všechno změní,
 i pláč ustává, v srdci však  i pláč ustává, v srdci však 

vzpomínka a bolest zůstává.

Dne 7. dubna 2016 Dne 7. dubna 2016 
vzpomeneme již 15. výročívzpomeneme již 15. výročí
od úmrtí maminky, babičkyod úmrtí maminky, babičky

a prababičky a prababičky 
paní Marie FOFOŇKOVÉpaní Marie FOFOŇKOVÉ

 z Prostějova. z Prostějova.
Kdo jste ji znali, vzpomeňteKdo jste ji znali, vzpomeňte
 s námi. Syn Karel a vnučka s námi. Syn Karel a vnučka

Veronika s rodinami.Veronika s rodinami.

Dnes, tj. 4. dubna 2016Dnes, tj. 4. dubna 2016
 vzpomínáme druhý  rok,  vzpomínáme druhý  rok, 
kdy nás navždy opustila kdy nás navždy opustila 
paní Marcela VESELÁpaní Marcela VESELÁ

 z Kraliček z Kraliček
 a 16. července 2016  a 16. července 2016 

vzpomeneme její nedožité vzpomeneme její nedožité 
61. narozeniny. 61. narozeniny. 

Kdo jste ji znali a měli rádi,Kdo jste ji znali a měli rádi,
vzpomeňte s námi. vzpomeňte s námi. 

Děkují manžel, syn a dcera.Děkují manžel, syn a dcera.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal,Čas ubíhá a nevrací, co vzal,
ale láska, úcta a vzpomínky ale láska, úcta a vzpomínky 

v srdcích žijí dál.v srdcích žijí dál.

Dne 6. dubna 2016Dne 6. dubna 2016
 uplyne 20 let od chvíle, co nás  uplyne 20 let od chvíle, co nás 

navždy opustila navždy opustila 
paní Anna MRŇKOVÁpaní Anna MRŇKOVÁ

  z Krumsína.  z Krumsína.
S láskou  v srdci vzpomínají S láskou  v srdci vzpomínají 

maminka, dcery Hana maminka, dcery Hana 
a Zdeňka s rodinami.a Zdeňka s rodinami.

Dne 3. dubna 2016
 to byly dva roky,  to byly dva roky, 

co nás navždy opustila co nás navždy opustila 
paní Jiřina PĚČKOVÁ.paní Jiřina PĚČKOVÁ.

S láskou vzpomíná S láskou vzpomíná 
celá rodina.celá rodina.

Úsměv měla na rtech, Úsměv měla na rtech, 
dobrotu v srdci, lásku v duši.

Dnes, tj. 4. dubna 2016Dnes, tj. 4. dubna 2016
 by se dožila 90 roků  by se dožila 90 roků 

paní Miloslava HUBÁLOVÁ paní Miloslava HUBÁLOVÁ 
ze Smržic. ze Smržic. 

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
synové Jiří a Josef s rodinami.synové Jiří a Josef s rodinami.

Odešel jsi všem, kdo Tě měli rádi, Odešel jsi všem, kdo Tě měli rádi, 
aniž by tvé rty sbohem zašeptaly.aniž by tvé rty sbohem zašeptaly.

Dny, týdny, měsíce a celá léta plynou, Dny, týdny, měsíce a celá léta plynou, 
ale nikdy nezacelí tu ránu bolestivou.ale nikdy nezacelí tu ránu bolestivou.

Dne 3. dubna 2005Dne 3. dubna 2005
 tragicky zahynul  tragicky zahynul 

můj milovaný manžel můj milovaný manžel 
pan Antonín MAZUR, pan Antonín MAZUR, 

který by se dne 24. června 2016 který by se dne 24. června 2016 
dožil 80 roků. dožil 80 roků. 

Za tichou vzpomínku, kterou muZa tichou vzpomínku, kterou mu
 věnujete, děkuje manželka  věnujete, děkuje manželka 

Marie s celou rodinouMarie s celou rodinou

Dne 10. dubna 2016Dne 10. dubna 2016
 uplyne první smutný rok od úmrtí  uplyne první smutný rok od úmrtí 

paní Jiřiny DRAGONOVÉpaní Jiřiny DRAGONOVÉ
 z Prostějova. z Prostějova.

S láskou vzpomínají S láskou vzpomínají 
dcery s rodinami.dcery s rodinami.

Dne 6. dubna 2016Dne 6. dubna 2016
 uplyne 7 let, co nás navždy  uplyne 7 let, co nás navždy 

opustil opustil 
pan Drahomír PETRÁSEKpan Drahomír PETRÁSEK

 z Kraliček. z Kraliček.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

manželka, dcera a syn s rodinami.manželka, dcera a syn s rodinami.

Kdo Tě znal, ten zná naši bolest, Kdo Tě znal, ten zná naši bolest, 
ten ví, co jsme v Tobě ztratili. ten ví, co jsme v Tobě ztratili. 

V našem srdci žiješV našem srdci žiješ
 věčně dále - spi sladce,  věčně dále - spi sladce, 
vždyť se opět shledáme. vždyť se opět shledáme. 

Dne 10. dubna 2016 Dne 10. dubna 2016 
vzpomeneme vzpomeneme 

1. smutné výročí úmrtí 1. smutné výročí úmrtí 
pana JOSEFA FILDÁNApana JOSEFA FILDÁNA

 z Ivaně.  z Ivaně. 
S láskou vzpomínají S láskou vzpomínají 

děti s rodinami a dobří přátelé.děti s rodinami a dobří přátelé.

Ruku Ti už nepodáme, Ruku Ti už nepodáme, 
abychom Ti mohli přát, abychom Ti mohli přát, 

jen kytičku na hrob dáme jen kytičku na hrob dáme 
a budeme vzpomínat.

Dne 3. dubna 2016
 jsme vzpomenuli  jsme vzpomenuli 

na nedožité 70. narozeninyna nedožité 70. narozeniny
 manželky, maminky a babičky  manželky, maminky a babičky 

paní Jarmily LIEDERMANNOVÉ paní Jarmily LIEDERMANNOVÉ 
z Prostějova.z Prostějova.

Za tichou vzpomínku děkujeZa tichou vzpomínku děkuje
 manžel František a syn  manžel František a syn 

David s rodinou.David s rodinou.

Živote, měl jsem tě rád…

Dne 9. dubna 2016
 by se dožil 45 let  by se dožil 45 let 

náš milovaný syn a vnuknáš milovaný syn a vnuk
 Jaroslav ŠMÍD Jaroslav ŠMÍD

 z Kostelce na Hané. z Kostelce na Hané.
S bolestí v srdci, kterou čas S bolestí v srdci, kterou čas 

nezahojí, stále vzpomínáme.nezahojí, stále vzpomínáme.
Všem, kteří měli našeho syna Všem, kteří měli našeho syna 
rádi, za tichou vzpomínku rádi, za tichou vzpomínku 

děkují rodiče.děkují rodiče.

A světla plnou náruč A světla plnou náruč 
jsem sevřela naposled….jsem sevřela naposled….

Dne 8. dubna 2016Dne 8. dubna 2016
 vzpomeneme  vzpomeneme 

8. smutné výročí úmrtí 8. smutné výročí úmrtí 
paní Petry VYCHODILOVÉpaní Petry VYCHODILOVÉ

 roz. Prášilové.  roz. Prášilové. 
Vzpomíná dcera Terezka Vzpomíná dcera Terezka 
a všichni co jí měli rádi.a všichni co jí měli rádi.

Roky utekly jak voda, Roky utekly jak voda, 
zdá se to být jako dnes, zdá se to být jako dnes, 

v úších zní ta bolestivá slova, v úších zní ta bolestivá slova, 
že jsi odešla a nevrátíš se zpět. že jsi odešla a nevrátíš se zpět. 

Ta rána v srdci stále bolíTa rána v srdci stále bolí
a zapomenout nedovolí.

Dne 6. dubna 2016
 uplyne 11 let, uplyne 11 let,

co nás navždy opustila co nás navždy opustila 
paní Věra CHYTILOVÁpaní Věra CHYTILOVÁ

 z Prostějova.  z Prostějova. 
S láskou vzpomíná S láskou vzpomíná 

manžel a dcera s rodinou.manžel a dcera s rodinou.

Očím jsi odešel, Očím jsi odešel, 
v srdcích jsi zůstal…

Dne 29. března 2016Dne 29. března 2016
 uplynulo 20 let od úmrtí  uplynulo 20 let od úmrtí 

pana Josefa MADĚRKY. pana Josefa MADĚRKY. 
Kdo jste ho znali, vzpomeňte Kdo jste ho znali, vzpomeňte 
s námi. S láskou vzpomíná s námi. S láskou vzpomíná 

manželka a celá rodina.manželka a celá rodina.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal,Čas ubíhá a nevrací, co vzal,
ale láska, úcta a vzpomínkyale láska, úcta a vzpomínky

 v srdcích žijí dál.

Dne 30. března 2016Dne 30. března 2016
 jsme vzpomenuli 5. smutné výročí  jsme vzpomenuli 5. smutné výročí 
od chvíle, kdy nás navždy opustila od chvíle, kdy nás navždy opustila 

paní Anna BEJOVÁ. paní Anna BEJOVÁ. 
Za tichou vzpomínku Za tichou vzpomínku 

děkuje rodinaděkuje rodina

Dne 8. dubna 2016
 uplyne 8. výročí od úmrtí  uplyne 8. výročí od úmrtí 

pana Františka SEDLÁKApana Františka SEDLÁKA
 z Ohrozimi. z Ohrozimi.

Všichni, kdo jste jej znali Všichni, kdo jste jej znali 
a měli rádi, vzpomeňte s námi. a měli rádi, vzpomeňte s námi. 

Děkují dcery a syn Děkují dcery a syn 
s rodinami.s rodinami.

Dne 1. dubna 2016 
uplynulo 10 let od úmrtí uplynulo 10 let od úmrtí 

paní Vlasty CHALOUPKOVÉpaní Vlasty CHALOUPKOVÉ
 z Prostějova. z Prostějova.

Za vzpomínku děkuje Za vzpomínku děkuje 
dcera Vlasta s rodinou.dcera Vlasta s rodinou.

Dny plynou jak tiché řeky proud, Dny plynou jak tiché řeky proud, 
jen bolest v srdci trvá jen bolest v srdci trvá 
a nedá zapomenout. 

Dnes, tj. 4. dubna 2016
jsou tomu 3 roky, jsou tomu 3 roky, 

co nás navždy opustil co nás navždy opustil 
pan Antonín SYROVÁTKApan Antonín SYROVÁTKA

z Čech pod Kosířem..z Čech pod Kosířem..
S láskou v srdci vzpomínáS láskou v srdci vzpomíná

 manželka a syn. manželka a syn.

Kdo byl milován, Kdo byl milován, 
nebude nikdy zapomenut.

Dne 9. dubna 2016
 uplyne první smutný rok od úmrtí  uplyne první smutný rok od úmrtí 

pana Antonína DRMOLYpana Antonína DRMOLY
 z Brodku u Prostějova. z Brodku u Prostějova.

S láskou v srdciS láskou v srdci
vzpomínají vzpomínají 

maminka s rodinoumaminka s rodinou
a družka a družka 

Rok za rokem ubíhá, Rok za rokem ubíhá, 
čas prý rány hojí, čas prý rány hojí, 

vzpomínky však stále bolí.vzpomínky však stále bolí.

Dnes, tj, 4. dubna 2016Dnes, tj, 4. dubna 2016
 vzpomínáme  vzpomínáme 

7. smutné výročí úmrtí 7. smutné výročí úmrtí 
pana Ladislava ZAPLETALA.pana Ladislava ZAPLETALA.

S láskou vzpomíná manželka S láskou vzpomíná manželka 
Helena a dcera Renata s rodinou.Helena a dcera Renata s rodinou.

Jen láska zůstala, ta smrt nezná Jen láska zůstala, ta smrt nezná 

Dne 6. dubna 2016Dne 6. dubna 2016
 uplyne 5 let od úmrtí  uplyne 5 let od úmrtí 

pana Františka JAŠKA.pana Františka JAŠKA.
Stále vzpomínají manželka, Stále vzpomínají manželka, 

syn a dcera s rodinami.syn a dcera s rodinami.

                       vzpomeòte 
                       na zesnulé

                NOVÌ 
v barevném provedení

pouze za 200 Kè
tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042mob. 608 960 042

e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz

Pondělí 4. dubna 2016
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UZÁVÌRKA
v PÁTEK 

8. DUBNA
 ve 12.00 hodin

Věra Sedláková 1923  Prostějov
Ludmila Pospíšilová 1931  Zdětín
PhDr. Věra Ventrubová 1940  
 Prostějov
Ing.Berenika Svobodová 1966  
 Prostějov
Anežka Jančíková 1928  Rozstání
Milada Krchňáková 1927  
 Klenovice na Hané
Josef Hajda 1953  Drahany

František Hoda 1931  
 Olšany u Prostějova
Berta Kubaláková 1927  
 Kralice na Hané

Eduard Knoll 1945  Stařechovice
Jarmila Šmídová 1926  Hrochov
Marie Tylšarová 1930  Přemyslovice

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Středa 6. dubna 2016
Ing. Josef Grepl 1931 Prostějov  14.00 kostel P+P Prostějov  
Pátek 8. dubna 2016
Vlastimil Kotík 1953 Plumlov  14.00 Obřadní síň Brněnská 104
Jaroslav Jelínek 1933 Prostějov  11.00 Obřadní síň Prostějov

Nejsou již mezi námi

Vojtěch Havelka 1938  Čechy pod Kosířem
Petr Kubalčík 1957   Krasice
Zdeněk Peštuka 1934   Pivín

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, 
mobil: 602 581 098

Pohřební služba A.S.A. TS
Poslední rozlouèení

Ladislav Bělohubý 1931  Prostějov
Jaroslava Frýbortová 1969  Bedihošť

Poslední rozlouèení

Pátek 8. dubna 2016
Marie Kvapilová 1954 Prostějov  10.15 Obřadní síň Prostějov

Kdo žije v srdcích svých milých, Kdo žije v srdcích svých milých, 
není mrtev, je jen vzdálen.není mrtev, je jen vzdálen.

Dne 7. dubna 2016Dne 7. dubna 2016
 vzpomeneme 20. výročí od úmrtí  vzpomeneme 20. výročí od úmrtí 
pana Františka ZABLOUDILApana Františka ZABLOUDILA

 a zároveň dne 7. května 2016 a zároveň dne 7. května 2016
 vzpomeneme 14. výročí od úmrtí  vzpomeneme 14. výročí od úmrtí 
paní Růženy ZABLOUDILOVÉ.paní Růženy ZABLOUDILOVÉ.

Všichni, kdo jste je znali Všichni, kdo jste je znali 
a měli rádi, vzpomeňte s námi. a měli rádi, vzpomeňte s námi. 

Děkují dcery s rodinami.Děkují dcery s rodinami.



Přijmeme automechanika do autoservi-
su v Prostějově. Platové ohodnocení až 
20 000 Kč. Nástup možný ihned. Pro info 
volejte 777 870 729.

Hledáme pracovníka/-ci na obchod. 
a administrativní činnost. Náplň: ko-
munikace se zákazníky, zpracování 
objednávek, fakturace. Požadujeme SŠ 
(VŠ), práce na PC (MS Office), ŘP 
sk. B, organizační schopnosti, znalost 
AJ, nebo NJ. CV zasílejte na e-mail 
cleantex@cleantex.cz, bližší info na tel.: 
582 335 576

Zavedená strojírenská firma v Prostě-
jově přijme do trvalého prac. poměru 
lakýrníka do práškové lakovny. Tel.: 
603 211 144

Přijmu kuchaře/-ku a servírku  
do restaurace v Pv, veškeré info 

obdržíte od vedoucího p. Belo na 
tel.:  608 767 273

Přijmu administrativního pracovníka. 
Tel.: 582 342 095

Hledám obsluhu do pivnice, 
baru na plný úvazek, plat 15 500 

Kč. Nástup možný ihned, info. na 
tel.: 608 767 273

Přijmeme pracovníka do studené 
kuchyně - pouze noční směna. Tel.: 
582 342 095

Bezpečnostní a úklidová agentura 
přijme do pracovního poměru ženu 
v invalidním důchodu na úklid kance-
lářských prostor v Prostějově.Informa-
ce na tel. 602 786 692

Přijmu cukrářku. Tel.: 582 342 095

Příjmeme servírku do restaurace 
- kavárny na HPP, na krátký a dlou-
hý týden. Praxe v restauraci nutná. 
Nástup možný ihned. Více info na 
telefonu 777011699.

Hledáme obsluhu do Občerstvení Bru-
tus Prostějov. Bližší informace na tel.: 
731 765 699

Přijmeme obchodního zástupce na 
prodej elektronických pokladen na 
ŽL, auto podmínkou, vysoké platové 
ohodnocení.Tel.: 608 025  895

Přijmeme  pomocnou sílu ke koním, 
brigádně nebo na HPP do hřebčína  
v Jesenci u Konice. Volejte na tel.: 
607 693 587

Hledám důchodce - řidiče, sk B, 1-2 
dny v týdnu, cca. 200 km denně. Tel.: 
702 870 751

Hledáme pracovníka na údržbu 
v provozu kovovýroby a žárové zin-
kovny Signum spol. v Pv. Nejlépe 
vyučen jako elektromechanik, popř. 
zámečník. Požadujeme ŘP sk.B, vyhl. 
50, svář. průk. Mzda 100 Kč-125 Kč/
hod. Tel.: 731 441 018

Hledáme kuchaře/-ku do restaurace Ha-
nácký dvůr Polkovice. Tel.: 725 085 068, 
restaurace@hanackydvur.cz

VEDOUCÍ/ZÁST.VEDOUCÍ provozu 
v potr. výrobě ve firmě s dlouholetou 
tradicí - SŠ, znalost PC, vedení kolektivu, 
zákl. účetnictví, manual.zručnost, chuť 
a schopnost se učit, ŘP sk.B, praxe, své 
profesní životopisy prosím zasílejte na 
e-mail:pekarsro@seznam.cz

Přijmeme prodavače/prodavačku 
do autoservisu v Prostějově.Ná-
stup možný ihned. Praxe v oboru 
automotive výhodou. Strukturo-
vaný životopis zasílejte na email 
lukas@pneufloryk.cz.

Úklidová firma  přijme spolehlivé pra-
covnice na nárazové práce (zástupy, 
mytí oken). Kontakt: 775 605 121, vo-
lejte 8:00-14:00 hod.

Přijmu řidiče, brigádu na sklápěcí 
vozidlo, tel.: 732 215 683

Stavební firma přijme pomocné dělní-
ky. Tel.: 582 334 259 v době od 7:30 – 
15:30 hod.

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

STŘEDOŠKOLAČKA HLEDÁ PRÁCI 
V PV. TEL.: 731 876 198

PR ÁCI HLEDÁ

Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz nabídka pracovních míst18

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Manipulant/- ka v lisovně 88-95 Kč/hod. třísměnný střední odborné KP-KOPRO Prostějov
Personalisté 18 000 Kč jednosměnný úplné stř. odborné MUBEA-HZP Prostějov 
Prodavač/- ka 12 300 Kč dvousměnný střední odborné SV catering Prostějov
Psycholog/ psycholožka 17090-25700 Kč jednosměnný vysokoškolské Střed. soc. prevence Prostějov
Strážní, vrátní 55 Kč/hod. nepřetržitý střední odborné MORAGRO Vrahovice
Terénní soc.prac. pro rod. 18 000 Kč jednosměnný vyšší odborné SOS vesničky pro Prostějov
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

ZDVIŽE, ZÁVAL, ALTÁNEK, LIPANI, SVÉST, NUDLE, MODLA, KLASICI, RUTINA, 
BERLE, KVÉST, HOLKY, RIKŠA, VZADU, POVRCH, NATÍRAT, DRANC, POŠTA, 
REMÍZEK, ŠIŠLA, HOUSE, KRÁSA, DOPAL

SUPER PONOŽKY PRO .... ......

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́

Také ve čtrnáctém čísle letošního roku vám v rámci pokračujícího projektu "MILUJEME VEČERNÍK""přinášíme podobu
oddechové strany, při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 7. dubna 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 13/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Jaroslava Kaštyla 13 František VYBÍRAL, Lipová 3, Prostějov

 Výherce získává: POUKAZ v hodnotě  400 Kč
                                          na sortiment prodejny ŠVADLENKA.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Zdeněk Kofroň Lenka RIEDINGEROVÁ, Přemyslovice 191

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                          na sortiment prodejnyv GATTA. 

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
KUTILY Dagmar BLAŽKOVÁ, Hruška 166

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na sortiment prodejny U Věžiček

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
5,1,7,3 Jitka KOMÁRKOVÁ  Sídliště svobody 4/10 Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč na sortiment prodejny Módní originály

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      
Renovace dveří ušetří vaši peněženku i čas
 Helena NOVOTNÁ, Čechovická 125, Prostějov

Výherce získal: POUKAZ  v hodnotě 400 Kč na služby RENOVACE DVEŘÍ.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

h

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii? Tentokrát jsme zabrousili

 do POLITIKY a graficky lehce poupravili 

nového starostu Určic , který ve funkci prvního

muže této obce nahradil rezignujícího V. Konšela...

Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 od firmy PONOŽKY OD MARUŠKY.

soutěž
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Výherce získá DVA LÍSTKY na koncert 
HORKÝŽE SLÍŽE od U-klub Olomouc.

Výherce získá POUKAZ na 3 kg 
medu od VČELAŘSTVÍ JELÍNEK.
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Výherce získá POUKAZ 
v hodnotě 400 Kč

na konzumaci od Café Fantasia.
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Výherce získá POUKAZ v hodnotě 400 Kč
 na služby od PRIMA LINQUA
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 Kino METRO 70 
pondělí 4. dubna
14:00 Pondělní Bijásek:
          Proč jsem nesnědl svého taťku
koprodukční animovaný film
17:30 Teorie tygra
česká roadmovie
20:00 Kmotr
americký kriminální film
úterý 5. dubna
14:00 Úterní Bijásek:
               Proč jsem nesnědl svého taťku
17:30 Už je tady zas
německá komedie
20:00 Saulův syn
středa 6. dubna
17:30 Už je tady zas 
20:00 Saulův syn
čtvrtek 7. dubna
17:30 Nikdy nejsme sami
české filmové drama
20:00 Spotlight
pátek 8. dubna
17:30 Nikdy nejsme sami
20:00 Spotlight
sobota 9. dubna
15:30 Bella a Sebastian: 
               Dobrodružství pokračuje
17:30 Nikdy nejsme sami 
20:00 Spotlight
neděle 10. dubna
15:30 Bella a Sebastian:
                Dobrodružství pokračuje
17:30 Nikdy nejsme sami
20:00 Spotlight

 GALERIE Kino
 METRO 70
do 17. dubna
Miroslav Wagner: Archiv&Nové práce

ŠPALÍÈEK
čtvrtek 7. dubna
PŘÍBĚH OBRAZU
projekt je spojen se stejnojmennou 
literárně-výtvarnou soutěží pro děti a 
mládež ve věku 11 až 18 let. Žáci škol 
si vyberou jedno dílo na dané téma od 
libovolného autora. 
20:00 Teorie tygra

Kino klub
DUHA
středa 6. dubna 
14:00 Bio Senior:
          Králova zahradnice
britský historický velkofilm
sobota 9. dubna
15:00 Šroubkovo dobrodružství
pásmo pohádek
17:30 Domácí péče
česká komedie
20:00 Everest
americký dobrodružný film

 Apollo 13 
pátek 8. dubna
20:00 MESSENJAH LIVE
gradující večer od nejpřátelštějších re-
ggae rytmů v podobě vystoupení od 
známé kapely, k  níž se přidá i několik 
doprovodných skupin

Národní dùm
neděle 10. dubna 
16:00 TANEČNÍ ČAJE
Hraje Romatica band
(restaurace)

Kulturní klub
DUHA

b

pátek 8. dubna
18:00 TANEČNÍ VEČER
               NEJEN PRO SENIORY
hrají manželé Vykoukalovi z Olomouce
do 30. dubna
JAKUB DLABAL - OBRAZY
výstava

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

úterý 5. dubna
15:00 MATEŘINKA
festival mateřských škol pro veřejnost
čtvrtek 7. dubna
18:00 III. Večer francouzského divadla
pořádá CMG Prostějov
(přednáškový sál)

DIVADLO POINT
středa 6. dubna
19:00 E=mc2, LÁSKO MOJE
(Patric Cauvin, Aleš Procházka)
Režie: Aleš Procházka
čtvrtek 7. dubna
19:00 DENIS DOLL
(Jan Bajer) - derniéra
inspirováno příběhy Eoina Colfera.

 Galerie U Hanáka
úterý 5. dubna 
16:00 Srbské etudy hanáckých fotografů
vernisáž výstavy
do 3. května
DALIBOR BEDNÁŘ
„OCELOVÉ MĚSTO“
výstava, která potrvá do 3. května

Knihovna
do 18. dubna
DRUHÁ LÁSKA NA PRVNÍ VĚTU
do 30. dubna:
JARO V BÁSNÍCH 

Zámek Prostìjov
úterý 5. dubna 
16:00 SRBSKÉ ETUDY 
HANÁCKÝCH FOTOGRAFŮ
Josef Franc/Bob Pacholík/Dušan Věženský 
vernisáž výstavy, která potrvá do 29. dubna
středa 6. dubna 
17:00 BERENIKA STŘÍHÁ VLASY
inscenace podle povídky F.S.Fitzgeralda

 ZUŠ V. Ambrose
pondělí 4. a úterý 5. dubna 
17:00 Koncert absolventů 
       Evangelické konzervatoře Olomouc
středa 6. dubna 
17:00 Stanislava Reschová: 
                      Kolumbus Rex pátrá, zasahuje

hrají žáci 4. ročníku I. cyklu
(sál zámku Pernštýnské náměstí 8)

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
čtvrtek 7. dubna
17:00 ŽIVOT NA JANTAROVÉ
                STEZCE V ČASECH KELTŮ
čtvrtek 7. dubna
POSTAVA VE VÝTVARNÉM UMĚNÍ
výstava prestižní a početné kolekce výtvar-
ných děl ze sbírky soukromého sběratele

Zámek Konice
pátek 8. dubna 
17:00 KRÁSY PŘÍRODY
vernisáž výstavy za účasti autorky, která 
potrvá do 29. dubna
(zámecká galerie)

 Galerie Cyril
Brněnská ulice, Prostějov

neděle 3. dubna
10:00-11:00 TAM, KAM SE DÍVAJÍ 
- NADĚŽDA MÁČALOVÁ

FILMOVÉ, FILMOVÉ, DIVADELNÍ DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝA VÝSTAVYSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…
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KDE SE CO DÌJE?
SVÉ NÁMĚTY, POZVÁNKY 

NA AKCE NÁM VOLEJTE, PIŠTE
582 333 433 , 608 960 042, 

VECERNIK@PV.CZ

TTIPIPVečerníku

Muzeum a galerie v Prostějově připravilo pro své návštěvníky 
v letošním roce téměř dvě desítky uměleckých výstav, které se 
dotýkají rozmanitých témat. A hned tři z nich startují tento 
čtvrtek... 
Právě od 7. dubna bude jednak k vidění krásná archeologická expo-
zice o keltském osídlení na místním území s názvem „ŽIVOT NA 
JANTAROVÉ STEZCE V ČASECH KELTŮ“. Ta bude vystave-
na ve dvou sálech. Třetí sál bude věnován „Postavě ve výtvarném 
umění“, což je soubor uměleckých děl vynikajících českých uměl-
ců, který pochází ze soukromé sbírky. Společným jmenovatelem 
jednotlivých obrazů bude právě člověk v různých podobách. Na 
tuto výstavu naváže ve stejné době další, kterou lze vidět ve „Špa-
líčku“. Jednat se bude o obrázky dětí, které téma postavy pojaly po 
svém. Vystaveny budou vítězné práce v soutěži na zmíněné téma a 
chybět nebudou ani literární práce.
Večerník se blíže zaměřil na jednu z expozic, která otevře své 
brány v hlavní budově na náměstí T. G. Masaryka. Archeolo-
gická výstav seznámí návštěvníky s osídlením Prostějovska v době 
laténské. V regionu jsou zastoupeny hned dvě klíčové moravské lo-
kality; jednak již dobře známé oppidum Staré Hradisko a dále pře-
devším teprve v nedávných letech objevené obchodní centrum v 

Němčicích nad Hanou. Právě druhé zmíněné naleziště překvapilo 
odborníky obrovským množstvím cenných nálezů, jako jsou zlaté 
a stříbrné mince, drobné zvířecí a lidské plastiky, bronzové šperky 
a zlomky skleněných náramků (druhý nejvyšší počet v Evropě). 
Přímo na lokalitě byla zjištěna výroba skleněných korálků a jedná 
se tak o nejstarší doloženou sklozpracující dílnu v Evropě. Dále zde 
probíhala ražba našich prvních mincí a výroba opasků. Kolekce 
mincí je zajímavá
nejen počtem, ale především svojí skladbou, která dokládá kontak-
ty se vzdálenými oblastmi z téměř celého Středomoří. 
Poprvé tak bude mít široká veřejnost možnost prohlédnout si 
archeologické nálezy z místa, které nepochybně plnilo funkci 
mocenského centra nadregionálního významu. Mimo to budou 
vystaveny šperky a amulety z nejvýznamnějšího moravského de-
potu z Ptení a některé další vybrané artefakty ze středomoravských 
nalezišť (Klenovice na Hané, Biskupice, Smržice, Dětkovice, Ohro-
zim aj.).
K výstavě bude realizován doprovodný program, více informací 
naleznete na www.muzeumpv.cz.
Vernisáž odstartuje v 17:00 hodin, celá výstava potrvá až do 5. 
června.

akce v regionu...

Cyklisté se sjedou do Haček 
Cyklo Team 
Region pořádá 

tuto sobotu 9. dubna čtrnáctý ročník 
cyklistického výletu pro veřejnost do 
obce Hačky u Konice. Po příjezdu do 
Haček bude na programu posezení s na 
Bumbálce a prohlídka větrného mlýna. 
Start v deset hodin od prostějovského 
velodromu, olomouckého Androva 
stadionu a uničovské radnice. 

Zimní plavci přivítají jaro
Tuto sobotu 9. dubna se v pískovně 
u Záříčí uskuteční v pořadí již šest-
náctý ročník otužileckého vítání jara 
na Hané. Závody v zimním plavání 
startují v pravé poledne a také letos se 
pořadatelství ujal oddíl DZP TJ Haná 
Prostějov.

Jarní koncert v Němčicích 
Základní umělecká škola a Dechový 
orchestr ZUŠ Němčice nad Hanou ve 
spolupráci s městem Němčice nad Ha-
nou zvou na Jarní koncert Dechového 
orchestru ZUŠ Němčice nad Hanou. 
Akce se koná v sobotu 9. dubna od 
19:00 hodin ve sportovní hale Suprov-
ka v Němčicích nad Hanou. 

KDY: ÈTVRTEK 7. DUBNA 2016, 17:00 HODIN
KDE: MUZEUM A GALERIE V PROSTÌJOVÌ (hlavní budova), 
          nám. T.G. Masaryka 2, PROSTÌJOV

BASKETBAL
pátek 8. dubna:
20:00: TJ OP Prostějov - TJ Slovan Lito-
měřice (4. kolo play out extraligy kadetek, 
hala Sportcentra Pv).

ŠACHY:
sobota 9. Dubna:
10:00: Krajský přebor mladších žáků (tur-
naj 6členných družstev, Lidový dům na 
Vápenici, Pv).

VOLEJBAL:
pátek 8. dubna:
12:00: VK Agel Prostějov – Volejbal Pře-
rov Precheza (Final Four extraligy kadetek, 
hala Sportcentra Pv).
14:30: PVK Olymp Praha – VK Slavia VŠ 
Plzeň (Final Four extraligy kadetek, hala 
Sportcentra Pv).
sobota 9. dubna:
9:00: Prostějov – VK Slavia VŠ Plzeň (Final 
Four extraligy kadetek, hala Sportcentra Pv).
11:00: Olymp Praha – Přerov (Final Four 
extraligy kadetek, hala Sportcentra Pv).
neděle 10. dubna:
9:00: Volejbal Přerov Precheza – VK Sla-
via VŠ Plzeň (Final Four extraligy kadetek, 
hala Sportcentra Pv).
14:00: VK Agel Prostějov – PVK Olymp 
Praha (Final Four extraligy kadetek, hala 
Sportcentra Pv).p )

LEDNÍ HOKEJ
pátek 1. dubna až neděle 3.dubna
Turnaj ml. dorostu Pod záštitou náměstka 
primátora města Prostějova Jiřího Pospíšila
pátek 8.4., 13:45 - 21:00
sobota 2.4., 9:15 - 20:15
neděle 10.4., 9:15 - 16:15

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pondělí 4. dubna od 16:00 do 18:00 ho-
din je na programu KERAMIKA
V pátek 8. dubna od 16:00 do 18:00 ho-
din se koná akce Výroba ptačích budek 
na Hloučelu. Autoři si mohou svoji budku 
natřít, nebo jakkoliv vyzdobit, poté budou 
umístěny v biokoridoru Hloučela.
V sobotu 9. dubna od 9:00 do 11:00 ho-
din je na programu Hloučela plná života 
- vyvěšování ptačích budek. Společné 
vyvěšování ptačích budek, vyrobených v 
pátek na tvořivé dílně. Všichni autoři budek, 
kteří se zúčastní vyvěšování, obdrží pamětní 
list patrona své budky.

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí se koná 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 do 
11:30 hodin. 
V úterý 5. dubna se koná beseda V ATÉ-
NÁCH MEZI UPRCHLÍKY o tom, co 
vede lidi k tomu,aby šli do ciziny pomáhat 
uprchlíkům. 
Ve čtvrtek 7. dubna se uskuteční tvořivá dílna 
KUSUDAMA - JAPONSKÉ TVOŘENÍ 
s M. Slepánkovou. Jarní květinovou dekoraci 
si lze tentokrát vytvořit pomocí starobylé 
japonské techniky kusudama. 

ICM 
informační centrum pro mládež, Pv

V úterý 5. dubna od 16:00 hodin se 
koná cestovatelská beseda ZANZIBAR 
s Danielou Tolbovou. Dva ostrovy při vý-
chodoafrickém pobřeží známé především 
pěstováním palem, koření a nádhernou 
přírodou...
MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH - je vám 
10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, nebo 
basketbal? A chcete si u toho ještě procvičit 
angličtinu, francouzštinu, nebo španělštinu? 
Přihlašte se na míčové hry s našimi dobro-
volnicemi Marion a Elenou. Hrát se bude 
každou středu od 15:00 do 16:30 hodin. 
Stále jsou ještě volná místa. Přihlásit se mů-
žete na e-mailu  info@icmprostejov.cz

RÙZNÉ...
Regionální pracoviště TyfloCentra Olo-
mouc v Prostějově nadále poskytuje služby 
nevidomým a slabozrakým občanům na 
adrese: Kostelecká 17, Prostějov.

Svaz tělesně postižených v ČR, o. s. 
v Prostějově, Kostelecká 17, nabízí k zapůjčení 
kompenzační pomůcky, např. polohovací 
lůžka, ortopedické vozíky, chodítka, WC 
křesla aj. Služby jsme rozšířili i o rozvoz 
pomůcek. Bližší informace v kanceláři č. 106 
nebo na tel. č. 588 008 095, 724 706 773

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SERVISU 
PV, Hacarova 2, zajišťuje ortopedické 
vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, pojízd-
ná, podpažní, servírovací stolky a polohovací 
lůžka (mechanická, elektrická). Kontakt po 
telefonu pí. V. Zapletalová 776 054  299 

SVAZ NESLYŠÍCÍCH 
A NEDOSLÝCHAVÝCH, 
Svatoplukova 15, Prostějov

I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění baterií 
do sluchadel a drobného příslušenství ke 
sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či ušní 
tvarovky různých velikostí). Zároveň vás 
upozorňujeme na změnu telefonního čísla 
poradenského zařízení: 775 549 777. 

Svaz tělesně postižených v ČR, Kostelecká 
17, Prostějov zve své členy i nečleny na zá-
jezd 16. dubna 2016 do Veĺkého Mederu 
- pobyt ve slovenských termálech. Bližší 
informace v kanceláři č. 106, nebo na tel.: 
588 008 095, 724 706 773.

Lazariánský servis zve na OZDRAVNÝ 
POBYT v měsíci srpnu do Chorvatska. 
Pobyt je vhodný pro rodiče s dětmi, pro 
handicapované a seniory. Zájemci se mo-
hou přihlásit na tel.: 776 054 299 u paní 
Zapletalové. 

Oblastní spolek Českého červeného kříže 
Prostějov pořádá 4. ročník potkávání s mó-
dou, pohybem, krásou a mluveným slovem 
a to v pátek 8. dubna v 17:00 hodin v Ná-
rodním domě v Prostějově. 

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace 
a události z vašeho okolí…   

www.
vecernikpv.cz

Program reportáží zpravodajského bloku v období 5.4. – 11.4. 2016:
1. Prohlídky radniční věže
2. Jarní úklid města
3. Začíná blokové čištění
4. Severní obchvat města 
     – výkupy pozemků

5. Opravy městských hradeb
6. Město zakoupí další bionádoby
7. Město Prostějov vydá 
    nové omalovánky pro děti

KULTURA:
1. Prostějov bude mít secesní kalendář na rok 2017
2. Slavnostní otevření zrekonstruovaného zámku v Čechách pod Kosířem
3. Dubnový program prostějovské hvězdárnyí

SPORT:
Aktuální sportovní akce

Týdenní zpravodajské bloky z Prostìjova bìží na:
kabelové televizi (celý týden)
webových stránkách www.prostejov.
eu (grafický odkaz PROSTĚJOVSKÝ 
INFOKANÁL) – celý týden, k dispozici 
archiv vysílání

digitálním satelitu – ASTRA 3B
pozemním vysílání – anténa nasta-
vena na vysílač Radíkov (Olomouc) 
nebo Tlustá hora (Zlín).

Vysílání na satelitu a přes klasickou anténu probíhá v rámci celostátního 
regionálního televizního kanálu  Regionalnitelevize.cz, kdy premiéry vysílání 
z našeho regionu jsou vždy v 18:40, reprízy potom každé 4 hodiny.

DO MUZEA NA VÝSTAVYDO MUZEA NA VÝSTAVY

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  5.4.Úterý  5.4.  10:00 - 12:0010:00 - 12:00
Středa  6.4.Středa  6.4.  18:45 - 19:4518:45 - 19:45



čtěte na www.vecernikpv.cz

Dalibor Bednáø Dalibor Bednáø 
pøedstavil U Hanáka pøedstavil U Hanáka 
„industriální“ snímky„industriální“ snímky

Číslo 14•Ročník 20

®

Po n d ě l í  4 .  d u b n a  2 0 1 6

MILUJEMEVEČERNÍK®
MILUJEMEVEČERNEEE ÍK

I JE

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

●● Legendární konický dům se 
stal v sobotu svědkem návratu sta-
rých časů strana 24

ESKÁČKO
JEDE
●● Prostějovští fotbalisté udělili 
Třebíči tenisového kanára a stej-
ným rozdílem vedou tabulku
 strana 29

ROZLUČKA
BEZDOMOVCŮ

ŽIVŇÁK
OBŽIVL

●● Ve čtvrtek skončil projekt pro 
lidi bez domova, podával se klasic-
ký segedín...  strana 25

I.A TØÍDA, SK. „B“ – 17. KOLO
TJ SOKOL PLUMLOV

FKM OPATOVICE-VŠECHOVICE
SOBOTA 9.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Plumlově

I.A TØÍDA, SK. „B“ – 17. KOLO
TJ SOKOL MOSTKOVICE

TJ SOKOL ČECHOVICE
NEDĚLE 10.4. 16:00 HODIN
Fotbalový areál v Mostkovicích

I.B TØÍDA, SK. „B“ – 17. KOLO
TJ OTINOVES

SK PROTIVANOV
SOBOTA 9.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál v Otinovsi

II. TØÍDA OFS PV – 17. KOLO
TJ SMRŽICE

TJ HANÁ PROSTĚJOV
NEDĚLE 10.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál ve Smržicích

III. TØÍDA OFS PV – 17. KOLO
TJ SOKOL VÍCOV

FC PTENÍ
NEDĚLE 10.4. 16:00 HODIN

Fotbalový areál ve Vícově

                boje na zelených trávnících aneb K A M  Z A  F   T B A L E M

➢
Basketbalové zpravodajství najdete

tradičně na straně 38

Zveme na šlágr Večerníku – BASKETBAL

PROSTĚJOV O den dříve než naznačoval 
oficiální rozpis Kooperativa NBL vstoupí do 
čtvrtfinálové série proti Kolínu basketbalisté 
Prostějova. Úvodní utkání odehrají 
v hale Sportcentra DDM již v pá-
tek. Úvodní rozskok je naplánován 
na 18:00 hodin.
„Důvodem změny je semifinále volejba-
lové extraligy žen, v němž hráčky naše-
ho města bojují o obhajobu titulu. To je 
v sobotu, a proto jsme se s vedením naší soutěže dohodli 
na úpravě původního termínu,“ objasnil přesun zahajovacího čtvrtfiná-
lového střetnutí Petr Fridrich, generální manažer Ariete Prostějov.
Série prvního kola play - off se hraje na tři vítězství. Výhodu domácího 
duelu v případném pátém zápase budou mít na své straně Orli. „O tento 
bonus jsme usilovali v průběhu celé základní části. V klíčové fázi sezóny 
můžou rozhodovat maličkosti a domácí palubovka rozhodně není ne-
výhoda. Když na vlastní půdě neprohrajeme, půjdeme dál a to je náš 
cíl,“ naznačuje ambice prostějovských basketbalistů jejich kouč Zbyněk 
Choleva. „Kolín bude těžký soupeř. Chceme ale hrát o medaili. A pokud 
máme mít šanci být na bedně, musíme si s tímto protivníkem poradit,“ 
dodává trenér Ariete.   (jim)

●● Za neomluvenou neúčast na 
nedávné Valné hromadě OFS Pro-
stějov udělila disciplinární komise 
pokutu 200 korun oddílům Brodku 
u Prostějova, Zdětínu, Skalce, Klad-
kám, Nezamyslicím, Vícovu, Vrcho-
slavicím, Jesenci, Želči, Tvorovicím, 
Pivínu, Biskupicím a 1.SK Prostějov.

●● V klání MISS OK Středních 
škol Olomouckého kraje uspěly 
hned tři ze čtyř prostějovských 
krásek. Jedna z místních studen-
tek dokonce nejvíce okouzlila in-
ternetové přívržence.  
 Čtěte v příštím čísle Večerníku

●● Krajská soutěž dorostu bude 
na jaře pokračovat pouze s jede-
nácti účastníky, mladí fotbalisté 
Slatinic se ze zbytku sezóny od-
hlásili, dostali od svazu pokutu 
patnáct tisíc korun a jejich vý-
sledky byly anulovány.

●● Velká mořská víla rozesmála 
i dojala Městské divadlo v Pros-
tějově, přičemž hlavní protago-
nistkou byla Simona ze seriálu 
Ulice.  Čtěte na straně 24

●● Za urážku asistenta „Ty jsi ta-
kový č…k“ si Martin Spálovský 
z Čechovic „B“ nezahraje celkem 
tři zápasy, takový nepodmíněný 
trest mu po duelu s Horním Ště-
pánovem vyměřila okresní disci-
plinárka.

●● Prostějovský rodák Ladislav 
Županič obdržel Cenu Thálie za 
rok 2015 za celoživotní herecko-
-pěvecké mistrovství. A Večerní-
ku poskytl exkluzivní vyjádření, 
které najdete v příštím vydání.

JEDNOU
VĚTOU

Foto: Bob Pacholík

PROSTĚJOV Apríl? Snad ne! Večerníku se v pátek 1. dubna podařilo zjistit, že se v Prostějově rodí 
zbrusu nový fotbalový klub. Za tímto nápadem stojí podnikatel Miroslav Krotil, vášnivý sportovní 
fanoušek. „Stát se jen sponzorem nějakého klubu nemám zájem. Chci si to dělat po svém, nemám 
rád kompromisy,“ prozradil exkluzivně pro nejčtenější regionální periodikum. Nutno dodat, že jeho 
vize jsou velkolepé. „Od podzimu bude pod naší hlavičkou startovat v oficiálních soutěžích mužský, 
ale i ženský tým,“ dodává Krotil s tím, že domácím působištěm oddílu by mohl být areál ve Sportovní 
ulici, kam by se tak mohly vrátit zlaté fotbalové časy Železáren a později LeRKu... (zv)

PROSTĚJOV Skvělou barmanskou show při letošním ročníku Amundsen Cupu sledovala 
samozřejmě i ředitelka pořádajícího Středního odborného učiliště obchodního Prostějov 
Milada Dosedělová a náměstek primátorky Pavel Smetana. Oba pak ocenili výkony nejlepších 
adeptů barmanského řemesla. (mik)
 Reportáž najdete na straně 25

Naleznete
uvnitř

OCELOVÉ
MĚSTO

Čtvrtfinále
startuje už v pátek

í 

PO NÁRODĚ
LÍTALI BARMANI

2x foto: Zdeněk Vysloužil

více čtěte 
na straně

 30

„NA ŽELÍZKA“ SE VRACÍ
MUŽSKÝ
I ŽENSKÝ FOTBAL

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

2x foto: Michal Kadlec

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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MUŽI
ATP Tour - Miami
Dvouhra muži - 4. kolo: Berdych (7) 
- Gasquet (10-Francie) 6:4, 3:6, 7:5. 
Čtvrtfinále: Berdych -. Djokovič (1-
Srb.) 3:6, 3:6.

ŽENY
WTA Tour - Miami
čtyřhra ženy - 1. kolo: Matteková-Sandsová, 
Šafářová (3-USA/ČR) – Keysyová, Ste-
phensová (USA) 6:4, 6:2, 2. kolo: Matteková-
-Sandsová, Šafářová - Kasatinová, Vesninová 
(Rus.) 6:2, 6:3, čtvrtfinále: Matteková-Sand-
sová, Šafářová – Hlaváčková, Hradecká (5) 
7:5, 6:3, semifinále: Matteková-Sandsová, 
Šafářová - Sü I-Fan, Čeng Saj-saj (8-Čína) 6:2, 
6:1, finále: Matteková-Sandsová, Šafářová – 
Babosová, Švedová (4-Maď./Kaz.) 6:3, 6:4.

ss tttttttttttttttteee snntttttttttenniiiisen sse itttttttttttttttteeennnniiiiissssss vvvvvvv  ččč chč cechhhhhhhhhhhhhhhhhhhhhčíííčččččččččííííííísssssslllllllllllllllllllllllllllllllllllllllleeeecccchhhhhhhhhhhhhhhhhhhhvvvvvvv

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

„Jsme hodně rádi za vítězství, které jsme „Jsme hodně rádi za vítězství, které jsme 
si asi zasloužili.“si asi zasloužili.“
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA

strana 38

„Chvíli nám trvalo, než jsme si na to „Chvíli nám trvalo, než jsme si na to 
trošičku zvykli...“trošičku zvykli...“
  kouč Ariete Zbyněk CHOLEVAkouč Ariete Zbyněk CHOLEVA

strana 38

  Ariete Ariete 
 Prostějov

USK USK 
 Praha

6464

6060 čtvrtiny skóre
 1. 20-24
 2. 14-17
 3. 9-14
 4. 17-9
  poločas:  34-41

I. Josipović 15 , J. Slavík 8 , P. Šafarčík 8 , L. Feštr 7 , M. 
Mareš 7, V. Svoboda 6, P. Grunt 5, J. Bohačík 4, M. Mareš 0, 
J. Štěrba 0, P. Ropek 0, A. Alič 0. Trenér: Mirsad Alilovič

L. Palyza 18, B. Roseboro 15, R. Marko 11, M. Norwa 6, P. 
Slezák 5, D. Šteffel 5, J. Tomanec 4, M. Sehnal 0, P. Dokoupil 0, 
M. Novák 0, O. Peterka 0. Trenér: Zbyněk Choleva

SESTAVA 
USK:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 43. kolo

Střelba 2b.: 35/19:40/21
Trojky:  4:5
Trestné hody:  15/10:11/7
Doskoky: 28:30

Asistence: 10:11
Osobní chyby: 20:19
Získané míče:  6:6
Ztracené míče: 15:14

Rozhodčí: 
Vyklický,

Lukeš, Kapl
Diváci: 200.

Dohrávka 22. kola: Kolín - Nymburk 85:98 (26:16, 47:46, 63:74). Nejvíce bodů: Bakič 22, 
Hunt a McEachin po 16 - Dixon 28, Benda 13, Sant-Roos a Kříž po 12.
44. kolo: Brno - Kolín 105:75 (24:23, 45:36, 73:56). Nejvíce bodů: Zeigler 29, Zachrla 25, Kře-
men 20, Prášil 11 - Bakič 20, McEachin 15, Skinner 12. * Děčín - Pardubice 86:72 (28:22, 52:45, 
68:55). Nejvíce bodů: Vyoral 20, Šiška 17, Bažant 13, Carter 12, Kroutil 11 - Autrey 17, Švrdlík 14, 
Pandula 11, Wall 10. * Jindřichův Hradec - Ústí nad Labem 96:87 (22:23, 48:36, 75:68). Nej-
více bodů: Wright a Zuzák po 23, Lamar 20, White 12 - Anthony 34, Pecka 16, Čarnecký a Jiřiček 
po 10. * Opava - Ostrava 67:60 (16:18, 35:28, 53:42). Nejvíce bodů: Zbránek 17, Gniadek 16, 
Šiřina 12 - Číž 22, Bohačík a Kerr po 10. * USK Praha - Prostějov 60:64 (20:24, 34:41, 43:55). 
Nejvíce bodů: Josipovič 15, Slavík a Šafarčík po 8 - Palyza 18, Roseboro 15, Marko 11.
44. kolo: Ostrava - USK Praha 68:66 (18:17, 42:29, 50:48). Nejvíce bodů: Oluič 22, Bratčenkov 18, 
Číž 11 - Michal Mareš a J. Bohačík po 13, Šafarčík 12, Feštr 10. * Pardubice - Jindřichův Hradec 98:80 
(18:16, 50:26, 87:49). Nejvíce bodů: Wall 16, Pandula 15, Škranc a Potoček po 13, Autrey 12, Nečas 10 
- Lamar 22, Wright 19, Zuzák 9. * Prostějov - Brno 83:80 (11:24, 31:36, 58:53). Nejvíce bodů: Palyza 
25, O. Peterka a Tomanec po 16, Slezák 12 - Zeigler 30, Křemen a Zachrla po 14, Prášil 13. * Svitavy - Dě-
čín 84:73 (27:21, 47:39, 71:50). Nejvíce bodů: Bruinsma 34, J. Jones 13, Doaks 12 - Jelínek 21, Vyoral 
14, Carter 9. * Ústí nad Labem - Opava 76:92 (22:18, 36:46, 56:70). Nejvíce bodů: Barham a Pecka 
po 15, Abercrombie, Anthony a Čarnecký po 10 - Šiřina 24, Cvek 18, Gniadek 14, Blažek 10.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

43. kolo, středa 30. března, 18.00 hodin: USK Praha – Ariete Prostějov, mmcité 
Brno – GEOSAN Kolín, BK ARMEX Děčín – BK JIP Pardubice, BK Opava– NH Os-
trava, Lions Jindřichův Hradec – SLUNETA Ústí nad Labem.
44. kolo, sobota 2. dubna, 18.00 hodin: Ariete Prostějov – mmcité Brno, BK JIP 
Pardubice – Lions Jindřichův Hradec, NH Ostrava – USK Praha, BOHEMILK Tuři 
Svitavy – BK ARMEX Děčín, SLUNETA Ústí nad Labem – BK Opava.
Dohrávka 22. kola, sobota 2. dubna, 18.00 hodin: GEOSAN Kolín – ČEZ Basket-
ball Nymburk.

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. Nymburk 11 10 1 1054:780 90,9
2. Děčín 41 30 11 3205:2898 73,2
3. Prostějov 41 29 12 3301:2986 70,7
4. Opava 41 26 15 3292:3089 63,4
5. Pardubice 41 26 15 3394:3034 63,4
6. Kolín 41 21 20 3209:3249 51,2
7. USK Praha 41 19 22 2841:2829 46,3
8. Svitavy 41 17 24 2989:3318 41,5
9. Ostrava 41 17 24 2969:3112 41,5
10. Ústí nad Labem 41 15 26 3188:3390 36,6
11. Brno 41 11 30 2999:3373 26,8
12. Jindřichův Hradec 41 10 31 3160:3543 24,4

KONEČNÁ TABULKA PO ZÁKLADNÍ ČÁSTI

  Ariete Ariete 
 Prostějov
mmcitémmcité

 Brno 

8383
8080

čtvrtiny skóre
 1. 11-24
 2. 20-12
 3. 27-17
 4. 25-27
  poločas:  31-36

L. Palyza 25, O. Peterka 16, J. Tomanec 16, P. Slezák 12, 
P. Dokoupil 7, R. Marko 3, M. Norwa 2, D. Šteffel 2, M. Sehnal 
0, M. Novák 0, B. Roseboro 0. Trenér: Zbyněk Choleva

E. Zeigler 30, M. Křemen 14, J. Prášil 13, M. Šotnar 7, J. Kozina 
2, J. Kozina 2, M. Hrabovský 0, P. Egwuonwu 0, R. Pumprla 0, D. 
Nehoda 0, M. Ojo 0, I. Prachař 0. Trenér: Helbich Zoran

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
BRNA:

kooperativa nbl - 44. kolo

Střelba 2b.: 33/14:43/22
Trojky:  13:8
Trestné hody:  22/16:13/12
Doskoky: 39:37

Asistence: 20:20
Osobní chyby: 14:22
Získané míče:  7:4
Ztracené míče: 14:13

Rozhodčí: 
Vyklický,

Baloun, Kučírek.
Diváci: 684.

Semifinále:
1. zápasy, sobota 9. dubna, 17.00 hodin: Prostějov - Olymp Praha, Olomouc - Os-
trava.
2. zápasy, neděle 10. dubna, 17.00 hodin: Prostějov - Olymp Praha, Olomouc - Os-
trava.

KAM PŘÍŠTĚ NA VOLEJBAL...

„Utkání mělo pro oba týmy svůj nemalý „Utkání mělo pro oba týmy svůj nemalý 
přínos, celkově hodnotím jeho úroveň přínos, celkově hodnotím jeho úroveň 
pozitivně.“pozitivně.“ kouč Agelek Miroslav ČADA kouč Agelek Miroslav ČADA

strana 37

VK AGELVK AGEL
  Prostějov
    TJTJ

 Ostrava 

44
00

set skóre
1. set: 25:22
2. set: 25:22
3. set: 27:25
4. set: 25:16

Weiss, Markevich, Steenbergen, Vargas, Gambová, 
Borovinšek, libero Kovářová. Střídaly: Soares,
Matienzo, Tinklová. Připraveny byly: Herelová.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

čtvrtfinále play off; 3. zápas

Rozhodčí: Navrátil. Čas: 1:40 hodiny. Diváků: 100

VÝSLEDKY 3. KOLA
výsledky VK AGEL ve skupině C: 
Prostějov - Pardubice 1:2 (-15, 21, -6), Prostějov - Uherské Hradiště 0:2 (-12, -17), Pro-
stějov - Loko Plzeň 1:2 (23, -21, -7), Prostějov - Klatovy 2:0 (12, 22), Prostějov - České 
Budějovice 1:2 (23, -21, -3), Prostějov – Kometa Praha B 0:2 (-12, -21), Prostějov – 
Ostrava 2:1 (-23, 23, 10).
Pořadí skupiny C: 1. České Budějovice 16, 2. Loko Plzeň 13, 3. Uherské Hradiště 13, 
4. Ostrava 11, 5. Pardubice 9, 6. Prostějov 8, 7. Kometa Praha B 8, 8. Klatovy 6.

KONEÈNÉ POØADÍ
1. KP Brno 70, 2. Olomouc 66, 3. Chodov 65, 4. VŠ Plzeň 63, 5. Olymp Praha A 61, 
6. Olymp Praha B 55, 7. Kralupy 53, 8. Nový Jičín 50, 9. Bílovec 48, 10. Lanškroun 
44, 11. Mikulova Praha 40, 12. Zlín 39, 13. Frýdek-Místek 38, 14. Příbram 36, 15. 
Ostrava 27, 16. Hlincovka Praha 24, 17. Znojmo-Přímětice 21, 18. Loko Plzeň 20, 
19. Kometa Praha B 18, 20. Pardubice 16, 21. Uherské Hradiště 15, 22. Klatovy 12, 
23. České Budějovice 11, 24. Prostějov 8. 

ČESKÝ POHÁR STARŠÍCH ŽÁKYŇ 2015/16

výsledky prostìjovských hráèek
1. kolo: Veselá, Kulhánková – Maixnerová, Štochlová 2:1 (19, -16, 10). 2. kolo: Adam-
číková, Kolocová - Kotlasová, Resová 2:0 (20, 16), Veselá, Kulhánková - N. Dostálová, 
Bonnerová 0:2 (-12, -16). Opravy: Veselá, Kulhánková – Jurenková, Dudlová 0:2 (-12, 
-19). 3. kolo: Adamčíková, Kolocová – Sinisalo, Ahtiainen 2:1 (8, -22, 14). 4. kolo: 
Adamčíková, Kolocová – M. Dostálová, Řeháčková 2:1 (-16, 18, 14). Semifinále: 
Adamčíková, Kolocová - Shalayeuskaya, Siakretava 2:0 (16, 12). Finále: Adamčíková, 
Kolocová – Nakládalová, Skalníková 0:2 (-14, -10).

Halové MÈR žen v beachvolejbalu 2016 – koneèné poøadí
1. Nakládalová, Skalníková, 2. Adamčíková, Kolocová, 3. Šipošová, Behúnová (Slo-
vensko), 4. Shalayeuskaya, Siakretava (Bělorusko), 5. M. Dostálová, Řeháčková a Sini-
salo, Ahtiainen (Finsko), 7. N. Dostálová, Bonnerová a Poszmiková, Gálová, 17. Veselá, 
Kulhánková.  (son) 

HALOVÉ MČR ŽEN V BEACHVOLEJBALU 2016

Muži: 1. Bohumil Korbař (SKŠZ Plumlov) 597 bodů (298+299), 2. Jan Ne-
dělník (Savana Kostelec na Hané) 585 bodů (293+292), 3. Jan Korbař 580 
b. (286+294), 7. Petr Skopal 545 b. (275+270), 8. Bedřich Korbař 519 b. 
(253+266), 10. Jan Bosák (všichni Plumlov) 468 b. (238+230).
Ženy: 1. Hana Nedělníková 587 b. (295+292), 2. Jaroslava Nedělníková (obě 
Savan Kostelec) 579 b. (287+292), 3. Sabina Kubesová (Suché Lazce) 574 b. 
(290+294), 4. Irena Hynková (Savana Kostelec) 533 b. (276+257).
Senioři: 1. František Baborák (HK Světí) 579 b. (290+289), 2. Václav Losert 
(Opava) 575 b. (288+287), 3. Oldřich Kubesa (SKPK Suché Lazce) 570 b. 
(286+284), 6. František Sedláček (Savana Kostelec) 529 b. (263+266).
Junioři: 1. Karolína Hynková 538 b. (272+266), 2. Dominik Fifka 537 b. 
(263+274), 3. Tereza Skládalová (všichni Savana Kostelec) 503 b. (259+244).
Kadeti: 1. Lukáš Baborák (Světí) 557 b. (277+280), 2. Anežka Poznerová 521 
b. (273+248), 3. František Máj (oba Otrokovice) 451 b. (246+205), 4. Barbora 
Pospíšilová (Savana Kostelec) 432 b. (210+222).

Výsledky Kostelecké halovky:kuše

ŠIPKAŘI
V pátek na derby!
OLOMOUCKÝ KRAJ Extraligová sou-
těž pomalu vrcholí a Prostějovsko usiluje 
hned odvě medaile. Za titulem míří neo-
hroženě Tygři, o bronz usilují Čechovice. 
Právě vzájemný souboj těchto dvou týmů, je 
šlágrem příštího kola. Hraje se v pátek 8.4. v 

pohostinství U jedličky v Čechovicích. Roz-
hodující krok k záchraně pak udělala Jiřina. 
V B lize měli šipkaři volný víkend a hrálo se 
jen o patro níže. Z postupového boje defi-
nitivně odpadá Hanácká trefa, rozhodne se 
mezi Ochozí a Čehovicemi.   (zv)

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ
18. kolo: Miagi Mohelnice - Legend Olomouc 8:10, Dobří bobři Olomouc - Sharks Olo-
mouc 10:8, Draci Nová Hradečná - Poslanci Bělkovice-Lašťany 10:8, No Fear Šternberk 
- Zavadila o jedličku Čechovice 3:15, Sex z Dolní, Horní Moštěnice - Tygři Prostějov 7:11, 
U Jiřiny Prostějov - Brablenci Kojetín 12:6. 

TABULKA:
  1. Tygři Prostějov 18 16 1 0 0 1 0 217:108 50
  2. Dobří bobři Ol. 18 14 1 0 0 3 0 201:124 44
  3. Čechovice 18 12 3 0 0 3 0 203:124 42
  4. Sharks Olomouc 17 13 0 0 2 2 0 191:117 41
  5. Nová Hradečná 18 10 1 0 1 6 0 173:153 33
  6. Legend Olomouc 17 8 1 0 1 7 0 169:139 27
  7. U Jiřiny Prostějov 18 7 0 0 0 11 0 141:183 21
  8. Miagi Mohelnice 18 6 0 0 2 10 0 144:182 20
  9. Bělkovice-Lašťany 18 5 0 0 3 10 0 142:185 18
10. H. Moštěnice 17 3 1 0 0 13 0 119:188 11
11. No Fear Šternberk 18 3 1 0 0 14 0 120:205 11
12. Brablenci Kojetín 18 1 0 0 0 17 0 107:2017 3

Příští program – 19. kolo, pátek 8.4. 2016, 18:00: U Jiřiny Prostějov - Sem Sex z Dol-
ní, Horní Moštěnice, Zavadila o jedličku Čechovice - Tygři Prostějov, Draci Nová Hra-
dečná – No Fear Šternberk, Sharks Olomouc - Poslanci Bělkovice-Lašťany, Legend Olo-
mouc – Dobří bobři Olomouc, Brablenci Kojetín - Miagi Mohelnice (SO 9.4., 15:00).

C LIGA PROSTÌJOVSKO
17. kolo: Pávi Bedihošt - Mlynáři Ochoz 6:12, Kamzík 21 Prostějov - Žabáci Ivanovice na 
Hané 10:9, Fe-MAT Čehovice - Hanácká trefa Prostějov 10:8 
1. Fe-MAT Čehovice 16 13 0 0 1 2 0 182:107 40
2. Mlynáři Ochoz 16 13 0 0 0 3 0 189:99 39
3. Hanácká trefa Pv 16 10 0 0 1 5 0 177:112 31
4. Žabáci Ivanovice 17 7 1 0 1 8 0 151:157 24
5. Kamzík 21 Pv 17 3 2 0 0 12 0 105:2038 13
6. Pávi Bedihošt 16 0 0 0 0 16 0 81:207 0
Příští program - 18. kolo, sobota 9.4. 2016, 15:00: Hanácká trefa Prostějov - Pávi Bedi-
hošt, Mlynáři Ochoz - Kamzík 21 Prostějov, Žabáci Ivanovice na Hané - Fe-MAT Čehovice. 

„Výsledek je daleko lepší, než námi „Výsledek je daleko lepší, než námi 
předvedená hra.“předvedená hra.“
 Konstatoval po utrápené výhře JIŘÍ GREPL Konstatoval po utrápené výhře JIŘÍ GREPL
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„Posledních šest minut jsme dohrávali v oslabení, „Posledních šest minut jsme dohrávali v oslabení, 
a když vynaložíme tolik sil na návrat do utkání, a když vynaložíme tolik sil na návrat do utkání, 
tak už to prostě chybělo.“tak už to prostě chybělo.“
  prostějovský kouč SVATOPLUK ORDELTprostějovský kouč SVATOPLUK ORDELT
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TJ Sokol TJ Sokol 
Kostelec na Hané-HK  
TJ SokolTJ Sokol

 Telnice

33
2828

poločas.

17:16

Mayer, P. Navrátil – Přikryl 5, Smékal 5, J. Prášil 3, Diviš 3, 
Popelka, Kopečný, Dostál 5, Vymětal 3, Varhalík 5, Švec 1, 
Oščádal, Jan Grepl 3.  Trenér: Jiří Grepl.

SESTAVA 
A BRANKY
KOSTELCE:

HÁZENÁ 17. KOLO 2. LIGY MUŽŮ

Rozhodčí: Valášek, Směšná. Vyloučení: 4:1. ŽK: 3:3. Sedmičky: 1/0:2/1. 
Diváků: 75.

TJ Sokol IITJ Sokol II
 Prostějov
TJ SokolTJ Sokol

 Juliánov

3232
35

poločas.

15:18

Zacpal, Nesvadba – Burget 4, Kozlovský 5, Bokůvka 1, 
Jurík 3, Chytil, Bečička, Münster 1, Procházka 3, Mikulka 1, 
Jura, Raška, Kosina 14. Trenér: Svatopluk Ordelt.

SESTAVA 
A BRANKY

PROSTĚJOVA:

HÁZENÁ – 17. KOLO 2. LIGY MUŽŮ

Rozhodčí: Kummerová – Macharáčková. ŽK: 4:2. Vyloučení: 5:3. ČK: Bokůvka 
(P). Sedmičky: 6/5:4/3. Diváků: 70. Pětiminutovky: 4:3, 6:7, 9:9, 12:11, 14:14, 15:18, 
17:20, 18:26, 22:29, 26:29, 29:31, 32:35.

18. kolo, neděle 17. dubna, 17.00: Maloměřice – Hustopeče (sobota 16.4., 11.00), Ivan-
čice – Kostelec na Hané (sobota 16.4., 17.00), Velké Meziříčí – Bohunice (sobota 16.4., 
17.00), Kuřim – Tišnov (16.30), Telnice – Sokol II Prostějov, Juliánov – Napajedla.

KAM PŘÍŠTĚ NA HÁZENOU...

Bohunice – Ivančice 22:17, Napajedla – Maloměřice 22:23, Hustopeče – Kuřim 
37:26, Tišnov – Velké Meziříčí nehlášeno.

DALŠÍ VÝSLEDKY 17. KOLA 2. LIGY HÁZENÉ:

 Tým Z V R P Skóre Body

1. Bohunice 17 14 2 1 433:379 30
2. Ivančice 17 12 1 4 466:409 25
3. Hustopeče 17 10 2 5 464:430 22
4. Juliánov 16 8 3 5 467:450 19
5. Prostějov 17 8 1 8 490:485 17
6. Kostelec na Hané 17 7 1 9 448:434 15
7. Maloměřice 16 7 1 8 407:412 15
8. Tišnov 16 6 1 9 480:514 13
9. Velké Meziříčí 16 6 0 10 419:438 12
10. Kuřim 16 5 1 10 471:491 11
11. Telnice 16 4 2 10 404:486 10
12. Napajedla 17 4 1 12 432:453 9

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 17. KOLE



I.A SK. „A“ MUŽI:
16. kolo: Česká Ves - Loštice 4:1, Dubicko - Bohuňovice 
1:0, Bělkovice - Troubelice 3:1, Hlubočky - Černovír 2:3, 
Maletín - Rapotín 0:2, Haňovice  - TJ Štěpánov 2:3, 
Konice  - Moravský Beroun 5:2.
1 Rapotín 16 12 2 2 53:20 38
2 Konice 16 9 5 2 46:21 32
3 Haňovice 16 9 2 5 51:28 29
4 Bohuňovice 16 9 2 5 33:19 29
5 Bělkovice-Lašťany 16 8 3 5 31:25 27
6 Maletín 16 8 2 6 38:40 26
7 Hlubočky 16 7 2 7 38:40 23
8 SK Řetězárna 16 6 4 6 30:31 22
9 Štěpánov u Ol. 16 6 1 9 28:45 19
10 Černovír 16 5 2 9 25:29 17
11 Troubelice 16 4 4 8 27:45 16
12 Moravský Beroun 16 4 3 9 30:38 15
13 FC Dubicko 16 4 1 11 24:48 13
14 Loštice 16 4 1 11 30:55 13

I.A SK. „B“ MUŽI:
16. kolo: Plumlov - Lipník n. B. 2:1, Opatovice - Brodek 
u Přerova 0:0, SK Lipová - Bělotín 2:0, Čechovice 
- Lutín 1:2, Náměšť n. H. - Mostkovice 6:1, Slatinice - 
Všechovice 1:1, Beňov - Klenovice 2:0.
1 Lutín 16 13 1 2 51:10 40
2 Lipová 16 13 1 2 37:16 40
3 Bělotín 16 8 3 5 35:27 27
4 Beňov 16 7 5 4 36:27 26
5 Náměšť na Hané 16 7 1 8 31:36 22
6 Slatinice 16 6 3 7 23:33 21
7 Čechovice 16 6 2 8 23:34 20
8 Všechovice 16 5 4 7 32:29 19
9 Lipník nad Bečvou 16 6 1 9 32:31 19
10 Klenovice n/H 16 6 1 9 19:37 19
11 Plumlov 16 5 3 8 29:32 18
12 Všechovice 16 5 3 8 37:49 18
13 Brodek u Přerova 16 3 5 8 21:30 14
14 Mostkovice 16 3 5 8 23:38 14

I.B SK. „A“ MUŽI:
16. kolo: Horní Moštěnice - Nezamyslice 3:1, 
Čekyně - Tovačov 0:6, Ústí B - FK Nemilany 2:2, 
Troubky - Kojetín B 2:1, Vrchoslavice - Újezdec 4:0, 
Přerov B - Dub n.Moravou 1:4, Kostelec - Pivín 2:0.
1 Kojetín B 16 11 2 3 42:21 35
2 Tovačov 16 9 2 5 35:22 29
3 Pivín 16 9 2 5 38:31 29
4 Dub nad Moravou 16 8 1 7 48:34 25
5 Nemilany 16 7 4 5 39:29 25
6 Vrchoslavice 16 7 3 6 35:32 24
7 Nezamyslice 16 6 4 6 24:27 22
8 Viktorie Přerov B 16 7 1 8 22:25 22
9 Troubky 16 6 3 7 29:31 21
10 Kostelec n/H 16 6 3 7 29:36 21
11 Ústí B 16 5 5 6 34:37 20
12 Horní Moštěnice 16 5 1 10 27:44 16
13 Čekyně 16 5 1 10 33:52 16
14 Újezdec 16 4 2 10 23:37 14

I.B SK. „B“ MUŽI:
16. kolo: Zvole - Doloplazy 1:1, Postřelmov - Leština 
2:2, Libina - Paseka 1:4, Nové Sady B - Otinoves 5:1, 
Slavonín - Jesenec 2:1, Protivanov - Babice 6:0, Velká 
Bystřice - Hvozd 2:0.
1 Velká Bystřice 16 12 3 1 49:23 39
2 Paseka 16 11 1 4 48:27 34
3 Slavonín 16 11 1 4 37:19 34
4 Jesenec 16 10 3 3 37:23 33
5 Postřelmov 16 9 5 2 35:14 32
6 Nové Sady B 16 8 1 7 49:40 25
7 Otinoves 16 8 0 8 24:42 24
8 Zvole 16 6 3 7 23:32 21
9 Libina 16 6 0 10 36:40 18
10 Protivanov 16 5 3 8 25:31 18
11 Doloplazy 16 5 2 9 42:34 17
12 Leština 16 3 3 10 26:41 12
13 Babice 16 3 1 12 28:63 10
14 Hvozd 16 1 2 13 15:45 5

výsledkový servisPondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz 23

JAK DOPADLA FOTBALOVÁ

DEVÍTKA,
NALISTUJTE STRANU 30 

HFK Olomouc - MSK Vyškov 0:3 (0:0). Branky: 55. Lička Josef, 57. Jeřábek Michal, 77. Lič-
ka Josef. Diváků: 120. * HFK Třebíč. - 1. SK Prostějov 0:6 (0:2). Branky: 5. Kroupa Karel, 50. 
Kroupa Karel (pen.), 58. Machálek Tomáš, 64. Zelenka Lukáš, 66. Nekuda Petr, 78. Fládr 
Zdeněk. Diváků: 110. * FC Hlučín - SK HS Kroměříž 1:2 (0:2). Branky: 75. Kraut Dominik - 
2. Haša Roman (pen.), 24. Budín Radovan. Diváků: 112. * SK Hulín - FC Velké Meziříčí 2:1 
(1:1). Branky: 17. Steiner David, 72. Dvořáček Michal - 40. Simr Pavel. Diváků: 122. * MFK 
Vítkovice - FK Mohelnice 0:0. Diváků: 305. * 1. FC Slovácko B - SK Uničov 1:3 (0:2). 
Branky: 85. Kalouda Luboš (pen.) - 28. Nuc Tomáš, 45. Můčka Jakub, 51. Juřátek Radoslav. 
Diváků: 130. * FC Viktoria Otrokovice - MSK Břeclav 2:1 (2:0). Branky: 10. Vavruša Ma-
rek, 17. Neubert Martin - 58. Světlík Marek. Diváků: 195. * FC Fastav Zlín B - SK Líšeň 2:0 
(2:0). Branky:  2. Červenka Štěpán, 37. Bačo Ondřej. Diváků: 105.

DALŠÍ VÝSLEDKY 20. KOLA 

21. kolo, sobota 9. dubna, 15:30 hodin: MSK Břeclav - 1. SK Prostějov (10:30), SK Líšeň - 1. 
HFK Olomouc,  MSK Vyškov - MFK Vítkovice, FK Mohelnice - SK Hulín, Kroměříž - 1. FC Slo-
vácko, FC Velké Meziříčí - FC Hlučín (neděle 10. 4., 10:15), SK Uničov - FC Viktoria Otrokovice 
(neděle 10. 4., 10:15), FC Fastav Zlín B - HFK Třebíč (neděle 10. 4., 10:30).

KAM PŘÍŠTĚ NA MSFL...

20. kolo: Hněvotín - Dolany 0:2, Kralice - Jeseník 3:3, Chválkovice - Ústí1:3, Mohelnice B - Kojetín 4:1, Určice - Velké 
Losiny 1:0, Zábřeh - Šternberk 1:2, HFK Olomouc B - Litovel 1:0, Želatovice - Medlov 1:4.

DALŠÍ VÝSLEDKY

21. kolo, neděle 10. dubna, 16:00 hodin: Litovel - Chválkovice, Jeseník - Hněvotín (sobota 9. 4., 
16:00), Šternberk - Určice (sobota 9. 4., 16:00), Ústí- Kralice (10:00), Želatovice - Mohelnice B, 
Medlov - HFK Olomouc B, Dolany - Zábřeh, Velké Losiny - Kojetín.

KAM PŘÍŠTĚ NA PŘEBOR O KFS...

20. kolo - MSFL
HFK Třebíč - 1.SK Prostějov

00 66
Branky: 5., 45. (+5) Kroupa, 58. T. Machálek, 

64. Zelenka, 66. Nekuda, 78. Fládr. Poločas: 0:2. 
Rozhodčí: Dubravský - Lakomý, Horák. Žluté 
karty: 8. Bagnon, 44. Chlup, 52. Havránek, 64. 
Benda - 24. M. Machálek, 25. Sus, 25. Kroupa, 
45. T. Machálek. Červené karty: 31. Bagnon, 45. 
(+1) Soukup, 62. Komínek (všichni Třebíč). Di-
váci: 110. Statistiky: rohové kopy 7:3, střely na 
branku 7:3, střely mimo 5:1, nepřímé kopy 4:4.

Soukup - Bagnon, Komínek, Havránek, Klusák 
– Kelbler (45.+4 Macháček), Chalupa, Chlup, 
Kishita (61. Houser) - Dogui (46. Benda), Tsuchiya. 
 Trenér: Libor Zelníček

Kofroň - Hirsch, Sus (74. Přikryl), Zelenka, 
Pančochář - T. Machálek, Fládr, Petržela, M. 
Machálek (55. Sečkář) - Nekuda, Kroupa. 
 Trenér: František Jura

Sestava Třebíče

Sestava Prostějova

„Jsem rád, že jsme zápas„Jsem rád, že jsme zápas

dohráli bez červených karet...“dohráli bez červených karet...“

trenér 1.SK Prostějov ttrennér 1.SSK PProostěějoovv 
František JURAFranntiššek JUURRAA
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„Aktivitou jsme nepustili„Aktivitou jsme nepustili

soupeře do hry a šance si soupeře do hry a šance si 

nevytvořil.“nevytvořil.“

určický trenér urrčickký treenéérr 

RADEK TOMŠICRADEEK TTOOMMŠIICC
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„Měli jsme toho plné zuby, „Měli jsme toho plné zuby, 
ale makali až do konce...“ale makali až do konce...“

čechovický kouč čechhovickýý kkouučč 
Marek ZAČALMaarekk ZAAČČAALL
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„Jsem spokojen, že jsme vy-„Jsem spokojen, že jsme vy-

hráli, nejsem ale s výkonem.“hráli, nejsem ale s výkonem.“

kouč Kostelečanek kkouč KKostteleečaaneekk 
MAREK JELÍNEKMMAREEK JJELLÍNNEKK
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„Opět jsme dali tři branky„Opět jsme dali tři branky

a zimní příprava se slabšími a zimní příprava se slabšími 

soupeři byla velice dobrá volba.“soupeři byla velice dobrá volba.“

trenér Kralic ttrennér Krralicc 

IVO GOTTWALDIVO GGOTTTWWAALLDDD
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FOTBAL

TABULKA PŘEBORU KFS PO 20. KOLE

1 Jeseník 20 15 4 1 58:22 49
2 Ústí /okr.Přerov/ 20 14 4 2 55:22 46
3 Medlov 20 12 3 5 38:25 39
4 Šternberk 20 11 5 4 42:28 38
5 Velké Losiny 20 10 4 6 41:22 34
6 1. HFK Olomouc B 20 9 2 9 29:34 29
7 Kralice na Hané 20 8 4 8 24:39 28
8 Dolany 20 7 6 7 34:31 27
9 Mohelnice B 20 6 4 10 25:32 22
10 Želatovice 20 6 4 10 30:41 22
11 Hněvotín 20 5 6 9 32:33 21
12 Určice 20 6 3 11 29:37 21
13 SULKO-Zábřeh 20 5 5 10 21:32 20
14 Kojetín - Koválovice 20 4 6 10 29:47 18
15 Chválkovice 20 5 3 12 28:47 18
16 Litovel 20 4 3 13 22:45 15

MS LIGA DOROSTU U-19
18. kolo: Znojmo - FC Hlučín 1:3, Třinec - HS 
Kroměříž 2:0, Hodonín - 1.SK Prostějov 0:2, SK 
Líšeň - HFK Olomouc 2:0, Sparta Brno - Frýdek-
Místek 0:3, Šumperk - MFK Vyškov 3:1.
1 Frýdek-Místek 15 11 3 1 34:7 36
2 Hlučín 15 11 1 3 34:12 34
3 Kroměříž 15 9 1 5 25:14 28
4 Třinec 15 9 1 5 26:17 28
5 Znojmo 15 6 4 5 25:21 22
6 Vítkovice 14 7 1 6 21:21 22
7 Prostějov 14 6 1 7 33:19 19
8 Hodonín 15 6 1 8 17:31 19
9 Líšeň 15 5 2 8 21:22 17
10 HFK Olomouc 14 5 2 7 16:20 17
11 Šumperk 15 5 1 9 14:32 16
12 Sparta Brno 15 2 4 9 16:44 10
13 Vyškov 15 1 4 10 13:35 7

MS LIGA DOROSTU U-17
5. kolo:  Třinec - Prostějov 6 : 1, Znojmo - Hodonín 0 : 2, HFK 
Olomouc - Hlučín 2 : 2, Vyškov - Vítkovice 0 : 2, Kroměříž volno.
1 Třinec 5 5 0 0 14:2 15
2 Vítkovice 4 2 2 0 8:4 8
3 Kroměříž 4 2 1 1 7:7 7
4 Hodonín 5 2 1 2 7:7 7
5 Hlučín 5 1 2 2 6:8 5
6 Vyškov 5 1 1 3 6:9 4
7 HFK Olomouc 4 0 3 1 5:6 3
8 Prostějov 4 1 0 3 10:15 3
9 Znojmo 4 0 2 2 2:7 2

KP DOROSTU U19
16. kolo: Určice - Lipník nad Bečvou 7 : 3, Velké 
Losiny - Nové Sady 3 : 1, Velký Týnec - Mohelnice 4 : 4, 
Chválkovice - Šternberk 1 : 1, Chomoutov - Kostelec 
na Hané 10 : 1, Opatovice - Všechovice - Konice 3 : 
1, Černovír - Nemilany 6 : 0.
1 Chomoutov 16 10 4 2 64:17 34
2 Černovír 16 10 2 4 55:27 32
3 Mohelnice 16 9 3 4 52:27 30
4 Určice 16 9 1 6 58:41 28
5 Nové Sady 16 9 0 7 41:37 27
6 Nemilany 16 8 3 5 35:38 27
7 Velké Losiny 16 8 1 7 61:34 25
8 Šternberk 16 6 4 6 24:26 22
9 Všechovice 16 6 4 6 41:56 22
10 Lipník nad Bečvou 16 6 2 8 42:42 20
11 Kostelec n/H 16 4 3 9 36:65 15
12 Konice 16 4 2 10 29:62 14
13 Chválkovice 16 2 7 7 22:41 13
14 Velký Týnec 16 2 2 12 29:76 8

II. TŘÍDA
16. kolo: FK Skalka 2011 - Brodek u Prostějova 1 : 0, 
Čechovice B - Němčice nad Hanou 0 : 0, Držovice - 
Vrahovice 2 : 4, Haná Prostějov - Olšany 0 : 0, Určice B 
- Smržice 2 : 1, Zdětín - Otaslavice 2 : 2, Přemyslovice 
- Horní Štěpánov 0 : 0.
1 Haná Prostějov 16 12 0 4 39:15 36 1
2 FK Skalka 2011 16 10 0 6 44:25 32 0
3 Horní Štěpánov 16 12 0 4 35:20 32 5
4 Němčice n/H 15 10 0 5 22:11 31 2
5 Vrahovice 16 9 0 7 37:21 29 3
6 Otaslavice 16 10 0 6 33:31 28 4
7 Smržice 16 8 0 8 25:28 23 3
8 Čechovice B 15 6 0 9 37:30 21 0
9 Držovice 16 7 0 9 36:43 19 2
10 Určice B 16 6 0 10 28:43 19 1
11 Brodek u Pv 16 6 0 10 28:46 18 1
12 Olšany 16 6 0 10 15:27 17 3
13 Zdětín 16 5 0 11 21:45 16 2
14 Přemyslovice 16 4 0 12 12:27 12 3

III. TŘÍDA
12. kolo: Bedihošť - Dobromilice 3 : 5, Kostelec B - 
Výšovice 2 : 3, Čechy pod Kosířem - Brodek u Konice 0 : 
0, Vícov - Nezamyslice B 1 : 1, Ptení - Protivanov B 3 : 0, 
Tištín - Kladky 8 : 0.
1 Ptení 12 11 0 1 29:14 31 2
2 Vícov 12 9 0 3 26:14 27 1
3 Brodek u Konice 12 8 0 4 28:14 23 2
4 Bedihošť 12 8 0 4 39:37 22 2
5 Tištín 12 7 0 5 32:22 21 1
6 Výšovice 12 6 0 6 31:25 19 2
7 Protivanov, B 12 5 0 7 30:24 16 0
8 Nezamyslice B 12 5 0 7 16:30 16 1
9 Kostelec B 12 4 0 8 22:23 15 0
10 Dobromilice 12 3 0 9 23:26 11 0
11 Čechy pod K. 12 4 0 8 19:33 11 2
12 Kladky 12 2 0 10 15:48 4 2

SMOOS PŘEBOR O KFS, 20. KOLO
FC Kralice na Hané - FK Jeseník

3333
Branky: 6. Lexa, 75. Kováč, 86. Nečas – 20. 

Plhák, 28. Navrátil, 83. Kysela. Poločas: 1:2. 
Rozhodčí: Martínek – Hlaváč, Svozil. ŽK: 23. 
Dočkal, 29. Kováč, 81. Surala, 86. Nečas, 90. 
Krejčí – 85. Karakasidis. Diváků: 100.

Sestava Kralic: Krejčí – Novotný, Hlačík, 
Dočkal, Císař (58. Surala) – Drexler, Martinka – 
Horváth, Nečas, Lexa – Kováč.  
 Trenér: Ivo Gottwald.

Sestava Kralic:

SMOOS PŘEBOR O KFS, 20. KOLO
Sokol Určice - Lázně Velké Losinyy

0011
Branka: 23. Halouzka.

Poločas: 1:0.
Rozhodčí: Sedláček – Vedral, Motal.
Bez ŽK.
Diváků: 89.

Holásek – Plajner, Lakomý Zelina, Hochman 
– Mariánek (61. Šnajdr), Menšík, Bokůvka, Za-
pletal – Cetkovský (89. Bureš), Halouzka (72. 
Gottvald). Trenér: Radek Tomšic.

Sestava Určic:

SPORTIKA - II. TŘÍDA, 16. KOLO
TJ Sokol Čechovice „B“
- FK Němčice nad Hanou

2211
Branky: 40. Hejduk – 12. Řezáč, 21. L. 

Novotný. Rozhodčí: Januš - Nezhyba, Klimeš 
(N). Žluté karty: 45. Nakládal, 88. Začal – 76. 
Coufalík, 86. Držálek. Rohy: 4:6. Diváků: 80.

Zelinka- Prášil, Šťastný, Začal, Vinklárek – 
Grepl (70. Kolík), Hodulák, P. Nakládal, Žídek 
– Pokorný (46. Antoníček), Hejduk (66. J. Nak-
ládal).  Hrající trenér: Marek Začal.

Sestava Čechovic:

MSD ŽEN, 10. KOLO
TJ FC Kostelec na Hané
- TJ Sokol Mostkovice

0022
Branky: 65. Mikešová vlastní, 75 Zahradníčková. 

Rozhodčí: Kašpar – Křepský, Kučera.

Drápalová – Hrazdilová (76. Šimková), 
Smičková, Zapletalová, Tichá – Knápková (60. 
Adamová), Pitáková, Strouhalová, Urbanová (46. 
Látalová) – Marková (70. Zahradníčková), Vyko-
palová (80. Grygarová).  Trenér: Marek Jelínek.

Sestava Kostelce:

PRŮBĚŽNÁ TABULKA  MSFL

1. 1. SK Prostějov 19 13 4 2 42:18 43
2 MFK Vítkovice 19 11 4 4 36:23 37
3 SK Uničov 19 10 4 5 31:18 34
4 SK Hulín 19 8 7 4 31:24 31
5 FC FASTAV Zlín B 19 8 5 6 28:26 29
6 MSK Vyškov 19 7 7 5 34:22 28
7 FC Hlučín 19 7 7 5 32:22 28
8 FC Viktoria Otrokovice 19 8 4 7 28:29 28
9 SK HS Kroměříž 19 8 3 8 29:28 27
10 FC Velké Meziříčí 19 7 4 8 28:27 25
11 FK Mohelnice 19 4 10 5 25:27 22
12 SK Líšeň 19 6 3 10 20:35 21
13 1. FC Slovácko B 19 5 4 10 27:31 19
14 HFK Třebíč. 19 3 7 9 23:44 16
15 1. HFK Olomouc 19 3 5 11 14:34 14
16 MSK Břeclav 19 2 6 11 21:41 12

Tomek – Řezáč, L. Novotný, M. Navrátil, Cou-
falík – Tomek (66. Vévoda), Hamala, J. Navrátil 
(85. Držálek), Porupka – Kolečkář, Makoš
 Trenér: Radovan Novotný.

Mikešová – Hejcmanová, Ptačníková, Vaverko-
vá, Chytilová (85. Zatloukalová) – Mlčochová (70. 
Ošťádalová), Soares, Kraváková (85. Dreiseitlová), 
Holubová – Domesová (85. Borovcová), Jančíková 
(60. Gorošová).  Trenér: Jaroslav Karafi át.

Sestava Němčic:
Sestava Mostkovic:

NADSTANDARDNÍ ZÁJEM
V uplynulém týdnu jste se mohli zapojit do úvodního kola naší dlou-
hodobé tipovací fotbalové soutěže a mnozí z vás to také učinili. Počet 
tipérů atakoval číslovku sto, což je oproti podzimu téměř stoprocentní 
nárůst. V úvodním kole podzimní části se totiž zapojilo pouhých pěta-
čtyřicet expertů.

JEDNODUCHÉ ZAPOJENÍ
Systém FOTBALOVÉ DEVÍTKY VEČERNÍKU je velice jednodu-
chý. Každé pondělí najdete ve sportovní části PROSTĚJOVSKÉHO 
Večerníku předtištěný tiket s nabídkou devíti vybraných zápasů. Je-
diným Vaším úkolem ho bude vyplnit a doručit na adresu redakce -  
Olomoucká 10, Prostějov. Další možností je zaslat vyplněný originální 
tiket i elektronicky -  e-mailem. Nutné je ale ofotit vyplněný originální 
tiket z tištěného VEČERNÍKU! Jiná možnost tipování než formou 
vyplnění originálního předtištěného tiketu neexistuje! Tikety musí být 
doručeny nejpozději každý pátek do 24:00 hodin, na pozdější dodání 
nebude brán zřetel!
 KONTAKTNÍ E-MAIL: zd.vyslouzil @seznam.cz

JAK SE HODNOTÍ?
Dle výše popsaného bodovacího systému pak bude v každém týden-
ním kole vyhodnocen nejúspěšnější tipující - vítěz týdenního kola 
s největším počtem bodů v daném kole. Získané body v každém jed-
notlivém kole se pak budou započítávat do celkového pořadí, které 
bude vyhodnoceno po skončení podzimní části regionálních fotbalo-
vých soutěží, a DEVĚT NEJÚSPĚŠNĚJŠÍCH EXPERTŮ se může 
těšit na hodnotné odměny od partnerů naší soutěže.

O CO SE HRAJE?
Vítěz týdenního kola se může těšit například na multipack výbě-
rových piv od partnera naší soutěže PIVOVARU ČERNÁ HORA 
nebo na permanentní vstupenku na domácí mistrovská utkání 1.SK 
PROSTĚJOV. V průběhu soutěže se pak dle zájmu dalších oslo-
vených partnerů mohou ceny zvláště za celkové pořadí navyšovat. 
Jistotou je 50litrový sud černohorské dvanáctky!

FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍKU FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍKU 
POKRAČUJEME DRUHÝM KOLEMPOKRAČUJEME DRUHÝM KOLEM

Vyplněný kupón zašlete poštou nebo přineste osobně na adresu redakce:
Olomoucká 10, 796 01 Prostějov, tel.: 582 333 433, 608 

FOTBALOVÁ DEVÍTKA VEČERNÍKU - 2. KOLO: 

TIPOVACÍ KUPÓNTIPOVACÍ KUPÓN

Jméno a příjmení

Město PSČ

Ulice č.p.

Telefon

1. Břeclav - 1.SK Prostějov1. Břeclav - 1.SK Prostějov

2. Mostkovice - Čechovice

3. Lutín - Lipová3. Lutín - Lipová

4. Otinoves - Protivanov

5. Olšany - Zdětín5. Olšany - Zdětín

6. Vrahovice - Čechovice B

7. Smržice - Haná Prostějov7. Smržice - Haná Prostějov

8. Vícov - Ptení

9. Dobromilice - Tištín9. Dobromilice - Tištín

 TIP 1 0 2 
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PROSTĚJOV David Drábek je 
autor a režisér, jehož inscenace 
lze buď milovat, nebo nesnášet. 
Svůj originální rukopis vtiskl ten-
tokrát hře Velká mořská víla, kter-
ou mohli návštěvníci Městského 
divadla Prostějov vidět v úterý 
29. března v podání Klicperova 
divadla z Hradce Králové. In-
scenace je pokračováním úspěšné 
a oceňované hry Jedlíci čokolády 
a dominují jí herecké výkony Pav-
ly Tomicové a Jana Zapletala.

Hra sleduje osudy tří sester: Rózy, 
Heleny a Valérie. Róza provozuje 
temnou Sluj, kam se chodí lidé léčit 
pobytem v naprosté tmě. Helena 
s Janem sledují trhliny ve vzájem-
ném vztahu a v potu tváře vycho-
vávají přechytralá dvojčata Loretu 
a Olivera. Ludvík se živí jako souk-
romé očko a před jeho metodami 
bledne i komisař Clouseau. Na scéně 
se objevuje mladý uhrančivý lékař. 
A vzápětí i sestra Valérie, aby po-
mohla s asociálními dvojčaty. Vše 
se zahustí a rozvibruje do koktejlu 
z lásky, násilí, poťouchlosti a kou-
zel, jak to má ve správné romanci 
být. Takto zní anotace k divadelní 
hře, kterou mohli v úterý vidět 
i Prostějované. 
Těžko však slovy zachytit dojmy, 
které v nich neskutečně bláznivý, 
dojemný a až téměř surrealistický 
koktejl zanechal. Dalo by se snad 
napsat, že Velká mořská víla je po-
hádka s naprosto nečekanou zá-
pletkou, která se až surově dotýká 
každého obyčejného života, že 

je plná situačního humoru, scén 
balancujících na hranici kýče 
z červené knihovny, které se 
však v ten nejvypjatější moment 
z ničeho nic překlenou v až bolestné 
připomenutí základní lidské ex-
istence. Davida Drábka asi není 
možné vždy zcela pochopit, ale lze 
se nechat unášet na vlně dojmů, 
které vám nabízí. Pokud to dokážete, 
odcházíte následně z divadla až ro-
zpolcení či „rozedraní“, ale hlavně 
naplněni. 
Když se k tomuto všemu přidá her-
ecké umění všech členů souboru 
a především Pavly Tomicové jako 
Rózy a Jana Zapletala v roli jejího 
bláznivého manžela a skvělá hudba 
Darka Krále (titulní píseň aspiruje na 
rádiový hit), je úspěch zaručen. 
„Představení jsem si nesmírně užila, 
některé scény jsem si téměř odplaka-
la. Zanechalo ve mně silný dojem. 
A zřejmě jsem nebyla sama, což po-
suzuji z reakce diváků, kteří si herce 
nakonec snad šestkrát vytleskali zpát-
ky na jeviště,“ přiblížila svoje pocity 
Večerníku Jana Maršálková, ředitelka 
Městského divadla v Prostějově.

PROSTĚJOV Svědky skutečně 
výjimečné události byli všichni, 
kteří dorazili poslední březnový 
den vpodvečer do kostela Cyrila 
a Metoděje v Brněnské ulici. Ve 
čtyřpatrové věži byla slavnostně 
otevřena nová umělecká Galerie Cyr-
il. Originální interiér věže a zároveň 
místo dýchající mystikou přímo vy-
bízí k netradičním a moderním insta-
lacím. A právě to je i záměrem iniciá-
tora projektu Davida Bartoše. Proto 
ke spolupráci na první výstavě pozval 
mladou experimentující umělkyni 
Naděždu Máčalovou.

Práce na rekonstrukci prostoru začaly už 
na podzim loňského roku, kdy věž sku-
pina nadšenců kolem Davida Bartoše 
vyklidila a vymalovala. Samotnou první 
expozici potom chystali necelý měsíc. 
Tak dlouho alespoň vznikaly práce pro 
výstavu, jež se následně skoro týden in-
stalovala a přímo na místě dokončovala. 
Na její zahájení přišlo na prostějovské 
poměry až neuvěřitelné množství 
mladých lidí a studentů.   
„Galerie Cyril vznikla, jelikož jsme 
pociťovali, že v Prostějově chybí jakákoliv 

platforma, která by zajišťovala prezentaci 
současného umění, jež by obstálo nejen 
v regionálním měřítku. S onou prezen-
tací jde ruku v ruce i edukace návštěvníků 
galerie, která bude zajištěna nejen samot-
nými výstavami, ale také doprovodným 
programem v podobě workshopů, 
přednášek a galerijních animací,“ popsal 
Večerníku účel nové galerie kurátor Da-
vid Bartoš, který se sám věnuje studiu 
výtvarného umění na VUT v Brně. 
První výstava v tomto prostoru, již 
připravila studentka výtvarného 
umění Naděžda Máčalová pod náz-
vem „Tam, kde se dívají“, všechny 
přítomné nadchla. „Jelikož se jedná 
o první a otvírací výstavu, autorka ji 
tematicky propojila s městem, které však 
nezná. Rozhodla se jej poznat za pomoci 
Prostějovanů, kteří ji nevědomky prová-
zeli po městě. Tam, kde se zastavili a za-
dívali se, si je Naďa vyfotila a toto místo 
zakreslila,“ vysvětlil vznik kreseb Bartoš. 
Návštěvníci se zde mohou setkat s tech-
nikou kresby na igelit. „Je to technika, 
která jednak nese velmi dobře pravdivé 
zachycení pohledů Prostějovanů, ale 
také je médiem, jež je dobře čitelné. 
Tudíž se hodí do koncepce galerie, neboť 
do budoucna se návštěvnici určitě setkají 

i s jinými, ne tolik známými, možnostmi 
uměleckých postupů,“ přidal ještě kurá-
tor výstavy. 
„Krásné prostory a v nich nápaditá 
a chytrá expozice. Skvělé. Přál bych gale-
rii, aby si získala velké množství příznivců, 
kteří zde budou moci vidět spoustu takto 
originálních výstav,“ shrnul za všechny 
návštěvník Václav. Součástí vernisáže 
bylo také promítání filmů a videí 
studentů multimédií SŠDAM v Paxu.

Skupinu, která si říká prostě „Ban-
da“, založil jediný prostějovský člen 
Patrik Ozzy Zatloukal společně 
s Pavlou Aschenbrennerovou, kte-
rá je z Konice. Ve dvou odehrá-
li množství koncertů a vernisáží 
v Prostějově, nejčastěji jsme je mohli 
vidět v kavárně Avatarka. Ze začátku 
vystupovali zejména s převzatým 
repertoárem a doprovázeli se na ky-
taru či klávesy. Postupně přidali ještě 
flétnu a housle. Časem však začali 
tvořit vlastní písně a vznikla potře-
ba rozšířit skupinu. Přizvali proto 
další zejména konické muzikanty 
a jejich hudební styl se vyprofiloval 

do folkrocku. Nyní hrají ve složení 
akustická kytara, elektrická kytara, 
klávesy, baskytara, bicí a perkuse, 
v některých písních zaznívají i Patri-
kovy housle a Pavlina flétna. Součas-
né složení kapely funguje sotva pár 
měsíců, ale už mají za sebou návštěvu 
studia a chystají svoje první album.

„Živòák“ byl plný

Páteční koncert byl jejich prvním v Ko-
nici a hned se postavili na „velké“ pódi-
um a dokázali svým repertoárem plný 
sál návštěvníků bavit celé dvě hodiny. 
Pro samotné členy kapely bylo velkým 
překvapením, kolik lidí se na ně přišlo 
podívat. „Tohle jsme nečekali. Když mi 
včera řekli, že už je rezervovaných sto 
míst, nemohl jsem tomu věřit,“ přiznal 
s potěšením Patrik Zatloukal. A ani ta 
stovka nezůstala konečným počtem, 
dalších několik desítek návštěvníků 
přišlo bez ohlášení. 

Publikum si zpívalo

Kapela zahrála svůj kompletní re-
pertoár, který zahrnuje převážně 
písně o vztazích, různých pocitech 
a radosti ze života. Překvapením 
bylo i to, že si mnozí návštěvníci 
některé songy zpívali s nimi. Jak už 
to bývá v takových sálech, skupina 
se potýkala s menšími technickými 
problémy, avšak nezdálo se, že by to 
publiku nějak zásadně vadilo. 
„Jsem překvapená. Je to skvělé, že to-
lik mladých lidí přijde na takový kon-
cert a skutečně pozorně poslouchá. 
Neviděla jsem snad nikoho, kdo by 
v ruce držel mobil, což je v dnešní 
době velmi příjemné zjištění. Kapela 
jde cestou určité líbivosti a mainstrea-
mu, což jim zřejmě přinese poměrně 
široké publikum. Když se ještě víc se-
hrají a vyladí vokály, budou moc dob-
ří. Obdivuji taky, kolik už mají vlast-

ních písniček,“ popsala svůj zážitek 
z koncertu osmadvacetiletá Tereza.
Po skončení oficiální části se všichni, 
kterým se ještě nechtělo domů, sešli 

v prostoru restaurace a společně 
s kapelou si zazpívali známé písnič-
ky. „Banda“ má ale už nyní velmi 
nabitý program - 9. dubna zahraje 

v Ostravě, 16. dubna opět v Konici, 
ale tentokrát v Pivnici u Zámku, 
a 30. dubna se navíc chystají zú-
častnit soutěže Porta ve Svitavách.

smečařka a současně kapitánka Eva 
Hodanová. „Ona je vskutku bodově 
táhne, ale v týmu není zdaleka jedinou 
dobrou hráčkou. Standa Mitáč má k dis-
pozici řadu hodně šikovných talentova-
ných děvčat i některé zkušenější opory 
a rychlé vyřazení Přerova svědčí o tom, že 
aktuálně má asi celý jejich kolektiv formu. 
Rozhodně tedy neočekáváme žádnou 
procházku růžovou zahradou,“ zopakoval 
prostějovský kouč varování před devalva-
cí kvalit rivala z metropole.
Přesto bude AGEL plnit roli vysoce fa-
vorizovaného celku nejen proto, že sedm 
předchozích vzájemných sérií ve vyřazo-
vacích bojích elitní národní soutěže opa-
noval vždy dominantně 3:0 na utkání (viz 
přehled níže). Totéž by měl bez ohledu na 
míru vzdorování věkově mladšího soka 
zvládnout i tentokrát.
„Pochopitelně se na Olymp důkladně 
nachystáme též po taktické stránce, avšak 
podstatné určitě je, abychom sami byli v co 
nejlepší formě. K tomu jsme se v přípravě 
věnovali jak kondici, tak herním věcem 
a navíc zařadili dva přátelské duely s Ost-
ravou i čínským Tian Jinem. Proto pevně 
věřím, že vynaložené energii budou od-
povídat naše předvedené výkony a s PVK 
si poradíme spolehlivě na odpovídající 
úrovni,“ zdůraznil Čada. A pozval všechny 
fanoušky do hlediště. „Už jde do tuhého, 
doufám, že příznivců dorazí co nejvíce!“

 Co ukázalo tohle přátelské 
střetnutí?
„Na Velikonoce jsme měly tři dny pauzu 
a hned po ní přišly docela náročné tréninky, 
což na nás bylo trochu znát. Těžké nohy, 
horší pohyb, menší jistota, to všechno 
vedlo k vyrovnanému průběhu většiny 
utkání. Určitě je však dobře, že jsme jej 
odehrály při tak dlouhé zápasové přestávce 
mezi čtvrtfinále a semifinále play off. Úplně 
špatný výkon jsme zase nepodaly, něco 
nám šlo lépe a něco hůře.“

 Nepřekvapil vás ostravský celek 
dalším velmi kvalitním představením?
„Už ani ne. Ostrava má letos opravdu 
hodně dobrý tým, před měsícem v po-
hárovém finále nás fakt moc potrápila 
hlavně skvělým servisem. Dnes její hráčky 
také účinně podávaly, k tomu výborně 
bránily a znovu nám dělaly dost velké prob-
lémy, když jsme nepokládaly míče útokem 
tak často jako obvykle. Opakovaně kvalitní 
výkony tohoto soupeře určitě nejsou 
náhodné.“

 Může TJ podle vašeho názoru post-
oupit i do finále extraligy?
„Já tomu právě věřím. Všichni očekávají, že 
je Olomouc vyřadí, ale já osobně si mys-
lím, že z druhé semifinálové dvojice post-
oupí Ostrava.“

 A co vy proti Olympu Praha?
„To musí být 3:0 na zápasy, jednoznačně. 
(smích) Už půjde o finále, tím pádem nás 
čekají hodně důležité souboje a my v nich 
musíme dokázat, že jsme pořád nejlepší 
v České republice. Předchozí roky se nám 
vždycky dařilo zlepšovat s blížícím se kon-
cem sezóny, což chceme i teď. Naplno 
pracujeme, abychom měly pro ligové semi-
finále opravdu dobrou formu. A věřím, 
že to bude na hřišti vidět. Toužíme vyhrát 
každý jednotlivý zápas co nejkvalitnějším 
výkonem.“

 Ještě před Olympem sehrajete 
přípravný duel s výběrem Tian Jin, což 
jsou mistryně Číny. Jak se těšíte?
„Určitě to bude velice dobrá, celkově za-
jímavá a divácky atraktivní konfrontace 
evropského volejbalu s asijským, ale na 
druhou stranu je potřeba jít do tohoto ut-
kání tak krátce před dvěma semifinálovými 
zápasy rozumně. Nesmíme to přehnat 
s výdejem vlastní energie, abychom pak 

na Olymp šly v plné síle. Každopádně se 
na tenhle přátelák těšíme, proti natolik 
územně vzdálenému soupeři nemáme 
možnost hrát zrovna často. Ať si to užijí 
především naši fanoušci.“

 Vy osobně jste na konci extrémně 
dlouhé a náročné sezóny. Necítíte úna-
vu?
„Teď už je to lepší. Je však pravda, že když 
se člověk celé léto připravuje s reprezen-
tací a po Mistrovství Evropy hned 
naskočí do kolotoče zápasů v klubu, 
není to někdy úplně jednoduché. 
Nejhůř jsem se cítila asi na přelomu 
listopadu a prosince, protože tam jsme 
hrály včetně Champions League skutečně 
moc utkání a ohledně únavy to byla tro-
chu krize. Od ledna pak ale následovalo 

zápasově volnější období, tudíž byl čas si 
odpočinout. A od té doby se cítím lépe.“

 Loni jste během extraligového play 
off neztratily ani jednu sadu. Láká vás 
zopakovat tenhle rekord?
„Na tohle s holkama až tolik nemyslíme, 
prohrát nějaký ten set není nic hrozného. 
Na druhou stranu, pokud opakovaně 
vítězíte 3:0 bez jakéhokoliv dílčího za-
váhání, držíte soupeře pořád dole, což se 
hodí a je to svým způsobem důležité. Aby 
si protivníci nezačali příliš moc věřit, cítit 
svou šanci na úspěch. (směje se) Podstatné 
ale je hlavně vyhrávat zápasy, nedopustit 

pokud možno žádnou porážku a tím se 
vyhnout zbytečným nervům, stresu.“

 Nedávno jste byla oceněna v anketě 
Sportovec města Prostějov 2015. Co vy 
na to?
„Strašně příjemně mě to překvapilo. Vůbec 
by mě nenapadlo, že právě já budu vy-
braná na takové ocenění, určitě by si to víc 
zasloužily jiné holky z týmu. Na druhou 
stranu každé uznání vaší práce člověka 
samozřejmě potěší, to nemůžu popřít. 
A navíc díky slavnostnímu vyhlášení an-
kety byla příležitost se hezky obléct, což my 
ženy děláme obzvláště rády.“ (se smíchem)

PROSTĚJOV Po přípravném utká-
ní s Ostravou z minulého týdne se-
hrají volejbalistky VK AGEL v rámci 
chystání na nadcházející extraligové 
semifinále ještě jeden přátelský duel. 
Tentokrát bude mít oficiální status, 
mezinárodní charakter i vysokou 
prestiž, neboť k němu přicestují 
úřadující čínské šampiónky Tian Jin 
Sports Bureau!
Nejlepší klub z volejbalově vyspělé 
země, jež na každém mistrovství světa 
či olympijských hrách bojuje o me-
daile, pobývá od 30. března na deseti-

denním soustředění v České republice, 
které je součástí jeho evropského turné. 
Sídlí v Praze, kde trénuje a na „Apríla“ 
sehrál úvodní přípravný mač na Olym-
pu. V úterý se představí v Olomouci a 
poté svůj zápasový program na území 
našeho státu uzavře v domácím pro-
středí sedminásobných mistryň ČR. 
Přátelské střetnutí Prostějov - Tian Jin 
vypukne ve středu 6. dubna od 18.00 
hodin v hale Sportcentra DDM.
„Nechceme z toho dělat nějakou sen-
zaci, ale tohle vzájemné utkání roz-
hodně bude velice zajímavou a věřím, 

že i dostatečně atraktivní konfrontací 
mezi kvalitním evropským a špičko-
vým asijským volejbalem. Čína patří 
v ženské kategorii opravdu mezi top 
družstva planety, a pokud se postaví-
me jejímu nejlepšímu oddílovému zá-
stupci, jistě to bude stát za to. Koho 
z příznivců takový souboj zajímá, ať 
se přijde podívat, vstup pro všechny 
fanoušky je zdarma,“ pozval do hle-
diště kouč Agelek Miroslav Čada.
Na přitažlivosti bitvy dvou vítězů ná-
rodních soutěží nic neubírá ani fakt, 
že jde o přípravný test a že vyslanky-

ně z východu nastoupí bez několika 
svých ústředních opor. „Jejich starší a 
zkušenější hráčky se už připravují s re-
prezentací Číny na letošní olympiádu, 
tudíž do Česka dorazil výběr složený 
převážně z mladších děvčat. Pro ně je 
pobyt v Evropě součástí přípravy na 
příští sezónu,“ vysvětlil trenér pražské-
ho Olympu Stanislav Mitáč, který má 
k výpravě Tian Jinu blízko.
Opravdovou sílu aktuálního výběru 
známého lodivoda Chen Youguana 
okusí ve středečním večeru i prostě-
jovské volejbalistky.  (son)

PROSTĚJOV Vysokou úroveň měl 
přátelský duel s Ostravou jak zásluhou 
domácího, tak i hostujícího týmu. Vo-
lejbalistky TJ znovu potvrdily, že letos 
mají opravdu dobrý kolektiv, a ženám 
vékáčka dokázaly ve třech úvodních sa-
dách z celkového počtu čtyř vyrovnaně 
vzdorovat. Přesto výběr AGEL výsled-
kově nic neztratil a solidním výkonem 
se uplynulý čtvrtek pozitivně naladil do 
závěrečné fáze aktuální sezóny.

Marek SONNEVEND
Dlouhé tři sety byl na palubovce pro-
stějovské haly Sportcentra DDM k vi-

dění naprosto rovnocenný boj. Agelky 
přitom nehrály vůbec špatně, jenže 
soupeřky podobně jako v únorovém 
finále Českého poháru vytasily své 
účinné zbraně a předvedly se v nadmí-
ru sympatickém světle.
Celku ze severu Moravy zase dost psal 
servis, na což navazovala kvalitní obra-
na v čele s výbornými bloky. Pommero-
vy svěřenky často bodově zastavovaly 
hlavně útoky VK z druhého kůlu a jin-
dy dominantní ofenzivu favorita držely 
na uzdě natolik, že hostitelky nešly s 
výjimkou čtvrtého dějství do žádného 
výraznějšího trháku.
Naopak to byly Agelky, kdo musel ně-
kolikrát dotahovat větší ztrátu. V zaha-
jovací sadě ještě ne, tu měly celou pod 
kontrolou, byť těsně. Ve druhé části však 
domácí mančaft musel otáčet ze 4:8 na 

10:8 a z 13:14 na 16:14, ve třetí dokonce 
nabral manko 6:12 a později po rych-
lém vyrovnání (12:12) ještě 16:19. V 
dramatickém závěru měla děvčata TJ za 
stavu 23:24 i setbol, ovšem nevyužila jej.
Díky čemu úřadující mistryně republi-
ky nakonec zvládly přípravné střetnutí 
bez ztráty kytičky? Vyšší úspěšností v 
útoku i na přihrávce či tradičním bo-
dovým příspěvkem Melissy Vargas, 
ačkoliv i kubánskou univerzálku do-
kázaly uvolněně makající protivnice 
nezvykle často ubránit. Opravdu moc 
se pak družstvo Prostějova mohlo 
opřít o dobrou defenzivu v poli taže-
nou Julií Kovářovou, která na liberu 
předvedla nespočet vynikajících zá-
kroků. Paradoxně nejvíc se účastnicím 
evropské Champions League dařilo až 
po prostřídání v sadě číslo čtyři, neboť 

se výtečně chytily Veronika Tinklová i
Sulian Matienzo. Obě na hřiště vnesly
množství živé energie, načež hostující
soubor odpadl.
„Myslím, že šlo o velmi povedený tré-
ninkový zápas. Ostrava je schopná hrát
skutečně kvalitní volejbal, což u nás
opět ukázala. A já jsem rád, že si s tím
holky dokázaly i přes dílčí problémy
poradit. Zmíněné potíže jsme měli ze-
jména kvůli účinnému podání a dobré
obraně soupeře, zatímco my jsme se 
prosazovali lepším útokem. Utkání
mělo pro oba týmy určitě svůj nemalý
přínos, celkově hodnotím jeho úro-
veň pozitivně. Několikrát jsme otočili
nepříznivý průběh a na herních nedo-
statcích před semifinále zapracujeme,“
zhodnotil kouč žen Prostějova Miro-
slav Čada. (son)

VK PV
TJ OV 4:0

Starší žákynì VK
èeká kvalifikace

Prostějov (son) - Očekávané se sta-
lo skutkem. Volejbalové žákyně VK 
AGEL Prostějov sice uzavřely nad-
stavbovou část první ligy kadetek 
dvěma jasnými vítězstvími nad No-
vým Veselím 3:0 (15, 16, 19) a 3:0 
(12, 11, 14), ale v součtu s předchozí 
šňůrou porážek obsadily ve skupině 
„O“ o 7. až 12. místo až předposlední 
příčku znamenající stejně jako loni 
pád do baráže. Ta bude mít opětov-
ně podobu kvalifikačního turnaje za 
účasti dalších neúspěšných prvoli-
gových celků i nejlepších družstev 
z krajských přeborů. Záchranářské 
klání je na programu o příštím ví-
kendu a z pěti zúčastněných týmů se 
do příštího ročníku druhé nejvyšší 
soutěže ČR ve věkové kategorii U17 
nominují dva první kolektivy v tabul-
ce. „Poslední dvojutkání nadstavby 
ukázalo, že pokud mančaft nastoupí 
v nejsilnějším možném složení, tak 
má i proti starším soupeřkám svou 
kvalitu. Proto věřím, že holky po roce 
baráž znovu zvládnou a první ligu ka-
detek opět udrží,“ řekl šéftrenér mlá-
deže VK Jaroslav Matěj.
1. liga kadetek 2015/2016 - koneč-
né pořadí nadstavbové skupiny O: 
7. Nové Veselí 41, 8. Nový Jičín 37, 9. 
Svitavy 37, 10. Lanškroun 35, 11. Pro-
stějov B 19, 12. Uherské Hradiště 11. 

V Lize mistryò
pøichází Final Four

Prostějov (son) - Všichni tři největší 
favorité evropské Champions League 
ve volejbalu žen 2015/2016 postou-
pili ze druhého kola play off do závě-
rečného turnaje Final Four. Ten je na 
programu již o nejbližším víkendu 
v italském Montichiari a pořádá jej 
Pomi Casalmaggiore.
Mezi elitní kvarteto nejvyššího klu-
bového poháru starého kontinentu 
se hladce zařadila ruská Kazaň, když 
po domácím přehrání Piacenzy 3:0 
přejela svého soupeře stejně jasně též 
venku. Mnohem víc práce měly se sil-
nými protivníky dva oddíloví giganti 
z Istanbulu, leč Fenerbahce na Dyna-
mo Moskva i Vakifbank na Curych 
nakonec po velkých bojích vyzrály. 
V semifinále se právě dva turečtí obři 
srazí spolu, zatímco organizátor vy-
vrcholení soutěže se pokusí zaskočit 
favorizované vyslankyně Ruska.
Champions League žen 2015/2016
Výsledky 2. kola play off: Vakifbank 
Istanbul - Volero Curych 3:2 (23, 23, 
-22, -23, 13) a Volero Curych - Vaki-
fbank Istanbul 1:3 (-22, 32, -21, -22), 
Fenerbahce Istanbul - Dynamo Mosk-
va 3:1 (21, 14, -21, 19) a Dynamo Mos-
kva - Fenerbahce Istanbul 2:3 (-19, 24, 
19, -18, -9), Dynamo Kazaň – Nord-
meccanica Piacenza 3:0 (14, 23, 21) 
a Nordmeccanica Piacenza - Dynamo 
Kazaň 0:3 (-21, -22, -21)
Program závěrečného Final Four 
- semifinále (sobota 9. dubna): 
15.30 hodin Fenerbahce Istanbul – 
Vakifbank Istanbul, 18.30 hodin Pomi 
Casalmaggiore – Dynamo Kazaň. 
Utkání o 3. místo (neděle 10. dub-
na): 14.30 hodin. Finále (neděle 10. 
dubna): 17.30 hodin.

RYCHLÝ
VE ERNÍK
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Do Prostějova dorazí MISTRYNĚ ČÍNY!

ní Final Four odehrajeme v naší hale, 
kde to dobře známe. Hlavně jsme se 
chtěli vyhnout tělocvičně v Plzni, kde 
se nám nikdy moc nedařilo. To se po-
vedlo a já věřím, že zápasy doma zvlád-
neme využít ve svůj prospěch. Navíc 

nás mohou přijít povzbudit do hlediště 
kromě rodinných příslušníků i další 
fandové VK AGEL, jejichž podpora 
snad holky ještě víc namotivuje. Každá 
pomoc se počítá,“ zdůraznil Jaroslav 
Matěj.    (son)

Vyrovnaný p ípravný ma  s Ostravou m l tah

PROSTĚJOV Svou třetí sezó-
nu ve službách prostějovského 
volejbalu dokončuje běloruská 
smečařka Tatsiana Markevich. Je 
prototypem spolehlivé hráčky, 
o kterou se tým může opřít, když 
to nejvíc potřebuje. V aktuálním 
soutěžním ročníku vykazuje 
osmadvacetiletá plejerka oprav-
du výborné statistiky a s její vydat-
nou pomocí směřují Agelky po 
zisku devátého Českého poháru 
v řadě také k osmému extraligo-
vému titulu za sebou. Po příprav-
ném duelu s Ostravou, v němž 
mimochodem byla třetí nejvíce 
bodující a úplně nejlépe přihráva-
jící ženou, položil Večerník krásné 
Táně několik otázek...

Tatsiana Markevich: „Na í anky se t šíme,
ale prioritou je zvládnout co nejlépe Olymp“
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“ Díky slavnostnímu vyhlášení ankety 
Sportovec města Prostějova byla 
zase příležitost se hezky obléct, 

což my ženy děláme obzvláště rády.

Foto: Zden k Vysloužil

 MIFINÁLE

 soupe ky také na síti, kde vytvo ily nepro-
Foto: Marek Sonnevend

Sérii s tradičním pražským protivníkem zahájí Agelky 
dvěma duely doma v sobotu i v neděli od pěti odpoledne

st jov hostí 
ligy kadetek

pátek 8. dubna: 12:00 hodin VK AGEL Prostějov - Volejbal Přerov Preche-
za, 14:30 hodin PVK Olymp Praha - Slavia VŠ Plzeň
sobota 9. dubna: 9:00 hodin VK AGEL Prostějov - Slavia VŠ Plzeň, 11:00 
hodin PVK Olymp Praha - Volejbal Přerov Precheza.
neděle 10. dubna: 9:00 hodin Volejbal Přerov Precheza - Slavia VŠ Plzeň, 
14:00 hodin VK AGEL Prostějov - PVK Olymp Praha
Všechny zápasy se hrají v hale Sportcentra DDM Prostějov a vstup pro di-
váky je zdarma. 

program 1. Final Four extraligy kadetek ÈR 2015/2016

OFF EXTRALIGY
stějov – Olymp 3:2 (19, -23, -20, 23, 9), 
Olymp – Prostějov 0:3 (-20, -22, -14).
Finále 2013/14
VK AGEL Prostějov – PVK Olymp Pra-
ha 3:0 na zápasy
Prostějov – Olymp 3:1 (-24, 18, 11, 22), 
Prostějov – Olymp 3:1 (18, -19, 23, 21), 
Olymp – Prostějov 0:3 (-19, -19, -16).
Finále 2014/15
VK AGEL Prostějov – PVK Olymp Pra-
ha 3:0 na zápasy
Prostějov – Olymp 3:0 (14, 20, 17), 
Prostějov – Olymp 3:0 (21, 20, 16), 
Olymp – Prostějov 0:3 (-27, -22, -23).

jerka TJ OP Prostějov Kateřina Vese-
lá. Spolu s Michaelou Kulhánkovou 
vítězně zvládly střetnutí úvodního 
kola, načež dvakrát podlehly a ob-
sadily celkovou sedmnáctou příčku.   
 (son)
 Výsledkový servis
 najdete na straně 22

 v beachi!

Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí...24

LEGENDÁRNÍ KONICKÝ LEGENDÁRNÍ KONICKÝ 
„ŽIVŇÁK“ OŽIL„ŽIVŇÁK“ OŽIL

KONICE Že je Konice „líhní“ výborných muzikantů, to je známá věc. Většina z nich má však svoje 
mladá léta už za sebou. Proto je jistě skvělou zprávou, že se právě v této části regionu zrodila nová 
hudební skupina, jejíž ambice nepochybně sahají rozhodně dál než za hranice tohoto městečka, 
a její členové jsou ve věkovém průměru pod čtvrt století. Band-A je folkrocková formace o šesti 
členech. Můžeme ji znát z některých akcí v Prostějově, ovšem zaplnění celého „Živňáku“ uplynu-
lou sobotu bylo dosud zřejmě jejich největším úspěchem. Večerník byl u toho! 

Z VERNISÁŽE

sa

FFootooorreepoorrtááážž
2x foto: Pavla Vašková

Patrik Zatloukal (s akustickou kytarou) je jedním ze zakladatelů 
skupiny.

Pavla Aschenbrennerová ve skupině Band-A zpívá, kraje na 
klávesy, flétnu a je spoluautorkou písní.

sasa
jak se zpívalo v konici...jjaakk ssee zppívvvaaalooo vv kkooonniccci...

Skupina Band-A představila 
líbivou autorskou tvorbu

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Sál „Živňáku“ zaplnili příznivci folkrocku. Foto: Pavla Vašková

pro Večerník 
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Ve věži kostela vznikla nová galerie

Pavla VAŠKOVÁ

Pavla VAŠKOVÁ

V nové galerii ve věži kostela Cyrila a Metoděje můžete vidět kresby na 
igelit Naděždy Máčalové. Foto: Pavla Vašková

Klicperovo divadlo rozehrálo v Prostějově bláznivý příběh tří sester. 
  Foto: Pavla Vašková

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

Velká mořská víla rozesmála i dojala



PROSTĚJOV Více než půldru-
hý měsíc předsedkyně Okrašlo-
vacího spolku města Prostějova 
a zastupitelka Milada Sokolová 
rozlévala u místního nádraží po-

lévky bezdomovcům. A to šestkrát 
týdně vždy hodinu před poled-
nem. Všechno ale jednou končí, 
minulý čtvrtek proběhl poslední 
díl této charitativní akce. Projekt 

se zrodil v hlavě studenta Gym-
názia Jiřího Wolkera Jana Šmídy 
a svým malým dílkem přispěl 
k jeho zdařilému průběhu i PRO-
STĚJOVSKÝ Večerník.

„Už předem jsme avizovali, že rozlévá-
ní polévek lidem bez domova potrvá 
do konce března. Udělám ale všechno 
pro to, abychom se k této charitativní 
akci v zimě opět vrátili,“ usmívala se 
Milada Sokolová.  Ve čtvrtek 31. břez-
na v jedenáct hodin dopoledne byla 
prostějovská zastupitelka u místního 
nádraží naposledy. Pro „své“ klienty 
tentokrát na rozloučenou nechala 
v kuchyni Národního domu připravit 
specialitu. „Věděla jsem, že bezdomov-
ci mají rádi guláš, velmi si ho přáli. Tak 
jsem jim přání splnila, na rozlučku 

pak zvolila segedín,“ vysvětlila So-
kolová. A segedínský gulášek voněl 
opravdu skvěle! „Konec této akce je 
i pro mě hodně nostalgický. Za dobu 
půldruhého měsíce jsem zde poznala 
spoustu nových lidí, kteří se dostali 
do nezáviděníhodné životní situace. 
Drtivá většina z nich ale s tím hodlá 
něco dělat, snaží se najít i zaměstnání. 
Jeden z mužů tady dokonce od první-
ho dubna nastupuje jako řidič nákla-
ďáku u soukromé firmy,“ zkonstatovala 
šéfka Okrašlovacího spolku města 
Prostějova, která vyzdvihla i pomoc 

společnosti Alika, jež bezdomovcům 
věnovala spoustu pražených oříšků 
a další laskominy. 
V souvislosti s touto dlouhodobou 
charitativní akcí pro bezdomovce 
Večerník zaregistroval i otázky z řad 
veřejnosti, kdo vlastně všechno platil. 
Od patronky akce jsme obdrželi jas-
nou odpověď. „Veškeré potraviny jsem 
platila ze svého. Každý den to byly 
polévky, navíc pečivo, lžíce, talíře. Pro 
všechno jsem navíc samozřejmě mu-
sela jezdit svým autem,“ sdělila Milada 
Sokolová na vysvětlenou.    (mik) 

Elévové barmanského řemesla před 
přísnými porotci dokázali, že školy 
a učiliště je připravují na budoucí 
profesi velmi dobře. Pětatřicet účast-
níků renomované soutěže během 
pětiminutového limitu namíchalo 
velmi chutné alkoholické koktejly, 
které ocenila i přísná porota. „Na 
každého soutěžícího dohlíží až tři 
porotci. Hodnotí se spousta věcí, 
rychlost, přesnost, čisté skleničky, 
správně nakrájené ovoce a další 
podrobnosti,“ prozradila Milada Do-
sedělová, ředitelka Středního odbor-
ného učiliště obchodního Prostějov, 
které je tradičním organizátorem 
této skvělé akce. „Nedivím se, že pod 
dohledem tolika porotců jsou někte-
ří mladí barmani nervózní,“ dodala.
Nad letošním ročníkem Amundsen 
Cupu převzal patronát Magistrát 

města Prostějova. „Během mnoha 
let si tato soutěž vydobyla již svoji 
obrovskou prestiž, jsou zde soutěžící 
z celé republiky. Osobně velmi rád 
pozoruji, jak mladí pánové a mladé 
slečny míchají drinky. Je to skutečně 
skvělá podívaná a pro soutěžící ur-
čitě i velká adrenalinová záležitost,“ 
objasnil Večerníku Pavel Smetana, 
náměstek prostějovské primátorky. 
Večerník pochopitelně zajímalo, 

jaká základní pravidla provázejí 
Amundsen Cup a z čeho všeho 
mohou barmani míchat chutné 
koktejly. „Už z názvu soutěže vyplý-
vá, že hlavní portfolio jednotlivých 
míchaných nápojů tvoří Amundsen 
vodka, a to v množství čtyř mililitrů. 
Soutěžící k tomu mohou pak využít 
další dva mililitry různého druhu 

alkoholu, samozřejmě ale pouze 
od výrobce Stock Plzeň-Božkov. 
K tomu všemu mají k dispozici mi-
nerálku Mattoni. Recepty na jednot-
livé long drinky si pochopitelně při-
pravovali soutěžící sami podle svého 
vlastního uvážení,“ vysvětlila Milada 
Dosedělová. 
Nejvyšší vavříny si nakonec z Pro-
stějova odvezl Dominik Prouza 
z Poličky. Na druhém místě skon-

čil podle poroty Andrew Unger 
z Frýdku-Místku a bronz si za-
sloužil Filip Jung z Prahy. Nejlepší 
domácí účastnice skončila pátá, 
pro Šárku Kamlerovou je to ob-
rovský úspěch.    
Ředitelku potěšilo i snažení studen-
tů prostějovského učiliště. „Ve tvrdé 
konkurenci se rozhodně neztratili. 
Například žák prvního ročníku na-
šeho učiliště Ivan Lepič získal cenu 
za nejrychleji namíchaný drink. 
A to jde prosím o kuchaře, který se 
do barmanské soutěže přihlásil s tím, 
že si ji chce prostě jenom zkusit. Vel-
kou radost mi udělala naše žákyně 
Šárka Kamerová, která v hlavní sou-
těži obsadila nádherné páté místo,“ 
podotkla Dosedělová.

„Zase jsme se vrátili ze Společenského 
do Národního domu. Částečně i z fi-
nančních důvodů. Tady je sice atmosfé-
ra trošku komornější, ale soutěžící měli 
k sobě mnohem blíž, mohli je tak o to 
více podporovat jejich fanoušci. Byla 
tady spousta mladých lidí, třeba i spo-
lužáků soutěžících. Přijeli samozřejmě 
fandit těm svým, ale zároveň se byli po-
dívat i na své konkurenty a porovnávali s 
nimi své vlastní barmanské dovednosti 
a zkušenosti,“ zhodnotila o den pozdě-
ji letošní klání ředitelka pořádajícího 
učiliště. Spokojena byla i s účastí. „Mys-
lím si, že pětatřicet soutěžících je pro 
přednáškový sál Národního domu tak 
akorát. Všechny soutěže se totiž musí 
zvládnout i časově, což je vždy hodně 
náročné. Přijeli mladí barmani z celé 

republiky, Morava byla zastoupena od 
jihu až po sever, z Čech přijeli mladí bar-
mani například z Prahy, Poličky či Nové 
Paky,“ konstatovala Milada Dosedělová. 
Amundsen Cup 2016 je úspěšně za 
nám, sotva se soutěžící stačili rozjet 
do svých domovů, myšlenky hlavní 
pořadatelky se už upínají na příští 
ročník. „Chtěla bych přinést do sou-
těže v roce 2017 jednu novinku. Víte, 
ve Společenském domě jsme kromě 
tradiční soutěže v míchání koktejlů měli 
i soutěž v přípravě kávy. Tu jsme letos 
nezařadili do programu, mám ovšem 
v hlavě nápad uspořádat za rok soutěž 
v přípravě čaje! Pít tento nápoj je totiž 
v současnosti velmi módní trend,“ plá-
nuje ředitelka Středního odborného 
učiliště obchodního Prostějov. 

Domácí favorit postoupil ze čtvrtfinále 
naprosto hladce a dle očekávání třemi 
jasnými triumfy 3:0 nad Šternberkem 
celkovým poměrem míčů 225:111. 
Průnik výběru z české metropole mezi 
elitní čtyřku soutěže byl podobně jed-
noznačný, ovšem v tomto případě urči-

tě šlo o částečné překvapení. PVK totiž 
jako páté družstvo po dlouhodobé části 
suverénně vyřadil čtvrtý Přerov, aniž by 
rovněž ztratil jediný set! „Po minulé se-
zóně Olymp tradičně oslabil, když jeho 
kádr opustilo několik dalších hráčských 
opor. Přesto vstoupil do ligy dobře tím, 
že využil příznivý los. Potom ale přišly 
zápasy proti papírově silnějším soupe-
řům, častější porážky a pokles na páté 
místo. Přesto i z něj dokázal opět postou-
pit do semifinále, což svědčí o volejbalo-
vém zlepšení Olympu během letošního 
ročníku,“ zamyslel se Miroslav Čada, 
hlavní trenér vékáčka.

Tím, že Pražanky absolvovaly nad-
stavbovou skupinu o 5. až 8. pozici, se 
s nimi Agelky v aktuální sezóně utkaly 
pouze dvakrát v základní fázi. Doma 
hned ve druhém extraligovém kole zví-
tězily poměrně jasně 3:0 s dílčími problé-
my jen v prostřední sadě, venku pak zkraje 
prosince triumfovaly ještě přesvědčivěji, 
aniž by ve specificky stísněné hale v Přípo-
toční ulici měly jakékoliv vážnější trable. 
„Oba vzájemné souboje jsme zvládli veli-
ce dobře, ovšem to nás nesmí v žádném 
případě ukolébat. Olymp se tehdy po 
letním omlazení teprve dával postupně 
dohromady a z logických důvodů na tom 
nebyl výkonnostně tak, jak je momentál-
ně. Očekávám, že teď proti nám zahraje 
mnohem lépe než před těmi několika 

měsíci, a mančaft na to samozřejmě při-
pravíme,“ ujistil Čada, že by nemělo hrozit 
žádné podcenění.
V barvách úřadujících vicemistryň 
republiky nemusí největší tahoun-
ku nijak složitě hledat: zřetelně jí je 
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JULIE KOVÁØOVÁ
Během uplynulého týdne prostějovské volejbalistky 
pouze trénovaly a sehrály jeden přípravný zápas. 
Proti letos velmi nebezpečné Ostravě to byl náročný 
i kvalitní test, v němž Agelky obstály bez ztraceného setu 
hlavně díky zvládnutým koncovkám tří vyrovnaných sad 
z celkového počtu čtyř. Tým VK přitom nejvíce držela Julie Ko-
vářová na liberu, která vystřihla skutečně mnoho excelentních 
zákroků při obraně v poli. Na přihrávce se sice dostala s úspěš-
ností „jen“ těsně nad padesát procent, zatímco jindy většinou 
dosahuje ještě lepších čísel, ale perfektní defenzivou tenhle mírný 
pokles bohatě vynahradila. Z našeho pohledu byla ve čtvrtek od-
poledne nejlepší hráčkou na palubovce!

 AGELKA  AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY
aneb pohledem Solange Soares

„Na Velikonoce nám dal trenér tři dny volna, takže jsme si mohly užít svátky 
a trochu odpočinout, což bylo určitě příjemné. Kouč má v tomto ohledu 
cit a ví, kdy je potřeba zamakat a kdy můžeme zvolnit. Proto jsme po 
oddechu znovu naplno skočily do přípravy a vedle herních věcí se věnova-
ly také oživení kondice. Do toho pro udržení zápasového rytmu vhodně 
zapadl čtvrteční přátelák s Ostravou, který se myslím povedl. Sice jsme 
nehrály zdaleka optimálně, ale utkání mělo i díky soupeři dobrou úroveň 
a něco nám rozhodně dalo. V nabírání formy před extraligovým semi-
finále proti Olympu Praha teď budeme pokračovat a musím říct, že se 
docela těšíme na přátelskou konfrontaci s čínskými mistryněmi Tian Jin. 
Ve středu večer by mohlo jít o divácky atraktivní zápas, snad přiláká co 
nejvíc fanoušků stejně jako následné souboje o víkendu s Olympem. Ten 
samozřejmě chceme doma dvakrát jasně porazit.“ 
 SOLANGE SOARES, 
 kapitánka VK AGEL Prostějov

Y

PROSTĚJOV V rámci UNIQA extralize žen ČR 2015/2016 již začíná 
přituhovat. Po více než dvoutýdenní zápasové přestávce přicházejí 
ve zvolna vrcholícím play off na řadu přímé boje o medaile, konkrét-
ně semifinálové série na tři vítězná střetnutí. Jednu ze soupeřících 
dvojic tvoří volejbalistky VK AGEL Prostějov a PVK Olymp Praha, 
přičemž vzájemné potýkání odstartuje o nadcházejícím víkendu 
v hale Sportcentra DDM. Úvodní dva mače na hanácké půdě se hrají 
v sobotu 9. i v neděli 10. dubna shodně od 17:00 hodin.

statistické srovnání semifinálových rivalů

Celkový po et bod : Melissa Vargas 320, Tatsiana Markevich 205, Barbora 
Gambová 163 – Eva Hodanová 301, Lucie Nová 255, Klára Vyklická 224
Úsp šnost útoku: Sonja Borovinšek 63 %, Quinta Steenbergen 61 %, Nina Here-
lová 57 % - Klára Vyklická 46 %, Pavlína Šimá ová 38 %, Anna Komárková 36 %
Esa: Melissa Vargas 80, Tatsiana Markevich 21, Kathleen Weiss 20 – Klára Vy-
klická 33, Eva Hodanová 30, Lucie Nová 28
Vít zné bloky: Nina Herelová 35, Quinta Steenbergen 33, Melissa Vargas 25 – 
Pavlína Šimá ová 55, Klára Vyklická 51, Eva Hodanová 34
Úsp šnost p ihrávky: Julie Ková ová 63 %, Tatsiana Markevich 55 %, Barbora 
Gambová 50 % - Veronika Dostálová 60 %, Eva Hodanová 44 %, Klára Melicha-
rová 38 %
Celková užite nost: Melissa Vargas +190, Tatsiana Markevich +101, Nina He-
relová +84 – Eva Hodanová +163, Lucie Nová +83, Klára Vyklická +55.
Veškeré údaje jsou součtem základní části, nadstavbové fáze i dosavadních 
utkání v play off UNIQA extraligy.

STATISTIKY INDIVIDUÁLNÍ

                    STATISTIKY TÝMOVÉ   

Celkový po et bod : Prost jov 1514 – Olymp 1345
Úsp šnost útoku: Prost jov 52 % - Olymp 36 %
Úsp šnost p ihrávky: Prost jov 55 % - Olymp 43 %
Podání - esa: Prost jov 193 – Olymp 179
Vít zné bloky: Prost jov 160 - Olymp 222
Celková užite nost: Prost jov +707 – Olymp +370

PROSTĚJOV Nejlepší dívčí volejbal 
věkové kategorie do 17 let na úze-
mí České republiky může zadarmo 
vidět každý, kdo se koncem tohoto 
týdne přijde podívat na zápasy Final 
Four extraligy kadetek 2015/2016 
do haly prostějovského Sportcentra 
DDM. Právě na jeho palubovce se od 
8. do 10. dubna hraje první ze dvou 
závěrečných turnajů nejvyšší národ-
ní soutěže mládežnic U17, přičemž 
o výhodnou pozici pro finální útok na 
jednu z medailí bude usilovat i domá-
cí výběr VK AGEL Prostějov.
Coby druhý tým po nadstavbové čás-
ti se nejprve střetne se čtvrtým Pře-

rovem (pátek 8. 4. v pravé poledne), 
poté vyzve třetí Plzeň (sobota 9. 4. 
od 9:00 hodin) a nakonec změří síly 
se suverénním vítězem dlouhodobé 
fáze Olympem Praha (neděle 10. 4. ve 
14:00 hodin). „Určitě nebudeme nijak 
taktizovat a do všech utkání půjdeme 
naplno. Jasným cílem je vyhnout se 
po úvodním turnaji čtvrtému místu, 
ze kterého bychom v semifinále s vel-
kou pravděpodobností šli na Olymp 
jako největšího favorita, navíc v jeho 
vlastní hale. A to rozhodně nechceme,“ 
řekl bez vytáček šéftrenér mládeže VK 
a současně kouč našich kadetek Jaroslav 
Matěj. „Obsadit v domácím prostředí 

první pozici a narazit v pražském se-
mifinále na čtvrtého by samozřejmě 
bylo skvělé, ale tak vysoko asi reálně 
pomýšlet nemůžeme. Naopak vybo-
jovat v důvěrně známém prostředí 
druhou nebo třetí příčku vidím jako 
naprosto možné, na zisk jedné nebo 
dvou výher během zahajovacího Final 
Four dle mého názoru herně máme. 
Zvlášť pokud dokážeme navázat na 
trend trvalého zlepšování z průběhu 
celé letošní sezóny,“ nadhodil Matěj 
s tím, že Přerov i Plzeň jsou výkonnost-
ně srovnatelní protivníci, zatímco praž-
ský výběr všichni berou za volejbalově 
trochu odskočeného favorita.

„Pro nás bude důležité, abychom nastou-
pili v co nejvíc kompletní sestavě. Zatím 
postupně vyprazdňujeme marodku 
a je šance, že se stihnou uzdravit všechna 
děvčata. Momentálně se podařilo doléčit 
jedno vážnější zranění, u dalšího je potře-
ba ještě minimálně několik dnů. A drob-
nější potíže některých hráček nepočítám, 
ty bychom měli být schopni včas vyřešit,“ 
plánoval Matěj. „Trénujeme naplno, před 
prostějovským turnajem ještě absolvu-
jeme jedno přípravné střetnutí ve středu 
6. dubna se Šternberkem v Olomouci,“ 
prozradil zkušený lodivod.
Domácí prostředí každopádně bere 
jako výhodu. „Určitě jsme rádi, že prv-
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V CESTĚ STOJÍ OLYMP, TENTOKRÁT UŽ V SE 

Prost jovské volejbalistky p evyšovaly své  
pustnou hradbu.  

Sérii s tradičním pražským protivníkem zahájí Agelky Sérii s tradičním pražským protivníkem zahájí Agelky 
dvěma duely doma v sobotu i v neděli od pěti odpolednedvěma duely doma v sobotu i v neděli od pěti odpoledne

PROSTĚJOV Večerník natipoval už čtvrtfinálové série UNIQA extrali-
gy žen ČR 2015/2016 a příliš se nezmýlil. Trefil všechny čtyři postupující 
a chybil pouze v tom, že od volejbalistek Ostravy i Olympu Praha očeká-
val po jednom prohraném střetnutí, zatímco oba tyto celky Brnu, respektive 
Frýdku-Místku vůbec nepodlehly. Teď tipujeme semifinále play off. Budeme 
opět úspěšní, či dokonce úplně přesní? (son)

3:0

3:2

NA ZÁPASY

NA ZÁPASY

VK AGEL Prostìjov
 vs. 

PVK Olymp Praha 

VK UP Olomouc
 vs. 

TJ Ostrava

Stejně jako v minulých letech jsou hráčky úřadujícího msitra na čes-
kém území suverénní, kromě úvodního klopýtnutí v Ostravě přesvěd-
čivě vítězí. A proti rivalovi z hlavního města, jenž po čtyřech ligových 
stříbrech za sebou má letos hodně mladý a tím papírově slabší tým, se 
dají očekávat další hladké výhry. Ztratit utkání by Agelky určitě neměly, 

nějaký set jim však pražský výběr sebrat může.

Severomoravanky polovinu základní části vedly bez porážky ta-
bulku, pak ještě dlouho držely druhé místo. Hlavní adeptky na stříbro 
z Olomouce je sice během nadstavby předstihly, ovšem s plněním role 
mírného favorita to pravděpodobně nebudou mít vůbec jednoduché. 
Tahle semifinálová série se nejspíš změní v obrovský boj o každý duel 
s tím, že klidně může rozhodovat až pátá bitva. A postupová euforie na-
konec těsně připadne vysokoškolačkám.

vzájemné zápasy 
v minulé a letošní sezónì

ročník 2014/15
2. kolo extraligy (18. října 2014): Prostějov – Olymp Praha 3:0 (25, 13, 16). 11. kolo 
extraligy (29. listopadu 2014): Olymp Praha – Prostějov 1:3 (-24, 20, -17, -19). 20. kolo 
extraligy (5. února 2015): Prostějov – Olymp Praha 3:0 (19, 19, 15). Finále Českého 
poháru (25. února 2015): Prostějov – Olymp Praha 3:0 (21, 21, 17). 25. kolo extraligy 
(28. února 2015): Olymp Praha – Prostějov 0:3 (-20, -20, -21). Finále extraligy, první 
utkání (18. dubna 2015): Prostějov – Olymp Praha 3:0 (14, 20, 17), druhé utkání (19. 
dubna 2015): Prostějov – Olymp Praha 3:0 (21, 20, 16), třetí utkání (22. dubna 2015): 
Olymp Praha – Prostějov 0:3 (-27, -22, -23).
ročník 2015/16
2. kolo extraligy (17. října 2015): Prostějov – Olymp Praha 3:0 (17, 21, 13). 11. 
kolo extraligy (5. prosince 2015): Olymp Praha – Prostějov 0:3 (-16, -16, -16).

struèné pøedstavení PVK Olymp Praha
Jeden z nejúspěšnějších oddílů v historii českého ženského volejbalu získal 
během své existence (od roku 1957) celkem 16 mistrovských titulů, ten zatím 
poslední v roce 2008. Předchozí čtyři sezóny skončily pro Olymp v extralize 
shodně a také moc pěkně: stříbrnými medailemi.

hráèská soupiska 
2 Lucie Kalhousová  smečařka
3 Klára Melicharová  smečařka
5 Eva Hodanová smečařka
6 Gabriela Bartošová blokařka
7 Simona Kopecká nahrávačka
8 Pavlína Šimáňová blokařka
9 Anna Komárková smečařka
10 Marie Kurková nahrávačka
13 Lucie Nová univerzálka
16 Klára Vyklická blokařka
17 Veronika Dostálová  libero

realizaèní tým
Hlavní trenér: Stanislav Mitáč
Asistent trenéra: Jakub Brečka

Celková bilance: 
Prostějov vs. Olymp Praha 

52:3 na zápasy 

159:34 na sety

Jak dopadne
semifinále?

Od pátku do ned le Pro 
úvodní Final Four extra  

PROSTĚJOV Už dříve uzavřely 
starší žákyně VK AGEL Prostějov 
vedle krajského přeboru a 1. ligy 
kadetek jinou soutěž, a to celos-
tátního významu. Šlo o Český po-
hár ve věkové kategorii U15, kde 
prostějovské mladé volejbalistky 
vybojovaly umístění uprostřed třetí 
desítky celkového pořadí.
V závěrečném třetím kole finálové části 
hrály mladé Agelky znovu ve třetí výkon-

nostní skupině o 17. až 24. příčku. Ten-
tokrát v ní dosáhly dvou vítězství a pěti 
porážek, čímž obsadily šestou pozici 
v této grupě, přesto skončily v konečné 
tabulce až na 24. postu, tedy poslední mezi 
čtyřiadvacítkou týmů kvalifikovaných do 
finálové fáze. Z pohárového triumfu se 
radovalo Královo Pole Brno před Olo-
moucí a Chodovem.    (son)
 Výsledkový servis 
 najdete na straně 22

V Českém poháru skončily 
žákyně VK čtyřiadvacáté

DOSAVADNÍ VZÁJEMNÉ SÉRIE V PLAY 
Semifinále 2008/09
VK Prostějov – PVK Olymp Praha 3:0
na zápasy
Prostějov – Olymp 3:0 (16, 13, 22), 
Olymp – Prostějov 1:3 (-23, -13, 20, -26), 
Prostějov – Olymp 3:1 (-22, 15, 13, 23).
Semifinále 2009/10
VK Modřanská Prostějov – PVK Olymp 
Praha 3:0 na zápasy
Prostějov – Olymp 3:1 (22, 16, -15, 18), 
Prostějov – Olymp 3:0 (19, 24, 17), 
Olymp – Prostějov 1:3 (21, -21, -17, -10).
Semifinále 2010/11
VK Modřanská Prostějov – PVK Olymp 

Praha 3:0 na zápasy
Prostějov – Olymp 3:1 (-21, 15, 19, 12), 
Prostějov – Olymp 3:0 (16, 22, 17), 
Olymp – Prostějov 0:3 (-23, -26, -10).
Finále 2011/12
VK AGEL Prostějov – PVK Olymp Praha 
3:0 na zápasy
Prostějov – Olymp 3:0 (17, 24, 20), 
Olymp – Prostějov 1:3 (-20, 23, -24, -23), 
Prostějov – Olymp 3:0 (12, 23, 13).
Finále 2012/13
VK AGEL Prostějov – PVK Olymp Praha 
3:0 na zápasy
Prostějov – Olymp 3:0 (15, 18, 22), Pro-

BRNO, PROSTĚJOV Je patrně 
největší oporou juniorského 
týmu VK AGEL v letošní sezóně 
šestkového volejbalu a nyní 
prokázala svou vysokou herní 
kvalitu i v plážové odnoži to-
hoto sportu, jíž se také věnuje. 
Kristýna Adamčíková si z přípravy 

prostějovského kolektivu na 
závěrečné turnaje Final Four ex-
traligy odskočila zahrát halové 
Mistrovství republiky žen 2016 
v beachvolejbalu, aby na něm 
zazářila nadmíru cenným ziskem 
stříbrné medaile!
Týna se pro mezinárodně obsazený 

šampionát v Brně dala dohromady 
s mediálně sledovanou Kristýnou 
Kolocovou a společně jim to šlo 
náramně. Během zápasově náročné 
soboty vyhrály všechny tři své duely, 
čímž postoupily přímo do nedělního 
semifinále. V něm smetly běloruskou 
dvojici Shalayeuskaya, Siakretava 

hladce 2:0 a mohly se těšit na finálový 
mač. Ten jim ale nevyšel, když jasně 
navrch mělo duo Nakládalová, Skal-
níková. Přesto je konečné druhé 
místo v dospělé kategorii pro teprve 
osmnáctiletou Adamčíkovou krás-
ným úspěchem!
Mistrovství se zúčastnila rovněž ple-

Adamčíková stříbrná na halovém MČR  

Pondělí 4. dubna 2016
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AMUNDSEN CUP 2016: Národní dům patřil ve čtvrtek mladým barmanům
Nejlepší drink namíchal mladík z Poličky, Prostějovan byl ale nejrychlejší!

PROSTĚJOV Naprosto skvělá show, která zvedala početné 
obecenstvo ze sedadel! Chlapci a dívky z celé České repub-
liky učící se barmanskému řemeslu si uplynulý čtvrtek dali 
dostaveníčko v Prostějově. Střední odborné učiliště obchodní 
Prostějov totiž uspořádalo další roční tradiční soutěž Junior 
Cocktail Competition AMUNDSEN CUP PROSTĚJOV 2016. 
A zaplněný přednáškový sál Národního domu se skvěle bavil, 
u čehož nechyběl ani PROSTĚJOVSKÝ Večerník.

pro Večerník 
Michal
KADLEC

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

sa

FFootooorreepoorrtááážž
2x foto: Michal Kadlec

Nejlepší tři účastníci letošní soutěže v míchání alkoholic-
kých koktejlů si z Prostějova odvezli bohaté ceny.

Ivan Lepič ze Středního odborného učiliště obchodního 
Prostějov obdržel cenu za nejrychleji namíchaný nápoj. 

aa

2x f22x2 ffff
jak barmani soutěžili...jjaakk bbaaarmmmaannni sssooutttěžžillli....

Výsledky Amundsen Cupu 2016
 1. Dominik Prouza Polička
 2. Andrew Unger Frýdek-Místek
 3. Filip Jung Praha
 4. Zdena Hyánková Jeseník
 5. Šárka Kamlerová Prostějov
 6. Marek Baciak  Olomouc
 7. Nikola Zlatníková Nová Paka
 8. Adriana Kovalová Ostrava
 9. Kateřina Havalová Uherské Hradiště
 10. Eva Drtilová Jeseník

 13. Monika Lužná Prostějov
 19. Zuzana Hrubá Prostějov
 21. Tereza Benedová Prostějov
 25. Karolína Rekova Prostějov 
 32. Ivan Lepič Prostějov

PROSTĚJOV Celostátní projekt 
Noc s Andersenem si klade za cíl na 
chvíli odvést děti od počítačů i tele-
vizních obrazovek a ukázat jim, že 
svět literatury či dětských knih může 
být daleko zábavnější. A také plný 
fantazie. V Prostějově se organizace 
tohoto projektu již před osmi lety 
zhostilo Informační centrum pro 
mládež v prostorách Cyrilometo-
dějského gymnázia. Každoročně tak 
pro děti od šesti do desíti let připra-
vuje noc plnou pohádek a tvořivých 
her. Tentokrát se Noc s Anderse-
nem uskutečnila na Aprílový pátek 
1. dubna a probíhala v duchu pohád-
ky Malá mořská víla. Večerník byl 
tomu přítomen.

pro Večerník 

původní
reportáž

k 

Pavla Pavla 
VAŠKOVÁVAŠKOVÁ

Příběh o malé mořské víle si organizá-
toři nevybrali náhodou. Na letošní rok 
připadá totiž 180. výročí napsání této 
oblíbené Andersenovy pohádky. Kdo 
tedy během aprílové noci vstoupil do 
prostoru Informačního centra pro 
mládež, mohl se zde potkat s různý-
mi mořskými živočichy a kouzelnými 

bytostmi. Malé mořské víly se tady 
vyskytovaly dokonce dvě! Devatenáct 
dětí si po večeři a seznamovacích hrách 
společně s vílami užilo vysvobozování 
ztracené rybičky. Aby ji mohly vysvo-
bodit, musely však splnit spoustu úkolů, 
za které potom obdržely klíč od tajné 
komnaty, kde byla nešťastná rybička 
uvězněna, a navíc získaly poklad, který 
si mezi sebou rozdělily. Všechny děti si 
po skončení programu ve spacácích vy-
slechly pohádku na dobrou noc a spo-
kojeně usnuly. 
„Nocovat k nám přišly například tři 
princezny na hrášku, Triton, rytíř, čaro-
dějnice nebo třeba Červená karkulka,“ 
prozradila Večerníku s úsměvem Kate-
řina Opatrná, vedoucí ICM Prostějov. 
„Nikdo se také nebál postaviček žra-

loka nebo medúzy, které plavaly celou 
dobu kolem nich, ani se nikdo neostý-
chal Malé mořské víly a Marion, které 
mluvily trochu česky a trochu anglicky. 
Marion a Elena, která se stala pro tento 
večer Malou mořskou vílou, jsou totiž 
z Francie a Španělska a v ICM letos 
působí v rámci Evropské dobrovolné 
služby. Obě se učí česky a měly velkou 
radost, že se jim podařilo připravit si na 
dnešní večer scénku, které děti rozumě-
ly,“ pochválila další dětské kostýmy.
Ráno se dětem ani nechtělo domů. 
Posnídaly dobroty, které jim připravily 
maminky, a než se začali objevovat rodi-
če, ještě se někteří vrhli na další vyrábění 
a tvoření. Děti i rodiče odcházeli k do-
movu s dobrou náladou a ubezpečová-
ním, že se příští rok akce opět zúčastní. 

provoněl segedínský guláš

ROZLOUČENÍ s bezdomovciROZLOUČENÍ s bezdomovci

Noc s Andersenem si děti užily
Provázela je třeba Malá mořská víla

Děti si musely vyrobit potápěčské brýle, aby při hledání ztracené rybičky pod vod-
ní hladinou pořádně viděly.  Foto: Pavla Vašková  
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Krutý osud nás dokáže spojit
PROSTĚJOV Do redakce Večer-
níku dorazila celá řada vzkazů pro 
Miriam od lidí, kteří se svěřili, že 
jim při čtení textu běhal mráz po 
zádech a čtyřiadvacetileté dívce 
vzkazují: Myslíme na tebe a drží-
me ti palce! Přitom boj se zákeř-
nou nemocí, který Miriam vede, 
je náročný nejen pro ni, ale i pro 
členy její rodiny, kteří ji podporují. 
„Třeba můj tatínek říkal, že nebyl 
schopný dočíst článek do konce,“ 
přiznala nám Miriam Marčišinová, 
která v uplynulém týdnu absolvo-
vala náročnou chemoterapii ve Fa-
kultní nemocnici Olomouc. 
Velké podpory se jí dostává nejen od ro-
dičů, ale zejména ze strany jejího přítele 
a jeho maminky. Avšak ozvali se i další. 
„Děda mi dal deset tisíc, které jsem vy-
užila na nákup léků a dvojnásobnou 
kapačku vitamínu C. Sestřenice mi na-
bídla, že mi koupí vozíček a její přítel, že 
pořídí mobilní záchod. Za vše jim děku-
ji,“ vzkazuje Miriam. Konkrétní pomoc 

pak přichází i od zcela neznámých lidí. 
„Psal mi například pán, který mi chce 
posílat stovku každý měsíc. Jiná paní 
zvažuje, že pro mě zřídí transparentní 
účet, na který by lidé mohli přispívat,“ 
zmínila se mladá dívka. 
Vzhledem k tomu, že klasická medicí-
na Miriam Marčišinové už příliš nadějí 
nedává, chce vyzkoušet i alternativní 
způsob léčby. Jenže vzhledem k tomu, 
že ten zdravotní pojišťovna neproplácí, 
hodí se jí každá koruna. 
Nejvýraznější finanční podpory 
se jí zatím v tomto ohledu dostalo 
od konkrétní dárkyně, čtenářky 
Večerníku. „Jedna starší paní, kte-
rá si přečetla článek ve vašich no-
vinách, se rozhodla, že mi věnuje 
deset tisíc korun. Dojalo mě to,“ 
zmínila se Miriam. 
PROSTĚJOVSKÉMU Večerníku 
se dárkyni podařilo zkontaktovat. 

„Víte, pro mě peníze prakticky nic 
neznamenají. Můj jediný syn před 
pět pěti lety zemřel právě na nádor 
na mozku. Bylo mu pětatřicet let. Vy-
studoval univerzitu, učil na škole, byl 
to moc hodný kluk. Žil s přítelkyní, 
ale děti spolu neměli. Manžel už také 
zemřel. Navíc jsem byla jedináček, 
nemám tedy žádné přímé příbuz-
né, kterým bych peníze odkázala. 
Přitom mám celkem slušný důchod 
a byla jsem vždy zvyklá žít skromně. 
Proto si mohu dovolit pomáhat li-
dem ve svém okolí a třeba právě této 
mladé dívce, jejíž příběh mě hluboce 
oslovil,“ svěřila se během neobyčej-
ně emotivního setkání sedmdesá-
tiletá žena, která si však přála zůstat 
v naprosté anonymitě. „Chtěla bych 
všem za jakoukoliv podporu moc 
a moc poděkovat,“ vzkázala Miriam 
Marčišinová. 

POMOZTE TAKY!
Máte-li vy či někdo z vašich blízkých podobnou zkušenost, chcete-li fi-
nančně přispět na její léčbu či jakýmkoliv jiným způsobem podpořit Mi-
riam Marčišinovou, ozvěte se na e-mail mirdisss@seznam.cz, případně do 
redakce Večerníku! 

Milada Sokolová rozdělovala poslední březnový den bezdomovcům na rozloučenou voňavý segedínský guláš. V charitativní 
akci chce prostějovská zastupitelka opět pokračovat v zimě.  2x foto: Michal Kadlec

➢ z titulní strany
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Dne 11.3.2016 byly v rámci OP PIK 
vyhlášeny dvě výzvy:
Aplikace - Výzva II
Cílem programu podpory Aplikace 
je získávání nových znalostí potřeb-
ných pro vývoj nových produktů, 
materiálů, technologií a služeb pro-

střednictvím realizace projektů prů-
myslového výzkumu a experimen-
tálního vývoje. V rámci II. Výzvy 
bude podporována pouze realizace 
projektů zapojených do mezinárod-
ní spolupráce prostřednictvím mezi-
národní sítě IraSME.

Spolupráce - Klastry - Výzva II
Program Spolupráce je zaměřený na 
podporu rozvoje inovačních sítí – 
klastrů, technologických platforem 
a dalších typů kooperačních sítí. V rám-
ci II. Výzvy bude podporována pouze 
realizace projektů zapojených do me-
zinárodní spolupráce prostřednictvím 
mezinárodní sítě Cornet. Obecným 
cílem programu je zvýšení intenzity 
společných výzkumných, vývojových 
a inovačních aktivit mezi podnikatel-
skými subjekty a výzkumnou sférou.
U obou programů mohou být příjem-
ci podpory pouze MSP /malé a střední 
podniky/.

Podrobné informace jsou na:
www.czechinvest.org

 Helena Chalánková,
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

POZVÁNKY NA NAŠE AKCE
OBCHODNĚ-PRÁVNÍ PROBLEMATIKA V NĚMECKU

6. dubna - přednáší Dr. Marcella Pawelka
DAŇOVÉ DOKLADY A FAKTURACE

18. dubna – přednáší Tomáš Líbal
VEŘEJNÉ ZAKÁZKY SE ZAMĚŘENÍM NA ZMĚNY OD ROKU 2016

19. dubna – přednáší Mgr. Ing. Miloš Kačírek, Ph.D
ZÁKONÍK PRÁCE – skončení pracovního poměru 

27. dubna – přednáší Mgr. Radek Havran

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Dobrochov
Dne: 18. 4. 2016 od  7:15 do 9:00 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Dobrochov. (mimo průmyslový 
areál Key Trading).
Obec: Prostějov
Dne: 18. 4. 2016 od 12:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: ulice Za dra-
hou s odběrnými místy p. Kroupa, 
Dolák, Vysloužil, fa. Zadas spol. s r.o.
Dne: 18. 4. 2016 od 12:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: část ulice 
Kojetínská - Insta CZ s.r.o., Gienger, 
s.r.o., Pneukar s.r.o., Melzer, spol. 
s r.o., RWE GasNet, s.r.o., část ul. Kra-
lická - od kruhového objezdu po Per-
šan, autoservis Králíček, Mechanika 
Prostějov 97, Peršan, pneuservis Flo-
rýk, č. 4313, ulice Dolní 115.

Obec: Přemyslovice
Dne: 19. 4. 2016 od  7:30 do 15:30 
hodin. Vypnutá oblast: část obce 
od č. 71 a 68 po č. 58 a 61.
Obec: Olšany u Prostějova - Hablov
Dne: 20. 4. 2016 od  7:30 do 9:30 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Hablov.
Obec: Štětovice
Dne: 20. 4. 2016 od  9:30 do 11:30 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Štětovice mimo areál ZD.
Obec: Vrbátky
Dne: 20. 4. 2016 od 11:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: celá obec 
Vrbátky (mimo areálu TS ZD, TS 
Cukrovaru, TS Vodafone).
Obec: Otaslavice
Dne: 21. 4. 2016 od  7:30 do 16:30 

hodin. Vypnutá oblast: část obce 
Horní Otaslavice oboustranně 
podél silnice od Brodku včetně 
postranních ulic ve směru na Dob-
rochov až po č. 362 a 366. Ulice od 
č. 547 (pálenice) po č. 433. Obou-
stranně od č. 2 a 152 ve směru na 
Vincencov po č. 191 a 196. Celá uli-
ce podél Brodečky až po 330, 331 
a 554 (mimo č. 313 a 308-304).
Obec: Nezamyslice
Dne: 22. 4. 2016 od 7:30 do 14:30 
hodin. Vypnutá oblast: část obce 
na ulici Sportovní č. p. 412, areál 
koupaliště, šatny areál hřiště.
Obec: Prostějov
Dne: 22. 4. 2016 od  7:30 do 16:00 ho-
din. Vypnutá oblast: V. Špály č. 8 - 18.
 E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie

BERANI - 21.3. až 20.4. Potřebuje-
te pošťouchnout od někoho jiného, 
abyste se dostali k naplnění svých 
vlastních cílů. Vaše nerozhodnost 
vyplývá z nízkého sebevědomí. To se 
vám rapidně zvýší těsně před víken-
dem, kdy vás čeká úspěch.
BÝCI - 21.4. až 21.5. Pro vulgární 
slovo nechodíte daleko, ale nyní se 
vám pověstná prudká povaha vy-
mstí. Vyšlápnete si totiž na člověka, 
kterého dosud neznáte. Až vzápětí 
vyjde najevo, že onen dotyčný se 
dobře zná s vaším nadřízeným...
BLÍŽENCI - 22.5. až 21.6. Nechoď-
te kolem horké kaše a už konečně 
rozlouskněte váš problém. Může vám 
k tomu pomoci partner, na kterého se 
často obracíte se žádostí o radu. Po-
může vám i tentokrát a společně vše 
vyřešíte, nebo alespoň oddálíte.
RACI - 22.6. až 22.7. Jste vyhlášení 
puntičkáři, takže nikoho nepřekvapí, 
že i teď si veškeré plány předem do 
nejmenších podrobností připravíte 
a teprve potom budete jednat. Ale 
pozor, tentokrát vás nemile zaskočí 
nečekaný problém v zaměstnání.

LVI - 22.7. až 22.8. Můžete se ra-
dovat, během tohoto týdne vás ne-
překvapí vůbec nic a vše vám vyjde 
podle původních předpokladů. Jako 
bonus vás navíc čeká zajímavé setká-
ní se slavnou osobností, od které si 
můžete vzít spoustu příkladů.
PANNY - 23.8. až 22.9. Nezkou-
šejte ani ve snu naštvat svého nad-
řízeného, jeho nálada bude během 
těchto dní i tak pod bodem mrazu. 
Na pracovišti se spíše ukliďte někam 
do kouta a nevyčnívejte z davu. Hlí-
dejte si vlastní záda, buďte ve střehu.
VÁHY - 23.9. až 23.10. Konečně se 
dostanete k tomu, abyste navštívili 
své příbuzenstvo, kterým slibujete 
setkání už drahnou dobu. Budete 
mít totiž pár dní volna, se kterým 
jste původně nepočítali. Využijte ho 
výhradně k rodinným záležitostem.
ŠTÍŘI - 24.10. až 22.11. Je před 
vámi šance, kterou byste neměli jen 
tak zahodit. Úkol, který dostane od 
nadřízeného celý váš pracovní kolek-
tiv, se dá zvládnout i v několika málo 
lidech. Vyberte si nejzkušenější kole-
gy a vyrazte šéfovi dech!

STŘELCI - 23.11. až 21.12. Hodně 
se vám budou zapalovat lýtka, takže 
logicky hrozí rozkol v partnerském 
vztahu. Pokud se odhodláte k nevěře, 
netajte ji, zbytečně byste trápili sebe 
i partnera. Počítejte ale s tím, že váš 
protějšek vám to všechno vrátí...
KOZOROHOVÉ - 22.12. až 20.1. 
Vy se tento týden vůbec nepřibližuj-
te do kuchyně ke sporáku! Co byste 
navařili, by nebylo vůbec k jídlu, na-
víc vám reálně hrozí popálení nebo 
opaření vodou. Nechte přípravu ve-
čeří na šikovnějším partnerovi.
VODNÁŘI - 21.1. až 20.2. Nějak 
jste přešvihli rodinný rozpočet, takže 
se budete muset uskromnit. Utažený 
opasek ale nelibě ponesou ostatní 
členové rodiny, kterým jste naslibo-
vali tento týden hory doly. Nezbývá 
vám než si půjčit, ale ne u lichváře!
RYBY - 21.2. až 20.3. Ve schránce 
naleznete dopis, v němž nenajdete 
příliš příznivé zprávy. Budete muset 
okamžitě od podlahy změnit veškeré 
plány, což přinese mnoho komplika-
cí. Nedá se nic dělat, padne i váš ná-
vrh na víkendový výlet.

Konstelace hvězd Prostějova
Jarní sluníčko a stále teplejší dny přinesou logicky zlepšenou náladu všem Prostějova-
nům. Jako mávnutím kouzelného proutku se alespoň na chvíli začneme chovat mno-
hem přívětivěji. Je tak ideální doba pro narovnání vztahů.

??????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????????
MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.MUZEUM PROSTĚJOVSKA, P. O.

ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNAASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ - LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 4. 4. DO 10. 4. 2016
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 15:00 hodin. Lze pozorovat sluneční 
skvrny, protuberance, filamenty, erupce a další zajímavé útvary. Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek a v pátek od 20:30 hodin. Na večerní obloze 
můžeme spatřit krále planet – Jupitera. Ve vzdálených končinách vesmíru na nás dále čekají klenoty zimního 
hvězdného nebe a během večera budeme navíc pozorovat přelety Mezinárodní vesmírné stanice. Za špatného 
počasí proběhne náhradní program. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: STALO SE NESTALO. Vstupné 20 Kč.
● Výstavy STRHUJÍCÍ SNÍMKY Z VESMÍRU a Z DĚJIN PROSTĚJOVSKÉ ASTRONOMIE si můžete 
prohlédnout na začátku všech výše uvedených pozorování.

Minule jsme si dali něco zdravého, nyní poskytneme tělu příval energie. Doporu-
čujeme pro nejlevnější krůtí šunku navštívit Albert, vepřovou šunku jsme za nej-
příznivější cenu objevili v Albertu a Penny marketu, kde rovnou vemte do košíku 
i lovecký salám. Kuřecí šunku nabízí nejvýhodněji Lidl i Kaufland, kde společně 
s Teskem najdete nejnižší cenovku za anglickou slaninu. Pro vysočinu v balení si 
pak můžete zajít hned na pět míst. Přejeme dobrou chuť! 
 Průzkum proveden ve středu 30. března 2016

Naše Naše 
RESUMÉRESUMÉ

??

nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  UZENINYUZENINY

Krůtí šunka výběrová 
bal. 100g 26,90 49,90(200g) 28,90 49,90(200g) 28,90 -

Vepřová šunka
výběrová bal. 100g 19,90 29,90(200g) 27,90 21,90 25,90 19,90

Lovecký salám
bal. 100g - 19,90 27,90 21,90 23,90 17,90

Kuřecí šunka
výběrová bal. 100g 19,90 14,90 29,90 14,90 22,90 19,90
Vysočina bal. 100g 14,90 14,90 21,90 14,90 14,90 14,90
Anglická slanina

bal. 100g 18,90 21,90 24,90 17,90 17,90 24,90

Nové výzvy v rámci OP Podnikání
a inovace pro konkurenceschopnost

BlokovéBlokové
čištěníčištění

v Prostějověv Prostějově
úterý 5. dubna
Zlechovská, Na Okraji, Kosířská, Na 
Vyhlídce, Legionářská, Wichterlova, 
gen. Sachera, gen. Dudy, gen. Dudy 
a gen. Sachera - spojka, Hloučelní, 
J. Lady (Plumlovská - Mathonova), 
Plumlovská komunikace SSOK  
(kruh. objezd J. Lady - Albert)

středa 6. dubna
K. Svolinského (Kpt. O. Jaroše -
V. Špály), K. Svolinského - parko-
viště (Kpt. O. Jaroše - V. Špály), 
V. Špály, J. Zrzavého, K. Svolin-
ského (V. Špály - Billa), A. Slavíč-
ka, K. Svolinského - parkoviště 
(V. Špály - Billa)

čtvrtek 7. dubna
Kpt. O. Jaroše (K. Svolinského 
- průchod), A. Fišárka, B. Dvor-
ského, C. Boudy, S. Suchardy, Kpt. 
O. Jaroše - parkoviště, C. Boudy - 
parkoviště
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Jarní úklid proběhne v Prostějově stejně jako loni v měsíci dubnu a zahájen 
bude již dnes, tj. v pondělí 4. 4. 2016. Počínaje tímto dnem budou po městě 
rozmisťovány velkoobjemové vany v termínech níže uvedeného seznamu. 
Stejně jako každý rok se bude odpad třídit na velkoobjemový (jedná se o 
odpad z domácností, který je rozměrný a není možno ho umístit do popel-
nic (např. koberce, linolea, starý nábytek) a biologický (odpad ze zahrad), 
který se bude odkládat do speciálních pytlů. Kontejnery-vany budou na 
místě vždy v určený den od 15:00 hodin do naplnění, nejdéle však do 18:00 
hodin. Naplňování každé vany odpadem bude sledováno a třídění odpadu 
kontrolováno pověřeným pracovníkem svozové společnosti .A.S.A.TS Pro-
stějov, jelikož jsou určeny pouze pro velkoobjemový a zahradní odpad. Do 
těchto van není možné odkládat odpad nebezpečný (barvy, ředidla, aku-
mulátorové baterie, pneumatiky) a žádný průmyslový nebo živnostenský 
odpad. Dále není povoleno dávat do van větší množství inertního odpadu 
(rumisko, hlína). 

Jarní úklidJarní úklid   20162016

Harmonogram:  
pondělí 4. dubna: sídl. Hloučela 
- C.Boudy, sídl. Hloučela - Ant.Sla-
víčka, sídl. Hloučela - V.Špály, sídl. 
Hloučela - J.Zrzavého
úterý 5. dubna: sídl. Svobody -u 
staré benziny, J.V. Myslbeka u tř. 
odpadu, Šmeralova - proti teplárně, 
Šmeralova - dál k rybníku
středa 6. dubna: Waitova - Dr. Ho-

ráka, Mozartova, Okružní ul. za hos-
tincem U posledního haléře, B.
Němcové
středa 7. dubna: Česká-Máchova, 
Riegrova, Drozdovice - u trafiky, Ví-
covská – V.Škracha
čtvrtek 8. dubna: Fanderlíkova - u 
Sezaka, Fanderlíkova – školka, Kpt. 
O. Jaroše, Za veledromem naproti č.8
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rubrikyrubriky
Večerníku

MAJSTRŠTYK:MAJSTRŠTYK:

Prostějovská fotbalová mašina ne-
polevuje v tempu a ovládla i třetí 
jarní duel, když deklasovala Třebíč 
na jejím hřišti. A díky další ztrátě 
Vítkovic má na čele k dobru již vý-
razných šest bodů.

DEBAKL:DEBAKL:

Na tvrdou zem spadli po prvním 
jarním kole fotbalisté Mostkovic.
V Náměšti inkasovali třikrát do pau-
zy i třikrát po přestávce a po debaklu 
1:6 se poroučeli až na poslední pozi-
ci v „B“ skupině I.A třídy.

ČÍSLO:ČÍSLO:

8
Mezinárodní hokejový tur-
naj mládeže SIDA Cup napsal
o víkendu svůj již osmý ročník
a o celkové prvenství se utkalo 
hned osm mužstev z České repub-
liky, Slovenska i Rumunska.

VÝROK:VÝROK:

„JÁ UŽ DO
KOSTELCE 
NEPOJEDU.

NIKDY!“
kouč Pivína Jaroslav Svozil byl 
zklamán výkonem rozhodčích 

při derby

KOMETA: KOMETA: 

LUCIE 
ŠAFÁŘOVÁ

Prostějovská tenistka se sice ne-
dostala do výběru Petra Pály, ale 
po boku Američanky Mattekové-
-Sandsové dokráčela na turnaji v 
Miami až k samotnému triumfu 
ve čtyřhře.

Není to nešvar jen fotbalových soutěží, že zá-
pasy občas neprobíhají zcela v duchu fair play.
S něčím podobným se potýkali i ve stolním te-
nisu, kde se stávalo, že se týmy dopředu domlu-
vily na remíze doma i venku a zápasy se uskuteč-
nily jen na papíře. Lékem na tento problém se 
měly stát dvě novinky zavedené od této sezóny. 
Tou první z nich je změna bodování, kdy se za 
výhru dávají čtyři body místo tří, tou druhou 
společné předzápasové focení. A jak se zdá, 
tak se podařilo dosáhnout pokroku. Možná by 
podobný nástroj našel své uplatnění i v kopané, 
kde se čas od času šíří tu více, tu méně zaručené 
zprávy, že některé oddíly nastupují s takzvaný-
mi černochy. Samozřejmě již dnes je tu možnost 
přímé konfrontace, ale ta platí pouze na jednom 
konkrétním místě a v jasně daný čas, zatímco 
tady by se díky možnosti archivace nabízela i do-
datečná kontrola. Navíc je to metoda nenáročná 
na čas ani materiál, digitální foťák či kvalitní mo-
bil vlastní v dnešní době téměř každý.

Zajímavým příběhem nyní žije řecká kopaná.
O různá extempore a násilnosti nebyla v taměj-
ších hledištích nouze, tudíž národní vláda rozhod-
la o zrušení letošního ročníku pohárové soutěže. 
Vzhledem k opakovaným nepokojům a neschop-
nosti klubů i fotbalového svazu zajistit si pořádek, 
zní tento verdikt logicky i legitimně a může sloužit 
jako varování, že něco podobného může potkat
i ligu, pokud se situace nezlepší. Jenže problém 
je na světě, protože FIFA hrozí řeckému svazu, že 
ho vyloučí ze svých soutěží pro vměšování státu.
I tady je srozumitelná snaha mezinárodní orga-
nizace, aby vše běželo čistě v její režii a průběh 
soutěží nedirigovala politická elita. Jenže pokud 
by chtěla dosáhnout absolutní nezávislosti, tak by 
bylo nejlepší zrušit veškerou veřejnou podporu. 
Protože pokud do fotbalu míří peníze ze státních 
i místních rozpočtů, měly by mít i tyto orgány 
právo v extrémních případech zasáhnout a třeba 
i soutěž přerušit. Zajistit pořádek je přece jedním 
ze základních úkolů státu.

Samotná myšlenka návratu kopané zpět do 
Sportovní ulice zní velice atraktivně. Kdo by ne-
chtěl znovu navštívit toto legendární místo, které 
bylo dějištěm velkých úspěchů, nostalgicky za-
vzpomínat a znovu zažít podobně zdařilou éru? 
Trochu to připomíná snahy o obnovu brněnské-
ho stadionu za Lužánkami či nedávné slávistic-
ké snění o přesunu ze Strahova zpět do Edenu. 
V případě páteční novinky to ale tak trochu za-
vání aprílovým žertíkem. Vznik zcela nového 
fotbalového oddílu v době, kdy se okresní týmy 
potýkají s nedostatkem hráčů a každým rokem 
jich ubývá, navíc při uvážení, že bájný stadion je 
zcela zdevastovaný a vyžaduje nákladné obavy, 
vzbuzuje spíše řadu otázek. Stejně tak jako osoba 
samotného fotbalového mecenáše, který nemá 
zkušenosti s řízením fotbalového klubu. Nechci 
nikomu brát iluze a rád se budu mýlit, v tomto 
případě bych ale raději byl opatrnější, spíše to
v tuto chvíli připomíná snahu o krátkodobé zvi-
ditelnění se než reálný a dlouhodobý projekt.

PING-PONG VYZRÁL NA PODVODY VMĚŠOVÁNÍ SE STÁTU DO FOTBALU APRÍLOVÉ FOTBALOVÉ PŘEKVAPENÍ

TREFA D      ČERNÉHOTREFA D      ČERNÉHO

SONDA 
JIŘÍHO

MOŽNÉHO

Jiří MOŽNÝ
PROSTĚJOV „Opci ti neuplatníme, přednost dostane o deset roků mladší Vojta Augustin.“ Přibližně tato 
slova si v polovině minulého týdne vyslechl třicetiletý odchovanec prostějovského hokeje Jakub Čuřík. 
Postavou nevyčnívající, ale na ledě i na střídačce nepřehlédnutelný hráč, oblíbenec fanoušků a jeden
z mála místních odchovanců. Přesto si nyní musí hledat angažmá...

ČUŘÍK HOZENČUŘÍK HOZEN
PŘES PALUBUPŘES PALUBU

Foto: Jiří Možný➢ČTĚTE NA STRA NĚ 35

Cyklisté udrželi opory a chtějí být nejlepší

PROSTĚJOV S podzimním 
mistrem Evropy Wojciechem 
Pszczolarským i předvánočním 
mistrem republiky Luďkem 
Lichnovským navštívili zástupci 
SKC Tufo Prostějov primátorku 
Alenu Raškovou a její náměst-
ky Ivanu Hemerkovou a Zdeňka 
Fišera. Při pátečním setkání na 
opravované radnici hýřil celý 
tým dospělých optimismem
a tuto dobrou náladu si přenesl 
i do české klasiky, na závodu Br-
no-Velká Bíteš-Brno vybojoval 
Tomáš Koudela bronz.
„Jsme natolik silní, že bychom se 
měli rvát o nejlepší umístění. Mys-
lím si, že bychom mohli vyhrát 
Český pohár, tým jsme proti loňsku 
značně posílili a cíle máme nejvyš-

ší,“ nezastíral Tomáš Konečný, jenž 
drží trenérskou taktovku společně s 
Michalem Mráčkem.
Posilami pro ročník 2016 se sta-
li špičkový polský dráhař Adrian 
Teklinski, mladíci Marin Spudil
s Matějem Štibingerem, Petr Ham-
pl a nový kapitán týmu Tomáš Me-
dek. „Petr s Tomášem jsou tahouni, 
kteří by měli jít příkladem mladým 
juniorům. Doplní hlavně Matěje 
Zahalku a Tomáše Koudelu, kteří 
jsou naším základem pro silnice. 
Na nich budou stát naše úspěchy či 
neúspěchy,“ předpokládá Konečný.
Navázat na dosavadní úspěchy by 
chtěl rovněž Luděk Lichnovský, jenž 
prosincovým titulem v bodovačce 
překvapil i sám sebe. „Ze všech disci-
plín mám bodovačku nejradši, to je 

opravdu můj oblíbený závod. Chtěl 
bych se pokusit o obhajobu a moje 
ambice jsou ještě větší. Věřím, že se 
mi podaří nominace na mistrovství 
Evropy a tam bych rád vyjel nějaký 
dobrý výsledek. A pokud by to vy-
šlo, tak bych se snad mohl dostat i na 
mistrovství světa,“ zasnil se.
A jen pouhý den po tomto slavnost-
ním setkání se naplno rozjela domá-
cí silniční sezóna a prostějovská stáj 
rozhodně nebyla jen do počtu. Za 
vítězným duem Bucháček, Kukrle
z Whirlpoolu totiž dospurtoval třetí 
Tomáš Koudela. A dařilo se i jeho 
kolegům, Petr Hampl dojel sedmý, 
Matěj Zahálka hned za ním a také 
Marek Šipoš, Tomáš Medek a Mar-
tin Spudil se vešli do elitní třicítky. 
 (jim)

MIAMI, PROSTĚJOV Bez dvou 
nejlepších českých tenistek se národní 
tým představí ve Švýcarsku, kde se 
bude v polovině dubna hrát fedcu-
pové semifinále. Obhájkyním loň-
ského vítězství tentokrát nepomůže 
Petra Kvitová ani Lucie Šafářová. 
Obě prostějovské hráčky se na tom 
domluvily při setkání s nehrajícím 
kapitánem Petrem Pálou v Miami.

„Holky v současné době prožívají 
zatím nepoznaná období svých ka-
riér. Potřebují se dostat do špičkové 
formy, trošku se nakopnout. Pro-
to jsme se domluvili, že tentokrát
v nominaci nebudou. Odehrály 
toho v soutěži strašně moc, pro Švý-
carsko ale s nimi nepočítám,“ potvr-
dil informaci Petr Pála.
 Dokončení na straně 39 >>>

Kvitová a Šafářová 
vynechají Fed Cup!

čtyřhře.

Foto: internet

PROSTĚJOV Z přízně prostějov-
ských radních se mohou i nadále 
těšit prvoligoví hokejisté LHK 
Jestřábi Prostějov. Zatímco před 
rokem obdrželi na základě smlou-
vy o reklamě dotaci ve výši tří mili-
onů korun společně s dalšími 600 
tisíci korun na platbu DPH. Nyní 
stejnou formou dostanou celkem 
pět milionů! Počkat si ale musí 
basketbalisté, kterým se dolaďují 
formality podobné smlouvy.
Prvoligový hokej je pro současné 
vedení města velkou prioritou, letos 
LHK Jestřábi obdrží štědřejší dotaci. 
„Také v tomto roce jsme přikročili
k osvědčenému formátu z loňska, kdy 
jsme A tým hokejového klubu pod-
pořili výraznou částkou na základě 
smlouvy o reklamě. V úterý devěta-
dvacátého března jsme v radě města 
schválili pro rok 2016 částku pěti 
milionů korun včetně DPH,“ infor-
movala Večerník Ivana Hemerková, 
náměstkyně primátorky Prostějova. 

Smlouva na uvedenou sumu samo-
zřejmě podléhá schválení zastupi-
telstvem, jehož jednání proběhne v 
pondělí 4. dubna. „V loňském roce 
Jestřábi podle smlouvy splnili všech-
ny podmínky, s jejich prezentací měs-
ta jsme spokojeni. Navíc v nedávno 
skončené sezóně dosáhli výrazného 
úspěchu,“ dodala Ivana Hemerková. 
Názor prvního muže Jestřábů Jaro-
slava Luňáka vám bohužel nepři-
neseme, Večerníku bohužel nebral 
telefon a nereagoval ani na žádost 
prostřednictvím e-mailu...
Už na konci února letošního roku pro-
stějovští radní rozhodli, že stejnou for-
mou podpoří v roce 2016 také basket-
balisty. BK Ariete Prostějov zatím od 
města nedostali běžnou dotaci, jejich 
finanční podporu hodlalo město vyře-
šit rovněž smlouvou o reklamě. „Když 
jsme se podívali na stanovy tohoto 
klubu, zjistili jsme, že marketingovou 
činnost v nich nemá ustanovenou. 
 Dokončení na straně 39 >>>

Jestřábi dostanou pět milionů, 
Orli si budou muset ještě počkat

Tomáš Koudela 
Tomáš Koudela zahájil Český pohár 

zahájil Český pohár bronzem na „Bíteši“
bronzem na „Bíteši“

V pátek ráno navštívili prostějovští cyklisté primátorku, o den později už sbírali silniční vavříny.  Foto: Jiří Možný
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JIČÍN, PROSTĚJOV Adam Uh-
lík, Dominik Reiter a Štěpán 
Sedlák reprezentovali oddíl BC 
DTJ Prostějov na nedávném Mis-
trovství České republiky školní 
mládeže a kadetů v boxu. To se 
konalo ve dnech 11. až 13. břez-
na v Jičíně a ze středních Čech se 
celé trio vrátilo s cenným kovem. 
Všichni svorně skončili v semifi-
nále a jako útěchu obdrželi ale-
spoň bronzové medaile.
„Ani jeden z tohoto tria se bohužel 
neprobojoval až do finále, a tak si na 
nového mistra budeme muset ještě 
chvíli počkat. Kluci však nedali nic 
zadarmo,“ zhodnotil šampionát pro 
Večerník Martin Klíč, mládežnický 
kouč DTJ. Z celého tria vyzdvihl 
hlavně výkon teprve dvanáctiletého 
Adama Uhlíka. Ten ve vyřazovací 
části nejprve s přehledem porazil na 
body Brezányho z Mladé Boleslavi 
a v semifinále pak po vyrovnané 

bitvě podlehl Hauerovi z Dukly Olo-
mouc. „Adam se jeví jako veliký ta-
lent. Se svým obráceným garde dává 
soupeřům celkem zabrat. Byl dobře 
fyzicky připraven, boxoval chytře 
a s přehledem. Chybělo pár bodíků 
a byl by ve finále,“ popisoval Klíč.
Za bojovné výkony měl slova chvály 
rovněž na Dominika se Štěpánem. 
„Musí na sobě ale ještě zapracovat. 
Jak po technické, tak po fyzické 
stránce. Jsou to šikovní kluci a vě-
řím, že pokud vydrží, úspěchy je 
neminou,“ předvídá jim Klíč úspěš-
nou budoucnost. Někdejší úspěš-
ný boxer a v současnosti mimo 
jiné promotér domácích soubojů 
„A“-týmu BC DTJ Prostějov líčí i na 
splnění jiných cílů. „Za ten hlavní 
bych považoval posílení mládež-
nické základny našeho oddílu. Stále 
se nám ji vinou vysoké konkurence 
jiných i úpolových sportů nedaří 
navýšit. Dále je to příprava našeho 

nového juniorského reprezentanta 
Pavla Jána na blížící se mistrovství 
republiky juniorů, které bude záro-

veň nominací na evropský šampio-
nát,“ představil Martin Klíč nynější 
úkoly.  (jim)

JIHLAVA, PROSTĚJOV První březnovou sobotu se v Jihlavě usku-
tečnilo mistrovství České Republiky v zápase řecko-římském žáků 
a juniorů. Na Vysočinu se vydala také šestice borců zápasnického od-
dílu z Čechovic a zpět na Hanou se vrátili hned se třemi cennými kovy 
včetně jednoho zlata.
Titul juniorského mistra republiky vybojoval ve váze do 120 kilogramů 
Michal Bukva. Další junior František Nesvadbík přidal v hmotnosti do 96 
kilogramů bronz a sbírku cenných kovů zkompletoval stříbrnou medailí 
v žákovské kategorii do 63 kilogramů Vsevolod Sakal.
A také další trio si vedlo úspěšně. Dělené páté místo získali mezi žáky do 
69 kilogramů David Pospíšil a Ondřej Kumstát, šestý skončil Alois Kejík 
v žácích do 50 kilogramů.  (vs, jim)

KOSTELEC NA HANÉ, PRO-
STĚJOV Generálka na halové 
mistrovství republiky se kušis-
tům Kostelce na Hané i Plum-
lova vydařilo na výbornou. 
Při předposledním díle zimní 
pohárové soutěže pobrali mezi 
jednotlivci dohromady osm me-
dailí, když téměř stoprocentně 
opanovali ty nejprestižnější ka-
tegorie mužů, žen a juniorů.
Naprosto nejlépe si vedl Bohumil 
Korbař. Zkušený a dlouhodobě 
úspěšný plumlovský střelec ze 
šedesáti šípů jen třikrát netrefil 
desítku a o jeho prvenství nebylo 
pochyb. Druhé místo také poměr-
ně s přehledem uhájil člen Savany 

a taktéž několikanásobný repub-
likový šampion Jan Nedělník. 
V první polovině závodu na osm-
náct metrů sedmkrát minul desít-
ku a po pauze osmkrát, s celkovým 
součtem 585 bodů tak bral stří-
bro. Ta největší bitva se tak udála 
o bronzový stupínek. Jan Korbař 
z Plumlova v duelu s opavským 
Petrem Lelovským častěji trefoval 
úplný střed, naopak v „desítkách 
druhé kategorie“ byl úspěšnější 
slezský závodník. Byla to přetaho-
vaná o každý bod a nakonec jeden 
jediný rozhodl ve prospěch člena 
hanáckého oddílu.
V ženách také nebylo na nejvyšší 
příčce co řešit. Jaroslava Nedělní-

ková si udržela konstantní výkon-
nost a nakonec zvítězila o osm 
bodů před svou dcerou Hanou. 
„brambory“ navíc přidala další 
členka kostelecké ekipy Irena Hyn-
ková. Vklínit se mezi ně dokázala 
jen Sabina Kubesová ze Suchých 
Lazců, která byla dokonce v polo-
vině klání druhá, zbytek závodu jí 
ovšem nevyšel podle představ, ně-
kolik šípů jí zůstalo i pod devítkou 
a propadla se.
Nejvyrovnanější bitva o celkový 
primát nastala mezi juniory. Po 
prvních třiceti šípech sice měla 
Karolína Hynková s nástřelem 272 
bodů hned devítibodový náskok 
na svého kosteleckého kolegu Do-

minika Fifku, pak se ovšem role 
téměř dokonale obrátily a výsled-
kem byla výhra loňské medailistky 
ze světového šampionátu o jediný 
bod. Na stupních je doplnila ještě 
třetí do party Tereza Skládalová.
Mezi kadety obsadila Barbora Po-
spíšilová díky zlepšení ve druhé 
polovině střeleckého představení 
čtvrtou pozici, na bronz otroko-
vického Františka Máje jí však přes 
jeho velký kolaps chybělo výraz-
ných devatenáct bodů. Nejzkuše-
nější ze všech regionálních účast-
níků František Sedláček skončil 
mezi seniory šestý.     (jim)
 Výsledky „Kostelecké halovky“
 najdete na straně 22

Čechovice mají
mistra republiky

Mladí boxeři získali tři bronzy

Trio prostějovských mládežníků BC DTJ si z Jičína vedle medailí přivezlo i společ-
ný snímek se stříbrným olympionikem ze Sydney Rudolfem Krajem.  
 Foto: archiv BC DTJ Prostějov

Kostelecká halovka patřila regionálním kušistům

Vsevolod Sakal skončil ve své váze těsně pod vrcholem a stal se vicemistrem. 
 Foto: Wrestling Čechovice
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A jak taková událost přihodila? 
Nepředbíhejme... Ona totiž už 
předzápasová situace obou soupeřů 
nebyla nejrůžovější. Oba totiž sčítali 
ztráty. To, že bude „eskáčko“ bez 
dvou stoperů, bylo vcelku jasné. Aleš 
Rus se sice poměrně rychle okle-
pal z nepříjemného zranění a jeho 
nos nevykazuje stopy po zlomenině 
z minulého zápasu, jenže na tréninku 

stačily dvě hlavičky a otřes mozku 
se přece jen ještě přihlásil. Nasazení 
do zápasu by tedy bylo velmi ris-
kantní. Co čert nechtěl, ve čtvrtek 
onemocněl i poslední ze stoperů 
Martin Sus, který se den před zá-
pasem nebyl schopen ani pořádně 
mluvit po telefonu. Horečky 
pokračovaly i v sobotu ráno a jen 
s velkým sebezapřením nakonec 
s týmem do Třebíče odcestoval 
a díky medikamentům nastoupil! 
Zdravotně v pořádku nebyl ani 
Koudelka, takže početná lavička byla 
fakticky zredukována na dva boje-
schopné hráče do pole!
Jak se ale ukázalo před utkáním, kouč 
domácích Zelníček, nad nímž se po 
neúspěšném vstupu do jarní sezóny 
vznáší Damoklův meč odvolání, na 
tom nebyl o nic lépe. Kde vlastně 
byli někteří borci v čele s Ošmerou? 
„To není otázka na mě, tu musíte 
směřovat na klubové vedení,“ la-
konicky odvětil Zelníček novinářům. 
Je veřejným tajemstvím, že na vině 
jsou nevyřešené finanční závazky 
klubu vůči hráčům...
Trenér František Jura tedy opětovně 
vsadil na nouzovou dvojici Sus - 
Zelenka, která se i tentokrát náramně 
osvědčila. „Musím kluky pochválit, 

uhlídat rychlonohé Japonce nebylo 
zdaleka snadné a Zelenka si na tomto 
postu počínal velice zkušeně,“ uz-
nale pokyvoval hlavou po zápase 
vojevůdce prostějovského 1.SK.
Utkání začalo pro favorita úžasně - 
vést po první pětiminutovce většinou 
psychicky pomůže. Domácí ale 
nebyli daleko od vyrovnání a tehdy 
podržel svůj tým Kofroň. „Je to 
vyloženě muž utkání, kdyby domácí 
vyrovnali a šli po penaltě do vedení, 
měli bychom veliké problémy se 
dostat zpět do zápasu,“ ocenil Jura 
svého gólmana. Jenže zápas se 
ubíral jiným směrem. Po zvýšení na 

dvoubrankový náskok těsně před 
přestávkou a dalších vyloučeních, šlo 
v závěru druhé půle o exhibici hostů.
A bylo hodně veselo! Prostějovu 
se totiž podařilo zvýšit náskok 
před druhými Vítkovicemi už na 
šest bodů, neboť severomoravský 
tým i potřetí v  jarní části pouze 
remizoval, tentokrát na domácí 
půdě s Mohelnicí. A pokud by 
se eskáčku podařilo vylepšit 
úžasnou jarní bilanci tří výher 
a skóre 13:1 i teď v sobotu od 15:30 
hodin v Břeclavi, pak už by určité 
možnosti začaly nabírat skutečně 
konkrétních kontur...

●● Co říci k tak specifickému zá-
pasu, kde jste si mohl ve druhém 
poločase číst noviny?
„Přesně tak, měl jsem tam jediný 
zákrok. (úsměv) Takový zápas jsem 
opravdu nikdy nezažil. Všechno 
rozhodl první poločas. Je jistě štěstí, 
že domácí své dvě šance nepromě-
nili. Osobně vidím jako rozhodující 

moment zákrok brankáře v nasta-
vení prvního poločasu, po němž 
byl vyloučen, a my z penalty přidali 
druhou branku. Co pak už mohla 
Třebíč dělat?“
●● Za stavu 1:0 jste měl téměř zlo-
mový zákrok proti střele Dogui-
ho, jak jste tento okamžik viděl?
„Podařilo se mi vystihnout stranu 
a míč vytěsnit na rohový kop. Jsem 
moc rád, že jsem konečně mohl 

klukům účinně pomoci. V pře-
dešlých dvou zápasech se ke mně 
zrovna mnoho míčů ani nedostalo.“
●● Dva zápasy s nulou a skóre 
11:0, to asi nikdo nečekal?
„Po těch přípravných utkáních 
v žádném případě... (smích)  Ani 
v nejrůžovějších snech bych si 
nepředstavoval, že dostanu 
pouze jediný gól a my na-
opak tolik nastřílíme. 
Navíc nám hrají do karet rozpačité výsledky 

Vítkovic. Je to fantastické 
a musíme se snažit udržet toto 

herní rozpoložení co nejdéle.“
●● Jak jste se zabydlel na pozi-

ci brankářské jedničky?
„Je to pro mě super a moc si to uží-
vám.“

HRÁČ
                    VEČERNÍKU

PODLE

ZDENÌK KOFROÒ
Kdo si představoval, že po odchodu zkušeného 
Bureše se automaticky posune na místo jedničky 
právě Kofroň, který mu dosud většinou kryl 
záda, mýlil by se. Ono by to ani z trenérského 
hlediska nebylo zrovna prozíravé. V přípravných 

zápasech se proto dělili oba brankáři o post mezi 
třemi tyčemi rovným dílem a kouč Jura pečlivě 

sledoval. V Kunovicích poslal do branky Kofroně 
a až ve třetím zápase si může k tomuto rozhodnutí 
blahopřát. Jak známo, rozdílového gólmana nedělá 

pouze bezchybný výkon, ale fakt, že v rozhodující chví-
li vytáhne bravurní zákrok. To se „Kofimu“ proti střele 
Doguiho v Třebíči podařilo. A psychické rozpoložení 
na tomto postu je obzvláště důležité.

TŘEBÍČ Už jste někdy viděli hrát 
tým v rozestavení 4-3-0? Tak to 
jste měli sledovat sobotní zápas 
MSFL mezi Třebíčí a Prostějovem! 
Kouč domácího celku Libor 
Zelníček volal po hodině hry na 
hlavního sudího, ať mu poradí, 
v jakém rozestavení má hrát, pro-
tože to se v trenérských kurzech 
neprobírá... „Ani já za svou dlou-
hou kariéru ve vrcholovém fot-
bale jsem tři vyloučení v jednom 
týmu nezažil,“ přiznal po utkání 
prostějovský špílmachr Lukáš 
Zelenka, který je ošlehaný stov-
kami zápasů v nejvyšší domácí 
soutěži, ale také zahraniční lig 
i bitvami v Lize mistrů...

pøipravujeme pro vás:
●● více informací    ●● více ohlasů    ●● více fotografi í, videí

www.vecernikpv.cz

„Zápas začal pro nás ideálně rychlou brankou, poté nás navíc podržel Zdena 
Kofroň. Šanci jsem viděl z druhé strany hříště a mohu potvrdit, že jeho zákrok 
byl opravdu bravurní. Soupeře hodně nalomila neproměněná penalta, naopak 
nás posadila na koně stejná situace v závěru poločasu. Třebíč doplácela na svoji 
nedisciplinovanost. O přestávce jsme si říkali, že se nesmíme nechat vypro-
vokovat, abychom se taky nenechali zbytečně vyloučit. V průběhu druhého 
poločasu narůstala u soupeře frustrace i kvůli finančním problémům v klubu, 
takže jsem klukům říkal, abychom naše góly příliš neslavili. Bylo by to jen zby-
tečné přilévání oleje do ohně...  Začátek jarní sezóny je sice nadmíru povedený, 
ale zápas v Třebíči byl natolik specifický, že náš příliš neprověřil a nesmíme 
jeho výsledek příliš přeceňovat. I v Břeclavi se musíme stejně soustředit na naši 
hru. Cílem je samozřejmě přivézt tři body.“ Karel Kroupa
 útočník 1.SK Prostějov

OKÉNKO 
KAPITÁNA

aneb
pohledem Karla Kroupy

Machynek mimo 
hru asi mìsíc

Prostějov (tok) – Ještě zhruba po čty-
ři víkendy bude nuceně v sestavě 1.SK 
absentovat mladý stoper Lubomír 
Machynek, než mu naštíplá kost do-
volí vrátit se do hry. Naopak Aleš Rus 
už by měl být v Břeclavi připraven, nos 
mu zpevňují při zápase dvě jakési dlahy 
a s touto bandáží vypadá trochu jako 
Zoro mstitel. Soupeřovi útočníci to 
chvíli s takto vylepšeným stoperem 
nebudou mít po vizuální stránce jed-
noduché...

Starší dorostenci 
na vítìzné vlnì

Prostějov (tok) - S jarní sezónou 
přichází proměna prostějovských 
starších dorostenců, kteří začínají 
sbírat tříbodové zisky. Dvěma góly se 
prosadili v Hodoníně, když Závod-
ného gól ze závěru první půle jistil 
v poslední minutě zápasu Píchal.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

fotbalPondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz 29

TŘEBÍČ I když byli oba gólmani na počátku zimní přípravy na 
stejné startovní pozici, přece jen díky svým větším zkušenos-
tem dostal od začátku jara důvěru Zdeněk Kofroň. Ve třech 
utkáních byl zatím pouze jedinkrát překonán a v Třebíči možná 
v klíčovém okamžiku pro další vývoj zápasu podržel svůj tým. 
Po utkání sice zářil spokojeností, současně však v interview ne-
opomněl zdůraznit, jak je důležité neusnout na vavřínech...

obchodní a mediální partneři fotbalového oddílu 1. SK Prostějov

TŘEBÍČ Přestože výsledek vy-
padá zcela jednoznačně, sobot-
ní utkání dvacátého kola MSFL 
bylo dlouho poměrně vyrovnané. 
Zlom přinesla neproměněná pe-
nalta domácích a naopak suverén-
ní zvládnutí téže herní situace na 
druhé straně. Vyloučení pak dala 
zápasu charakter prostějovské ex-
hibice, který nakonec nechal do-
mácí Třebíči zazpívat kanára.

Už po necelých pěti minutách před-
vedli Hanáci skvělou kombinaci. 
Nekuda vyslal na pravém křídle do-
předu Tomáše Machálka, ten našel 

před brankou volného Kroupu, kte-
rý hlavičkou otevřel skóre - 0:1. Vzá-
pětí ale mohlo být srovnáno, když se 
Dogui opřel do míče a Kofroň střelu 
s potížemi vytáhl na roh. Jeden ze 
zásadních okamžiků nastal v 25. mi-
nutě. Sus podle názoru sudího v šest-
náctce fauloval a míč si na bílý puntík 
postavil kapitán Komínek. Tvrdou 
ranou však trefil jen pravou tyčku 
a ani dorážka za Kofroňovými zády 
neskončila! Ten ještě do přestávky 
zneškodnil Klusákův pokus. 
To už ale hráli domácí pouze o dese-
ti, protože se po nevybíravém zákro-
ku vyfauloval obránce Bagnon. Už 
v nastavení první půle se do gólové 
šance dostal Kroupa, kterého metr 
před brankovou čarou držel bran-
kář Soukup za nohu! Samozřejmě 
musela následovat červená karta 
a penalta, před kterou přišel po vy-
střídání do branky náhradní gólman 
Macháček. Ten míč z Kroupovy ko-
pačky viděl rovnou v síti - 0:2!
Na deficit dvou hráčů reagoval tre-
nér Zelníček stažením Doguiho 
a vpředu operoval pouze Japonec 

Tsuchiya. Už po pár minutách měl 
důležitý třetí gól na hlavě Tomáš 
Machálek, Macháček ale ještě našel 
míč v náručí. Úspěšný byl ještě po 
Sečkářově centru a Kroupově hla-
vičce, na další hlavičku zimní posily 
eskáčka po rohovém kopu už ale ne-
dosáhl - 0:3. Po hodině hry Nekuda 
obral na půlící čáře o míč Komínka, 
ten jeho brejk na gólmana uhasil 

faulem a také on se předčasně ode-
bral do kabin. Domácí pak hráli se 
čtyřčlennou obranou a tříčlennou 
zálohou, dopředu se občas vypravil 
jen rychlonohý Tsuchiya.
Třebíč totálně srazily do kolen dva 
slepené góly. Nejprve se na bravur-
ní kopací techniku z přímého kopu 
rozvzpomněl Zelenka - 0:4, následně 
Nekuda z boku přehodil vybíhajícího 

Macháčka a byla to již čistá rukavi-
ce - 0:5. Necelou čtvrthodinku před 
koncem Chlup vysunul Tsuchiyu 
a Kofroň včasným vyběhnutím udr-
žel čisté konto. Z protiútoku završil 
půltucet gólů v domácí síti střelou 
z hranice velkého vápna Fládr - 0:6.
Po střeleckých hodech posledních 
dvou utkání zbývá dodat jediné - 
neusnout v Břeclavi na vavřínech!

HFK Tr
1.SK Pv 0:6

Domácí záložník Chlup se snaží odstavit od míče Tomáše Machálka, ten nakonec 
svůj první gól po návratu do Prostějova vstřelil. Foto: Tomáš Kaláb

Tomáš Kaláb

Libor ZELNÍÈEK
- HFK Tøebíè:

„Veškeré karetní hrátky byly podle mého 
názoru zbytečné. Když sudí pískl penaltu 
a my ji nevyužili, nečekal jsem, že přijde 
kompenzace tak brzy... První vylouče-
ní Bagnona bylo zbytečně přísné, šlo 

o běžné fauly. Pak samozřejmě přišla chyba brankáře a s tímto 
vyloučením se nic dělat nedalo. Co jsem vůbec nepochopil, 
že za situace, kdy bylo jasné, že je po zápase, a my přemýšle-
li, jak budeme hrát za dva týdny s Břeclaví, nám sudí vyloučí 
kapitána Komínka. Zápas se stal parodií na fotbal, rozhodčí 
jej zcela degradoval! Jinak i za normální situace by Prostějov 
vyhrál, ale my už přemýšlíme o dalších zápasech.“

František JURA
- 1.SK Prostìjov:

„Přestože je výsledek jednoznačný, jed-
noduché jsme to neměli. Hned v úvodu 
jsme dali krásný gól po vypracované akci 
Nekudy s Tomem Machálkem, pak ale 
Kofroň chytil jasný gól. To byla spolu 
s neproměněnou penaltou domácích důležitá situace pro vý-
voj utkání. V šatně jsme hráče upozorňovali, že ještě není vy-
hráno, pojistkou pak byl třetí gól. Snažili jsme se roztáhnout 
hru a být v pohybu, což nám ještě ulehčilo třetí vyloučení, 
pak už se dohrávalo jen z povinnosti. Jsem rád, že jsme zápas 
dohráli bez červených karet, některé zákroky na Kroupu byly 
hodně ostré a bylo důležité udržet nervy na uzdě.“

Pozápasové hodnocení trenérù
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PROSTĚJOVŠTÍ FOTBALISTÉ VEDOU JIŽ O ŠEST BODŮ!

V Třebíči tři červené pro domácí, eskáčko vsítilo půltucet

exkluzivní
reportáž 
 pro Večerník

Tomáš
KALÁB

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz

„Úvod jara je prostě fantastický,“ říká Kofroň 
PROSTĚJOV Také v nadcházejícím dějství třetí nejvyšší soutěže přichází na 
řadu další z outsiderů tohoto ročníku MSFL, poslední Břeclav. Pro „eskáčko“, 
jakožto lídra tabulky, tak znovu půjde o rádoby povinné tři body. Proti němu 
ale bude stát nově se rodící tým, který se přes zimu snažil s většími či menšími 
úspěchy budovat trenér Ivan Dvořák.
I po třech odehraných kolech jsou fotbalisté z jižního cípu Moravy na posledním 
místě tabulky a velmi pravděpodobně tam i po víkendu zůstanou. Trenéru Dvořákovi 
odešlo v zimní přestávce z nejrůznějších důvodů několik hráčů, což na pohodě na 
první pohled odepsaného týmu nepřidalo.
V průběhu přípravy se v dobrém světle ukázaly nové tváře týmu - brankář Lukáš 
Lešňovský, záložník Roman Toth a útočník Marek Světlík. V oporu roste odcho-
vanec klubu Jan Hloch, v případě potřeby je připraven v obraně nastoupit i sám trenér 
Ivan Dvořák. Na celé jaro se podařilo udržet záložníka Lucase Carvalha, který v let-
ním přestupovém období nejspíše posílí polský celek Termalica Bruk-Bet Nieciecza.  
Jarní sestava Břeclavi je Lešňovský - Sycha, Svoboda, Lysoněk, Hloch - Košut - 
Motyčka (Radkovič), Simandl, Presl (Netopilík), Carvalho - Světlík.
Trenér František Jura by už měl mít větší variabilitu v zadních řadách, takže bude moci 
postavit optimální defenzivu, jinak se sestava od té v Třebíči významněji lišit nebude. 
Zápas na poslední chvíli mění hodinu svého výkopu, nakonec se z nezvyklého so-
botního dopoledne přesune do obvyklého času od 15:30 hodin.  (tok)

klukům účinně pomoci. V pře-
dešlých dvou zápasech se ke mně 
zrovna mnoho míčů ani nedostalo.“
●● Dva zápasy s nulou a skóre 
11:0, to asi nikdo nečekal?
„Po těch přípravných utkáních 
v žádném případě... (smích)  Ani 
v nejrůžovějších snech bych si 
nepředstavoval, že dostanu
pouze jediný gól a my na-
opak tolik nastřílíme. 
Navíc nám hrají do karet rozpačité výsledky 

Vítkovic. Je to fantastické 
a musíme se snažit udržet toto 

herní rozpoložení co nejdéle.“
●● Jak jste se zabydlel na pozi-

ci brankářské jedničky?
„Je to pro mě super a moc si to uží-
vám.“

V Břeclavi o psychickou pohodu na Uničov

Tomáš Kaláb



SK Lipová
2:0

(1:0) TJ Sokol TJ Sokol 
BělotínBělotín

Branky: 17. Petržela, 50. Novák. Rozhod-
čí: Kučera – Krpec, Vojtek. Sestava Lipové: 
R. Vybíhal – Barák, Macourek, Spáčil, Žilka 
– M. Vybíhal (77. Ryšánek), Jamrich (86. 
Růžička), Takáč, Novák – Liška, Petržela 
(46. Dostál). Hrající trenér: Pavel Růžička.

Hodnocení hrajícího trenéra 
Lipové Pavla Růžičky:

„Jsem spokojen s výsledkem i hrou. Hráli 
jsme s jedním z nejkvalitnějších týmů v 
soutěži, Bělotín je třetí a má velice dobrý 
tým. Nastoupili jsme klasicky zezadu a 
čekali jsme na brejky a standardky, přesně 
to se nám také vyplatilo. První gól dal po 
Takáčově přihrávce Petržela, druhý po 
dlouhém autu Novák. Hosté se snažili 
vyrovnat, takže se nám otevíraly brejky a 
šance, jimiž jsme mohli vítězství potvrdit. 
Hlavně Martin Liška byl ve dvou velkých 
možnostech, větším rozdílem jsme ale už 
nezvítězili.“

TJ Sokol 
Čechovice1:2

(0:1) TJ SigmaTJ Sigma
LutínLutín

Branky: 66. Kolečkář – 22. Kolečkář 

vlastní, 61. Skoumal. Rozhodčí: Kološ 
– Kopecký, Perutka. ČK: 90. Jano (Č). 
Sestava Čechovic: D. Klimeš – M. Po-
spíšil, Jano, Šmíd, Kupka – Němeček, 
O. Frys, Kolečkář (88. Haluza), Hanák 
– Jahl, Chmelík (78. Hejduk). Trenér: 
Evžen Kučera.

Hodnocení trenéra Čechovic 
Evžena Kučery:

„Jsem maximálně spokojený s bojovností i 
nasazením a jsem na kluky hrdý. Odehráli 
velice kvalitní utkání a podle mě si zaslou-
žili minimálně remízu. Bohužel jsme ale 
o gól prohráli, o čemž rozhodla trojice 
Nejezchleb, Skopalík, Los. Tyto kluky 
mám rád, něco jsme spolu prožili, ale teď 
už to jsou soupeři. Před zápasem jsem 
měl obavy, věděl jsem ale, že proti silným 
mužstvům jsme schopni odehrát dobré 
utkání a problémy máme spíše s těmi slab-
šími. Náš jediný gól dal Kolečkář, když Jahl 
prošel u lajny přes tři hráče, předal Chme-
líkovi a Bořa našel Fanu samotného před 
brankářem. Doufám, že tento výkon kluky 
povzbudí a vezmou si z něj ponaučení, při 
troše štěstí jsme mohli bodovat.“

FC Beňov

2:0
(0:0)

TJ Sokol TJ Sokol 
Klenovice na Klenovice na 

HanéHané

Branky: 46. Horák, 78. Zbořilák. 
Rozhodčí: Knop – Oulehla, Odstrčil. 
Sestava Klenovic: Miler – L. Frys, 
Liška, T. Cetkovský, Losman – Sig-
mund (54. Popelka), Zbožínek, Roze-
hnal, Všianský (77. Přikryl) – Borov-
ský, Pytela. Trenér: Vladimír Horák.

Hodnocení trenéra Klenovic 
Vladimíra Horáka:

„S výsledkem jsem nespokojen, byl to 
remízový zápas. Po půlce jsem si mys-
lel, že bod uhrajeme, ale pak jsme udě-
lali dvě chyby, které soupeř potrestal. 
Herně to špatné nebylo a v první půli 
jsme byli lepší, měli jsme i gólové šan-
ce, ale neproměnili jsme je. Celý prů-
běh pak ovlivnila chyba brankáře při 
rozehře na počátku druhé půle. Pak 
jsme to otevřeli, ale šance jsme opět 
nedali a po jednom z brejků nás do-
mácí potrestali. Začali jsme sice hrát 
na tři útočníky a nakopávali jsme na 
ně balony, nedokázali se ale prosadit 
a naopak naše obrana byla otevřená, 
takže Beňov chodil do brejků.“

TJ Sokol Plumlov

2:1
(2:1)

FK Spartak FK Spartak 
Lipník nad Lipník nad 

BečvouBečvou

Branky: 22. Gryglák, 43. Olejník – 15. 

Kovařík. Rozhodčí: Mucha – Pešava, 
Halenka. Sestava Plumlova: Simandl 
– Olejník, Kocourek, Gryglák, J. Kiš-
ka – Křupka (60. Fabiánek), Zablou-
dil (80. Varga), Ševcůj (71. Frýbort), 
Matula (85. Voráč) – Dvořák (89. Vy-
sloužil), Hladký. Trenér: Petr Kiška.

Hodnocení trenéra Plumlova 
Petra Kišky:

„Toto utkání ani na jedné straně příliš 
fotbalové krásy nenabídlo a vzhle-
dem k terénu to bylo spíše o bojov-
nosti. Řekl bych, že se jednalo o spíše 
remízové utkání jen pár šancemi, 
nám se ale nepříznivý stav 0:1 poda-
řilo po dvou Matulou krásně zahra-
ných standardkách otočit. Na domá-
cím hřišti bývají tři body povinností, 
ale ne vždy je to jednoduché. Navíc 
po výsledcích ze zimní přípravy jsem 
měl strach, aby inkasovaná branka 
kluky nezlomila, jenže je to naopak 
nakoplo a předvedli velké nasazení i 
bojovnost.“

SK Náměšť
na Hané6:1

(3:0) TJ Sokol TJ Sokol 
MostkoviceMostkovice

Branky: 16., 28., 63. a 70. Šoupal, 38. 
a 73. Heil – 89. Šlambor. Rozhodčí: 

Zbýňovec – Jurčák, Hubený. Sestava 
Mostkovic: Fischer – Walter, Milar, 
Pořízka (75. Chmelař), V. Vojtíšek – 
Musil (60. Bureš), Hatle, Kapounek 
(46. M. Vojtíšek) – Dadák (65. Kli-
meš), Ordelt (57. Šlambor), Šlézar. 
Trenér: Jiří Kamenov st.

Hodnocení trenéra Mostkovic 
Jiřího Kamenova:

„Vypadalo to hrozně. Po patnácti mi-
nutách jsme si dali první vlastní gól, 
do třicáté minuty druhý a na konci 
poločasu třetí, žádná dobrá atmosfé-
ra tak nepanovala. Hráči nesplnili to, 
s čím jsme do utkání šli, nefungoval 
nám systém jak se chovat a z jede-
nácti hráčů mohu pochválit pouze 
Hatleho. Postavení, sbíhání, nabíd-
ka, zpracování, přihrávky, vracení se, 
všechno bylo špatně. Nakonec jsme 
dostali šest branek a jednou jsme 
ještě vykopávali míč z čáry. Musíme 
to však smazat a okamžitě na to za-
pomenout. Ve Velké Bystřici kluci 
po přestávce splnili vše do puntíku 
a soupeře jsme přejeli, tady to byl 
úplný opak. Soupeř byl hratelný a 
nezaslouží si to žádná omluvná slova, 
byli jsme naivní až trapní. Potřebuji 
nažhavený tým, který bude mít vůli 
otočit nepříznivý zápas.“  (jim)

3:3KRA
JES

KRALICE NA HANÉ, PROSTĚJOV 
Po remíze s aktuálně čtvrtým 
Šternberkem a vítězství v Dolanech 
se fotbalistům Kralic vydařilo rovněž 
třetí jarní kolo. Ač jim los postavil 
do cesty toho nejtěžšího možného 
soupeře, nezalekli se ani lídra kra-
jského přeboru celkově již pošesté 
v řadě neprohráli. Tentokrát se tak 
stalo po velice divokém výsledku, 
diváci viděli na Hané hned šest gólů 
rovnoměrně rozložených mezi oba 
týmy i oba poločasy.
„Jsem spokojen. Jeseník byl favor-

item, navíc nám chybělo hned pět 
hráčů základní sestavy - Lehký, Neoral, 
Troneček, Dostál i Petržela. Příležitost 
tak dostali všichni hráči z lavičky, ukázalo 
se ale, že to není náš hendikep a moc mě 
potěšilo, jak se toho zhostili. Hráli velice 
kolektivně a ukázali, že s nimi mohu 
počítat,“ usmíval se navýsost spokojený 
kouč domácího celku Ivo Gottwald. 
Jeho mužstvo si tak začíná budovat 
respekt u soupeřů. Nejenže odskočilo 
předposledním Chválkovicím již na 
deset bodů, navíc si pojistilo šesté místo 
a pevněji se zabydluje v lepší polovině 
tabulky. „Myslím si, že jsme hosty ničím 
nezaskočili. Hosté k nám jeli s velkou 
pokorou a věděli, že je nečeká nic jed-
noduchého. Naše pozice byla velice 
solidní a také samotný zápas jsme za-

hájili dobře,“ nepřijímal roli kouč až tak 
jasného outsidera, jak napovídal více než 
dvacetibodový rozdíl.
A byly to právě Kralice, kdo jako první 
dostal míč do sítě. Běžela teprve šestá 
minuta hry, když Císař kopal standardku, 
Hlačík šel nebojácně do souboje s ob-
ranou a Lexa uklidil odražený míč do 
sítě - 1:0. „O několik minut později navíc 
vyběhl jejich gólman, k míči se ale dos-
tal Kováč a zkoušel to z velkého vápna 
obloučkem do prázdné brány. Bohužel 
balon doskákal vedle. Hosté tedy 
zpozorněli, převzali iniciativu a po sérii 
nešťastného přihrávání mezi obránci a 
brankářem přišel výkop z nouze a hráč to 
náhodně trefil s větrem do šibenice,“ pop-
isoval zkušený lodivod cestu k jesenick-
ému vyrovnání. V samotném závěru 

úvodní půlhodiny se navíc vyslanci ze 
severu Moravy podařilo obrátit vývoj. To 
Navrátil uspěl ve sprintu s kralickými za-
dáky a podruhé dostal míč za čáru – 1:2. 
„Až do pauzy pak už žádné šance nebyly, 
i do druhé půle jsme ale šli s pokorou a z 
pečlivé defenzivy. Soupeř byl dopředu 
bojácný, my jsme však zůstali trpěliví a po 
ose Lexa, Martinka, Surala přišel ve vápně 
křižný centr a Kováč zakončil nádhernou 
akci důrazným skluzem na 2:2,“ těšilo 
Gottwalda.
Ani toto ovšem ještě nebylo vše. Hosté 
se snažili strhnout skóre zpět na svou 
stranu a po jednom rohovém kopu se 
jim to zásluhou Kysely i podařilo, Kraličtí 
tak měli bez nastavení jen sedm minut, 
aby se znovu dotáhli. A tento drobný 
časový úsek jim stačil. „Kováč přešel přes 

dva stopery, ten druhý ho fauloval za 
žlutou kartu a z trestňáku Honza Nečas 
překrásně vystřihl šibenici v soupeřově 
bráně. A myslím si, že to je odpovída-
jící výsledek,“ přemítal Gottwald. Di-
váci si tak přišli na své a mohli odcházet 
příjemně naladěni. „Opět jsme dali 
tři branky a svědčí to o tom, že zimní 
příprava se slabšími soupeři byla velice 
dobrá volba. Teď nás čeká další těžký 
zápas v Ústí, které se k Jeseníku do-
táhlo na tři body a atakuje první pozici. 
Pojedeme tam s pokorou, ale v klidu a 
nebojácně,“ předeslal Ivo Gottwald před 
duelem jednadvacátého kola krajského 
přeboru, který se uskuteční v neděli 10. 
dubna od 10:00 hodin.  (jim)
Statistiky z utkání najdete na straně 23 
dnešního vydání

1:0URČ
LOS

URČICE Jezdili po zadku! O zá-
chranu bojující Určice se na jaře 
prezentují výbornými výkony. 
Základem je nasazení a bojo-
vnost. Tyto atributy byly podep-
sány i pod nedělním vítězstvím 
s Velkými Losinami. „Za přístup 

k utkání musím kluky opravdu 
pochválit,“ usmál se spokojený 
trenér vítězného týmu Radek 
Tomšic. Utkání rozhodl jediný gól, 
který vstřelil v polovině prvního 
poločasu Petr Halouzka.
Určickým fotbalistům vyšel 
excelentně nástup. Doslova pod nimi 
hořela tráva a soupeř se s míčem 
moc nepotkával. Odměnou za toto 
počínání byl domácím vedoucí gól. 
Tomáš Menšík vypálil na hostujícího 

brankáře Hatalu, jenž ho s námahou 
vyrazil. Míč doputoval k Zapletalovi, 
jenž se neukvapil a posunul ho ještě 
lépe postavenému Halouzkovi - 1:0. 
Domácí byli na koni a zle soupeře 
dusili. Další šance měli postupně Za-
pletal, Hochman a Halouzka. Na body 
tak ovládli první dějství domácí mno-
hem jednoznačnějším způsobem, než 
napovídalo skóre. 
Po změn stran se ale obraz hry změnil. 
Velké Losiny rázem držely více míč 

na kopačkách, ale semknutá určická 
parta nepovolila. Na hrotu byl kanon-
ýr Šinogl zcela odříznutý a marně 
čekal na finální přihrávku. Přes op-
tickou převahu si kloudnou příležitost 
nevytvořily a domácí mohli slavit své 
první jarní vítězství. 
„První poločas nám vyšel se vším 
všudy. Hráli jsme koncentrovaně a 
soupeře k ničemu nepustili. Po změně 
stran nás hosté zatlačili, ale v kon-
covce nebyli nebezpeční. Výkon týmu 

byl stoprocentní,“ pochvaloval si své 
svěřence Radek Tomšic. 
Určičtí, kteří v obou jarních zá-
pasech udrželi neporazitelnost, 
se budou pokoušet o prodloužení 
této série ve Šternberku. Na jeho 
trávníku nastoupí v sobotu 9. 
dubna s výkopem v 16:00 hodin. 
„Nepříjemný soupeř. Pokud ale kluci 
předvedou stejné nasazení jako dnes, 
tak by to mohl být zajímavý zápas,“ 
uzavřel určický lodivod Tomšic.  (zv)

Pondělí 4. dubna 2016
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MORAVSKOSLEZSKÁ 
FOTBALOVÁ LIGA:

21. kolo: Břeclav – 1.SK Prostějov (so-
bota 9.4., 10.30, rozhodčí: Slabý – Sedlá-
ček, Líkař).

SMOOS KRAJSKÝ PØEBOR:
21. kolo: Šternberk – Určice (sobota 
9.4., 16.00), Ústí – Kralice na Hané (ne-
děle 10.4., 10.00).

ALEA SPORTSWEAR 1.A 
TØÍDA, SKUPINA „A“:

17. kolo, neděle 10. dubna, 10.00: 
Černovír – Konice.

KRÁL SPORTOVNÍ TRÁVNÍKY 
1.A TØÍDA, SKUPINA „B“:

17. kolo, neděle 10. dubna, 16.00: 
Plumlov – Opatovice-Všechovice (so-
bota 9.4., 16.00), Klenovice na Hané 
– Slatinice (sobota 9.4., 16.00), Most-
kovice – Čechovice, Lutín – Lipová.

CLEAN4YOU 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „A“:

17. kolo, sobota 9. dubna, 16.00: Dub 
nad Moravou – Vrchoslavice, Nezamys-
lice – Přerov „B“, Tovačov – Kostelec na 
Hané (neděle 10.4., 16.00), Pivín – Hor-
ní Moštěnice (neděle 10.4., 16.00).

FGP STUDIO 1.B TØÍDA, 
SKUPINA „B“:

17. kolo, sobota 9. dubna, 16.00: Ba-
bice u Šternberka – Jesenec, Otinoves 
– Protivanov, Hvozd – Nové Sady „B“ 
(neděle 10.4., 16.00).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA - U19:
19. kolo: 1.HFK Olomouc – 1.SK Pro-
stějov (neděle 10.4., 10.00, Bernatík – Ol 
KFS, Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U17 

– jaro:
6. kolo: 1.SK Prostějov – Znojmo (ne-
děle 10.4., 10.00, Dubravský – Ol KFS, 
Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ LIGA – U16 

– jaro:
6. kolo: 1.SK Prostějov – Znojmo (ne-
děle 10.4., 12.00, Ol KFS – Dubravský, 
Ol KFS).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 

SKUPINA „E“ - starší:
21. kolo: Čechovice – Zubr Přerov (ne-
děle 10.4., 10.00).

MORAVSKOSLEZSKÁ 
DOROSTENECKÁ DIVIZE, 
SKUPINA „E“ - mladší:

21. kolo: Čechovice – Zubr Přerov (ne-
děle 10.4., 12.30).

RELAX CENTRUM GÓL 
KRAJSKÝ PØEBOR DOROSTU:
17. kolo: Konice – Chomoutov (sobota 
9.4., 10.00), Určice – Černovír (neděle 
10.4., 9.30), Kostelec na Hané – Nemila-
ny (sobota 9.4., 11.00).

LION SPORT KRAJSKÁ 
SOUTÌŽ - dorost:

17. kolo: Smržice volno, Protivanov – 
Ústí (neděle 10.4., 11.00).

PØEBOR OFS PROSTÌJOV - 
SPORTIKA II. TØÍDA:

17. kolo, neděle 10. dubna, 16.00 
hodin: Otaslavice – Držovice (sobo-
ta 9.4., 16.00), Určice „B“ – Skalka, 
Smržice – Haná Prostějov, Horní 
Štěpánov – Brodek u Prostějova, Ol-
šany – Zdětín (sobota 9.4., 16.00), 
Vrahovice – Čechovice „B“ (sobota 
9.4., 16.00), Němčice nad Hanou – 
Přemyslovice.

III. TØÍDA:
13. kolo, neděle 10. dubna, 16.00 ho-
din: Nezamyslice „B“ – Čechy pod Ko-
sířem (10.00), Brodek u Konice – Kos-
telec na Hané „B“, Výšovice – Bedihošť, 
Dobromilice – Tištín, Kladky – Protiva-
nov „B“, Vícov – Ptení.

zapasove

menicko

zapasove

menicko
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Premiérové soutěžní kolo naší fotba-
lové tipovačky - DEVÍTKA VEČER-
NÍKU nepostrádalo dramatičnost. 
Z  téměř stovky tipujících se však 
může smát jen jeden - Josef Trubka, 
jenž nasbíral jako jediný jedenáct 
bodů. Další trojice zůstala o bod zpět. 
Vítězný recept Josefa Trubky se zaklá-
dal na důvěře ve favority. Na jeho tiketu 
nebyla jediná remíza. Odhadl výsledky 
sedmi zápasů z devíti a dostala ho pouze 
plichta Hané a porážka Bedihoště. Josef 
Trubka se tak může těšit na odměnu 
v podobě multipacku výběrových piv a 
k tomu i permanentní vstupenku na jarní 
duely prostějovského eskáčka. 
Jak jste tipovali? Drtivá většina výsled-
ků vás nezaskočila. Největší tutovkou se 
ukázala výhra eskáčka v Třebíči, hodně 
jste věřili Skalce a také Lutínu. Absolutně 
vás zaskočila remíza Hané s Olšany a vý-
hra Dobromilic v Bedihošti. 
Výsledky: 1. HFK Třebíč - 1.SK Prostě-
jov 0:6 (75 správných tipů), 2. Čechovi-
ce - Lutín 0:1 (56), 3. Kostelec - Pivín 2:0 
(35), 4. Skalka - Brodek u Pv 1:0 (67), 
5. Čechovice B - Němčice 1:2 (50), 6. 
Držovice - Vrahovice 2:4 (29), 7. Haná 
Prostějov - Olšany 0:0 (3), 8. Určice B 
-  Smržice 2:1 (25), 9. Bedihošť - Dobro-
milice 3:5 (8). 
Pořadí 1. kola: 1. Josef Trubka 11 
bodů. 2.-4. Libor Nakládal, Miloš Loš-
ťák, Roxana Müllerová, všichni 10. 5.-
8. Jaroslav Kouřil, Jaromír Přecechtěl, 
Rostislav Spáčil, Klára Knápková, 
všichni 9. 9.-29. Stanislav Píchal, Aleš 
Rus, Vladimír Staněk, Alois Petržela, 
Pavel Novák, Jitka Vlachová, Radek 
Motal, Eduard Drtil, Roman Kaštyl, 
Antonín Daněček, Miroslav Slezák, 
František Patz, Petr Musil, Michal 
Lužný, Jakub Jamrich, Michal Petržela, 
Oldřich Lošťák, Zbyněk Lošťák, Petr 
Müller, Jiří Horák a Magdaléna Vráno-
vá, všichni 8. 30.-46. Pavel Kucharčuk, 
Kateřina Karhanová, Anna Svobodní-
ková, Vladimír Kouřil, Jiří Kroupa, Te-
reza Kučerová, Květoslav Nejezchleba, 
Lukáš Antl, František Sedlák, Rudolf 
Trefený, Stanislav Konupka, Martin 
Lužný, David Mezuliánek, Evžen Ho-
lub, František Svobodník, Bob Hála, 
Monika Vojkůvková, všichni 7. 47.-62. 
Jan Vysloužil, Eva Mičková, Zdeněk 
Halenka, Lenka Karásková, Jaroslav 
Karásek, Vladimír Franc, Karel Ště-
pánek, Vladimír Kaštyl, Tomáš Frň-
ka, Lukáš Frys, Ondřej Nejezchleba, 
Zdeněk Pazdera 1, Jiří Paul, Vladimír 
Krč, Zbyněk Piňos, Jaroslav Jordán, 
všichni 6. 63.-75. Ladislav Šťastný, 
David Gryglák, Radovan Vičar, Karel 
Štěpánek, Jiří Svobodník, František 
Vysloužil, Miloslav Brázda, Zdeněk 
Možiš, Miluše Musilová, Renáta Be-
nešová, František Smolka, Ladislav 
Pírek, David Karhan, všichni 5. 76.-
83. Oldřich Trávníček, Jan Podhorný, 
Zdeněk Pazdera 2, Roman Ryba, Ale-
na Lošťáková, Kamil Kohoutek, Petra 
Halouzková, Eva Halouzková, všichni 
4. 84.-88. Petr Látal, Bohumil Müller, 
Josef Soldán, Petra Nováková, Richard 
Vaverka, všichni 3. 89. David Blahák, 2 
body.   (zv)

VÝSLEDKY 
DEVÍTKY

TJ Sokol Horní 
Moštěnice3:0

(1:0) TJ HanáTJ Haná
NezamysliceNezamyslice

Branky: 12. Suchánek, 57. Valigu-
ra, 68. Suchánek – 22. Mir. Lako-
mý. Rozhodčí: Kopecký – Ouleh-
la, I. Antoníček.
Sestava Nezamyslic: Fürst – Hájek, 
Michal Lakomý, Král (79. Moler), 
Machálek – Frgál (84. Kiriljuk), 
Matoušek (65. Špička), V. Fialka, 
M. Přikryl (65. Dostálík) – Mir. La-
komý (84. Vévoda), Musil.
Trenér: Vlastimil Michlíček.

Hodnocení trenéra Pivína
Jaroslava Svozila:

„Bylo to celkově nepovedené utkání. 
Byli jsme hodně oslabeni, protože 
nebudeme bránit hráčům v odcho-
dech do vyšších soutěží, takže Ma-
riánek posílil Určice, druhý střední 
záložník Horák byl v práci. Uprostřed 
tak museli hrát Fialka s Matouškem. 
V první půli jsme mohli dát klidně 
pět branek, ale skončilo to nerozhod-
ně 1:1, druhá půle byla hodně špatná. 
Rozhodly dvě hrubé chyby v obraně 
před druhým a třetím gólem, vyhrát 
jsme si ale nezasloužili. Utkání bylo 

víceméně vyrovnané, ale domácí 
předvedli větší chuť po vítězství než 
my.“

TJ Sokol
Vrchoslavice 19464:0

(3:0) TJ SokolTJ Sokol
ÚjezdecÚjezdec

Branky: 21. a 34. Konupka, 33. M. 
Hradil, 67. Zatloukal. Rozhodčí: 
Valouch – Kašpar, Krátký. Sestava 
Vrchoslavic: Loučka – Zatloukal, 
Spiller, P. Horák ml., P. Horák st. (60. 
Přecechtěl), T. Hradil, M. Hradil, 
Trávníček, Bleša (66. Jiříček), Kon-

upka, R. Jurčík (52. Holub). Trenér: 
Jaroslav Škrkánek.

Hodnocení trenéra Nezamyslic 
Vlastimila Michlíčka:

„Když to řeknu sprostě, tak doslova 
jsme z ho... upletli bič. Naše hra neby-
la až tak dobrá, přeci jen po množství 
zimních změn ještě nejsme sehraní. 
Se štěstím jsme ale dali branky, brzy 
to bylo 3:0 a nebylo co řešit. První gól 
jsme dali po krásném posunutí mezi 
stopery a střele z vápna, při druhém 
to Hradil vzal na sebe, při třetím se 
míč odrazil k našemu hráči. Máme ale 

pět šest nových hráčů, takže se to celé 
dává teprve dohromady. René Jurčík 
je mladším bráchou našeho druhého 
gólmana a přišel z Chropyně, Bleša 
se Zatloukalem z Bezměrova a Tomáš 
Zatloukal tu již kdysi hrával, Michal 
Jurník se vrátil z hostování v Morkovi-
cích, Přecechtěl je mladým dorosten-
cem, který se vůbec nejeví špatně.“

TJ FC Kostelec
na Hané2:0

(2:0) TJ SokolTJ Sokol
v Pivíněv Pivíně

Více na straně 32.  (jim)
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PØEBOR OFS PROSTÌJOV 
DOROSTU:

13. kolo, neděle 10. dubna, 10.00: Ne-
zamyslice – Pivín (sobota 9.4., 13.30), 
Plumlov – Brodek u Konice, Haná Pros-
tějov – Otaslavice (14.00), Brodek u Pro-
stějova – Kralice na Hané (16.30).

MORAVSKOSLEZSKÁ DIVIZE 
ŽEN, SKUPINA „B“:

11. kolo: Velké Pavlovice – Kostelec na 
Hané (sobota 9.4., 15.30), Mostkovice – 
Líšeň (10.00).
!zvýrazněné zápasy jsou tipem redakce 
na vaši návštěvu!  (jim)

Lipová a Plumlov slaví, „Klenky“ se tužily

I.A třída skupina B
PROSTĚJOVSKO Nefalšovaná studená sprcha čekala po zápase v Beňově na fotbalisty Klenovic. Nejenže tak 
nezískali ani bod, navíc se kvůli blackoutu nedočkali ani hřejivé vody. „Po jedné střele zajiskřily dráty a vypadla 
elektřina. Ještě nikdy jsem něco podobného neviděl ani jsem nad tím nepřemýšlel, ale když jsem to viděl, tak 
jsem si říkal, že je to poměrně nebezpečné,“ popsal klenovický kouč Vladimír Horák situaci, která celou nepří-
jemnost způsobila. Naopak pouze obraznou studenou sprchu schytaly Mostkovice po debaklu 1:6 v Náměšti, 
to Plumlovu i Lipové se podařilo zvítězit. A Čechovice výrazně potrápily vedoucí Lutín.

I.A třída skupina A

PROSTĚJOVSKO Hned několik zajímavostí si připravila Konice pro 
úvodní ostrý start tohoto kalendářního roku. Premiérový start od úvod-
ní minuty si připsal teprve patnáctiletý Jaroslav Vévoda a byl to úspěšný 
debut, na posledních pár minut se na hřišti potkali Petr Antl mladší i Petr 
Antl starší a společně se mohli těšit ze zdolání Moravského Berouna v 
poměru pět ku dvěma, pod které se hned třemi zásahy za úvodní polo-
čas podepsal čerstvě dvacetiletý Jan Vogl. Konice tak poskočila na druhé 
místo, když naplno využila ztrát Haňovic a Bohuňovic.

SMOOS KRAJSKÝ 
PŘEBOR:

SMOOS KRAJSKÝ 
PŘEBOR:

I.B třída skupina A
PROSTĚJOVSKO První jarní kolo jižní skupiny I.B třídy příliš změnv tabulce nepřineslo. Vedoucí Kojetín 
„B“ i do té doby druhý Pivín nebodovaly, „Turci“ skončili na štítu domácího Kostelce. Z vítězství se radovaly 
rovněž obměněné Vrchoslavice, které rozstřílely o víkendu poslední Újezdec a samy si pomohly na šesté 
místo. Mimo jiné tak předstihly Nezamyslice, Haná totiž hned v sobotu nebodovalav Horní Moštěnici, 
která tak opustila poslední pozici.

Kralice OBRALY O BODY
I VEDOUCÍ Jeseník

Určice slaví
první jarní výhru

Vrchoslavice se prostřílely do lepší poloviny

Sokol
Konice5:2

(4:2) TJ Granitol TJ Granitol 
Moravský BerounMoravský Beroun

Branky: 2., 25. a 45. Vogl, 29. Antl, 65. 
Kořenovský z penalty – 15. Slížek z penal-
ty, 45. L. Bílý vlastní. Rozhodčí: Boháč 
– Šteier, Adamec. Sestava Konice: Vévo-
da – F. Bílý, L. Bílý, Řehák, F. Drešr – Ko-
řenovský, Kaprál (89. Antl st.) – Kamený 
(87. Jurník), Antl ml., Vogl – Blaha (78. 
Mrňka). Trenér: Radek Řehák.

Hodnocení hrajícího trenéra 
Konice Radka Řeháka:

„Konečně jsme se sešli v naší nejsilnější 
sestavě a hned to bylo vidět. Opět se nám 

podařilo vsítit rychlou branku, poté jsme si 
vytvořili další šance. Soupeř ale poslal míč 
za obranu, útočník udělal kličku gólmano-
vi a byla z toho penalta. Poté se Honza Vogl 
blýskl individuální akcí, kdy prošel až před 
šestnáctku a poslal míč k tyčce. Pak jsme 
sice nedali další možnosti, ale Kamený po-
slal centr na Vogla, ten poslal míč k Antlovi 
a bylo to 3:1. Laďa Bílý si dal sice smolný 
vlastní gól, když mu z hlavy sjel krásný ba-
lon po standardce a pak soupeř nastřelil 
břevno, ovšem nám se podařila pěkná akce 
a Vogl z malého vápna upravil na 4:2. Úvod 
druhé půle jsme zaspali, Vévoda se ovšem 
vytáhl skvělým zákrokem a z protiakce se 
kopala penalta, kterou Kuba Kořenovský 
proměnil.“  (jim)

Konici vychytal výhru Vévoda

Protivanov zahájil kanonádou, zbytek bez bodů
I.B třída skupina B

PROSTĚJOVSKO Z kvarteta našich zástupců se radovali pouze v Protivanově. Ten vykročil za záchranou 
destrukcí Babic. Dobrý zápas sehráli plejeři Jesence ve Slavoníně, ale alespoň na bod nedosáhli. Překvapivě 
vyrovnanou partii odehrál Hvozd na půdě vedoucí Velké Bystřice, ale vinou špatné koncovky body neveze. 
Vysokou porážku pak musejí trávit v Otinovsi.

FK Nové
Sady „B“5:1

(3:1) TJTJ
OtinovesOtinoves

Branky: 20. Sedlář, 24. a 83. And-
rýsek, 32. Kopp, 75. Urbánek – 16. 
z pen. P. Zapletal. Rozhodčí: Machala 
– J. Dorušák, P. Dorušák. ŽK: Steklý 
(NS). 
Sestava Otinovsi: Piňos – Beneš, Ko-
hout, Kolář, Matocha – Mohelník, L. 
Zapletal, Doseděl, Růžička (64. Seka-
nina) – Pavlinský, P. Zapletal. Trenér: 
Pavel Habusta.

Hodnocení trenéra Otinovsi 
Pavla Habusty:

„Začali jsme dobře, prvních patnáct 
minut jsme byli rovnocenným soupe-
řem. Šli jsme penaltou do vedení, ale 
postupně jsme se dopustili hrubých 
chyb. Nabídli jsme soupeři šance a 
on jich využil. Po přestávce jsme opět 
hráli dobře patnáct minut, ale po-
stupně jsme odešli fyzicky. Projevila 

se nedostatečná příprava. Výsledek je 
jednoznačný a řekl bych, že i spraved-
livý. Musíme dohnat fyzickou kondici, 
zapracovat na souhře. Je to ale složité, 
scházíme se jednou týdně… Budeme 
ale na zlepšení pracovat.“

FK
Slavonín2:1

(1:1) SKSK
JesenecJesenec

Branky: 42. a 63. Alka - 36. J. Tichý. 
Rozhodčí: J. Dorušák – Machala, P. 
Dorušák. ŽK: 75. Alka, 90. Semjon – 
69. J. Tichý, 90. Horák. Diváků: 116.
Sestava Jesence: Kýr – Zajíček (57. 
Novotný), Ullmann, Burian, Horák 
– Konečný, Čížek, P. Tichý, Laštůvka 
(79. Kořenovský) – J. Tichý, Navrátil. 
Trenér: Petr Tichý. 

Hodnocení trenéra Jesence
Petra Tichého:

„Ostudu jsme rozhodně neudělali. 
Vedli jsme, ale soupeř nám do šatny 

vyrovnal. Ve druhé půli dali druhý gól 
a na vyrovnání už jsme nedosáhli. Ke 
konci jsme nějaké šanci měli, ale ne-
dotáhli je do konce. Myslím, že zápas 
byl kvalitní z obou stran. S tak silným 
soupeřem, už se asi nepotkáme. Mají 
opravdu nabitou sestavu. Já jsem spo-
kojený, před klukama smekám, chyběl 
tomu jen zisk nějakého bodu. Potvrdil 
jsem si, že máme natrénováno a doká-
žeme hrát i s takovými soupeři.“ 

SK
Protivanov6:0

(4:0) SokolSokol
BabiceBabice

Branky: 20. a 42. Milar, 31. Grmela, 
34. Kropáč, 61. D. Sedlák, 89. Sekani-
na. Rozhodčí: Hampl – Lepka, Slád-
ek. ŽK: 42. Poledňák, 57. Dušek, 85. 
Seyfried (všichni B). Diváků: 60. 
Sestava Protivanova: Piták – M. Sed-
lák, M. Pospíšil, Dvořák, Ženata – D. 
Sedlák, Milar (67. Vybíhal), F. Pospí-
šil, Kropáč – Grmela (50. Sekanina), 

T. Pospíšil (49. R. Sedlák). Trenér: 
Josef Pospíšil.

Hodnocení trenéra Protivanova 
Josefa Pospíšila:

„Nebylo to tak jednoduché, jak vypa-
dá výsledek. Soupeř byl v  úvodu ne-
bezpečný, měl šance. První gól jsme 
ale dali my a uklidnili se. Jak nám to 
tam spadlo, byla pryč nervozita a šlo 
to. Napadaly nám tam další branky, 
což bylo velmi důležité. První a velmi 
důležitý krok jsme udělali. Lepší pre-
miéru jsme si asi představit nemohli. 
Jak jsem si vždycky stěžoval, že nedá-
váme šance, tak dnes to bylo úplně 
jinak. Příprava byla slibná a potvrdil to 
i dnešní zápas. Kluci odvedli dobrou 
práci.“ 

SK Velká 
Bystřice2:0

(1:0) FCFC
HvozdHvozd

Branky: 20. Goldscheid, 90. z  pen. 

Najman. Rozhodčí: Halenka – Frais, 
Pytlíček. ŽK: 32. Schmidt – 90. K. 
Procházka. Diváků: 100.  
Sestava Hvozdu: Koutný – J. Bílý, 
O. Procházka, Vánský, K. Procházka 
– Muzikant, Fiasla, Mlýnský, Krása – 
Poles, Dutszak (39. Kubica). Trenér: 
Rudolf Švehla. 

Hodnocení trenéra Hvozdu 
Rudolfa Švehly: 

„Kdo viděl, neuvěří! Kluci podali 
opravdu dobrý výkon. Góly jsme 
dostali po standardních situacích. 
Soupeř se ujal vedení gólem po 
rohu, hra byla ale vyrovnaná celý 
poločas. Ve druhém poločase jsme 
soupeře zatlačili, třikrát běželi sami 
na gólmana, ale branku nedali. 
V  poslední minutě jsme pak inka-
sovali z penalty. Pokud budeme hrát 
s  takovým nasazením a obětavostí, 
tak je to příslib do jara. Opravdu 
se mi jejich výkon líbil a musím je 
pochválit.“    (zv) 

2:0
(0:0)

FC KNH
S MSTK

KOSTELEC NA HANÉ Tradice zůstala 
nenarušena, ani při víkendovém měře-
ní sil neklopýtly kostelecké fotbalistky 
v souboji se svými mostkovickými ri-
valkami. Stejně jako na podzim skončil 
vzájemný souboj jediných dvou regio-
nálních „ženstev“ dvoubrankovým roz-
dílem, tentokrát se však trefovaly pouze 
vítězky a gólmanka Eliška Drápalová tak 
zahájila jarní část čistým kontem.
„Čekal jsem velký boj. Mostkovice jdou vý-
konnostně hodně nahoru, takže jsem holky 
připravoval, že to bude velice těžké. Nám se 
navíc vůbec nevydařila zimní příprava, i v 
přátelských zápasech to byla úplná tragédie. 
Jsem tedy strašně spokojen, že jsme vyhráli, 
nejsem ale spokojen s výkonem,“ oddychl 
si po závěrečném hvizdu kouč domácího 
Kostelce Marek Jelínek.
Naopak spokojenost s výkonem, ale žádné 
nadšení z výsledku projevoval jeho protěj-
šek Jaroslav Karafiát. „Gratuluji Kostelci k 
vítězství, ale našim holkám nemohu nic vy-
tknout. Byla tam bojovnost, nasazení, chtělo 
to jen trošku víc štěstí a klidu v koncovce, aby 
zápas dopadl jinak,“ posteskl si.
Mostkovické čekání na sesazení okresního 
lídra tak zatím stále trvá a bude tomu tak 
minimálně do podzimu. „Na každé derby 
s Kostelcem se těšíme, věříme si víc a víc. 

U nás je vidět progres a věřil jsem, že už na-
stala doba, kdy bychom mohli uhrát nějaký 
bodík. V podstatě se to potvrdilo, nebylo k 
tomu daleko,“ přiznal Karafiát, někdejší hráč 
i trenér mostkovického „áčka“.
To nejpodstatnější se událo po změně stran. 
Nejprve si nešťastnou vlastní branku vsítila 
mostkovická gólmanka Monik Mikešová, 
deset minut na to přidala pojistku Nikola 
Zahradníčková. „Prohráli jsme blbě. Holky 
plnili to, co měli. Každá dostala nějaké úkoly 
a můžu říct, že se jimi řídili. Ale fotbal je tako-
vý, že my jsme góly nedali a Kostelec ano, tak 
jsme prohráli. Mrzí mě hodně laciný první 
gól, po němž jsme hru otevřeli. Pak jsme 
hráli na tři útočnice, bohužel nám to nevyšlo, 
gól jsme nedali a dostali jsme druhý. S bojov-
ností a nasazením ale nemůžu být nespoko-
jen,“ přemítal Karafiát.
I porážka ovšem dává naději do zbytku 
soutěže, na tomto výkonu totiž mohou 
Mostkovice stavět. „Bojím se ale toho, aby 
holky neměly v hlavě víc výsledek než to, že 
odehrály dobrý zápas. Hrály to, na co měly, a 
hlavní je, aby nepřevládlo zklamání z výsled-
ku. Je z čeho brát do dalších zápasů,“ touží po 
zopakování tohoto výkonu, ovšem s lepším 
vyzněním.
S těžkou bitvou a vyrovnaným soubojem 
souhlasil i jeho kolega z kostelecké lavičky. 
„Mostkovice nám nepovolily vůbec nic a 
byl to boj o každý balon. Nebylo to vůbec 
jednoduché a ve finále rozhodla zkušenost. 
Nedokázali jsme se prosadit kombinačně 
tak, jak jsme zvyklí. Soupeř byl urputnější 

v obraně a navíc nás má ‚Jara‘ přečtené. Ale 
očekával jsem po přípravě, že to bude boj o 
každý balon,“ hodnotil Jelínek.
Vedle zkušeností pak také rozhodla vyrov-
nanost domácího družstva, jemuž hodně 
pomohla střídání po změně stran. „Holky to 
oživily a dokázaly tomu dát tempo. Moji vý-
hodou je, že mám šestnáct stejných hráček a 
mohu střídat post za post,“ podotkl. A stejně 
tak kostelecký lodivod souhlasil, že se mohla 
projevit i určitá nerozehranost daná ne zrov-
na ideální zimní přípravou. „Jeden přátelák 
nás vůbec neprověřil, protože soupeř byl 
špatný a my jsme nedokázali nic vymyslet. 
Ukázalo se, že nám chybí prostory pro zimní 
přípravu. Na hřiště jsme šli pozdě a jednou 
týdně hala nám nestačí. Doufejme, že příští 
rok se to zlepší, bylo vidět, že se hodně trápí-
me,“ nehýřil nadšením.
Oba trenéři se rovněž shodli na výborné 
atmosféře, která panovala v hledišti. Nejen 
hráčky, ale i diváci se tak postarali o příjem-
ný sobotní zážitek. „Máme hodně diváků a 
jsem za to rád. Byli slyšet i tady a je to dobře,“ 
chválil Jaroslav Karafiát. „Z Mostkovic přije-
lo hodně lidí, byla jich tu neuvěřitelná spous-
ta a je hezké, že holkám fandí. U nás nemá 
ženský fotbal takovou podporu, ale tam je 
vidět, že holky ženou dopředu i za nepříz-
nivého stavu. Vyšlo nám i počasí a všechno, 
také terén byl připravený velmi dobře. Chy-
bělo nám jen hrát ve větší pohodě,“ připojil 
Marek Jelínek.   (jim)
 Statistiky z utkání
 najdete na straně 23

ŠTOČEK:
zjistili jsme

PROSTĚJOV Nový klub na scéně re-
prezentující město by se měl jmenovat 
AFK Prostějov City 2016. „Jsem fa-
nouškem Manchesteru City, klubové 
barvy budou tedy bleděmodrá a bílá. V 
první fázi přihlásíme do soutěží muže a 
ženy. Mládež uvidíme, jak se nám bude 
dařit. Nejdůležitější je mít kde hrát,“ 
informuje Krotil a vysvětluje důvody, 
proč právě fotbal: „Prakticky mě pře-
svědčila sestra, která hraje fotbal. Já 
jsem ale sám zaníceným sportovcem. 
Hlavně ale rozhodl tlak okolí. Všichni 
mě hecovali, že dělám chytráka u televi-
ze, že si to mám vyzkoušet naživo! Tak 
jsem se do toho pustil. Myšlenka jít do 
fotbalu ve mně zrála tři čtyři měsíce.“

Dalším z důvodů byl i zdravotní stav 
čerstvého fotbalového bosse. „Prošel 
jsem si těžším obdobím, získal jsem 
jiný náhled na život. Chci dělat fotbal 
jako koníčka a ukázat, že se to dá i ji-
nak,“ pokračuje šéf nového klubu City. 
Právě otázka domovského stán-
ku nově tvořícího se klubu je tou 
nejdůležitější. Široká prostějovská 
fotbalová veřejnost má povědomí 
o nedostatku rozměrově vyhovu-
jících travnatých ploch ve městě. 
„Vím o tom. Telefonicky jsem kon-
taktoval pana Pořízku, jenž vlastní 
pozemky v areálu ve Sportovní ulici. 
Nabyl jsem dojmu, že se o tom dá 
jednat,“ říká Krotil a dodává: „Co 
vím, je hřiště v Držovicích, Vraho-

vicích. Dočetl jsem se, že pravděpo-
dobně končí fotbal v Biskupicích, 
což je také alternativa. Prioritou je 
ale hrát přímo ve městě, máme přece 
Prostějov v názvu!“ 
O skladbě budoucího kádru se bude 
rozhodovat v nejbližších dnech a týd-
nech. „Budeme objíždět dorostenecké 
soutěže a vybírat si. Věková skladba 
mužstva by měla být osmnáct až pět-
advacet let. Když někoho budu kupo-
vat, chci ho vidět na vlastní oči. Navíc 
musíme osloveným hráčům předsta-
vit i naši vizi do budoucna,“ nastínil 
Krotil postup a přešel k ženské slož-
ce: „Přiznám se, že nemám přehled, 
na jaké úrovni regionální celky jsou. 
Bude to tak určitý krok do neznáma.“
Fotbalový šéf AFK Prostějov City 
2016 si je také vědom ekonomické 

náročnosti projektu. „Určité finan-
ce máme již zajištěné, samozřejmě 
oslovíme některé místní firmy. Co 
se týká materiálového vybavení, to 
už máme prakticky komplet k dispo-
zici. Třetí okresní třída zase není tak 
náročná, to samé u žen. Myslím, že 
je v našich silách tyhle dvě kategorie 
na určité úrovni zvládnout,“ odtajnil 
Krotil a dodal: „Budeme fungovat ve 
dvou společnostech: s.r.o. a občan-
ské sdružení. Pod s.r.o. budou spadat 
ženy a muži, mládež bude fungovat 
pod občanským sdružením.“
Samotný šéf by měl být i trenérem 
mužského výběru. „Muže povedu 
já, k ženám chceme někoho, kdo 
má zkušenosti s vedením ženského 
týmu. Pokud se nepodaří nikoho se-
hnat, myslím, že bych zvládl koučo-

vat obě kategorie,“ přidává další 
zajímavost Krotil a pokračuje: „Tre-
nérské vzdělání nemám žádné, ale 
budu si dodělávat C licenci.“
Celá událost se na první pohled 
jeví jako aprílový žert, ale Miro-
slav Krotil se dušuje, že se o žádné 
science fiction nejedná! „Ve výrobě 
máme webové stránky, dolaďují se 
poslední detaily klubového loga. Bu-
deme na fotbalové scéně nováčkem, 
ale konkurence je zdravá. Případnou 
rivalitu se zavedenými kluby Hanou 
a 1.SK beru jen ve sportovní rovině,“ 
nahlíží do budoucnosti zakladatel 
AFK Prostějov City 2016. 
Další aktuality oznámí na chystané ofi-
ciální tiskové konferenci a po spuštění i 
na webových stránkách klubu, jejichž 
adresa bude znít: www.prostejov-city.cz.

Prostějovský fotbal s novým přírůstkem: Zakládá se nový klub - CITY!
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Vyrovnané DÍVČÍ DERBY znovu vyhrál Kostelec

Smát se mùže
Pepa Trubka!



Stav před výkopemStav před výkopem

Postavení v tabulce favorizovalo hosty. 
Pivínu patřilo po podzimu druhé místo 
s šestibodovou ztrátou na vedoucí Ko-
jetín „B“, naopak Kostelec přezimoval 
až jedenáctý s jen nepatrným náskokem 
na úplné dno „A“ skupiny I.B třídy Olo-
mouckého KFS. Domácí ovšem v zimní 
přestávce vyměnili trenéra a žezla se ujal 
Jaroslav Klimeš, jehož přáním je Kostelec 
vytáhnout výš. A hráčům Pivína se na 
kostelecké půdě historicky příliš nedaří, 
z tohoto pohledu zase okolnosti hrály ve 
prospěch pořádajícího celku.

Vývoj zápasuVývoj zápasu

První půle byla poměrně vyrovnaná, 
do brány se ovšem trefovali pouze hráči 
Kostelce. Nejprve z velké dálky napřáhl 
Aleš Móri a dal vzpomenout na svůj rok 
a půl starý gól do sítě stejného soupeře, 
přibližně po půlhodině hry zakončil 
kombinační akci koncový hráč v domá-

cím dresu David Preisler. Po změně stran 
se však až na několik rušivých akcí hrálo 
jen před bránou Kostelce. Vše začal na-
střelením břevna Pavel Valtr, když se zba-
vil obránce a brankář byl bez šance, po 
kombinační akci jen těsně na míč nedo-
sáhl Špaček, stejný hráč po centru zprava 
hlavičkoval o kousek vedle, překvapivou 
bombu ze standardky více než třicet 
metrů od brány Lukáš Menšík vytěsnil 
jen s velkou námahou. Rychlý protiútok 
zhatila nepřesná přihrávka, v další tutov-
ce selhal Filka, když zůstal po rohu z levé 
strany na zadní tyči zcela zapomenutý a 
všichni už viděli míč v bráně, jenže vyhlá-
šený hlavičkář zamířil mimo. Na opačné 
straně stál za zmínku pouze jeden brejk 
po špatné rozehrávce Pivína, skončilo 
to však jen odkopem od brány. „Byl to 
boj. Nám se podařilo dát dva góly a bylo 
jasné, že Pivín nemá co ztratit a půjde do 
útoku. My jsme toho pak až tolik neuká-
zali, potřebujeme ale uhrát body. Napřed 
to musíme odpracovat, pak teprve může-
me přidat krásu. Dneska to o kráse neby-
lo,“ uznal kouč vítězů Jaroslav Klimeš.

Zásadní okamžikyZásadní okamžiky

Zaprvé dalekonosná rána Móriho, která 
ještě v úvodní desetiminutovce zlomila 
nerozhodný stav. Zadruhé zvýšení do-
mácích, při němž hosté marně reklamo-
vali ofsajd. Zatřetí obrovská pivínská ne-
mohoucnost po změně stran, kdy jim 
nebylo ani trochu souzeno. „Aleš to trefil 
ligově, byl to nádherný gól. Při tom dru-
hém jsme soupeře vykombinovali, hos-

té reklamovali ofsajd, ale od toho jsou 
tam rozhodčí. Uklidnili jsme se a necha-
li jsme soupeři aktivitu. Mají dobrý 
mančaft, mají hodně bodů a mohou 
hrát v klidu,“ oddychl si Klimeš. Jeho 
protějšek už tolik radosti nesdílel. 
„V Kostelci tradičně dostáváme branku z 
třiceti metrů, to mu krásně vyšlo. Druhý 
byl možná žádný, možná dvoumetrový 
ofsajd. Ale předcházela tomu naše chy-
ba. A kdybychom se ale ve druhém po-
ločase brankou chytili, tak věřím, že by-
chom to otočili,“ smutnil Jaroslav Svozil 
starší.

Osobnost utkáníOsobnost utkání
 

Adeptů bylo hned několik, hlavní posta-
vou se ovšem stal ten na první pohled ne-
nápadný. Michal Vařeka sice nebyl příliš 
vidět směrem dopředu, o to pečlivěji si 
ovšem počínal v defenzivě a měl velký 
podíl na tříbodovém zisku. „Alfa a omega 
Pivína je ‚Svozka‘, který je rozdílový hráč. 
Nám se ho podařilo eliminovat, to bylo 
základem úspěchu. Byl jsem se dívat na 
jejich zápase s Čechovicemi, tam mu ne-
chali prostor, a proto dostali pětku. ‚Vařa‘ 
hrál na ‚Svozku‘ a dopadlo to dobře,“ chvá-
lil svého svěřence Klimeš.

Zajímavost dueluZajímavost duelu

Pivínský kouč Jaroslav Svozil sáhl po 
hodině hry k hodně netradičnímu tahu. 
Utkání totiž v roli brankářské jedničky 
zahájil Stanislav Filka, za nepříznivého 
stavu se ho ovšem díky jeho postavě roz-

hodl posunout do útoku, takže rukavice 
navlékl střídající Vladimír Svozil a domá-
cí Kostelec měl proti sobě rázem jiného 
gólmana. Prakticky vůbec ho však nepro-
věřil a tento tah se hostům mohl vyplatit, 
stačilo jen o trochu lépe seřídit mířidla.

Atmosféra střetnutíAtmosféra střetnutí

Příchozí návštěvníci sledovali utkání 
v poklidu, o to víc to však chvílemi jiskřilo 
na trávníku a mezi oběma lavičkami. O 
pivínských hráčích je všeobecně známo, 
že mají velice nízkou teplotu vzplanutí a 
domácí toho dokázali využít. Podařilo se 
jim soupeře dostat z koncentrace, přitom 
se však nejednalo o žádné zákeřné zákro-
ky s úmyslem někoho zranit. Několika 
nepřesností se navíc dopustil teprve dvace-
tiletý rozhodčí, kdy v některých momen-
tech šetřil kartami, někdy je rozdával tro-
chu nepochopitelně a občas evidentní faul 
přehlédl. Hosté se ovšem soustředili na 
okolní vlivy, což Kostelci plně vyhovovalo.

F    TBALOVÁ R    ZHLEDNA
 přímé reporty
 zpravodajství
 pozápasové ohlasy

2 :0

2 :0

( 0 :0)

KOSTELEC

Žluté karty: 66. Vrba, 73. Svozil

Střídání: 35. D. Baláš za J. Bartoníka, 59. V. Svozil za D. Baláše

Rozhodčí: Habermann – Molík, Šmíd Diváků: 100

Branky: 10. Móri, 30. Preisler

Střely na branku:                  4

L. Menšík

J. Svozil ml.

Valtr

J. Bartoník

Šišma

R. Švéda

M. Bartoník

FilkaVrba

Špaček

M. Sedlák

V. Švéda

Móri

L. Baláš

Chytil

Synek

Grepl

Muzikant

Vařeka

Vyhlídal

Lužný

Preisler

Rohové kopy:  3
Žluté karty: 31. Lužný, 61. Vařeka, 88. Grepl, 90. Zatloukal

Střídání: 90. Zatloukal za Lužného

Střely mimo branku: 4 Střely na branku: 8
Rohové kopy:  7

Střely mimo branku: 7

Branky: -PIVÍN

Jaroslav

KLIMEŠ

Jaroslav

SVOZIL ST.

TJ FC Kostelec na Hané

16. kolo Clean 4 You 1.B třída, skupina A

TJ Sokol v Pivíně

●● Do jarní části jste vstoupili ví-
tězně, jaké jsou tedy pocity bezpro-
středně po skončení zápasu?
„Panuje obrovská spokojenost. Bylo 
to derby, vyhrocené derby, navíc 
nahoru dolů s množstvím soubojů 
a my jsme se po zpackaném podzimu 
potřebovali nějak chytnout. Toto byl 
soupeř, kterého jsme museli porazit, 
a doufám, že takový výsledek doká-
že nakopnout a konečně nebudeme 
tam, kde jsme nyní, a kam nepatří-
me. Tento tým má na mnohem víc 
a může hrát špici.“
●● Jak velkým povzbuzením pro 
vás byl brzký první gól?
Nás tento gól hodně uklidnil, spadl 
nám šutr ze srdce. Byl to pěkný gól, 
šťastný gól a jeden z rozhodujících. 
My jsme po jeho vstřelení hráli stále 

stejně, vycházelo nám to a celkově to 
byl podařený zápas.“
●● Dneska jste měl hodně defen-
zivní úkoly, jak jste se s nimi srov-
nal?
„Trenér mi řekl, že budu hrát osobku 
na Svozila. I sám mi sdělil, že dneska 
si moc fotbal nezahraju. Černá prá-
ce byla na mně a doufám, že jsem ji 
odvedl dobře. Měl jsem jasně daný 
úkol a snažil jsem se ho držet. Sledo-
val jsem Jardu po celý zápas, byl jsem 
na něm nalepený a myslím, že jsem to 
zvládl dobře.“
●● Věříte, že v dalších zápasech si 
zahrajete ofenzivněji?
„Uvidíme. Do zápasu půjdu vždy 
s tím, co mi řekne trenér, snažím se 
vždy pro tým udělat co nejvíc. Samo-
zřejmě je ale pravda, že mám ofenziv-
nější choutky, ale budu hrát cokoliv, 
co bude pro tým prospěšné.“

KOSTELEC NA HANÉ Z pohledu 
fotbalové krásy to žádná hitparáda 
nebyla, přesto se znovu potvrdilo, že 
vzájemné duely kosteleckých a pi-
vínských fotbalistů jsou kořením kraj-
ských soutěží. Také v tomto případě 
se hrálo před špičkovou kulisou, která 
byla zřejmě početnější než oficiálně 
uváděných sto diváků, a mělo to říz 
i na hřišti. Domácí si plně uvědomo-
vali, že si nemohou dovolit další ztrá-
tu a potřebují zvítězit, to se jim také 
nakonec podařilo. I díky krásné trefě 
z velké vzdálenosti a faktu, že Pivín 
zahazoval i ty nejvyloženější pozice. 
Ve druhé půli už se hrálo prakticky jen 
na kosteleckou bránu, na skóre se to 
ovšem neprojevilo. Večerník byl vše-
mu přítomen naživo...

KOSTELEC NA HANÉ S velice 
netradiční rolí se musel v sobot-
ním derby vypořádat rychlono-
hý Michal Vařeka (na snímku). 
Čtyřiadvacetiletý záložník totiž 
neměl v popisu práce podporu 
útoku a tvorbu či zakončová-
ní šancí, ale právě přesný opak 
– střežit po celý duel mozek 
pivínské hry Jaroslava Svozila. 
A svěřeného úkolu se zhostil na 
jedničku, hostujícímu kapitánovi 
dokázal hru znechutit natolik, že 
všechny tři body zůstaly na kos-
teleckém trávníku.

Jaroslav KLIMEŠ – TJ FC Kostelec na Hané:
„Zaplaťpánbůh za to, že jsme to zvládli. Dívat se na to moc 
nedalo, byla to taková holomajzna, jelikož jsme ale dole, tak 
jsme to očekávali. Byl to první špíleček při mém působení 
v Kostelci a s nasazením jsem spokojen. O fotbale to moc 
nebylo, byl to spíše boj, šli jsme tomu ale naproti a zasloužili 
jsme si to. Je to první korálek na řetízku k záchraně, ale je po-
třeba to potvrdit a pracovat, pracovat, pracovat.“

Jaroslav SVOZIL – TJ Sokol v Pivíně:
„V druhém poločase nám rozhodčí nechal pokopat naše 
dva nejlepší hráče, na tom to bylo postavené. Byli se na 
nás podívat a věděli, koho dokopat, to jim stačilo. Jestli se 
v tomto bude pokračovat, tak skončím s fotbalem. Já už 
do Kostelce nepojedu, nikdy. Sám jste to viděl. Aby neza-
pískal pětatřicet faulů na našeho nejlepšího hráče a nechal 
to hrát. Šancí jsme měli spoustu, o to víc mě to mrzí.“

Pozápasové hodnocení trenérů

Foto: Jiří Možný

Hlavní rozhodčí měl občas plné ruce práce, tak tomu ale při zápasech Kostelce a Pivína bývá naprosto pravidelně.  Foto: Jiří Možný

Jiří Možný
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Kostelecký Michal Vařeka:
„Černá práce byla na mně“PIVÍN TLAČIL, ALE KOSTELEC VYUČOVAL

Domácí našli správnou taktiku, otrávení „Turci“ selhali v koncovce
EXKLUZIVNÍ REPORTÁŽ 
pro Večerník
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FK Skalka 2011
TJ Sokol Brodek u Pv

Branka: 75. Petržela. Rozhodčí: Procház-
ka - Mlčoch, Lasovský. Žluté karty: 88. 
Krejčí (B). ČK: 88. Novák (S). Diváků: 77. 
Skalka: Vymlátil - Chytil, Mráček, Ml-
čoch, Slamenec - Molčík (60. Maňák), M. 
Glouzar, Petržela, Prokop - Novák, Václa-
vík. Trenér: Stanislav Prečan. 
Brodek: Vystavěl - Zatloukal, Krejčí, Škul-
téty, Hudeček - Typner, Soldán, Fialka, 
Matoušek - Šimeček - Bureš. Trenér: Ivo 
Vykopal.            

Pohledem trenérů:
Stanislav Prečan: „Omlouvám se na-
šim fanouškům za zkažené krásné so-
botní odpoledne. Předváděli jsme fotbal, 
na který se nedalo dívat. Neměli jsme 
absolutně žádný pohyb, ztráceli jsme jed-
noduché míče, kazili přihrávky. Chyběla 
nám bojovnost a byl to od nás výkon na 
úrovni třetí třídy. Jediným naším hráčem, 
jenž snese měřítko okresního přeboru, 
byl Lukáš Petržela..“
Ivo Vykopal: „Spíše smolný zápas z na-
šeho pohledu. Bylo to hodně vyrovnané, 
ale ve hře byla spousta nepřesností. Hrá-
lo se většinou mezi oběma šestnáctkami. 
Na Skalku jsme se pečlivě připravili a 
taktika nám vycházela téměř celé utkání. 
Soupeř z toho byl trochu vyveden z míry 
a nervozita kulminovala v závěru. Roz-
hodl šťastný gól, v posledních deseti mi-
nutách jsme vrhli všechny síly do útoku, 
ale nevyšlo to. .“

2:4
(0:1)

TJ Sokol Držovice
TJ Sokol Vrahovice

Branky: 57. Šatný, 80. Zahradníček - 30., 
57. a 71. Farný, 67. Studený. Rozhodčí: 
Zatloukal – Protivánek, S. Budaj (N). 
Žluté karty: 71. Trajer, 89. Krčmář – 55. 
Farný, 65. Šmíd, 71. Studený, 78. Doležel. 
Diváků: 65.
Držovice: Jetel – Krčmář, Valenta, Ho-
šek, Pavlát (78. P. Budaj) – Koutný (46. 
Žáček), Šatný, Fiferna (10. Hradečný), 
Procházka – Zahradníček, Trajer. Hrají-
cí trenér: Marek Valenta.

Vrahovice: Pokorný – Michalec, Dole-
žel, Šmíd, Marek (79. Klíč) – Maška (60. 
Hájek), Kratochvíl, Bukovec, Závodský 
– Studený, Farný (78. Procházka). Tre-
nér: Jan Řezníček. 

Pohledem trenérů:
Marek Valenta: „Rozhodly naše chyby. 
V prvním poločase jsme měli tři loženky, 
soupeř jednu, ale oni vedli jedna nula. Ve 
druhé půlce nám odskočili na 0:2, dota-
hovali jsme, ale nedotáhli. Soupeř byl ale 
lepší, běhavější, mladší. Prohráli jsme si to 
ale sami, vlastními chybami.“
Jan Řezníček: „První půlka byla z naší 
strany špatná. Hlavně úvod nám nevyšel, 
postupně jsme se ale dostali ke své hře. 
Dokázali jsme podržet míč. Ve druhém 
poločase jsme už hráli svou hru. Výhrou 
jsme potvrdili, že jsme nejlepším týmem 
na cizích hřištích.“

0:0
PK 3:1

TJ Haná Prostějov
TJ Sokol Olšany

Rozhodčí: Němec – Duda, O. Lošťák 
(N). Žluté karty: 25. Čermák, 90. Fischer 
- 29. Míška, 65. Posker. Diváků: 35. 
Haná: Z. Lošťák – Jančiar (80. Fischer), 
Ohlídal, M. Kolář, Čermák – Světlík, Kru-
pička, D. Kolář, M. Trnavský – Levinský 
(55. Holomek), Zatloukal (80. Zboží-
nek). Hrající trenér: Martin Kolář.
Olšany: Brhel - Hloušek, Hošák, Míška, 
L. Rokyta - Abrahám, Hemerka, Svobo-
da, Antoníček - Hansl (75. Řezníček), 
Neček (12. Posker, 80. M. Rokyta). Tre-
nér: Petr Navrátil. 

Pohledem trenérů:
Martin Kolář: „Náš výkon nebyl ide-
ální, asi je poznat, že stárneme. Nastřelili 
jsme čtyři tyčky, Olšany dvě. Nevyhráli 
jsme podruhé za sebou, nedali gól. Asi si 
na to budeme muset zvyknout. Schází-
me se pokaždé v jiné sestavě, ani příprava 
nebyla optimální. Schází nám i fyzička, 
ale ono je to vždycky u nás po pauze 
podobné. Fotbalově nám to zkrátka teď 
neklape.“ 
Petr Navrátil: „Věděli jsme, že jedeme 
na hřiště prvního celku. Kdyby mi něk-
do řekl, že uhrajeme remízu, tak bych se 

mu vysmál. Teď je to realita, což je super. 
Soupeř má zkušený tým, já jsem vsadil na 
mládí a dravost. Myslím, že remíza byla 
spravedlivá, i když Haná měla loženějších 
příležitostí více. S bodem jsme spokojení, 
penalty jsou loterie a nezvládli jsme je.“ 

2:1
(1:0)

TJ Sokol Určice „B“
TJ Smržice

Branka: 13. M. Hýbl, 69. Josif - 51. Klus.
Rozhodčí: Krátký - Milar, Halouzka (N). 
ŽK: 44. Hanzelka – 89. Kotlár. Diváků: 55.
Určice: Števula – Grulich, Nakládal, 
Frehar, Ježek (63. O. Halouzka) – Bureš, 
Dreksler, Hanzelka (86. T. Hýbl), Slezák 
(46. Krajíček) – Josif (73. Berčák), M. 
Hýbl. Trenér: David Múdrý. 
Smržice: F. Martinek – L. Martinek, 
Zbožínek, Tomiga, Doseděl – Gottvald 
(66. A. Studený), Pírek (86. Vaca), Klus, 
Procházka – Kalandřík, Kotlár. Zastu-
pující trenér: Jaroslav Joch.  

Pohledem trenérů:
David Múdrý: „Vyrovnaný zápas s šan-
cemi na obou stranách, i když jich moc 
nebylo. Bylo to bojovné utkání se spous-
tou nepřesností. Každé mužstvo tahalo 
střídavě za delší i kratší konec. V závěru 
nás Smržice zatlačily, měli jsme i štěstí. “
Jaroslav Joch: „Hodnotí se to špatně, 
prohráli jsme. Herně jsme rozhodně ne-
propadli, za Určice hrála spousta doros-
tenců, bylo to takové živelnější. Měli jsme 
několik vyložených šancí, ale góly jsme 
bohužel nedali. Po minulém brankostroji 
nám vyschl střelecký prach. 

0:0
PK 5:6

TJ Sokol Přemyslovice
TJ Horní Štěpánov

Rozhodčí: Peřina - Milar, Januš (N). 
Žluté karty: 33. Cita, 89. Mucha - 27. 
Klimeš, 90. Pukl. Diváků: 100. 
Přemyslovice: Konečný – Špaček, J. 
Liška, Mucha (55. Horníček) – M. Tyl, 
Sláma, Havelka – L. Tyl, Kučera – Cita, 
Jurník. Hrající trenér: Jaroslav Liška. 
Horní Štěpánov: Suchý – P. Liška, 
Ščudla, Deutsch, Sígl – Hartl (55. Čer-
vinka), Klimeš, Němec, Pukl – Fojt (40. 
Kamený), Gryc. Trenér: Patrik Müller. 

Pohledem trenérů:
Jaroslav Liška: „Výborný zápas! Z naší 
strany nechybělo nasazení, bojovnost. 
V prvním poločase jsme byli lepším tý-
mem, nastřelili jsme i tyčku. Celkově to 
byl ale remízový zápas. Mrzí nás to, chtěli 
jsme moc tři body. Penalty jsou loterie, 
bohužel jsme je nevyhráli..“
Patrik Müller: „Do šedesáté minuty 
jsme měli opticky navrch, ale šancí jsme 
moc neměli. Rozhodčí nám neuznal gól, 
který byl podle mě regulérní. Musím 
pochválit gólmana, jenž lapil dvě vylože-
né šance. Domácí mohli klidně vyhrát. 
Získali jsme bonusový bod v penaltách, 
klidně to mohlo skončit ale i naopak. 
Bod bereme, navíc máme i druhý. “

2:2
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TJ Sokol Zdětín
TJ Sokol Otaslavice

Branky: 39. Keluc, 65. Apalovič – 25. 
Smékal, 80. Ruszó. Rozhodčí: Mlčoch 
– Zatloukal, Winkler. Žluté karty: 83. 
Volf (Z). Diváků: 65. 
Zdětín: Volf – Klusák, Zdráhal, Lenďák 
(62. Sokol), Jiř. Navrátil – Langer (70. 
Vala), Jar. Navrátil, Keluc, Nováček – 
Apalovič, Řehulka. Hrající trenér: Jaro-
slav Navrátil.
Otaslavice: Sika – Skalický (57. Šubrt), 
Smékal, Vogl, Ruszó – Šatný (90. Kap-
lánek), Koudela, Drmola, Gerneš – Za-
tloukal (46. Hrazdíra), Kaláb. Trenér: 
Jaroslav Liška. 

Pohledem trenérů:
Jaroslav Navrátil: „Otaslavice se ukázaly 
jako kvalitní tým. Zdětínské hřiště navíc 
neoplývá rovným terénem, takže to bylo 
spíše o soubojích a důrazu. První poločas 
byl vyrovnaný a skončil nerozhodně. Ve 
druhé půli jsme dali branku a cítili vítěz-
ství. Soupeři se ale podařilo vyrovnat de-
set minut před koncem krásnou střelou, 
která se hned tak nevidí.“
Rudolf Valný: „Nešlo moc kombinovat, 
muselo více bojovat. Zápas se vyvíjel od 
vyrovnání lépe pro soupeře. Ruszó ale 
krásnou ranou v závěru srovnal a násled-
ných deset minut jsme vyvinuli obrovský 
tlak, byly šance, chyběl jen gól.“

POØADÍ
KANONÝRÙ

OKRESNÍ PŘEBOR pod lupou Večerníku

PAVEL FARNÝ
Zanedlouho šestadvacetiletý útočník Vrahovic si sobotní derby na hřišti Držovic 
užil. Na výhře 4:2 se podílel hattrickem a právě jeho střelecká potence rozhodla 
o úspěchu jeho celku. Držovičtí na Farného nebudou vzpomínat rozhodně v do-
brém, protože jim dal jeden gól na podzim...

ŠAMPI   N
KOLA

HANÁ PROSTÌJOV
Lídr tabulky se trápí. Jeden z nejofenzivnějších týmů soutěže zatím na první 
jarní branku čeká marně. Po předchozí porážce na hřišti Otaslavic se tentokrát 
Haná neprosadila ani doma s o záchranu bojujícími Olšany. Po bezbrankové 
remíze rozvlnili Hanáci síť až z dodatečných střel ze značky pokutového kopu.

SM   LÍK
KOLA

PROGNÓZA NA 16. KOLO
aneb Večerník předpovídá

TJ Sokol Olšany          TJ Sokol Zdìtín
Souboj mládí proti zkušenosti. Oběma týmům se vstup 
do jara vydařil, když v  devadesáti minutách neprohrály. 
Mnoho branek pravděpodobně nepadne a vypadá to opět 
na remízu. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Otaslavice             TJ Sokol Držovice
Otaslavice se zatím v jarní části prezentují zajímavým 
fotbalem a potvrdí to i v domácím duelu s Držovicemi. 
Konečně by se měl prosadit kanonýr Kaláb. Jiný výsle-
dek než výhra domácích by byl velkým překvapením.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Vrahovice           TJ Sokol Èechovice „B“
Vzhledem k  dosavadním jarním výsledkům se zdá, že 
jsou Vrahovice jednoznačným favoritem. Jedná se však o 
městské derby, které je vždy nevyzpytatelné, navíc se Vra-
hovickým na vlastním trávníku daří méně.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Sokol Urèice „B“             FK Skalka 2011
Další vcelku nevyzpytatelný duel. Určice se chytily výhrou 
se Smržicemi, které Skalce nasázely pětku… Skaláci 
naopak příliš herně neoslnili. Fotbalová kvalita je však na 
straně hostů, kteří by měli vytěžit tři body.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Smržice           TJ Haná Prostìjov
Papírově by měla být jasným favoritem Haná, která navíc se 
Smržicemi v posledních sezónách jednoznačně vyhrává. Lídr 
tabulky se však zatím nepotkal s optimální fazónou a Smržičtí 
jsou zvláště domácím prostředím hodně sebevědomí. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

FK Nìmèice nad Hanou            TJ Sokol Pøemyslovice
Němčice jsou zatím stoprocentní a nic by na tom neměl 
změnit ani duel s posledními Přemyslovicemi. Trápící se 
hosté mají problémy s koncovkou a proti nejlepší obraně 
soutěže se neprosadí.
-----------------------------------------------------------------------------------------------------

TJ Horní Štìpánov           TJ Sokol Brodek u Prostìjova
Síla Horního Štěpánova vězí především v  domácím 
prostředí a na vlastní kůži to pocítí i borci Brodku. Domácí 
soubor atakující nejvyšší příčky body nepustí a připíše si 
další výhru.
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ČECHOVICE Spíše boj než fot-
bal. Souboj o postup bojujících 
Němčic s čechovickým lazaretem 
příliš fotbalové krásy nenabídl. 
Hostující soubor vstoupil do duelu 
excelentně a z herní dominance 
vytěžil dva rychlé góly. Nevýrazné 
Čechovice se vrátily kontaktní 
brankou v závěru poločasu, ale 
místy spíše zoufalá snaha o vy-
rovnání už ve druhé půli žádnou 
šanci z jejich strany nepřinesla. 
Němčice si tak připsaly druhou 
jarní výhru a ukrojily další bod 
z náskoku Hané v čele tabulky.

Domácí jedenáctka šla do utkání 
v rozporuplném rozpoložení. Sestava 
se dávala horko těžko dohromady. 
To se pravděpodobně podepsalo na 
rozháraném úvodu, kdy si Němčice 
vytvořily trvalou územní převahu 

a prakticky domácím nepůjčovaly míč. 
Výsledkem byla rychlá první branka. 
Kolečkář si postavil míč k rohovému 
praporku a našel úplně osamoceného 
Řezáče, jenž ho trkl ke vzdálenější tyči 
- 0:1. Němčáci byli při chuti a vytvořili 
si další loženku. Před Kolečkářem však 
Začal dokázal v poslední chvíli uklidit 
míč na roh.  Z následného rohu však 
udeřili hosté podruhé. Odražený míč 
se dostal na šestnáctce k Lukáši No-
votnému a ten krásnou střelou uklidil 
k tyči - 0:2. Místo pokračování další 
„gólparády“, se však elán ze hry hostů 
nenápadně vytratil a ke slovu se dostali 
do té doby hodně zakřiknutě působící 
Čechovice. V závěru poločasu pak je-
jich naděje oživil Hejduk, jenž se krásně 
uvolnil ve velkém čtverci a bombou 
pod horní tyč propálil Tomka - 1:2. 
Po změně stran se na zajímavější fot-
balovou akci čekalo hodně dlouho. 

Na hřišti se spíše bojovalo o jeho střed 
a veškeré střelecké pokusy končily 
hodně daleko od tří tyčí.  Vzruch 
přinesl až úplný závěr, kdy se Čechovičtí 
odhodlali k větší aktivitě. Z vysunutí 
svých hráčů však domácí nevytěžili 
zhola nic, naopak soupeř hrozil z brejků. 

Tříbodovou pojistku měl na noze 
Martin Navrátil, ale v dobré pozici pálil 
mimo. Ještě větší příležitost pak měl 
Porupka, ale v souboji z očí do očí na 
gólmana Zelinku nevyzrál. Bojovný, 
ale nepříliš pohledný zápas tak skončil 
očekávanou výhrou Němčic.

Marek ZAÈAL - Èechovice:
„Do zápasu jsme nevstoupili ideálně. Prakticky jsme 
soupeři darovali dva góly, když jsme jim nechali spoustu 
prostoru. V první půlce jsme hráli naprosto bez útoku. Ve 
druhé už se hra vyrovnala, bojovali jsme, snažili se. Hráli 
jsme s týmem, který chce postoupit, myslím, že jsme zase 
nepředvedli tak špatný výkon. Postupem času jsme byli 
více na jejich polovině, ale chyběla nám finální přihrávka. 
Za bojovnost a nasazení klukům mohu poděkovat. Měli 
jsme toho plné zuby, ale makali až do konce.“

Radovan NOVOTNÝ - Nìmèice:
„První pětadvacetiminutovka byla dobrá, ale pak přišel 
nějaký blikanec a dost. Místo abychom měli hru pod 
kontrolou, inkasujeme gól skoro do šatny. Pořád neh-
rajeme, co bychom chtěli. Když vedeme o dva góly, 
měli bychom více kontrolovat míč a udávat tempo. 
Tak, jako jsme do utkání vstoupili, bych si naši hru 
představoval. Kluci dřeli, makali, snažili se, ale bylo to 
nervózní. Tři body beru, ale bylo to opravdu zbytečně 
nervózní.“

Pozápasové hodnocení trenérù

S Čech
FK NnH

1:2
(1:2)

exkluzivní
reportáž
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

16. KOLO - SPORTIKA II. TŘÍDY OFS V KOSTCE

PK: 3:4

  1. Michal KALÁB (Otaslavice) 17 branek

  2. Petr ZAHRADNÍČEK (Držovice) 12 branek

  3. Jan STUDENÝ (Vrahovice) 11 branek

  4. David NOVÁK (Skalka) 10 branek

  4. Libor KLIMEŠ (Horní Štěpánov) 10 branek

  6. Pavel FARNÝ (Vrahovice) 9 branek

  7. Jan HORÁK (Němčice n. H.) 8 branek

  7. Josef KLVÁČEK (Čechovice B) 8 branek

  9. Jiří KARÁSEK (Skalka) 7 branek

  9. David TRAJER (Držovice) 7 branek

  9. Petr HODULÁK (Čechovice B) 7 branek

  9. David STROUHAL (Haná Prostějov) 7 branek

  9. Robin KOTLÁR (Smržice) 7 branek

  9. Roman ŠIMEČEK (Brodek u Pv) 7 branek

servis připravil Zdeněk Vysloužil

„NĚMČÁCI“ SESTŘELILI ČECHOVICE STANDARDKAMI
Favoritovi stačilo hrát dvacet minut...

Němčice (v modrém) byly v šestnáctce mnohem nebezpečnější.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

VIDEO&FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz



DRŽOVICE Krása i výkon v jed-
nom! Talentovaná vytrvalostní 
běžkyně Karolína Vinklerová 
vyvrací všeobecně vžitý názor ve-
řejnosti o vnímání sportovkyň. 
V její osobě se snoubí jak ženský 
půvab, tak i solidní sportovní vý-
konnost a inteligence. Sympatic-
ká blondýnka z Držovic se věnuje 
vytrvalostnímu běhání teprve 
půldruhého roku, ale už má za se-
bou několik zajímavých úspěchů. 
Letos se například kvalifikovala 
i na republikový šampionát. Ve-
černíku poskytla exkluzivní roz-
hovor, který je navíc okořeněný 
krásnými snímky. Ostatně, po-
suďte sami...

v rámci exkluzivního
interview
pro Večerník
se ptal

w
rník

Zdeněk
VYSLOUŽIL
●● Čím vás zaujal právě vytrva-
lostní běh?
„Já měla k běhání vždycky hodně 
blízko. Zkoušela jsem hrát fotbal, 
ale vždycky jsem si ještě přidávala 
běžecké tréninky. Pak jsem se dozvě-
děla, že bude v Prostějově Městský 
běh, což byl můj vůbec první závod. 
Odběhla jsem si ho a pokračovala 
už dál... Druhý závod byl Night run 
v Olomouci, tam jsem si zaběhla 
i výborný čas, což mě motivovalo 
k dalšímu tréninku.“
●● Zmínila jste fotbal. Jakou máte 
další sportovní minulost?
„Od sedmi let jsem jezdila na koních, 
parkur i cross. Šest let jsem dělala i ori-
entační běh, od sedmnácti pak hrála 
zmíněný fotbal a také florbal. Nako-
nec jsem skončila u vytrvalostního 
běhání a jsem spokojená.“ (úsměv)
●● Jste někde jako vytrvalostní 
běžkyně registrovaná?
„Ano, po závodě Night run jsem kýv-
la na nabídku olomouckých stovka-
řů. Závodím tak za klub TJ Liga 100 
Olomouc.“
●● Je vytrvalostní běh taková dři-
na, jak se říká?

„Celkem ano. Výsledky nejsou roz-
hodně zadarmo.“
●● Kterých dosažených úspěchů si 
nejvíce považujete?
„Loni jsem se zúčastnila svého vůbec 
prvního půlmaratonu v Pardubicích. 
Dala jsem si skromný cíl dát čas pod 
dvě hodiny a podařilo se mi dosáh-
nout výkonu 1:51,36. Nejedná se 
o úplně dobrý výsledek v porovnání 
s konkurencí, ale pro začátek jsem 
byla spokojená. Za další úspěch po-
važuji závod na pět kilometrů v Brun-
tálu, kde jsem dosáhla času 21:51 
minuty. Třetí největší výkon byl letos 
v lednu, kdy jsem zaběhla desítku za 
46:50 minuty, čímž jsem si splnila 
limit na Mistrovství republiky v abso-
lutní kategorii.“ 
●● Troufla byste si v současnosti 
už i na maraton?
„To zatím rozhodně ne. Příprava 
obnáší spoustu tvrdé dřiny a já ta-
kovou v tréninku stále ještě nemám. 
Zatím říkám proto, že jednou si ho 
chci určitě zaběhnout. Je to výzva, 
na kterou se už teď moc těším. 
Kdysi jsem ještě ve svém nesys-
tematickém tréninku zaběhla 
šestatřicet kilometrů. Běh byl 
super, ale co následovalo po-
tom, bylo hrozné... (úsměv) 
Pokud člověk na takovou zátěž 
není postupně trénovaný, tak už 
pochopitelně ohrožuje své zdra-
ví.“
●● Vytrvalostní sporty jsou 
spíše doménou starších spor-
tovců. Je těžké se prosadit proti 
vyzrálým běžkyním s mnoha-
letou zkušeností?
„To máte pravdu, například ve 
Velké ceně vytrvalců jsem v kate-
gorii do devětatřiceti let... (smích) 
Tam je pro mě opravdu těžké se 
prosadit, konkurence je pocho-
pitelně větší. Jsou ale i menší zá-
vody, kde startuji jako juniorka 
do třiadvaceti roků a tam bojuji 
o bednu. Mezi ženami je za-
tím hlavním cílem odběhnout 
závod s dobrým pocitem a být 
v cíli spokojená.“ (úsměv)
●● Znamená to, že jste smíře-
ná absolvovat celou dlouholetou 
dřinu?

„Je to tak! V současnosti ještě nemám 
tolik natrénováno a běhat ve dvace-
ti například půlmaratón není až 
tolik běžné. Tyhle tratě patří 
starším ženám, o maratonu 
se vůbec nebavím. Je to 
skutečně dlouhodobá vize, 
kterou si samozřejmě chci 
někdy v budoucnu vy-
zkoušet. Ale mám ještě 
dost času.“ (pousměje se)
●● Kolikrát týdně nyní 
trénujete?
„Snažím se běhat pětkrát 
týdně plus víkendové 
závody. Mám celkem 
málo času, kromě pří-
prav na studia 

pracuji brigádně ve fitku, ale okolo 
padesáti kilometrů zvládám.“
●● Jaký před vámi leží sportovní 
alias běžecký sen?
„Tohle je pro mě těžká otázka... Za-
tím si své dosavadní sny snažím plnit 
skromně po malých krůčcích. Jedná 
se o postupné zlepšování časů na 
různých vzdálenostech. Jednoznačně 
odpovědět je ale pro mě obtížné, pro-
tože mám oblíbené krátké a rychlejší 
tratě. Na druhou stranu si ale přeji vy-
zkoušet v budoucnu i něco dlouhého 
- maraton, ultramaraton, a to nejlépe 
v terénu. Zkrátka to, co momentálně 
vůbec netrénuji. Kde bych ale určitě 
jednou chtěla stát, tak je to start na 
newyorském maratonu.“ (úsměv)
●● Máte raději závody v přírodě 
nebo ve městě?
„Miluji terény, kde se střídá krása 
s dokonalostí. Nějaké kopečky, lesy, 
potok, kaluže... Jak jsem se již zmi-
ňovala, vyrůstala jsem v sedle koně 
a s mapou v ruce, takže jsem strávila 
většinu času v přírodě. Možná právě 
proto si užívám závod v tomto pro-
středí. Musím ale zmínit, že i městské 
běhy mají něco do sebe. Spousta po-
vzbuzujících fanoušků na trati a pro-
bíhat krásnými ulicemi či centrem 
města je taky moc krásný zážitek 
s jedinečnou atmosférou.“
●● Zmínila jste brigádní činnost, 
jak to máte se studiem?
„To je bohužel složitější... Poté, co 
jsem se nedostala na lékařskou fa-

kultu v  Olomouci, tak jsem si dala 
přihlášku na přírodovědu, kam ale 
z  několika soukromých důvodů ne-
chodím. Tento rok jsem se tedy za-
měřila spíše na brigády a snažím se 
připravit na přijímačky na fyzioterapii 
v Brně. Doufám, že to vyjde.“
●● Změňme téma, vedle sportová-
ní jste nafotila i zajímavé snímky. 
Jak jste se k tomu dostala?
„Ono to má delší minulost. V loň-
ském roce jsme se fotily s kamarád-
kami u našeho známého jen tak pro 
zábavu. Chtěly jsme mít hezké fo-
tografie na památku. Pak přišla další 
možnost, tak jsem ji využila a bylo to.“ 
(smích)
●● Zkuste být trochu konkrétnější...
„Mým osobním sponzorem se stala 
firma Kola Koblížek, díky níž mám 

možnost běhat v botách značky 
PEARL IZUMI. Na základě 

této spolupráce pak vznikly 
i ty fotky. Dělaly jsme reklamu 

na obuv a navíc pak i něja-
ké snímky ve spodním 
prádle. (úsměv) Společ-

nosti Kola Koblížek bych 
ráda tímto způsobem ve-
řejně poděkovala. Stejně 
jako všem kdo mě pod-
porují.“ 
●● Musela jste 
dlouho překoná-
vat stud?
„Abych pravdu 

řekla, tak moc ne. 
Navíc mě velmi mile 

překvapil výsledek. Roz-
hodně jsem nečekala tako-

vou odezvu. Líbilo se to jak ve 
firmě Kola Koblížek, tak i na Fa-

cebooku. Veskrze jsem registrovala 
jen samé kladné ohlasy, lidé mi psali, 
že jsou to fakt hezké fotky. Ptali se mě 
i na to, proč vznikly. Až jsem byla tím 
zájmem překvapená. Doufám, že se  
budou líbit i čtenářům Večerníku.“ 
(úsměv)
●● Jsou fakt pěkné! Hodně děv-
čat by ale mělo problém zveřej-
nit vlastní fotografie ve spodním 
prádle...

„Já o tom tak moc nepřemýšlela. Za-
prvé se jedná o fotky, kde toho není 
moc vidět nebo za co bych se měla 
stydět. Z tohoto pohledu je to úplně 
v pohodě. Zadruhé jsou některé zve-
řejněny na Facebooku, kde to může 
vidět kde kdo, takže nevidím důvod, 
proč by nemohly vyjít i ve Večerníku. 
Vůbec se za to nestydím!“
●● Šla byste v budoucnu i do něja-
kých odvážnějších fotek?
„Tak to nevím... (šibalsky se pousmě-
je) Nedokážu si představit, jak by to 
probíhalo. Velkou roli by také hrálo, 
za jakým účelem by to bylo focené. 
Momentálně o ničem podobném 
neuvažuji.“  
●● Když už jsme u focení, prozra-
díte čtenářům své míry?
„Jak jsem zvyklá říkat chest-waist-hip, 
mám 81-69-90.“ (smích)

rozhovor Večerníku34 Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
KAROLÍNA VINKLEROVÁ

✓ narodila se 12. května 1995 v Brně
✓ je svobodná a bezdětná
✓ momentálně žije v Držovicích
✓ v  běžeckém seriálu startuje za TJ Liga100 
Olomouc
✓ základní školu absolvovala ve Ptení, následo-

valo studium na RG a ZŠ v Prostějově. Nyní má podanou přihlášku na 
vysokou školu 
✓ vedle sportování a brigády tráví nejvíce času s rodinou, přáteli a pej-
skem. Miluje především společné večeře v příjemném prostředí, nákupy, 
kina, sportovní a kulturní akce nebo čas strávený regeneračně ve wellness
✓ ráda cestuje, jezdí na výlety a v rámci odpočinku chodí se sestrou na 
squash
zajímavost: je ambasadorkou běžeckého oblečení a obuvi značky Pearl 
Izumi ve společnosti Kola Koblížek, která mladou vytrvalkyni podporuje 
i dalšími benefity v podobě značek Enervit a Xenofit

„NEMÁM SE ZA CO STYDĚT! MOŽNÁ PŮJDU I DÁL...“ 
Nadšená běžkyně z Držovic Karolína Vinklerová má nejen rychlé nohy, ale i krásné tělo
představujeme mladé sportovce
a sportovkyně, kteří se nemají

za co stydět...

e
í

... je nová rubrika 
PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku, 
která má úkol odhalit regionální 
sportovní veřejnosti ještě zatím 
neokoukané tváře, před nimiž 
leží blízká či vzdálenější úspěšná 
budoucnost a jež se touží už brzy 
proměnit z  hvězdiček ve velké 
hvězdy nejen místního, ale i tu-
zemského či světového sportu. 
A je jedno, v  jakém odvětví svého 
snu dosáhnou...
Prostějov idylicky hlásá, že je 
MĚSTO SPORTU, což v  posled-
ních letech platí měrou vrchova-
tou. Jen málo míst v České repub-
lice má nejvyšší týmové soutěže 
hned v  několika odvětvích a jen 
z mála míst vzešlo tolik sportovců 
a sportovkyň, které zná celá 
zeměkoule. A že nejde o nahodilý 
fakt, dokazuje široká mládežnická 
základna po celém Prostějovsku. 
Večerník se proto rozhodl k nové-
mu exkluzivnímu seriálu! Ve 
velké konkurenci současných ikon 
vám minimálně jednou měsíčně 
představíme i některou z  těch 
vycházejících. A třeba k  tomu 
společně přidáme i něco navíc... 

Pøedstavujeme mladé
 sportovce a sportovkynì, 

kteøí se nemají za co stydìt....
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„Je to tak! V současnosti ještě nemám 
tolik natrénováno a běhat ve dvace-
ti například půlmaratón není až
tolik běžné. Tyhle tratě patří 
starším ženám, o maratonu 
se vůbec nebavím. Je to 
skutečně dlouhodobá vize, 
kterou si samozřejmě chci 
někdy v budoucnu vy-
zkoušet. Ale mám ještě 
dost času.“ (pousměje se)
●●Kolikrát týdně nyní 
trénujete?
„Snažím se běhat pětkrát 
týdně plus víkendové 
závody. Mám celkem
málo času, kromě pří-
prav na studia 

kultu v  Olomouci
přihlášku na příro
z  několika soukrom
chodím. Tento rok
měřila spíše na br
připravit na přijíma
v Brně. Doufám, že
●●Změňme téma
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„Ono to má delší
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možnost, tak jsem j
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„Začínala jsem na Městském běhu 
v Prostějově, ale kde bych určitě 
jednou chtěla stát, tak je to start 

na slavném newyorském maratonu...“

3x foto: archív K. Vinklerové



PROSTĚJOV Obhajoba se vy-
dařila, stejně jako před rokem 
tak i letos připadl pohár pro ví-
těze mezinárodního hokejové-
ho turnaje SIDA Cup družstvu 
Přerova. V pořadí osmý ročník 
mládežnického klání určeného 
pro hráče ročníku 2003 a mlad-
ší se zúčastnil stejný počet týmů
z České republiky, Slovenska
i Rumunska a pod patronací spor-
tovního nadšence Aloise Mačáka 
se opět na prostějovském zim-
ním stadionu odehrála spousta 
pohledných bitev. A neztratili se
v nich ani domácí Jestřábi, kteří se 
umístili hned pod stupni vítězů.

„Velká jednička s hvězdičkou
a musím poděkovat všem týmům, 
které se tohoto turnaje zúčastnily. 
Odehrály nádherné zápasy a vyhrá-
li všichni. Velké poděkování patří 
titulárnímu sponzorovi a všem ro-
dičům. Shodli jsme se na tom, že 
tento ročník byl opravdu nádherný. 
A bylo to vidět i na spokojenosti 
diváků, jimž bychom také chtěli po-
děkovat, že si udělali čas a přišli se 
podívat,“ zářil nadšením Alois Ma-
čák, jenž stojí u turnaje od zahájení 
celé tradice.
Podobně pozitivně naladěn byl 
rovněž Jiří Netušil, majitel titulár-
ního sponzora agentury SIDA. „Za 

naši firmu věřím, že se nám bude v 
našem podnikání dařit i v následu-
jících letech natolik, abychom byli 
schopni podpořit mládežnický roz-
voj hokejový. Jsme rádi, že jsme mu 
mohli přivítat zahraniční účastníky 
včetně hokejově exotického Rumunska,
a devítka i desítka stoprocentně 
bude,“ potvrdil, že se i v příštích le-
tech bude stejná akce pořádat.
„Nikdo z hráčů se nezranil a ohlasy 
jsou pozitivní. Tento turnaj si udě-
lal velkou tradici a také zahraniční 
účastníci považují za čest zúčastnit 
se tu,“ dodal Mačák.
Domácí Jestřábi si ve skupině po-
radili se slovenskými Lvy a remizo-
vali s výběrem Rumunska, v duelu
o první místo se Šumperkem dlou-
ho drželi dvoubrankový náskok. 
Pak ovšem dvakrát během pouhé 
půlminuty inkasovali a soubor 
Martina Půčka a Davida Šebka tak 
mířil do semifinále ze druhé pozice 
v „A“ skupině.
Soupeřem mu tak byl Přerov,
s nímž v roli trenéra přijel Martin 
Vojtek. „Jsem tu poprvé jako trenér 
a jsem velice mile překvapen kvali-
tou zápasů i organizací, přístupem 
trenérů, rodičů. Jsme tu maximálně 
spokojeni. Základní skupinu jsme 
vyhráli, zatím jsme neprohráli jedi-
ný zápas a teď nás čeká derby s Pro-
stějovem. Hrajeme o finále, těšíme 
se na to a doufáme, že vyhrajeme,“ 

svěřil se před tímto duelem popu-
lární „Kokinátor“.
A Zubři zvládli i tento mač stejně 
jako finále proti Vsetínu, takže je-
jich obhajoba byla zdařilá. „Jezdím 
tady strašně rád. Chvíli jsem tady 
působil, mám tu spoustu kamará-
dů i krásných vzpomínek. Pro náš 
ročník 2003 je to poslední turnaj
a rozloučení za velice úspěšnou se-
zónou, protože jsme vyhráli svou 
skupinu. Toho si strašně cením.
A tento turnaj mají kluci za odmě-
nu,“ dodal někdejší dlouholetý ex-
traligový gólman.
Dobré rozpoložení zavládlo rovněž 
v řadách pořádajícího oddílu, akce 
se totiž stejně jako v předešlých le-
tech vydařila. „Naši hráči skončili 
čtvrtí, je tam ale polovina družstva 
ročníku 2004, takže jsme za tento 
výsledek rádi. Je to už osmý roč-
ník pod patronací agentury SIDA
a pana Mačáka. Jsme rádi, že to 
můžeme pořádat a že nám město 
dovolí mít tu tak dlouho led, ostatní 

města to nemají. Ještě před sebou 
máme dva turnaje mladšího doros-
tu U16 a U17, na které všechny zvu, 
ty přijdou na řadu o nadcházejících 

víkendech od pátku do neděle,“ 
představil nejbližší program před-
seda LHK Jestřábi Prostějov Michal 
Tomiga.  (jim)
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Jestřábi sází na mládí, Čuřík zváží cizinu
PROSTĚJOV V místním klubu 
strávil hokejové mládí, poté se po 
olomoucké anabázi vrátil na dvě 
sezóny během druholigového ob-
dobí a po dalších třech sezónách v 
Třebíči posílil Jestřáby znovu loni 
v létě. A nyní se po jediném roce 
musí stěhovat. Jakub Čuřík končí 
v LHK Jestřábi Prostějov.
„Popravdě jsem to nečekal. Myslel 
jsem, že v Prostějově vydržím del-
ší dobu... Neodcházím ale se záští. 
Když jsem se vracel, tak jsem věřil, 
že budu patřit k lídrům, a začátek byl 
super, pak jsem se ale zranil, rozpadla 
se nám lajna a hodně to ovlivnilo ce-
lou mou sezónu,“ nehovořilo se leh-
ce rodákovi z Opatovic. „Ti, co mě 
znají, tak vědí, že nesnáším prohry 
a že bych na ledě nechal všechno. 

Takže když jsem na konci sezóny 
nehrál, snažil jsem se alespoň kluky 
na střídačce podpořit,“ rozvedl Jakub 
Čuřík pro Večerník svoji myšlen-
ku. Z týmového hlediska mohl být 
s uplynulou sezónou spokojen. V 
kanadském bodování ovšem zazna-
menal jen sedm branek a jedenáct 
nahrávek a vedení klubu se po něko-
likatýdenním čase na rozmyšlenou 
rozhodlo nevyužít jeho služeb i pro 
následující ročník.
„Rozhodovali jsme se mezi pokra-
čováním Kuby nebo větším zařa-
zením Vojty Augustina. Jsou to 
herně i parametrově podobní hráči
a u Vojty vidíme větší potenciál při 
budování týmu do budoucna,“ vy-
světlil Jiří Vykoukal, sportovní ma-
nažer Jestřábů.
Převezme tedy vůdcovskou roli právě 
olomoucký odchovanec? „Chce to 
čas. Vojtovi je dvacet, potřebuje do-

spět a nasbírat zkušenosti. Je to hráč 
z regionu, měl vynikající výsledky v 
juniorské kategorii, umí hrát jeden na 
jednoho,“ věří Vykoukal, že klub uči-
nil správné rozhodnutí.
Naopak co bude dál s držitelem více 
než čtyř set prvoligových startů, to v 
tuto chvíli netuší ani samotný Čuřík. 
„Hledám motivaci pro hokej a vzal 
jsem si čas na rozmyšlenou. Proberu 
to s rodinou a uvidím, co dál. Jsem 
přesvědčen, že stále ještě nepatřím do 
starého železa a mám na ledě co před-
vést, jenže některá mužstva v tuto 
chvíli neví, co bude, a dostat se do 
zahraničí není jednoduché,“ přiznal.
Právě odchod do ciziny je jednou z 
variant, ovšem jen při splnění urči-
tých podmínek. „Možné to je, mu-
selo by to však být finančně hodně 
zajímavé pro mě i celou rodinu, pro-
tože mám malou holčičku a všechny 
bych bral s sebou,“ rozvedl myšlenku 

175 centimetrů vysoký forvard.
Vedení Jestřábů rovněž zmíni-
lo ještě další důvod, který se na 
konci Čuříka v jestřábím dresu 
podepsal. „Kuba je hráčem Třebíče, 
loni ale do hry vstoupila Olomouc a 
mohl sem jít pouze s jejím souhla-
sem. Raději se tedy poohlížíme po 
hráčích, co vlastní svá práva. Není to-
tiž žádným tajemstvím, že jsem od-
půrcem současného přestupového 
řádu, a snad se brzy změní,“ upřesnil 
Vykoukal. 
Mimo jiné to tak znamená, že se 
vztahy mezi těmito dvěma ha-
náckými oddíly příliš neohřály
a propasti zůstávají hluboké. 
„Snažil jsem se s Jirkou Dopitou 
najít cestu ke spolupráci, protože 
jsme kousek od sebe, ale myslím 
si, že se tak v brzké době nestane,“ 
nezastíral bývalý obránce a rodák 
z Olomouce.  (jim)
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Meidlův Frýdek míří do první ligy
FRÝDEK-MÍSTEK Už jen výhra v 
Táboře chybí hokejistům Frýdku-
-Místku, aby se stali novým účastní-
kem WSM Ligy. Po polovině baráže 
o postup do druhé nejvyšší domácí 
soutěže je na tom totiž nejlépe právě 
vítěz východní skupiny druhé ligy, 
jehož barvy obléká řada nedávných 
Jestřábů včetně prostějovského od-
chovance Radka Meidla.
„Je to teď trošku složité, protože soupe-
ře vlastně vůbec neznáme, ani pořádně 
nevím, kdo tam vlastně hraje. Trenéři 
nás ale dobře připraví, tak doufám, že 
to zvládneme,“ rozjímal těsně před za-
hájením bojů někdejší mládežnický re-
prezentant. Jeho spoluhráči jsou mimo 
jiné Martin Piecha, Vladimír Luka, 
Juraj Šimboch, Lukáš Daneček, Jiří 
Polák, Tomáš Franek, Tomáš Káňa, Ja-
kub Matyáš a David Cienciala. Při zdo-
lání Tábora 4:1 mimo jiné Luka třikrát 
asistoval a Káňa s Frankem v součtu 
třikrát skórovali, na výhře 5:3 v Jablon-
ci se bilancí 1+1 podíleli Piecha, Káňa, 
Cienciala, Matyáš s Lukou jednou na-
hrávali, Polák vsítil pojistkový gól.

Nechybělo přitom mnoho a vše moh-
lo být úplně jinak. Východní finále 
totiž naservírovalo až nečekaně dra-
matický průběh. Probojovaly se do 
něj dva nejlepší celky po základní části
a fanoušci se dočkali maximální porce 
pěti utkání. První mečbol si překvapi-
vě vypracoval Vsetín s Exjestřáby René 
Kajabou a Michalem Nedbálkem
v sestavě, nakonec však mohl slavit ve 
městě rozděleném řekou Ostravicí na 
moravskou a slezskou část. „Pocity 
jsou super. Bylo to těžké a vyhecované, 
ale zvládli jsme to. Ze všech stran na 
nás doléhal tlak, museli jsme to udělat. 
Jsem rád, že jsem pomohl několika 
góly a nahrávkami, makáme ale jako 
tým. Máme jasný cíl a jdeme za ním,“ 
oddychl si Meidl bezprostředně po 
splnění dalšího z úkolů na cestě do 
první ligy.
Soutěž vyvrcholí tento týden. Nejprve 
se v pondělí utká Jablonec nad Nisou 
s Táborem, poté právě Jihočeši přivítají 
Frýdek a na závěr se ještě donedávna 
druholigový otloukánek střetne s Jab-
loncem.  (jim)

PROSTĚJOV Čeká se už jen na 
schválení zastupitelstvem. Pokud 
se tak stane, mohli by se stavbaři 
už po 11. dubnu pustit v areálu Ví-
ceúčelové haly-zimního stadionu 
do rekonstrukce šaten a sociální-
ho zázemí, které slouží prvoligo-
vému „A“ týmu prostějovských 
Jestřábů. 
Zájem zrealizovat rekonstrukci šaten 
mělo pět stavebních firem. Výběrové 
řízení organizované městem se ale 
v samotném závěru zkomplikovalo. 
„Jedna firma byla z konkurzu vylou-
čena pro faktické nedostatečnosti 
v nabídce. Nejvýhodnější nabídku 

nakonec předložila firma z Červen-
ky v celkové výši 5,82 milionu korun 
včetně DPH s délkou záruční lhůty 
sto dvacet měsíců a dobou realizace 
rekonstrukce šaten v délce šedesáti 
dní. V průběhu jednání o podpisu 
smlouvy ale tato společnost z kapa-
citních důvodů odstoupila. Druhou 
nabídku v pořadí předložila společ-
nost Stavby Krejčí z Prostějova v cel-
kové výši 6,52 milionu korun s dél-
kou záruční lhůty rovněž sto dvacet 
měsíců, ale dobou realizace jedena-
devadesát dnů. Této firmě tak byla 
nakonec zakázka města svěřena jako 
druhé v pořadí ve výběrovém řízení,“ 

uvedl Zdeněk Fišer (CŠSD), první 
náměstek primátorky Prostějova.  
Jestliže zastupitelé na svém jednání 
v pondělí 11. dubna tuto zakázku 
schválí, interiér zimního stadionu 
se promění ve staveniště. „V rámci 
stavby dojde k rekonstrukci šaten
a sociálního zázemí, které slouží pro-
stějovskému prvoligovému týmu 
hokejistů. V rozpočtu města jsou 
na tuto akci v roce 2016 vyčleněny 
finanční prostředky ve výši pěti mi-
lionů korun. Pro dofinancování této 
rekonstrukce jsme v radě města od-
souhlasili 1,6 milionu korun,“ připo-
mněl Zdeněk Fišer.  (mik)

Přecechtěl přednášel ve Slovinsku,
přípravu zahájí 2. května

PROSTĚJOV Už jen měsíc zbývá 
hokejistům Prostějova, poté jim 
započne příprava na nadcházející 
ročník 2016/2017. Většina ká-
dru dril absolvuje na Hané pod 
vedením trenérské dvojice Kamil 
Přecechtěl - Jiří Vykoukal, někteří 
ale absolvují suché období v indi-
viduálním režimu.

Jiří MOŽNÝ
„Letní přípravu zahajujeme v pon-
dělí druhého května a bude mít tři 
základní bloky. Tak sedmdesát pro-
cent hráčů se bude pravidelně při-
pravovat v Prostějově, hráči z Čech 
budou mít individuální plány a bu-
dou na sobě pracovat sami,“ před-
stavil Večerníku hlavní kouč Jestřábů 
Kamil Přecechtěl základní obrysy 
kondičního bloku.

V tomto časovém období trvajícím 
do léta se také uskuteční celkem tři 
týdenní soustředění, která prověří, 
jak důkladně a svědomitě k úko-
lům jednotliví hokejisté přistupují. 
„To první přijde na řadu hned od 
pondělí devátého května ve Vésce 
u Olomouce a uvidíme, jak plní 
své plány,“ nastínil lodivod. Kon-
krétní podoba prostějovských 
tréninků se ještě upřesňuje a 
záležet bude na celkovém počtu 
hráčů i na tom, jestli budou mít 
své vlastní kondiční trenéry. 
„Dopoledne tak budou moci být 
s námi a odpoledne sami, tomu se 
podřídí i náplň. Všichni tak nebu-
dou dělat to stejné,“ vysvětlil Pře-
cechtěl.
Stejně tak zatím ještě nenabírá kon-
krétních obrysů skladba přípravných 
zápasů, i na ni dojde až postupně. 
„Vše se bude odvíjet od toho, kdy 
budeme moci jít na led. Až budeme 
vědět termín, tak teprve doladíme 
termínovou listinu a budeme chys-
tat kombinovanou přípravu,“ dodal 
Přecechtěl, jenž věří, že připravova-

ná rekonstrukce šaten celý program 
nijak nenaruší. „Na léto není potřeba 
žádný extra komfort a doufám, že se 
do nějaké šatny dostaneme, aniž by-
chom museli nosit věci domů,“ pou-
smál se trenér Jestřábů.
Třiapadesátiletý trenér ovšem ne-
zahálí ani v mezisezónním období. 
„Jako předseda krajského výkonné-
ho výboru mám mimo jiné za úkol 
učit trenéry žádající o ‚C' licenci, tak 
to funguje už nějakých sedm osm 
let. Jedenkrát ročně se koná seminář, 
kam se hlásí zájemci, stejně tak je to 
důležité i pro ty, kteří už licenci mají, 
aby jim průkaz byl prodloužen,“ 
upozornil Kamil Přecechtěl.
A v souvislosti se vzděláváním no-
vých lodivodů se podíval až na Bal-
kán. „Čas od času jezdím do Slo-
vinska, kde také probíhalo školení 
‚céčka'. Čtyři dny jsem tam předná-
šel a je to stále stejně perfektní, jsou 
žhaví do práce. Pouze nesedí a nepo-
slouchají, rádi ale o všem diskutují
a ptají se, je to velice příjemné,“ ne-
tajil Kamil Přecechtěl své nadšení po 
návratu zpět do České republiky. 

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ Hokejisté budou mít NOVÉ ŠATNY
Víceúčelovou halu přes léto obsadí stavbaři 

ŽÁKOVSKÝ SIDA CUP 2016 PATŘÍ ZUBRŮM, JESTŘÁBI ČTVRTÍ
Výsledky SIDA Cupu 2016:

Skupina „A“: 1. MD Šumperk 6 bodů/skóre 11:5 (- Prostějov 2:2, - Secler 
3:1, - Lions 6:2), 2. LHK Jestřábi Prostějov 4 b./10:7 (- Secler 4:4, - Lions 
4:1), 3. Secler Select 3/10:8 (- Lions 5:1), 4. 3b Slovakia Lions 0/4:15.
Skupina „B“: 1. HC Zubr Přerov 6 b./20:4 (- Vsetín 7:0, - Černí vlci 7:4, - 
Ružinov 6:0), 2. VHK Vsetín 3 b./12:14 (- Černí vlci 7:4, - Ružinov 5:3), 
3. Černí vlci 2/18:14 (- Ružinov 10:0), 4. HK Ružinov 0/3:21.
O 5. až 8. místo: Secler Select – HK Ružinov 10:2, 3b Slovakia Lions – 
Černí vlci 2:6, Secler Select – Černí vlci 2:1, 3b Slovakia Lions – HK Ru-
žinov 7:2. Semifinále: Prostějov – Přerov 2:6, Šumperk – Vsetín 2:6. O 3. 
místo: Prostějov – Šumperk 1:3. Finále: Přerov – Vsetín 4:1.

Koneèné poøadí turnaje:
1. HC ZUBR Přerov

2. VHK Vsetín
3. MD Šumperk

4. LHK Jestřábi Prostějov
5. Secler Select (Rumunsko)

6. Černí vlci
7. 3b Slovakia Lions (Slovensko)

8. HK Ružinov (sLovensko)

www.
vecernikpv.cz

Přerovští Zubři nenašli v ani jednom zápase přemožitele a po zásluze se tak stali vítězi osmého ročníku SIDA Cupu, k čemuž 
jim pogratulovali také Alois Mačák a Jiří Netušil.  Foto: Jiří Možný

Patron turnaje Alois Mačák společně s nejlepšími individualitami turnaje.  
 Foto: Jiří Možný



●● Orli skončili třetí. Berete to 
jako úspěch?
„V tabulce jsme pod sebou nechali 
Pardubice a Opavu, což jsou kvalit-

ní a konsolidované týmy. Vzhledem 
ke změnám v naší sestavě po minulé 
sezóně to je rozhodně kvalitní výsle-
dek, který bereme.“
●● Teď ještě zbývá potvrdit me-
dailové postavení v play-off...
„Pochopitelně se o to budeme sna-
žit, ale nebude to snadné. Letošní 
vyřazovací část bude ostatně podle 

mého názoru hodně zajímavá. Nym-
burk je favorit, ale další čtvrtfinálové 
dvojice budou hodně vyrovnané. 
Celky Opavy a Pardubic absolvovaly 
základní část se shodnou bilancí. Dě-
čín to bude mít při absenci několika 
hráčů s USK hodně těžké. A to samé 
platí o našem měření s Kolínem.“
●● Jaké jsou šance Prostějova na 
postup do semifinále?
„Kolín se během sezóny hodně 
posílil. Třeba takový Bakič Nym-
burku nastřílel v posledním zápase 
přes dvacet bodů. Rozhodně to 
není tým, který bychom mohli ně-
jak podcenit. Doby, kdy Prostějov 
šel do čtvrtfinále s představou, že 

vyhraje 3:0 a půjde dál, jsou pryč. 
Série nemá favorita.“
●●Ani vzhledem k postavení 
týmů v tabulce po základní části?
„Mezi námi je rozdíl několika výher, 
ale musíme si přiznat, že v posled-

ních týdnech naše forma nebyla ide-
ální. To je snad za námi. Ovšem mezi 
nejlepší čtyři postoupí tým, který do 
zápasů půjde na krev a bude mít větší 
vůli po vítězství. Věřím, že to bude-
me my, medaili chceme.“

PROSTĚJOV S bilancí devětadvaceti výher a dvanácti porážek 
ukončili basketbalisté Ariete Prostějov základní část sezóny, 
což trenér Zbyněk Choleva považuje za slušný výsledek. Jeho 
tým navíc obsadil třetí místo a získal dobrou pozici před star-
tem vyřazovacích bojů. „Některé porážky byly zbytečné, ale to 
by mohli říci i v dalších klubech. Vždy je co zlepšovat. Celkově 
ale počet porážek není špatný," hodnotí základní část Choleva.

„V sezóně jsme odehráli pět vzá-
jemných zápasů. Nemáme se čím 
překvapit. Přednosti Kolína známe, 
uvědomujeme si i skutečnost, že hlav-
ně na domácí půdě je soupeř hodně 
nepříjemný. S tím nic nenaděláme. 

Potřebujeme se soustředit především 
na vlastní výkon a odehrát kvalitní zá-
pasy. To je celé. Postoupí ten, kterému 
se to povede,“ míní prostějovský trenér 
Zbyněk Choleva, který pochopitelně 
věří, že jeho tým postoupí mezi čtyři 
nejlepší týmy. „Orli zatím nikdy čtvrt-
finále neprohráli. Snad to bude pokra-
čovat.“
Medvědi Orlům uštědřili nejboles-
tivější porážku v sezóně. Ve čtvrtfi-

nále Českého poháru zastavili pro-
stějovskou snahu obhájit celkové 
vítězství v soutěži a postoupili do 
Final Four. „To už je za námi. Pocho-
pitelně porážka bolela, ale teď už nás 
čekají úplně jiné zápasy. Nebereme je 
jako odvetu, tím bychom se zbytečně 
svazovali. Navíc v poháru o úspěchu 
rozhoduje jediné střetnutí. Ligové 
play-off je o něčem jiném. K postupu 
potřebuje každý tři body a věřím, že je 

získáme. Máme kvalitní hráče a to se 
projeví,“ věří Ivan Pospíšil, předseda 
Ariete Prostějov.
Po pátečním zápase v prostějovské 
hale bude série pokračovat 13. dubna 
v Kolíně a pak v sobotu opět na Hané. 
Případné čtvrté střetnutí je napláno-
váno na 20. dubna. Pokud by byl stav 
vyrovnaný, rozhodně o postupujícím 
až pátý duel a ten by se hrál 23. dubna 
na prostějovské palubovce. 

Pondělí 4. dubna 2016
 www.vecernikpv.cz
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Play-off slibuje drama
Prostějov (lv) - Až poslední kolo zá-
kladní části určilo definitivní složení 
dvojic v probíhajícím ročníku Koo-
perativa NBL. Oproti předchozím 
sezónám nepůjdou do čtvrtfinále 
lépe postavené týmy do sérií v po-
zicích jasných favoritů. S výjimkou 
Nymburka, který jde na Svitavy. Pro 
Tury je ovšem již postup do vyřazo-
vací části nejlepším výsledkem v his-
torii klubu. 
Druhý Děčín vyzve pražské vysoko-
školáky, loňského finalistu ale trápí 
zranění několika podkošových hráčů 
a toho se pokusí tým USK využít. 
Válečníci v posledních třech zápa-
sech prohráli, od ústecké Slunety 
dokonce dostali 111 bodů. Pražané 
se pokusí potvrdit pověst kvalitně 
bránícího týmu a rozhodně nejsou 
bez šancí na úspěch.
Velká bitva se dá očekávat také od 
souboje Opavy a Pardubic. Vítěz 
Českého poháru opět vyhlásil útok 
na ligové finále a před sezónou se 
výrazně posílil. V řadě zápasů ovšem 
nedokázal uspět, přestože měl v 
jejich průbězích vysoký náskok. 
Proti soupeři ze Slezska se mu navíc 
nedaří. V základní části se ve všech 
čtyřech případech radovala Opava, 
která bude navíc začínat doma a ve 
své hale často neprohrává.

Orli se ve statistikách 
neztratili

Prostějov (lv) - Basketbalisté Pros-
tějova se také v letošním ročníku pre-
zentují především týmovými výko-
ny. I tak se ale jejich opory dokázaly 
prosadit do popředí individuálních 
statistik. Dařilo se rozehrávačům. 
Roman Marko obsadil z pohledu 
rozdaných asistencí sedmé místo, o 
dvě příčky před Radovanem Kouři-
lem. V doskocích skončil Brett Rose-
boro na jedenáctém místě. Největší 
stopu ve statistikách zanechal Lukáš 
Palyza. Mezi trojkaři obsadil pátou 
pozici, z pohledu celkové střelby byl 
třináctý a neztratil se ani v hodnocení 
užitečnosti. Sedmnáctá pozice mezi 
všemi hráči Kooperativa NBL roz-
hodně není špatná. Díky svým vý-
konům během sezóny získal i cenu 
pro nejlepšího hráče měsíce. „Získat 
takové ocenění v Prostějově, kde se 
hraje týmově a nikdo výrazně ne-
vyčnívá, není snadné,“ uvedl Palyza. 
Svoji třídu potvrdil opakovaně také 
Pavel Slezák, dvanáctý nejlepší troj-
kař nejvyšší domácí soutěže.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

   LUKÁŠ PALYZA
Kvalitní střeleckou formu na-
značil před začátkem zápasů 
o titul Lukáš Palyza. V rámci 
Utkání hvězd postoupil až 
do finále soutěže trojkařů
a další úspěšné dalekonos-
né pokusy si schoval na 
poslední zápasy základní 
části Kooperativa NBL. 
Na Folimance promě-
nil čtyři, proti Brnu pět.
V obou případech byl nej-
lepším střelcem prostějovské se-
stavy a přispěl k výhrám, které Orly 
udržely na třetí příčce.

 OREL
  PODLEPODLE

  VEČERNÍKU

basketbal38
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Zbyněk CHOLEVA  - Ariete Prostějov:
„V prvním poločase jsme se na rozdíl od Brna potýkali s menší motivací. Bylo 
to taky vlivem menší sestavy, se kterou Brno hrálo. Chvíli nám trvalo, než jsme 
si na to trošičku zvykli. V druhé půlce už jsme se zkoncentrovali a zabojovali 
jsme, protože chceme zůstat na vítězné vlně, hlavně doma. Měli jsme v plánu 
rozložit minuty na více hráčů, ale díky vývoji utkání a nízké sestavě Brna jsme 
to museli pozměnit.“

Zoran HELBICH  - mmcité Brno:
„Zkusili jsme všechno a dali do zápasu zbytky našich posledních sil. Hráči už 
byli vyčerpaní. Byl to pro nás strašně těžký zápas, proti takovému soupeři jako 
je Prostějov, jsme ho odehráli celkem dobře. Bylo vidět, že mají takovou re-
zervu. Že když potřebují, tak přepnou do jiné rychlosti a udělají náskok. Nám 
zůstalo prokletí klubu, že nemůžeme vyhrát zápas venku. Gratuluji svým hrá-
čům, že ještě v závěru sezóny našli síly a nemusíme do baráže.“

PRAHA, PROSTĚJOV V malém 
předstihu si basketbalisté Ariete Pro-
stějov zajistili třetí místo v tabulce 
po základní části Kooperativa NBL. 
Stačilo jim k tomu vítězství v rám-
ci třiačtyřicátého dějství 64:60 na 
půdě USK Praha. Vysokoškoláci sice 
nastoupili i s Šafarčíkem a Markem 
Marešem, kteří se těsně před utká-
ním dali dohromady po zdravotních 
problémech, ani to ale na Orly hrající 
v úzké rotaci tentokrát nestačilo.

Po delší době se Orli hned na začát-
ku dostali do vedení. Domácí sice 
po bodech Šafarčíka vyrovnali na 
8:8 a o chvíli později šli dokonce 
do vedení, závěr čtvrtiny ale ovládla 
dvojice Rosebero - Palyza a zajistila 
týmu Ariete výsledek 24:20. Po-
dobný průběh mělo také další po-
kračování poločasu. Vysokoškoláky 
držel Josipovič a jeho koše nedovo-
lily Hanákům získat větší náskok. 
Podařilo se to až po bodech Štef-
fela, které poprvé přinesly Orlům 
dvouciferný náskok. Slavík a Šafar-
čík sice na to dokázali odpovědět, 
přesto si basketbalisté Prostějova 
do kabiny v poločase odnášeli na-
dějné vedení 41:34.

Po obrátce si oba soupeři vybrali 
slabší chvilku. Špatné zakončení 
přece jen více trápilo střelce USK. 
Během deseti minut dali pouze 
devět bodů a toho hosté využili
k mírnému navýšení svého náskoku 
- 55:43. Vzápětí Palyza natáhl rozdíl 
na patnáct bodů, ale ani za tohoto 
stavu to Pražané nezabalili. Josipo-
viče podpořil Feštr a Slavík, k tomu 
se přidal i Bohačík. Právě po jeho 
trojce se prostějovské vedení necelé 
dvě minuty před koncem smrsklo 
na rozdíl dvou bodů. Další nápor 
přerušil oddechový čas Zbyňka 
Cholevy. Hra se pak rozkouskovala, 
a když se v závěru trefil Marko, bylo 
rozhodnuto.  (lv)

 Pavel MILOŠ  – asistent USK Praha:
„Čekali jsme, že to bude těžké, protože jsme v Prostějově naposledy vy-
hráli. Soupeř byl o to soustředěnější a měl hlad po vítězství, což se ukázalo 
hned na začátku. Dělali jsme hodně jednoduchých chyb v obraně. Krytí 
jeden na jednoho bylo špatné. Clony jsme řešili špatně, soupeř napichoval 
obranu a my nehráli to, co jsme měli. Až po pauze se to zlepšilo, ale na 
obrat to stejně bylo málo.“

Zbyněk CHOLEVA  - Ariete Prostějov:
„Jsme hodně rádi za vítězství, které jsme si asi zasloužili, protože jsme vět-
šinu utkání vedli. Měli jsme dostatečný náskok díky dobré střelbě zvenku. 
Dobře jsme hráli i pod košem, kde se nám dařilo získávat fauly. Mrzí nás 
poslední čtvrtina, kde nám už docházely síly. Udělali jsme tam několik 
špatných rozhodnutí, kdy jsme volili zbytečně střelu z dálky. USK doma 
vycítil šanci a trestal to. My jsme z toho ale nakonec vyšli vítězně.“

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE......................................USK PRH
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Nápor vysokoškoláků přišel příliš pozdě

PROSTĚJOV Až díky zlepšené-
mu výkonu ve druhém poločase 
zakončili basketbalisté Prostějo-
va základní část vítězstvím. Brno, 
které se v závěru sezóny vyhnulo 
baráži o záchranu soutěže, pora-
zili 83:80. Hostujícímu soupeři 
nepřinesl úspěch ve čtyřiačtyři-
cátém kole ani výborný výkon 
třicetibodového Zeiglera.
Americký rozehrávač se před zápa-
sech zřejmě dobře vyspal a společ-
ně s bývalou prostějovskou ikonou 

Prášilem zajistil Brnu rychle vedení. 
První úder soupeře ještě odvrátil 
Tomanec a Marko, další atak vede-
ný šikovným distributorem míčů 
byl z pohledu Brna úspěšný. Výsled-
kem bylo dvouciferné vedení pros-
tějovského protivníka po úvodní 
čtvrtině - 11:24. Mírné zlepšení 
basketbalistů Ariete se dostavilo v 
následujících minutách. Hanáci po-
stupně ze své ztráty ukrajovali. Za-
končení si vzal často na starost nej-
lepší domácí střelec Palyza, obrana 
ale občas nedokázala zástupcům 
jihomoravské metropole ve skóro-
vání a díky tomu Orli prohrávali po 
dvaceti minutách 31:36.
Klíčový obrat nabídla následující 

pasáž střetnutí. Trojky Dokoupila 
a Palyzy znamenaly otočení výsled-
ku ve prospěch orlí letky. K velmi 
dobrému výkonu se navíc rozehrál 
Peterka, zřejmě nejlepší hráč utká-
ní. Nadějné vedení 58:51 na konci 
třetího dějství mírně upravil Ze-
igler, i tak se zdálo, že Brno již ne-
bude mít šanci. Motor hostujícího 
mužstva ale ještě jednou vstoupit 
do dějin vyrovnaného duelu. Nej-
prve zařídili snížení ztráty na roz-
díl jediného bodu, a pak dokonce 
zařídil zajímavou koncovku, když 
vyrovnal na 73:73. Palyza se Slezá-
kem ale vzápětí zařídili Orlům mír-
ný náskok a ten už definitivně určil 
vítěze.  (lv)
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Zeiglerova show Brnu na vítězství nestačila

ORLÍ STŘELCI SEŘIZUJÍ MUŠKU
NA BENÁČKOVY MEDVĚDY
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V play-off bude rozhodovat vůle, míní kouč Choleva

OKÉNKO MANAŽERA 
aneb pohledem Petr FRIDRICH

„Závěr základní části jsme výsledkově zvládli. V posledních šesti kolech jsme 
prohráli pouze v Opavě a to není špatná bilance. Pro každý tým je důležité, aby 
do rozhodující fáze sezóny vstupoval na vítězné vlně. Výkony ale nebyly úplně 
přesvědčivé. Trošku nám chyběla lehkost, hráči ale chyby nahrazovali bojov-
ností a ta bude v play-off rozhodovat. Teď už půjde o všechno. Celá kabina si 
uvědomuje, o co jde, a věřím, že to na palubovce bude v každém zápase vidět.“
 Petr FRIDRICH,
 generální manažer Ariete Prostějov

Foto: archiv Večerníku

PROSTĚJOV Výsledky i výkony z předchozích měsíců jsou za-
pomenuty. Basketbalisté absolvovali porci jednačtyřiceti zápasů 
a nejlepších osm týmů soutěže jsou přesto na začátku. Startuje 
play -off, rozhodující fáze sezóny a až ta rozhodne o tom, zda 
bude soutěžní ročník hodnocený jako úspěšný, nebo jako pro-
padák. Po medaili touží každý, včetně hráčů Ariete Prostějov. 
Hanácký klub sbírá medaile od svého postupu mezi elitu a chce 
šňůru prodloužit. Prvním soupeřem ve vyřazovací části bude ne-
vyzpytatelný Kolín vedený zkušeným Predragem Benáčkem.

Ariete Prostìjov vs. BC Geosan Kolín

3. (29/12) umístění v základní části   6. (21/20)
109:103, 105:65 vzájemné zápasy v sezóně (liga) 71:60, 56:84
 Český pohár (čtvrtfinále)   76:97

3301 (80,51) nastřílené body  3209 (78,26)
2987 (72,85) inkasované body  3249 (79,24)
Lukáš Palyza 14,3  Bojan Bakič 15,5
Brett Roseboro 11,9 nejlepší střelci Lee Skinner 12,1
Pavel Slezák 11,7   Christopher McEachin 10,9

Brett Roseboro 7,1  Lee Skinner 7,1
Jan Tomanec 6,0 doskoky David Machač 4,6
Lukáš Palyza 5,2  Antonie Allen 4,4

TIP VEČERNÍKU: 3:1 na zápasy



Souboj dvou klubů slavné minulosti
a mnohem střízlivější současnosti za-
čal nečekanou kanonádou. Oba celky 
skórovaly prakticky z každé útočné 
akce a po deseti minutách byl stav - 

8:6. Postupně se však rozchytali oba 
brankáři a skóre narůstalo pomaleji. 
Domácí plejeři drželi malý náskok, 
ale Telničtí se nevzdávali. V koncovce 
poločasu se dokonce dokázali dostat 
z 13:10 na 14:15, ale finiš přece je-
nom zvládli lépe domácí - 17:16. 
Rozpaky po první půli dokázali Kos-
telečtí rozptýlit v nástupu do druhého 
dějství. Nápadité kombinace, kterým 
velel Varhalík, přinesly odskok až na 
pět gólů - 25:20. Hosté se však do-
kázali opět přiblížit (30:27) a mohli 
jít ještě blíže, jenže je srážely vlastní 
technické chyby. Několik po sobě 
jdoucích ztrát dokázali Kostelečtí 
s chutí využít a nepřipustit drama. 
Telničtí se zlomili vlastní nesoustře-
děností, kdy sváděli vlastní chyby 

na rozhodčí a možnost dramatizace 
koncovky jim tak utekla mezi prsty. 
Nepřehlédnutelnou postavou domá-
cí sestavy byl zkušený Milan Varhalík, 
jenž dokázal vzít zodpovědnost na 
sebe a v důležitých momentech sázel 
branky. Střeleckým králem utkání pak 
byl hostující Bím se sedmi góly. Na 
straně Kostelce byli hned čtyři hráči
s pěti přesnými zásahy. 
V dalším kole zajíždějí Kostelečtí 
na půdu favorizovaných Ivančic. 
„Soupeř je favoritem, nehraje se
u nich lehce. Na druhé straně tam ne-
máme co ztratit. Usilovali o postup, 
ale teď prohráli v Bohunicích,“ zamys-
lel se domácí kouč Jiří Grepl. 
Statistiky z utkání najdete na straně 
22 dnešního vydání.

Pondělí 4. dubna 2016
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PROSTĚJOV Přibližně v polovině 
druhého poločasu vše vypadalo 
na jednoznačnou záležitost, nako-
nec z toho ovšem ještě bylo veliké 
drama. Domácí Prostějov totiž po 
pauze nechal utéci hosty z Juliáno-
va téměř až na dvouciferný odstup, 
nakonec však ještě i z devítigólové 
ztráty dokázal osm dílků umazat. 
Na dotažení velkého obratu mu už 
však síly nezbyly a oba body tak za-
mířily do Brna.

Jiří MOŽNÝ
Prakticky po celou první půlhodinu 
se skóre přelévalo na obě strany. Do-
mácí Sokol II vedl chvíli o dvě bran-
ky (6:4), vzápětí se soupeři podařilo 
jít do vedení 7:6, poté Prostějov vedl 
11:10. Ještě čtyři minuty před pře-
stávkou měli navrch svěřenci Svato-
pluka Ordelta (15:14), pak ovšem 
hosté zabrali čtyřmi trefami v řadě a 

před výměnou stran měli k dobru tří-
brankový polštář.
A v trháku pokračoval Juliánov i ve 
druhém poločase. V sedmatřicáté 
minutě to bylo 17:22, o tři minuty 
později 18:26 a další tři minuty nato 
již 19:28. To byl maximální odstup, 
jakého se během šedesáti minut hry 
podařilo dosáhnout. „Špatné nahráv-
ky, nepřesná zakončení, problémy v 
obraně. Jejich hráči proskakovali z pi-
vota, pak tam přišel time, změnili jsme 
obranu na 1-5, takže už nedohrávali z 
takových pozic. Asi ale osobka měla 
přijít dřív. Co se týče hráčů v poli, tak 
jsme byli relativně kompletní, chyběl 
nám ale gólman Jirka Hrubý. Neří-
kám, že by to skončilo jinak, ale přeci 
jen je zkušenější,“ přemítal Ordelt.
Ve zbývajícím čase naopak sedm de-
sítek diváků sledovalo zběsilou stíhací 
jízdu. V prostějovské bráně se místo 
Zacpala, jemuž se do té doby až tolik 
nevedlo, chytil dorostenec Nesvad-
ba, v útoku zabral pěti góly Kosina a 
devět minut před koncem to bylo již 
jen o dva – 27:29. Na jubilejní třicá-
tý gól hostí z ruky Steina odpověděli 
Kozlovský s Burgetem a body byly 

na dosah. „Zpočátku jsem tomu moc 
nevěřil, ale jak to už bylo jen o dva 
góly, tak jsem doufal, že by to šlo. Ale 
zápas byl trochu vyhrocený. Ne že by 
to bylo mezi námi vyhecované, ale 
rozhodčí nepískali úplně ideálně. Pís-
kali špatně, ale na obě strany, nechtěli 
nám cíleně ublížit. Byly tam nějaké 
chyby, z toho pramenila nervozita 
hráčů i mě, moc jsme se soustředili 

na kritizování rozhodčích,“ vytýkal 
chvilkovou prostějovský kouč svým 
svěřencům nekoncentrovanost.
Víc už se ale nepodařilo, pouze další 
stažení na 30:31 a 31:32. Domácí se 
totiž nechali hned několikrát vylou-
čit a Juliánov si vypracoval pohodlný 
čtyřbrankový náskok, který až něko-
lik sekund před koncem aspoň kos-
meticky zmírnil Procházka. „Bylo to 

o gól, ale pak byl vyloučen Jirka Koz-
lovský a už jsem doufat přestal. Šest 
minut jsme dohrávali v oslabení, a 
když vynaložíme tolik sil na návrat do 
utkání, tak už to prostě chybělo,“ smi-
řoval se Ordelt s domácí porážkou.
Nyní si druhá liga vybírá další tý-
denní pauzu, další zápas tak Pros-

tějov sehraje až v neděli 17. dubna 
od 17:00 hodin v Telnici. „Doufám, 
že se uzdravíme, musíme rovněž troš-
ku obnovit fyzičku, zapracovat na 
obraně. Žádný přátelák neplánuju, 
spíše to bude jen technika a fyzička,“ 
nastínil trénující předseda Sokola II 
plány do nejbližších dnů. 

PRO
JUL

32
35 Svatopluk ORDELT - TJ Sokol II Prostìjov:

„První poločas se nám vůbec nedařilo v obraně, ani Michal Zacpal neměl 
moc úspěšný den. Nechali jsme je rozehrávat náběhy do prostoru sedmi 
osmi metrů, odkud stříleli, pro gólmana je to pak těžší. Do druhého poločasu 
jsme nastoupili relativně špatně, soupeř se dostal až na vedení o devět gólů. 
Dopustili jsme se spousty chyb v útoku, navíc nám stále stejně nefungovala 
obrana. Pak jsme přešli na osobku, eliminovali jsme jejich nejlepšího hráče 
Koubka a začali jsme se dotahovat, už ale bylo pozdě, Hned třikrát jsme se 
dotáhli až na jeden gól, ke konci jsme ale bohužel dohrávali stále v oslabení.“

Petr KOUBEK - vedoucí TJ Sokol Juliánov:
„První půlka byla z obou stran vyrovnaná, tu druhou jsme začali lépe. Pak 
jsme to ale najednou zdramatizovali, když jsme nedali nějaké šance, na-
konec to ale dobře dopadlo. Nedali jsme několik náskoků ze šestky, domácí 
naopak dali dvě branky a chytili se. Dneska jsem ale strach neměl, věřil jsem, 
že to dopadne za dva body. První půlku jsme totiž předváděli to, co jsem 
chtěl, ale výsledek se nedostavil. Začátek druhé půlky byl ale lepší a utrhli 
jsme se. Lépe jsme bránili. My i Prostějov můžeme být až do konce soutěže 
v klidu, takže si chceme užít zbytek sezóny, aby si mohli zahrát všichni.“

Hodnocení trenérù

Devítibrankové manko Prostějov nedotáhl

Obrana domácího Prostějova (v žluto-černém) byla velice průchozí a Juliánov toho 
využil k hned pětatřiceti brankám.  Foto: Jiří Možný

DOMAMYSLICKÁ STĚNA V PŘESPOLNÍM BĚHU
Originální závod pro širokou sportovní veřejnost

DOMAMYSLICE Běžkaři to ne-
vzdávají. Fotbalovo-lyžařský oddíl 
SK Pokop Domamyslice, jenž jako 
první v regionu uspořádal hobby 
závody v běžeckém lyžování, se 
nenechal nepřízní počasí odradit 
a vymyslel plnohodnotnou náhra-
du. „Na Hané sice nebyl v posled-
ních letech sníh, nechceme však 
jen ležet na gauči a nadávat, proto 
jsme vymysleli závod v přespolním 
běhu,“ objasnil zrod akce Richard 
Šatínský, nadšený sportovec a ředi-
tel závodu.  
Název akce je totožný s jejím běžkař-
ským předchůdcem - DOMAMYS-
LICKÁ STĚNA. „Moc nevěřím, že 
by se v příštích letech změnilo klima 
a na Hané byl sníh. Proto jsme nevy-
mýšleli nový název a ponechali pů-
vodní,“ komentuje Richard Šatínský. 
Organizátoři vymysleli trasu o délce 

osmi a půl kilometru s minimálním 
převýšením. „Start a cíl je u Občer-
stvení U běžkaře, poběží se po Záho-
ří. Zvládnout by ji měl každý trochu 
sportovně založený člověk,“ popisuje 
Šatínský. 
Parta z domamyslického Pokopu do-
káže tradičně při svých akcích vytvořit 
pohodovou a přátelskou atmosféru. 
Pro všechny startující bude připraven 
lehký oběd a občerstvení na trati. „Běž-
kaři i běžci jsou většinou naladění na 
stejnou vlnu. Těšíme se na vzájemné 
setkání. Startující si jistě pochutnají na 
domácím gulášku připraveném podle 
originální receptury domamyslických 
pastevců. Na trati pak budou k dispozi-
ci dvě občerstvovací stanice,“ doplňuje 
ředitel závodu.  
Termín konání závodu je stanoven 
na sobotu 18. června 2016 se star-
tem v 10:30 hodin. „Závodit se bude 

ve čtyřech kategoriích - muži, ženy, děti 
a muži elite nad padesát let. V dětské 
kategorii se nebude navíc platit star-
tovné. Hodnotné ceny obdrží první tři 
závodníci každé kategorie,“ informuje 
Šatínský a dodává: „Výše startovného 
je spíše symbolická. Pro ty, co se stih-
nou přihlásit do patnáctého dubna, je 
pouhých třicet korun, na místě pak za-
platíte korun osmdesát. V současnosti 
evidujeme již osm přihlášených.“

S myšlenkou pořádání přespolní-
ho běhu napříč Záhořím se plně 
ztotožnil i PROSTĚJOVSKÝ Ve-
černík, jenž se stal hlavním medi-
álním partnerem akce. „Podobných 
projektů pro širokou veřejnost není 
nikdy dost. Rádi celou akci zaštítíme 
a na start postavíme i vlastní reprezen-
tanty,“ poznamenal Petr Kozák, šéf-
redaktor nejčtenějšího regionálního 
periodika.  (zv)

DOMAMYSLICKÁ STÌNA 2016
sobota 18. června 2016

start: hromadný - 10:30 hodin (děti 10:00)
prezentace: Občerstvení U běžkaře Domamyslice

trať: 8500m - převýšení 160m
startovné: 30 Kč (do 15. 4.)

                   40 Kč (do 1. 5.)
                     50 Kč (do 17. 6.)
                     80 Kč (na místě)

!DĚTI ZDARMA!
Kontakt: Richard Šatínský - tel: 724 559 800

MIAMI, PROSTĚJOV Semifiná-
lovou účast z loňského roku Tomáš 
Berdych na turnaji v Miami neobhájil. 
V souboji o postup mezi nejlepší čtyři 
podlehl Novaku Djokovičovi. 
Světová jednička získala čtyři servisy 
soupeře a potrestala pětačtyřicet Berdy-
chových nevynucených chyb. Srb tak 
vyhrál desátý vzájemný souboj v řadě. 
„Pokud chcete Novaka porazit, musíte 
podat stoprocentní výkon a tohle nebyl 
ten případ,“ uvedl Berdych.
V osmifinále ovšem vyzrál na hráče světo-
vé desítky Richarda Gasqueta. Za neroz-
hodného stavu 1:1 vítěze určila jedenáctá 
hra rozhodující sady, kdy prostějovský te-
nista prolomil servis francouzského hráče
a zápas pak čistou hrou dopodával. „Sna-
žil jsem se soustředit především na svoji 
hru a využívat věci, které fungují,“ pozna-
menal sedmý hráč žebříčku ATP.  (lv)
 Výsledky najdete na straně 22
 dnešního vydání

Djokovič byl opět 
nad Berdychovy síly

Rozpačitá házená přinesla spoustu branek:
Kostelec udolal chybující borce Telnice
KOSTELEC NA HANÉ Vlk 
se nažral a koza zůstala celá. 
Přesně tohle přísloví sedí na 
nedělní domácí vystoupení 
kosteleckých házenkářů. Ti 
si připsali veledůležitou vý-
hru v záchranářském souboji
s Telnicí, ale výkon obou týmů 
by se dal označit jako lepší 
podprůměr. „V takových zápa-
sech se nám nedaří, neumíme 
se asi nahecovat,“ krčil rameny 
domácí střelec Marek Dostál. 
Domácí se nakonec radovali 
po výhře o pět branek.

Jiøí GREPL - Kostelec na Hané: 
„Výsledek je daleko lepší, než naše předvedená hra. Soupeř přijel s určitou 
taktikou, nám se ji nedařilo eliminovat. Nešel nám rychlý přechod, zkrátka 
jsme nehráli, co jsme chtěli. Pomohl nám Milan Varhalík, jenž to vzal na 
sebe. Moc to nešlo Smékalovi, vůbec se nedařilo Martinu Švecovi. Vytvořili 
jsme si několikrát náskok, ale vlastní nedůsledností držíme soupeře ve 
hře. Zlom nastal o přestávce, kdy jsme si to v šatně vyříkali. S výhrou jsem 
spokojený, ale s hrou moc ne. Myslím, že se zápas nemohl líbit ani divákům. 
Chyběla nám lehkost i uvolněnost.“

Antonín LEVÍÈEK - Telnice: 
„Vzhledem k tomu, že jsme přijeli bez dvou klíčových hráčů, jsem byl 
překvapen, že jsme klidně mohli bodovat. Vlastními chybami jsme umožnili 
domácím zvítězit. Zákonem schválnosti pak bylo, že jsme v momentech, 
kdy jsme se dotahovali, udělali hrozné chyby. Paradoxem je, že se tak stávalo 
těm nejzkušenějším. Pět šest hrubek nás stálo minimálně remízu. Ztratíme 
zbytečně míč, dostáváme laciné branky a celé mužstvo tak jde dolů. Klidně 
jsme mohli bodovat, je to škoda, šance byla.“  

Hodnocení trenérù
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Útočné snahy Kostelce se mnohokrát zastavily o oranžovou obranu Telnice. 
 Foto: Zdeněk Vysloužil  

>>> Dokončení ze strany 27
Kvitová už několik měsíců hledá 
optimální formu. Po zdravotních 
problémech přišlo ukončení spolu-
práce s trenérem Davidem Kotyzou. 
Od začátku roku vyhrála pouze šest 
zápasů. „Třeba v Indian Wells dřela
a bojovala, i když to herně nebylo 
nejlepší. Potřebuje se do toho dostat, 
zatím to není ideální,“ poznamenal
k absenci nejlepší české tenistky Pála.

Návrat po vleklé bakteriální infekci se 
zatím nedaří Šafářové. Ve dvouhře se 
ještě neradovala z úspěchu a především 
z tohoto důvodu v nominaci nebude. 
„Rozebírali jsme to i s trenérem Robem 
Steckleymem. Debatovali o tom, co 
bude pro Lucku nejlepší. Nakonec se 
vybrala tato varianta,“ řekl Pála, podle 
něhož ale obě tenistky budou týmu
k dispozici pro případné finále. „Pocho-
pitelně pokud budou zdravé.“

Proti Švýcarsku bude v Luzernu 16. 
a 17. dubna v pozici jedničky pravdě-
podobně další prostějovská hráčka 
Karolína Plíšková. „Do dvouhry mů-
žeme nasadit také Barboru Strýco-
vou a ve formě hrající Allertovou či 
Hradeckou. Momentálně máme na 
výběr řadu velmi kvalitních hráček
a budeme usilovat o postup,“ věří ne-
hrající kapitán českého týmu¨, který 
obhajuje trofej.  (lv)

Kvitová a Šafářová vynechají Fed Cup!

>>> Dokončení ze strany 27
Z tohoto důvodu jsme museli uzavření 
smlouvy s prostějovskými basketbalis-
ty odložit a nyní hledáme jinou formu 
finanční podpory Orlům,“ vysvětlila 
Ivana Hemerková. „Mrzí nás to, ale nic

s tím nenaděláme. Blížící se play off máme 
finančně zajištěné, takže v žádném ohro-
žení nejsme. S vedením města jsme ale 
domluveni, o finanční podpoře jednáme,“ 
potvrdil Večerníku Ivan Pospíšil, šéf pros-
tějovských basketbalistů.  (mik)

Jestřábi dostanou pět milionů

MIAMI, PROSTĚJOV V singlu to 
zatím Lucii Šafářové po návratu na 
kurty příliš nejde. Druhá nejlepší čes-
ká tenistka si ale v Miami spravila chuť 
alespoň v deblu se svojí partnerkou 
Bethanií Mattekovou-Sandsovou. 
Účastnice loňského Turnaje mistryň 
na „pátém grandslamu" nenašly pře-
možitelky a silně obsazenou soutěž 
vyhrály.
„Každá výhra se počítá. Potřebuji získat 
zápasový rytmus a vlastně je jedno, jestli 
hraji dvouhru nebo čtyřhru. Důležité je, 
že můžu být na kurtu a hrát utkání. Je to 
něco jiného než trénink. S Bethanií je 
navíc tenis velká zábava. Myslím, že i díky 

čtyřhře se budu brzy radovat i z úspěchů 
v singlu,“ věří Šafářová.
Se svou americkou parťačkou v Miami 
neztratila ani set. Největší problémy měla 
dvojice v první sadě v duelu s Andreou 
Hlaváčkovou a Lucií Hradeckou. Ve-
dení vítězky získaly až ve dvanácté hře.
V ostatních zápasech soupeřky přehrá-
valy. Platilo to i ve finále, v němž Šafářová 
přispěla k výhře nad maďarsko-kaza-
chstánskou dvojici Babosová, Švedová. 
„Když už jsme se dostaly do finále, chtěly 
jsme vyhrát. Fanoušci byli parádní, i kvůli 
nim jsme chtěly uspět. Povedlo se to, 
myslím, že si to všichni užili. V hledišti
i na kurtu,“ radovala se Šafářová.  (lv)

Šafářová se chytá přes čtyřhru

KOS
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Kolotoč rozchodů odstartoval už na 
konci roku 2014 Tomáš Berdych. Čes-
ká mužská jednička se po šesti letech 
rozhodla vyměnit štáb kolem uzná-
vaného Tomáše Krupy a přestože se 
spekulovalo o angažování takzvaného 
superkouče (Lendl, Roche...), sáhl 
prostějovský tenista po Danielu Vall-
verduem z  Venezuely, který předtím 
vedl Andy Murrayho a pracoval po 
boku právě Ivana Lendla. „Myslím, že 
je to správná změna. Pro mě je nejdů-
ležitější nový pohled zvenčí, přičemž 
nám začíná práce, která by měla skončit 
velkým výsledkem. Nebudu říkat, jestli 
přijde za rok nebo za dva, ale všechno 
k  němu směřuji,“ poznamenal tehdy 
Tomáš Berdych, aniž by byl konkrétní. 
Každému z  prostředí „bílého sportu“ 
je ale známo, že hráč TK Agrofert sní 
o grandslamovém titulu. Sportovci 
má k  němu dopomoci realizační tým 
složený výhradně ze zahraničních ex-
pertů, což byla pro Berdycha ta největší 
změna. Do té doby totiž ve své kariéře 
spoléhal zejména na tuzemské trenéry. 
Nyní už jej ale přes rok vedou kromě 
zmíněného Venezuelana také Chorvat 
Simcich či Dán Bastholt na pozici kon-
dičního trenéra a fyzioterapeuta. Loni 
to ještě na grandslam nevyšlo, co letos?

Levinský Levinský 
vede Rosolavede Rosola

Už v polovině loňského roku se ke 
stejnému kroku v tichosti rozhodl také 
Lukáš Rosol. Českou dvojku dosud 
vedl Ctislav Doseděl, kterého vyměnil 
Jaroslav Levinský, dlouholetý hráč TK 
Agrofert a mimo jiné také fotbalista 
TJ Haná Prostějov. Další změny v re-
alizačních týmech prostějovských te-

nistů přišly po neúspěchu na letošním 
Australian Open. Kromě Kvitové sáhl 
k tomuto kroku také Jiří Veselý, který 
do sezóny vstoupil více než rozpačitě
a pravidelně na turnajích vypadává
v prvním kole. Také z tohoto důvodu se 
s Tomášem Krupou domluvil na ukon-
čení spolupráce, která trvala pouze ně-
kolik měsíců. Ten se tak vrátil k Barboře 
Strýcové, člence mistrovského týmu 
TK Agrofert. A změnu v realizačním 
týmu udělala také stagnující naděje Te-
reza Smitková či veterán Radek Štěpá-
nek, který dlouhé sezóny hrál extraligu 
za Prostějov.

Vztahová alchymie
individuálního sportu
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Najít vhodného trenéra a současně 
kvalitního parťáka pro dlouhé poby-
ty mimo domov není snadné. Platí to
v každém individuálním sportu. Je mi-
mořádně důležité, aby sportovec měl ke 
svému kouči respekt během přípravy, 
současně by měl být trenér přítelem
a společníkem při cestách na soustředě-
ní a zápasy. Takové osobnosti se hledají 
jen obtížně, navíc rozsah mentálních 
odlišností se projeví až časem. A to je 
pak někdy opravdu alchymie...
„Pracovně jsme neměli žádný problém, 
ale nerozuměli jsme si mimo kurt. A to 
je při dlouhých společných pobytech 
důležité,“ vysvětlil Jiří Veselý na konci 
ledna rozchod s Tomášem Krupou.
S bývalým trenérem Tomáše Berdycha 
přitom spolupracoval teprve od listo-
padu 2015! „Doufám, že mě posune 
tam, kde je Tomáš,“ přál si tehdy pros-
tějovský tenista. Po třech měsících ale 
bylo vše jinak... Veselý se vrátil do rukou 
svého prvního velkého trenéra Jaroslava 
Machovského. Pod tímto dlouholetým 
koučem prostějovského tenisového 
klubu vyhrál v  roce 2011 juniorku na 
Australian Open a byl v této kategorii 
světovou jedničkou. „Nikdo mě po 
tenisové stránce nezná líp jak ‚Bob ,́ 
pomohl mi provést celou juniorskou 
kariérou. Věřím, že je to ten správný 

člověk, který mi může pomoci najít zase 
sebe sama,“ řekl výstižně dvaadvacetile-
tý tenista, jehož vývoj se v uplynulých 
dvou sezonách přinejmenším zastavil. 
„Plácám se v tom už delší dobu. Moje 
výkony jsou nahoru dolů...,“ přiznal mo-
mentálně 55. hráč světového žebříčku. 
Své vypovídá, že za poslední dobu už 
Veselý na postech trenérů vystřídal 
Jiřího Nováka, Jaroslava Navrátila, 
Michala Navrátila, Ladislava Simona 
či Tomáše Krupu! Nyní se tedy kruh 
uzavřel comebackem k Machovské-
mu. Jak dlouho vydrží tento svazek?
Najít spřízněnou duši je obtížné. Zvlášť 
když tenisté jsou často osobnosti s jas-
nými a vyhraněnými názory. O to je pak 
hledání trenéra těžší, což před časem 
přiznal i Lukáš Rosol. „Není to se mnou 
jednoduché. Mám vlastní cestu, kterou 
se snažím jít nahoru. Každý je tam, kde 
chce být a kde ho chtějí vidět ostatní. 
Já tohle moc neřeším, a když si něco 
myslím, že je správné, tak si za tím jdu,“ 
prohlásil loni v létě daviscupový repre-
zentant. V tu dobu právě ukončil dlou-
hodobě úspěšnou spolupráci se  Cti-
slavem Dosedělem. „Se Slávou jsem 
prožil řadu úspěchů, patří mu velký dík 
za to, kam mě dostal. Je nepopsatelné, 
kolik jsme toho odtrénovali, objezdili 
a co mi dával. Oba už jsme ale cítili, 
že to chceme změnu. Potřebuji nový 
impulz, novou energii a nové know-
-how,“ objasnil rozchod s koučem, který 
jej vedl s přestávkou takřka osm let. Jako 
jeho nástupce si Rosol po pár měsících 
„bezvládí“ vybral na konci roku 2015 
Jaroslava Levinského, který právě končil 
s  profesionální kariérou deblisty. „Za-
čali jsme na třech turnajích, abychom 
si na sebe zvykli a měli na tenis stejný 
náhled,“ okomentoval zrod spolupráce, 
z níž záhy vznikl plný profesionální sva-
zek, Lukáš Rosol. Současně se přitom 
vrátil ke kondičnímu trenérovi Hynku 
Frömelovi.
Někdy vztah trenér - hráč nezachrání 
ani extrémně úspěšná a dlouholetá 
spolupráce, což byl naposledy pří-
pad Petry Kvitové a Davida Kotyzy. 
Ta započala již v roce 2008. Nejlepší 
česká tenistka pod vedením uznáva-
ného kouče vyhrála dva Wimbledony, 
Turnaj mistryň, sedmnáct turnajů na 
okruhu WTA a v žebříčku vystoupala až 
na druhou příčku, přičemž jediné vítěz-
ství jí dělilo od první pozice. Dokonce 
ovládla anketu Sportovec roku České 
republiky. Jejich cesty se přesto na začát-
ku tohoto roku rozešly. „Po sedmi krás-
ných letech se rozcházíme s trenérem 
Davidem Kotyzou. Chtěla bych mu 
moc poděkovat za vše, co pro mě po ce-
lou tu dobu dělal jak na kurtu, tak mimo 
něj. Byly to roky zdařilé spolupráce, 
úspěchů, vyhraných titulů a za vše, co 
jsme spolu prožili a dokázali, jsem mu 
vděčná. Nebylo to lehké rozhodnutí, ale 
v Melbourne přišel poslední impulz a já 
chtěla jednat férově. Cítila jsem však, že 
moje kariéra potřebuje změnu. Proto 
jsem se na osobní schůzce s Davidem 
dohodla na rozchodu,“ uvedla tenistka 
na sociálních sítích 25. ledna 2016 a od 
té doby hledá nového trenéra. „Nechci 
tlačit na pilu. Až to přijde, tak to přijde,“ 
konstatovala Kvitová.

Hledání Hledání 
nového impulsu

Jednu věc mají trenérské výměny v na-
prosté většině případů společné. Bez 
ohledu na sportovní odvětví přicházejí 
v době neúspěchů. Někdy po bolestivé 
porážce jako blesk z čistého nebe, jin-
dy po sérii neočekávaných výsledků. 
Nikdy ale změně nepředchází velké 
vítězství. V případě Kvitové došlo k roz-
chodu po porážce ve druhém kole na 
Australian Open. U protinožců skon-
čila také spolupráce Veselého s Krupou. 
Český hráč v Melbourne nepřešel přes 

první dějství a těsně předtím při obha-
jobě titulu v Aucklandu rovněž prohrál 
hned úvodní utkání.
Druhou společnou věcí, která roz-
chody tenistů s trenéry často provází, 
je zdůvodnění ukončení spolupráce. 
„Cítila jsem, že moje kariéra potřebuje 
nový silný impulz,“ komentovala změ-
nu Kvitová a v podobném duchu pra-
videlně hovoří i její sportovní kolegové 
a kolegyně. „Každá změna přináší nové 
impulsy. Věřím, že to budou takové, kte-
ré mi pomohou najít dobrý pocit ze hry. 
V posledních letech se v tom nějak plá-
cám. Změna kouče vždy přinese i no-
vou motivaci,“ opakoval Veselý. Někdy 
změnu iniciuje sám trenér. Dá se to říci 
o rozchodu Radka Štěpánka s Petrem 
Kordou, posledním českým vítězem 
grandslamu. „Těch třináct společných 
let je dost, v tenise jde vlastně o raritu. 
Radek ale zůstane součástí mé rodi-
ny. Bavíme se spolu o tenise dál téměř 
každý den, ale měl by sám najít nový 
impulz, aby ho práce táhla dopředu,“ 
okomentoval konec dlouholeté spolu-
práce Korda.
Do třetice tenisové rozchody spojuje je-
jich způsob. Nebývají dramatické. Obě 
strany se zpravidla potkají u stolu a vše 
si vyříkají. „Po Australian Open jsme si 
s Jirkou sedli a dohodli se, že spolupráci 
ukončíme,“ přiblížil konec společné ces-
ty Krupa, bývalý trenér Veselého. „Do-
hodli jsme se na osobní schůzce,“ shodli 
se Rosol s Kvitovou.

Škatulata Škatulata 
hejbejte sehejbejte se

Najít nového kouče není v tenisovém 
světě snadné. Hráči a především hráč-
ky mají navíc v hlavách ještě předchozí 
spolupráci, která nepřinesla očekávané 
ovoce a neskrývají obavu z kroku do 
neznáma. Možná z tohoto důvodu se 
leckdy vrací ke kouči, s nímž již dříve 
spolupracovali a byli úspěšní. Jak už 
bylo zmíněno, této možnosti využil 
například Jiří Veselý, jehož trenérem 
se po letech stal Jaroslav Machovský. 

„Beru to jako návrat k člověku, pod 
jehož vedením jsem se dostal nahoru. 
Přemýšlel jsem o tom delší dobu. Když 
to nedopadlo s Tomášem Krupou, tak 
jsem byl přesvědčený o tom, že ‚Bob´ 
je ten správný,“ prohlásil Veselý, kterého 
Machovský trénoval sedm let. Teď se 
rozhodli opět spojit své síly, aby prostě-
jovského tenistu posunuli ve světovém 
žebříčku nahoru.
Nové spojení se stalo součástí te-
nisové varianty dětské hry Škatu-
lata hejbejte se. Machovský dosud 
vedl Terezu Smitkovou, která se 
tak narychlo domluvila s Patrikem 
Navarou. A bývalý trenér Veselé-
ho Krupa sice po Australian Open 
prohlásil, že si od tenisu na chvíli 
odpočine, jeho pauza ale trvala 
velice krátce. Pod jeho vedením 
se připravuje Barbora Strýcová.
A možná není žádným překvape-
ním, že oba spolu před nějakou do-
bou pracovali...
Vůbec kolem Strýcové bylo v uplynu-
lých měsících trenérsky hodně živo. 
Fedcupová reprezentantka nejprve 
v polovině loňského roku vyměnila po 
dvouleté spolupráci Francouze Jeroma 
Adamka, který ji přivedl k největším 
úspěchům v kariéře, mimo jiného do 
čtvrtfinále Wimbledonu 2014 i na 
dvacátou příčku žebříčku WTA, a na 
pozici kouče tehdy nastoupil Tomáš 
Krupa. Ten se po Berdychovi krátce 
mihnul u Barbory Štefkové, hráčky 
ze čtvrté stovky žebříčku. Ještě v  lis-
topadu 2015 převzal Krupa Veselého
a čerstvě třicetiletá hráčka se domluvi-
la na spolupráci s Igorem Bruknerem. 
„Nikdy jsme spolu netrénovali, ale 
známe se z turnajů,“ objasnila plzeňská 
rodačka Strýcová o trenérovi, který se 
na podzim po dvou a půl letech rozešel 
s tenistkou Klárou Koukalovou, další 
hráčkou TK Agrofert. To ale neby-
lo vše. Už po prvním měsíci roku se 
momentálně 32. hráčka světa vrátila 
pod dohled Tomáše Krupy, který byl 
po rozchodu s  Veselým opět volný... 

„Myslím, že máme na tenis podobný 
náhled. Makáme dost, je přísný,“ uved-
la Strýcová ke spolupráci. „Vojna, voj-
na. Psychologem určitě zatím nejsem. 
Spíš pořád jako voják, nastavuju něja-
ký režim,“ neskrýval po pár týdnech 
Krupa. Nespoutané tenistce dokonce 
zavedl i systém pokut za zlámané rake-
ty a sprostá slova. Během dvou měsíců 
byl v plusu téměř 400 dolarů. Spolu-
práce, kterou si na začátku jen málok-
do dokázal představit, funguje zatím 
výtečně. Strýcová zažívá skvělé období 
a táhne prapor českého ženského te-
nisu, v posledních letech ve světě tak 
dominantního.
Bez trenéra zůstává Kvitová. Sama 
tenistka připustila, že to tak může 
nějakou dobu přetrvávat. Proto 
neřekla žádné konkrétní datum, 
kdy by chtěla mít otázku nového 
kouče vyřešenou. „Domluvit se
s někým na spolupráci není jen tak. 
Tím, že jsem povahově taková, jaká 
jsem, tak potřebuji člověka, který mi 
sedne i lidsky. V tom jsem asi trochu 
vybíravá. A zároveň potřebuji, aby to 
byl dobrý trenér, takže hledání není 
lehké. Promyslím to, a až to ucítím, 
tak to ucítím,“ vyjádřila se v  součas-
nosti sedmá hráčka světa. V kuloá-
rech padla celá řada zajímavých jmen. 
Třeba nehrajícího kapitána fedcupo-
vého výběru Petra Pály či legendární 
Martiny Navrátilové. A také se rozho-
řela diskuze, zda by neměla dát čes-
ká jednička přednost zahraničnímu 
kouči. „Chci muže a raději českého 
trenéra,“ naznačila směr svého uvažo-
vání. Prozatím funguje již více jak dva 
měsíce bez oficiálního kouče. „Žádný 
termín nemám. Hledám víceméně 
sama, manažer mi dává nějaké tipy, 
když na někoho narazí,“ pozname-
nala neurčitě. Na turnaje do Spoje-
ných států amerických odletěla „jen“
s kondičním trenérem Davidem Vyd-
rou a Františkem Čermákem. Český 
deblista vyrazil na túru v roli sparing-
partnera české ženské jedničky.

Pondělí 4. dubna 2016
www.vecernikpv.czsportovní téma

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
www.vecernikpv.cz

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník

Petr KOZÁK
a Ladislav VALNÝ
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Český tenis poutá pozornost i počtem trenérských změn
PROSTĚJOV Trenéřina je vážně docela rizikové zaměstnání. 
Výpovědní lhůta v něm neexistuje žádná, jistotu rána nemá 
večer prakticky nikdo. A zdaleka to neplatí pouze ve fotba-
le či ledním hokeji, kde se třeba i uznávaný kouč poroučí po 
dvou porážkách, přestože pár týdnů předtím uzavřel smlouvu 
na tři roky s následnou opcí. Nejistota k této profesi zkrátka 
patří. Ke změnám tak dochází v každém sportu. A v posled-
ních měsících otřáslo v tomto ohledu malé zemětřesení
i v českém tenise, kde hned několik hráčů a hráček změnilo 
své nejbližší odborníky. Často přitom šlo o zástupce prostě-
jovského TK Agrofert ze světového okruhu. Největší rozruch 
vzbudilo ukončení dlouholeté úspěšné spolupráce Petry 
Kvitové s Davidem Kotyzou. Nečekaly se ani některé další ro-
šády. Večerník se tomuto tématu podíval trochu na zoubek...
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Hráči se po rozchodech vrací ke kořenům... rošády v prostìjovském tenisovém podání

Zdroj: PV Večerník
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